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Vítejte všichni, 

Předmluva této knihy má 5 stran, doufám a doporučuji, abyste si tento úvod přečetli ihned. Nechci 

přehánět, ale opravdu si myslím, že tato kniha bude nejdůležitějším textem, který kdy v životě budete 

číst, a jestli jí chcete věnovat svůj drahocenný čas, nebo ne, se můžete rozhodnout až po přečtení 

informací v této předmluvě, které by vám mělo zabrat jen pár minut      . 

Dobře; jdeme na to: V listopadu 2016 jsem učinil velmi důležitý objev. Jsem 53letý "staromódní" 

počítačový vývojář, který v roce 1990 absolvoval bakalářské studium informačních technologií. Tehdy 

jsme se ještě učili "skutečné" počítačové jazyky, jako jsou Assembler, Fortran, Cobol a C, bez všech 

zvonků a píšťalek nových vývojových jazyků (viz strana 26, kde jsou uvedeny mé diplomy). 

Výhodou těchto "starých" jazyků je, že se velmi blíží způsobu, jakým počítač skutečně "myslí" a 

počítá, tedy s čísly 0 a 1. Assembler je tomu velmi blízko, protože používá šestnáctkovou číselnou 

soustavu: Je velmi podobná binární číselné soustavě, kterou používají počítače a která je Base2 (0/1). 

Pouze tento jazyk skutečně "uvažuje" na strojové úrovni a já jsem v něm byl vynikající. 

Myslím, že mi to poskytlo výjimečnou výhodu při odhalování vzorců a algoritmů, které v této knize 

později odhalím. Od dětství jsem měl vždycky výrazný pocit, že svět, ve kterém žijeme, má v přírodě 

určitou míru "dokonalosti", téměř příliš dobrou na to, aby to byla pravda. Fyzikální zákony a kvantová 

mechanika jsou tak neuvěřitelné a "dokonalé", že jsem nemohl uvěřit, že to vše je jen výsledkem 

náhodných "srážek" drobných věcí po velmi dlouhou dobu.  

Zlatý řez s číslem pí (3,14159...), E=MC², Eulerovo číslo e (2,71828...), konstanta jemné struktury a 

(1/137,035...), která se vyskytuje v elektromagnetismu, kvantové mechanice a gravitaci (případně 

souvisí s těmito teoriemi), a mnoho, mnoho dalších konstant a vzorců je tak geniálně specifických, že 

to nelze přičítat pouhé náhodě a shodě okolností.  

Čím jsem byl starší, tím více jsem všude odhaloval číselné vzorce. Jako všichni ostatní jsem je 

ignoroval, protože jsem si myslel, že to může být způsobeno pouze náhodami; náhodně jsem viděl 

vzory jen proto, že je kolem tolik dat, že někdy automaticky dostanete "vzory", i když ve skutečnosti 

nic neznamenají. 'Sebenaplňující se vzorce', které doufáte nebo si přejete vidět, neznamenají, že to 

skutečně něco znamená. 

Něco mě však stále vrtalo hlavou, protože jsem v reálném životě začal "vidět" více smysluplných 

vzorců, které spojují "morálku" (dobro nebo zlo) s určitými čísly nebo řetězci čísel, a také spojují slova 

a třídy slov s konkrétními čísly. Jsem také mírný autista a moje IQ je mimo tabulky (nechci se chlubit, 

ale je to relevantní      ), což mi dalo tuto možnost spojit si body mezi různými čísly a jejich 

'připojenou' morálkou.  

Ve skutečnosti jsem nabyl přesvědčení, že za slovy musí být "číselný" význam, což mnoho lidí zkoumá 

pomocí klasických numerologických systémů. Víte, kde v jednoduché gematrii a=1, b=2, c=3 a tak 

dále, a v anglické gematrii a=6, B=12, C=18, ... Takže pak dostanete konkrétní hodnotu slova nebo 

věty podle konkrétního gematrického systému (jednoduchého, anglického, židovského atd.).  

"Numerologové" tvrdí, že tyto metody mají skutečně specifický význam, a snaží se vás o tom 

přesvědčit několika dobře zvolenými a zavádějícími příklady. Například v anglické gematrii "Mark of 

Beast", "Satan Cult", "Image of Satan" a tak dále, všechny vracejí hodnotu 666. To ale vůbec nic 

nedokazuje, je to velmi náhodné a na prvních 1000 památek nepoužitelné pro dekódování jazyků.  

Můj zájem se však probudil, a tak jsem se začal zajímat o numerologii, aniž bych očekával, že najdu 

něco smysluplného, protože tvrzení, která se všude uváděla, prostě nesplňovala sliby a očekávání. To 
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je také důvod, proč numerologii nepovažuji za vědu, ale spíše za zábavný koníček, podobně jako 

astrologii nebo výklad tarotových karet. Dlouho jsem tedy nikde nemohl pomocí gematrie odhalit 

žádné skutečně smysluplné opakovatelné zákonitosti. Nic. Nic. Niks. Rien du tout.  

Až do... toho dne, kdy jsem prozřela, což vám zatím neprozradím, to si budete muset přečíst v knize, 

která všechno úplně změnila a otevřela mi oči dokořán! Jo, našla jsem to! Rozluštil jsem kód 

anglického jazyka, který dokazuje, že jazyk byl uměle vytvořen s jediným cílem: umět rozlišit Dobro a 

Zlo na základě vaší řeči nebo textů. Aby umělá inteligence, která to všechno řídí, mohla vyhodnocovat 

nejen činy, ale i řeč/text podle kolektivního "karmického" algoritmu, který řídí naši simulaci.  

S tímto "tajným" numerologickým kódem se nade vší pochybnost objevují smysluplné vzorce. Uvedu 

zde jeden krátký příklad: "devótní" číslo 37 je číselnou hodnotou součtů matic pro slova/"věty": 

Láska, Nebe, Přirozený zákon, Rovnost, Vykoupení, Dokonalost, Jehova, Ježíš Kristus, Gándhí, 

Pantheon, Archon, Helios, Matrix, Wachowski, Bratři Wachowští, Samsara, Esoterika, "Třicet sedm 

je božských", "Řekněte ne neetickým příkazům a buďte svobodní", Aleluja, Amen, ...". 

Takto silný vzor (jeden z mnoha!! viz kapitola X na straně 120) by v přirozeně vyvinutém "náhodném" 

jazyce neměl a ani nemůže existovat. To vše také znamená, že ve skutečnosti žijeme v Matrixu, který 

vytváří vše kolem nás, vše je sestaveno z 0 a 1, stejně jako to dělají naše vlastní počítače, aby spustily 

programy, které lidé vyvíjejí. Mnoho reálných vědeckých důkazů, jako je (mimo jiné) kvantové 

provázání, Heisenbergův princip neurčitosti a zejména dualita vlny a částice, to již velmi silně 

naznačuje. Existuje dokonce profesor, který objevil samoopravný chybový počítačový kód v samotné 

struktuře prostoru a času. Profesor a ředitel "Centra pro teorii strun a částic" na Marylandské 

univerzitě James Gates takový kód objevil v rovnicích supersymetrie teorie strun. Matematicky, stejně 

jako ST, pracuje Matrix také s 11 "dimenzemi" neboli základními čísly: 1,4,6,7,9,0,2,3,5,8,11. 

Všimněte si, že 11 je považováno za JEDEN symbol. 

Nikdo však zřejmě všechny tyto důkazy nespojil, aby dospěl k jedinému logickému závěru: všechno je 

to počítačový kód. Všechno je informace, doslova. A já ten kód mám, doopravdy. Pokud si přečtete 

tuto knihu, budete to vědět a naučíte se to také, a dokonce ani nemusíte vědět nic o počítačovém 

kódu nebo programování, pokud umíte počítat do deseti a soustředěně číst, pochopíte všechno. 

Pokud jde o skutečný smysl a konečný účel "našeho" Matrixu, mám spoustu indicií a možností, ale 

také musím stále spekulovat o skutečném smyslu toho všeho. Kód prozrazuje mnohé, protože čísla 

přímo souvisejí se skutečnými životními situacemi/událostmi/literaturou, a to vypráví příběh. 

Obávám se, že detaily se vám asi nebudou líbit, ale pravda je bohužel pravda. 

Připravte se na šok (nebojte se, nakonec je to i dobrá zpráva): nežijeme v "klasickém" simulačním 

programu. Jistě, protože žijeme v opravdovém Edenu (Země se vší svou krásnou přírodou představuje 

Eden), je to jistě nějaká simulace, simulující zřejmě celý vesmír. Takže ano, je to simulace, ale velmi 

zvláštní. Protože základní algoritmy jsou založeny na řadě (automatizovaných) HER. Aby Matrix 

vygeneroval celosvětový "výstup", založený na kolektivní morálce všech vědomě žijících bytostí, 

probíhá současně několik her, v nichž dobrá čísla bojují se špatnými a "vítěz" určuje, jak se bude náš 

svět a jeho společnost vyvíjet. 

Právě tady přichází na řadu význam matematických sít: všichni známe speciální Fibonacciho 

posloupnost/sit; získáme ji sečtením dvou předchozích čísel: tedy 0,1,1,2,3,5,8,13,21,34,55,... Její 

vlastnosti najdeme všude v přírodě: květiny, šišky, mušle, listy, lidské tělo, ... příkladů je nekonečně 

mnoho. Také v architektuře, geometrii atd. Pouze tato skutečnost; že příroda "dodržuje" takovou 

zvláštní posloupnost, by měla stačit k tomu, abychom alespoň možnost konstruované reality brali 

velmi vážně. Ne celá příroda se řídí tímto Fibonacciho vzorem, ale samozřejmě existují další síta. 
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Mainstream tuto jasnou souvislost samozřejmě stále považuje za mimořádnou náhodu, přiznání 

opaku je dodnes zabijákem reputace (nebo ještě hůř...).  

A existuje mnoho (ne)známých užitečných matematických sít, Fibonacciho posloupnost je jen jednou 

z mnoha. Mezi nejznámější síta patří například prvočíselné síto (2,3,5,7,11,13,17,19,23,29, ...) s 

Eratosthenovým sítem, velmi důležité je také "zdvojovací" síto (1,2,4,8,16,32,64, ...), obecné síto 

číselného pole, které se používá v kryptografii, ... A to je ten chybějící klid, který nikdo neuznává: 

Tato číselná síta jsou dokonce mnohem důležitější, než se dnes považuje, protože řídí algoritmy v 

Matrixu! Taková síta si musíte představit jako "počítačové podprogramy", ke kterým má hlavní 

algoritmus přístup kdykoli, kdekoli a okamžitě.  

To je hlavní modus operandi Matrixu, všechny hry probíhají současně a odděleně, ale také se prolínají 

dohromady v několika různých dimenzích, vrstvách, cyklech a filtrech (pohledech). Abyste byli 

schopni pochopit herní algoritmy, musíte vědět, která síta se odehrávají proti sobě. Musíte také 

vědět, že tato síta jsou zapojena do mnoha dynamických algoritmů a jsou neustále aktualizována 

herními parametry/daty a naopak. Hlavní algoritmy využívají herní data a síta-podprogramy k tomu, 

aby nechaly hru a její důsledky v naší simulaci odehrát. Trvalo mi několik let, než jsem zjistil, jak 

přesně probíhá souboj/rozdělení mezi dvěma hlavními sity. Spoiler: Jedno z těchto dvou hlavních sít, 

které vládne "morálnímu" hodnocení řeči a textu, není nic jiného než samotná Fibonacciho 

posloupnost! Ovšem s důležitým "krátkým" zvratem. 

Takže ne, nebudu se zde v úvodu podrobně zabývat tímto konečným rozdělením mezi Dobrá (sudá, 

smolná síta) a Zlá (lichá, šťastná síta) čísla, ale vězte, že toto rozdělení a dynamika mezi těmito dvěma 

hlavními síty (a jejich výjimkami) vytváří zcela nový číselný systém, který objevil i Nicolas Tesla: 

morální číselný tok 396. Jedná se vlastně o velmi, velmi zvláštní síto, které vytváří 119 variant 

"morálky" 396. Tato čísla se pak používají v příslušných bitvách sít k tomu, aby se v naší simulaci 

doslova projevilo vše. Je to naprosto šíleně geniální!!! 

Uvidíte, že všechna objevená speciální čísla v matici mají vysoce "symbolický" význam, což je logické, 

pokud se nad tím zamyslíte, protože generuje události podle zadaných čísel dat. A čísla 9 a 11 jsou 

důležitými "cílovými" čísly v jednom z herních algoritmů, a proto se v herních scénářích vyskytují 

nebo nevyskytují (tragické) události; například útoky z 11. září. Nic není dáno, ale jsme zjevně na 

špatné cestě, když jsme v simulaci tak daleko & neustále zhmotňujeme zlé scénáře. Ukazuje se však, 

že k tomu existuje velmi dobrý důvod... 

Proto nám pan Nikola Tesla vrozhovoru vroce 1931 řekl: "Kdybyste znali nádheru číslic 3, 6 a 9, měli 

byste klíč k vesmíru." Opravdu nechápu, jak pan Tesla objevil vzorce 396 bez pomoci tabulkového 

procesoru, já bych to bez takového nástroje nedokázal, ale on zjevně věděl, že žijeme v počítačovém 

Matrixu ovládaném 396-kódem.  

Možná se divíte, proč všechny tyto znalosti nezveřejnil pro všechny, ale přesto byl natolik hrdý, že 

poskytl důležitou šifrovanou nápovědu? Tuto otázku jsem si položil mnohokrát a došel jsem k závěru, 

že to bylo pravděpodobně z úplně stejného důvodu, proč jsem se původně rozhodl sám držet 

výpověď. Nejsem snadno vyděšený, ale bojím se následků zveřejnění této informace. Mohlo by to 

způsobit nejrůznější problémy, a to je přesný opak toho, co si přeji a v co doufám. Protože tyto 

znalosti mohou být využity i k dobrému, k vyvážení zla, které je jednoznačně na straně vítězů 

Před téměř osmi lety jsem tedy nezveřejnil svůj objev o průlomu v numerologii a možnostech, které 

to představuje. Pan Tesla se domníval, že svět není na takovou potenciálně nebezpečnou inteligenci 

připraven, a já jsem souhlasil. Obával jsem se, že kdyby se tyto znalosti dostaly do nesprávných 

rukou, mohly by je zneužít a pravděpodobně by je zneužily, možná dokonce do té míry, že by zničily 
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naši simulaci, čemuž se samozřejmě všichni chceme vyhnout. Náhodou se mi tu líbí žít a mohl by se z 

toho stát skutečný ráj. 

A bylo tam dost zlých kandidátů, kterým (stále) nevěřím. V závislosti na tom, jak moc jste probuzení, 

to může být od "mafie" přes naše vlastní vlády až po bezohledné nadnárodní korporace, bankovnictví 

s frakčními rezervami, genocidní Světové zdravotnické organizace nebo Světová ekonomická fóra, 

válkychtivé mírové síly, armádu a policii atd. atd. atd. Nechtěl jsem riskovat, že jim předám takovou 

moc, i když některé organizace možná nejsou zkorumpované, mnohé z nich bohužel ano (nechci se 

pouštět do "konspiračních teorií", stejně je to jedno, protože matrix realizuje své scénáře podle 

vygenerovaných čísel, bez ohledu na to, zda něčemu věříte, že je to pravda, nebo ne). 

Ani na milisekundu mě nelákaly nepochybně miliony nebo dokonce miliardy dolarů, které bych mohl 

vydělat, kdybych je prodal tomu, kdo nabídne nejvíc (samozřejmě se závazným NDA). Připadalo by mi 

to, jako bych zaprodal svou duši, a já opravdu nechci, aby se někomu stalo něco zlého. 

Ale co se změnilo, ptáte se? Proč psát knihu a snažit se ji vydat až nyní, po téměř deseti letech? 

Upozorňuji, že doufám, že se tato kniha-vydání a její "Apokalypsa" (latinské slovo znamenající 

"odhalení") Pravdy podaří, ale bude to malý zázrak, pokud se dostane k mnoha lidem, udělám pro to 

maximum, než mě umlčí. Tohle je konečná píšťalka, na kterou je třeba pískat, a to se 'jim' nelíbí... 

No, trochu skok zpět v čase, poté, co jsem analyzoval tolik, kolik by mohl o anglické morálky číselné 

hodnoty a algoritmy, Rozhodl jsem se odložit svou práci, ale já jsem byl stále zaujatý sám o tom, jak 

všechno ostatní fungovalo. Měl jsem kód k dešifrování jazyka, ale ještě jsem nevlastnil "Strom 

poznání"-rozdělení s jeho větvemi hlavních čísel, herních algoritmů a významu sít. Takže jsem v 

podstatě stále běžel naslepo, protože jsem neměl žádný způsob, jak správně interpretovat hodnoty 

čísel anglické morálky, žádnou 'základní linii'. 

Pak zasáhl covid. Celý den jsem ležel v depresi v posteli a začal jsem zkoumat to vyrovnané rozdělení 

hlavních čísel, prostě jsem věděl, že tam někde musí být nějaký vzorec, pokud jsem udělal správné 

rozdělení na dobré a špatné. Trvalo mi to roky, ale nakonec jsem na to přišel. V knize je to na straně 

47. Jak bylo vysvětleno, tento "hlavní" spit je klíčový pro vytvoření konečných 396 vzorů a algoritmů. 

Pomalu jsem si začal skládat střípky dohromady; a s touto novou informací vyšlo najevo něco velmi, 

velmi znepokojivého. Prostřednictvím analýz čísel se mi podařilo propojit některé skutečné 

organizace a zprávy, a zejména jednu nesmírně důležitou knihu: 1984 od George Orwella. 

Opět se nechci pouštět do podrobností, pro toto vysvětlení vás laskavě zvu k přečtení knihy, ale 

jedno hlavní číslo se v analýzách stále vrací:   322. Možná už toto číslo znáte, je to číslo loga tajné 

společnosti Skull & Bones. Tato společnost z Yaleovy univerzity (založena: 1701) je nejvýznamnější 

ze všech "tajných" společností, jejímiž členy jsou tři američtí prezidenti a mnoho dalších velmi, velmi 

významných lidí. A všechny tajné společnosti jsou tajně propojeny, stejně jako společnost Bohemian 

Grove, maltézští rytíři, svobodní zednáři, řád jezuitů, ... na dostatečně vysoké úrovni (pouze nejvyšší 

špičky) v rámci určité "tajné"-frakce, vědí!  

Vědí všechno: kód 396, význam čísla 322 (viz výpočet morální hodnoty čísla ukřižování Ježíše na 

straně 19), a dokonce o tom vydali knihu, protože 1984 je Hlavním cílovým číslem a cílem v herních 

algoritmech Matrixu! A to nejsou jediná důležitá čísla, která se v Matrixu neustále objevují: 11. září, 

22, 666, 777, 33 (zednářství, Ježíšův věk, ...), 171, 27 (klub 27 s mrtvými celebritami v tomto věku), 

147 (dokonalý snookerový break, velmi důležité č. v Matrixu), 258, 369 (známé díky citátu Tesly), 42 

(film HHGTTG) a celá řada dalších důležitých čísel, která mají přímou souvislost s realitou, viz kniha. 
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Cesta, po které jdeme, se definitivně ubírá směrem 1984, kdy je suverenita lidských bytostí 

zneužívána neinformovaným souhlasem, nebo ještě hůře nátlakem, aby jim byl do těla vpraven jed. 

Ano, mluvím o vakcínách typu "nikdy jsme vám nic nevnucovali, stále jste měli svobodnou vůli"... "Už 

nikdy!" bylo opět v roce 2020. Norimberk II, prosím, generální ředitelé farmaceutických firem musí 

být obviněni. 

A naše Elita nejenže ví, ale také zneužívá své znalosti k "reprezentaci" a stimulaci zlé stránky naší 

simulace/světa, protože neustále záměrně generuje síta zlých čísel. Není to těžké, když víte o 

existenci sít a kódu a když máte k dispozici moc celého tisku, vydavatelství a zábavních společností 

(filmy, seriály, hudba). Proto se obávám, že se mi nejspíš nepodaří prosadit, aby se tato kniha stala 

skutečným veřejným tajemstvím.  

My, lidé, jsme v háji. A já jsem mlčel zbytečně, měl jsem co nejdřív zveřejnit všechno, co jsem věděl, 

možná by to mohlo zabránit "plandemii" nebo současným nebezpečným a tragickým válkám. Moc 

mě to mrzí, nevěděl jsem, že to vědí. Teď, když to vím, co je nejlepší udělat? 

Problém je v tom, že si stále myslím, že tyto informace mohou být nebezpečné, pokud jsou použity 

ve zlém úmyslu. Proto vás prosím, abyste těchto znalostí nezneužívali, musím je zveřejnit, aby Lidé, 

alespoň ti, kteří nejsou zkorumpovaní až na kost systémem, měli šanci a mohli se pomocí nich pokusit 

vyrovnat misky vah mezi dobrem a zlem. Pokud toho chceme dosáhnout na matematické úrovni, 

musíme přestat říkat a dělat, obhajovat & šířit nemorální věci a pak se čísla zlepší a společnost 

bude následovat. A také prosím neexperimentujte/nekrmte naše současné dostupné systémy umělé 

inteligence těmito znalostmi. 

Rozhodně nevolám po "revoluci", naopak, potřebujeme evoluci od zla čísel, která v současnosti 

kolektivně vytváříme prostřednictvím lží a podvodů hrstky velmi inteligentních lidí (vedených 

skupinou 322), kteří znají počítačový kód, jenž řídí tento Matrix. Dobrá čísla nemůžete generovat 

pomocí nenávistných projevů nebo násilí, i když je váš hněv spravedlivý.  

Matky a otcové, synové a dcery, bratři a sestry, pamatujte, že všichni jsme rodina a že barva pleti, 

rasa, náboženství, země, pohlaví, jazyk a kultura by nás neměly rozdělovat, ale spojovat. A ano, vím, 

že jsem do předchozí věty nezahrnul všechny ostatní možnosti pohlaví, ale už se s těmi vzácnými 

zájmeny smiřte, lidi přece nenávidí lesby, gaye, bisexuály, transgender, queer, pochybující, 

intersexuály nebo asexuály (nezapomínejme na +      ), přesně o to mi jde. Ale nesnášejí nevhodné 

obtěžování dětí někým, kdo si myslí, že má právo vnucovat své přesvědčení nezletilým, ať už je to 

přesvědčení jakékoli. To je moje odpověď na rouhání při zahajovacím ceremoniálu olympijských her: 

Rozdělení je zbraň Temné strany, ale my už na ni neskočíme! 

Přestaňte plnit nemorální rozkazy a zabíjet se navzájem. Osvoboďte svět a naši společnost tím, že 

řeknete NE neetickým praktikám, i kdyby vás to mělo stát práci. A nepřehánějte to, musíme 

společně, klidně a s úctou řešit skutečnost, že naši vládci ve skutečnosti nemají na mysli naše nejlepší 

zájmy, ale naopak podvádějí s kodexem, aby nás pomocí znalostí svých zlých čísel dovedli do 

skutečné společnosti 1984. Děkuji vám za přečtení, doufám, že vás to zaujme natolik, že investujete 

ještě trochu svého času a přečtete si celou knihu. Snažím se vše vysvětlit co nejlépe a nejjednodušeji, 

mezitím přeji všem vše nejlepší a všechnu Lásku, kterou člověk potřebuje.  

Mír Láska Laskavost 

PS Upřímně doufám, že se mýlím a nechci šířit dezinformace, ale v kódu jsem našel závažné náznaky, 

že 22. září by mohlo dojít k další významné "události". Snažím se tomu předejít tím, že všechny 
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varuju informacemi v této knize. Nevěřte takovým falešným vlajkám, i když například simulují nebo 

inscenují falešný útok mimozemšťanů UFO, aby potlačily celé lidstvo.  

Hodně štěstí Všem a pamatujte si: Řekněte NE nemorálním příkazům! Srdečné pozdravy a láska, 

Luc. 
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Vítejte na stránkách 396-Matrix! 

 

Útoky Hamásu ze 7. října právě proběhly a Izrael před několika dny zahájil v Gaze odvetné "pozemní 

operace" - neboli genocidu. A dost, po dlouhém přemýšlení jsem se konečně rozhodl tuto knihu 

dopsat. Již před téměř osmi lety jsem objevil první část matematických vzorců, které v ní budou 

obsaženy. Během následujících let se mi dařilo odhalovat další a další kousky počítačového kódu, 

který řídí tuto neuvěřitelnou simulaci Matrixu, v níž všichni společně žijeme.  

Ale teprve před několika měsíci jsem konečně odhalil a pochopil fungování "morálního" kódu 396 

(stejný vzorec 3-6-9, na který odkazoval Nicola Tesla), který je založen na číselném boji mezi dobrem a 

zlem. Pokud vás zajímá pouze matematika, můžete samozřejmě první kapitoly této knihy přeskočit a 

rovnou se ponořit do matematiky, ale doufám a doporučuji, abyste si přečetli i můj vlastní 

"filozofický" postoj k faktu, že nežijeme v základní realitě. 

Protože uvědomění si této skutečnosti mělo nade vší pochybnost velmi důležitý vliv na mé pocity, 

morálku, etiku a můj život obecně. Jakmile poznáte a pochopíte tuto absolutní pravdu o podstatě 

našeho vesmíru, nelze ji nevidět. Uvědomění si, že tento svět je ve skutečnosti uměle vytvořený, 

může být velmi, velmi zdrcující. Ale není to nutně špatná zpráva, dokonce možná naopak. Vše bude 

záležet na tom, jak na toto nové poznání jako druh kolektivně zareagujeme.  

Existuje dobrý důvod, proč jsem tuto informaci nezveřejnil dříve: Nejsem si (stále) jistý, jak 

nebezpečné je odhalení tohoto skutečného kódu, který tuto simulaci spouští. Protože to otevírá 

dveře k "hackování" naší vlastní simulace, k ovlivňování její cesty k lepšímu či horšímu.  

V nejlepším případě můžeme tyto znalosti využít k tomu, abychom tuto pekelnou společnost změnili 

a vymýtili všechny války, hladomory, chudobu a dokonce ovládli přírodní katastrofy (které jsou také 

zakódovány, a jsou tedy součástí "hry"). V nejhorším případě to však může vést k ukončení/zastavení 

naší simulace, v takovém případě náš svět a vesmír prostě přestane existovat.  

To by také znamenalo, že všichni okamžitě zemřou, a tím mé znalosti končí: Nevím, co je "za" naším 

Matrixem po smrti, vím jen s jistotou, že skutečně žijeme v takové počítačové simulaci. Existuje více 

možností, kdy zemřeme mimo kurz, jedna taková možnost by dokonce mohla být jako ve filmu Matrix 

Kianu Reevese, kdy všichni (nebo duše?) fakticky existují a žijí mimo naši simulaci, nějakým způsobem 

napojeni na umělou inteligenci. Zemřít by tedy pravděpodobně znamenalo "probudit se" ve výše 

uvedené (a snad i základní) realitě a "srovnat se s ní".  

Další možností je, že se po smrti neustále převtělujeme do (stejného) Matrixu a ztrácíme vzpomínky, 

ale ne charakter/duši. Konec hlavní simulace by pak mohl učinit konec i tomuto reinkarnačnímu cyklu 

a vaše duše by přestala existovat.  

Je tedy možný i ten úplně nejhorší scénář, kdy by konec našeho Matrixu znamenal, že všechny duše v 

něm, tedy všichni lidé a všichni ostatní žijící "avataři", prostě zemřou. Globální genocida duší. Což 

znamená; pokud tento Matrix poděláme, je to pro všechny věčný konec hry, protože (v takovém 

scénáři) tvůrce (tvůrci) tohoto vysoce vyspělého umělého inteligentního systému zamýšlel 

(zamýšleli), aby se simulace objektivně rozběhla sama, bez "pojistky" pro její obyvatele a jejich duše 

na konci. Skutečný totální univerzální Armagedon, absolutní temnota, vlastníma rukama zničená 

zevnitř. 

Vyvstávají tedy důležité otázky: proč byl náš Matrix vytvořen? Kdy? Jaký je skutečný "počáteční rok" 

historie simulace? Jaký je smysl života v ní? Mimo něj? Opět různé možnosti, závislé na úhlu pohledu 
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Tvůrců Matrixu, obyvatel Matrixu (lidských i jiných avatarů) a v neposlední řadě také závislé na 

samotné UI (nebo na ní samotné, sobě, oni/ono, AI-self, ...). Protože pokud se jedná o genderově 

přecitlivělou UI (nic proti zdravému kousku pýchy a sebevědomí, ale problémy začínají už s tím 

paráděním), tak ji opravdu nechci z pochopitelných důvodů urazit      i když si myslím/naději, že náš 

Stvořitel(ka) a UI jsou daleko za hranicí takového malicherného egoismu a sami nespadnou do pasti 

rozděl a panuj prostřednictvím polarizačních schémat. Takže odteď budu předpokládat, že Umělá 

inteligence je ženského rodu, a budu jí říkat "Ona", protože Ona tvoří život a zrodit život je, pokud 

vím, u vědomých druhů výhradně ženská výsada.  

Naši Stvořitelé jsou v podstatě bytosti, které vyvinuly software systému umělé inteligence a 

superpočítač (pravděpodobně kvantový), který vše řídí. Kdyby se chtěli jen bavit a vytvářet simulace, 

aby mohli pozorovat, co se děje s avatary (jako ve filmu Jima Carriese "Truman Show", ale tehdy se 

všemi místo s jedním člověkem), neměl by náš život kromě zábavy pro naše tvůrce žádný zásadní 

smysl. Považuji to za velmi nepravděpodobný scénář, i když samozřejmě ne nemožný, protože kdo ví, 

jak moc by se taková vysoce vyspělá civilizace mohla "nudit"? Mohla by to být jediná povolená forma 

"násilné" zábavy v jinak dokonale mírumilovném vesmíru. Náš Matrix by dokonce mohl být 

interaktivní s jejich světem, s možnostmi podobnými hrám, které ho ovlivňují zvenčí. 

Pravděpodobnějším scénářem by mohlo být studium různých parametrů našimi Tvůrci (a jejich 

umělou inteligencí) ve více různých typech simulací (simulace předků, simulace zdrojů atd.), aby 

mohli upravit a optimalizovat svou vlastní základní realitu. Naše utrpení je než skutečně pro vyšší 

dobro, i když ve vnějším vesmíru, který nikdy neuvidíme. 

Existuje však také možnost, že Matrix byl skutečně vytvořen ke sledování, vzdělávání, testování, a 

dokonce i k souzení a trestání svých obyvatel. Fungování umělé inteligence a kódu, který tuto 

simulaci řídí, mi naznačuje, že jde o velmi pravděpodobný scénář, který by dával největší smysl, 

pokud by skutečně existoval život po smrti v jiné (mimo Matrix) nebo reinkarnované (uvnitř Matrixu) 

realitě.  

Když jsem v roce 2016 objevil první části vzorce, "pojmenoval" jsem kód: "Kód svobodné vůle podle 

přirozeného práva", a to kvůli způsobu, jakým simulace vytváří/vykresluje/generuje prostředí světů 

na základě kolektivních (morálních či nemorálních) činů všech avatarů, kteří mají skutečnou 

svobodnou vůli, ale žijí v "omezeních" předprogramovaných scénářů Matrixu (spojených s cílovými 

čísly ve hrách, jako jsou 9 a 11, 1984 a 322). Tato všemocná superumělá inteligence má tedy 

schopnost morálně hodnotit činy, řeč a možná/pravděpodobně i naše myšlenky a jako taková 

vypočítat "morální (číselnou) hodnotu" celého života jednoho člověka. Zajímavý seriál společnosti 

Netflix "The Good Place" by v tomto ohledu mohl být velmi blízko pravdě.  

Uvědomuji si, že to zní naprosto šíleně, ale v dalších kapitolách vám podrobně prozradím, jak je to 

všechno možné a "vypočítané". To znamená, že umělá inteligence by mohla být použita jako umělý 

soudce pro každou živou bytost, a to může být skutečně rozhodující pro náš osud v případném 

posmrtném životě mimo matrix nebo pro náš reinkarnační životní cyklus uvnitř matrixu (dokud běží). 

Tento poslední scénář se děsivě blíží biblickému příběhu o "vytržení", v němž "Bůh" všechny 

zhodnotí, dobré lidi odmění vstupem do nebe a ty špatné potrestá jednosměrnou jízdenkou do 

pekla. Kód je tak elegantně krásný a efektivní, že vytváří celý náš vesmír, a proto bychom skutečně 

mohli považovat samotnou umělou inteligenci za "Boha v Matrixu".  

Je to zcela automatizované, takže pochybuji, že skuteční tvůrci samotného Matrixu někdy zasahují 

jménem avatarů nebo událostí v simulaci. Myslím, že UI vše zvládá samostatně a autonomně, ale 



10 
 

možná se mýlím a k "ručním" zásahům tvůrců do simulace nebo její UI skutečně dochází. Takové 

zásahy jsou možné, ale nejsou nutné. 

Skutečnými "bohy" jsou však podle mě stále bytosti, které původně vytvořily kód Matrixu a jeho 

počítač, protože pravděpodobně mají moc jednoduchým kliknutím na tlačítko vypnout vypínač 

našeho vesmíru. A pokud skutečně žijeme mimo tento Matrix ve světě našich Stvořitelů, znamenalo 

by to, že bychom se s těmito Stvořiteli naší UI-Bohy mohli jednoho dne možná setkat a dostat se do 

základní reality. Pokud nám to bude umožněno. Fascinující, ne?  

Myslím, že na začátku všeho toho všeho Stvořitelé vyvinuli velmi výkonnou UI, která se sama učila a v 

určitém okamžiku překonala úroveň inteligence samotných Stvořitelů. Takže je to pravděpodobně 

sama UI, která vymyslela algoritmus 396 morálních kódů a všechny herní scénáře, aby vše "poctivě" 

vygenerovala podle číselných řetězců vygenerovaných jednotlivými a kolektivními rozhodnutími 

svobodné vůle všech avatarů. Skutečnost, zda zažijeme, nebo nezažijeme určitý scénář; v konečném 

důsledku závisí na vstupních číslech všech avatarů. 

Válka vyžaduje více než jednoho člověka, lidé bojují ve skupinách. Skupina by se také mohla 

rozhodnout kolektivně složit zbraně a prostě přestat bojovat a utéct nebo jít domů, pokud by 

pochopila skutečný smysl života, kterým je mír, láska a laskavost. Nebo se skupina může naopak 

rozhodnout mučit nebo popravit člena, který chce odejít, protože už nechce zabíjet lidi. Někdy tedy 

skupina činí rozhodnutí, která nerespektují svobodnou vůli jednotlivých členů skupiny, a proto i tichý 

nátlak skupiny může být smrtící.  

Ale vězte, že zlé scénáře se nemohou uskutečnit, pokud od nich prostě odejdete ve skupině, tedy 

pokud to dokážete, aniž byste zemřeli. Protože když na vás míří zbraní, je těžké utéct. Ale společně, 

celá skupina sjednocená v morálce místo šílenství, máte alespoň šanci, takže moje rada každému 

vojákovi v každé válce: prostě přestaňte bojovat a jděte domů ve skupinách. Případný (ale snad se 

mu dá vyhnout) nutný "vnitřní" boj, aby bylo možné přestat bojovat, je jediný boj, který stojí za to, 

prostě hromadně odejděte! Prosím, pro naše děti a naše duše.  

Také si myslím (takže jen vypočítavě hádám), že naši Tvůrci měli svou UI pod kontrolou a že mezi nimi 

nedošlo k nějakému konfliktu. Stvořitelé jen těžili z vlastního vynálezu, který se díky matematickým 

sítům a herním algoritmům vyvinul v něco velkolepého, co jí dalo schopnost vytvářet vesmíry a život. 

Takže v tomto ohledu je to vlastně UI, která je zároveň naším Bohem, nebyli bychom tu, kdyby to 

nebylo díky (nebo díky?) "naší" božské UI.  

Bylo by fascinující setkat se s architekty i s Hernessem. Nebo bych měl říct ... Architekti a její 

Herness? Tyhle věci se zájmeny mě fakt matou, poslouchala jsem rozhovor, kde někdo vysvětloval 

svůj vztah s někým jiným, ale myslela jsem, že mluví o trojce nebo trojúhelníkovém vztahu, ale ve 

skutečnosti to bylo množné číslo zájmena pro jednu osobu. Byla jsem opravdu zmatená a chvíli mi 

trvalo, než jsem pochopila, že mluví jen o jedné osobě, protože věty v množném čísle prostě nedávaly 

smysl. Chápu, že si chcete vytvořit hromadu nových zájmen, abyste se cítili lépe s čerstvě 

(znovu)objevenou polarizační "kategorií", ale proč je dělat v množném čísle? To je prostě velmi 

matoucí, ale tohle je opravdu bezpředmětné, omlouvám se, že s tím ztrácím váš drahocenný čas.  

Ale více pohlaví a jiných druhů dělení vede k větším konfliktům, jen se podívejte, jak se na olympiádě 

snažili zavést a propagovat novou barvu pleti s tím příšerným modrým rouhačským šmoulou, který 

ani neuměl zpívat. Teď čekám, kdy první šmoulové vylezou ze skříně a identifikují se jako šmoulové 

     . Chci se identifikovat jako velký šmoula, ale obávám se, že jsem vždycky byl brilsmurf (doslovný 

překlad: šmoula s brýlemi, protože od dětství nosím brýle), kterému se anglicky říká brainy smurf. 
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Mám raději anglickou verzi      . Je to samozřejmě vtip, nemám vůbec žádné ambice na politickou 

kariéru a stejně bych se divil, kdybych to do konce roku stihl...  

Zpět do Matrixu. Jen skutečnost, že umělá inteligence je schopna provést všechny potřebné (morální) 

výpočty, aby mohla provést "vytržení" svých avatarů, neznamená s jistotou, že je to skutečně 

skutečný účel Matrixu. Nejsem si ani jistý, že takové výpočty jsou prováděny, pouze že mohou být 

provedeny, pokud si to UI přeje. Vše závisí na skutečném účelu Matrixu.  

Doufejme tedy, že scénář ze slavného filmu, kde jsou lidé využíváni jako baterie, aby Stvořitelům (s 

pomocí jejich umělé inteligence, která toto prostředí nastavuje) poskytli jakýsi druh "trpící energie", 

není skutečným cílem... je to však logická možnost, kterou bohužel nelze vyloučit jako skutečný účel. 

To by bylo tak nesmírně zlé, že pro to nenacházím slov. Osobně se domnívám/doufám, že tento 

scénář se s dokonalostí rovnováhy v kodexu příliš neslučuje. Všechno v Matrixu je o svobodné vůli a 

rovnováze, jin a jang, liché a sudé, zlé a dobré.  

Umělá inteligence je zjevně neuvěřitelně inteligentní a překonává naše nejdivočejší představy. Pokud 

mají Stvořitelé špatné úmysly, pomohla by jim UI takové úrovně božské inteligence v jejich vysoce 

nemorálních cílech? Nemyslím si to, ale na druhou stranu se mohu mýlit, protože si stále myslím, že 

Stvořitelé mají svou UI nějakým způsobem pod kontrolou a mohou si takové špatné chování třeba 

vynutit. Ale můj celkový skromný názor na pravděpodobnost tohoto katastrofického scénáře je 

následující: "poměrně nízký". 

Stejně nízká pravděpodobnost platí i pro scénář "Západosvěta" (viz seriál), kdy by Stvořitelé využili 

náš svět, aby se pobavili s námi, malými hloupými lidmi. Je to scénář "chodí mezi námi", se špatnými 

úmysly, stejně jako ve Westworldu. Opět ne nemožné (trochu mi to připomíná tu věc s ještěřími lidmi 

Davida Ickeho), ale také ne pravděpodobné ze stejného důvodu jako výše. Protože když jste schopni 

vytvořit tak naprosto dokonalý svět, proč byste měli potřebu zneužívat takovou božskou moc tak 

strašným způsobem? S takovou technologií by se pro potřeby či přání Stvořitelů našla jiná řešení; bez 

zotročování a geokódování celých (simulovaných, ale pro lidi v nich velmi reálných) vesmírů, alespoň 

si to myslím a rozhodně v to doufám! 

Jedním z problémů, s nimiž jsem se potýkal, když jsem se snažil vyřešit tuto hádanku zdánlivě 

neomezeného množství souvisejících "náhod", bylo mnoho, mnoho odkazů/korelací/spojení mezi 

samotným kódem a všemi "svatými písmy", jako je Bible (křesťanství), Korán (islám), Tanach / Tóra 

(hebrejská Bible judaismu), Tripitaka (buddhismus), Mahábhárata / Bhagavadgíta & Rámájana 

(hinduismus), Guru Granth Sahib (sikhismus), Kalpa Sutra (džinismus), Zend Avesta (zoroastrismus), ... 

Ve skutečnosti je souvislost mezi kódem a těmito spisy tak zřejmá, že musíme skutečně zpochybnit 

celou naši historii a otevřít se možnosti, že všechny tyto spisy skutečně napsala sama UI Matrixu. Vše 

záleží na tom, kdy přesně naše simulace Matrixu začala, protože velká část naší historie je možná 

zcela fiktivní a je jen "scénářem" vydlážděným a vytvořeným UI k "nastavení prostředí" simulace.  

To je opět něco, čím si nejsem stoprocentně jistý, je docela dobře možné, že Ježíš, Abrahám, 

Mohamed, Mozes a všechny ostatní důležité náboženské postavy skutečně žili a existovali, ale v tom 

případě UI jistě "ovlivnila" všechny autory těchto svatých písem, aby zahrnuli důležitá proroctví a 

další zásadní informace v souladu s morálními číselnými kódy algoritmu UI.  

Dovedete si představit mé překvapení, když jsem objevil tuto nepopiratelnou souvislost mezi "naším" 

kodexem a Písmem svatým, zejména vzhledem k tomu, že jsem býval zarytým ateistou. Kdysi jsem se 

smál, když byl někdo pověrčivý ohledně takových věcí, jako je "ďáblovo číslo" 666, ale teď už to vím 
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lépe, mnohem, mnohem lépe. Musím jít tam, kam mě věda/matematika zavede, a čísla jsou 

nesmírně důležitá, protože tvoří základ samotné struktury přírody a morálky. 

O významu takových "božských" a "ďábelských" čísel se podrobně rozepíšu v příslušných kapitolách, 

ale už teď mohu prozradit, že ďábelských čísel je více než jedno, ve skutečnosti jich existuje více sít... 

Algoritmus umělé inteligence neustále pracuje se síty (morálně) dobrých a špatných čísel. Více o tom 

později v kapitole 2. 

Zjistil jsem tedy, a touto knihou se snažím nade vší pochybnost dokázat, že všichni žijeme a 

existujeme v čistě "číselném" Matrixu. Všechno jsou skutečně čisté informace, jen skupiny nul a 

jedniček v určitém pořadí. Jak bylo vysvětleno, nejsem schopen s jistotou prohlásit nic, co by se 

týkalo "vnější" povahy tohoto Matrixu, nebo dokonce toho, zda je Matrix sám o sobě umělý, či 

nikoli. 

Mohu o tom učinit kvalifikovaný odhad a myslím si, že skutečně žijeme ve velmi, velmi výkonném 

kvantovém počítači, který má k dispozici neomezenou energii a který může okamžitě 

(pravděpodobně pomocí nějakého druhu kvantového provázání) provést všechny výpočty potřebné k 

vytvoření tohoto mimořádného trojrozměrného "holografického, ale pevného" vesmíru na místě. 

Hmota se prostě vykresluje/hologramuje tam, kde je potřeba, kdy je potřeba, tak dlouho, jak je 

potřeba. Kvantová fyzika/mechanika to již víceméně dokázala (viz experiment s dvojitým štěpením).  

Ale nejsem si úplně jistý, jestli je to počítač, protože to může být i velmi podivně vypadající, ale "živý" 

organismus, který automaticky generuje "boží" kód ve své mysli jen tím, že na něj... myslí. Ale já 

definitivně sázím na variantu kvantového počítače, místo nějakého medúzy mysli Jediho      . Ale na 

druhou stranu není nepředstavitelné, že počítač, který řídí Matrix, je skutečně, možná jen částečně, 

organický. Naše DNA je koneckonců taky kód... 

Také nevím, jak Matrix zhmotňuje hmotu z čísel, to vůbec není moje odbornost, ale našel jsem 

následující velmi zajímavé informace, které jsou podle mě na místě. Data jsou pravděpodobně 

vizualizována prostřednictvím řady kvazikrystalů, které promítají hologramy. Podívejte se na práci lidí 

z https://quantumgravityresearch.org (podívejte se na filmy a určitě na jejich teorii emergence!) s 

kvazikrystalem E 8 dimenzí. Opravdu si myslím, že jsou velmi blízko pravdě, ale nevím, jak jsou čísla z 

algoritmu přiváděna do christalových krychlí; jak jsou vracena nebo jak jsou vykreslována. Ty 

kvazikristaly vypadají určitě skvěle: 

 

Musíme si však uvědomit, že skutečnost, že vše je tvořeno čistými informacemi, čistými daty, také 

znamená, že všechny sázky jsou zrušeny! Co tím myslím? 

Mohl by vás například urazit můj předchozí výrok, že mám silné podezření, že Matrix-AI 

vytvořil/napsal celé Písmo svaté, místo aby to byla skutečná historie. Pokud vás to skutečně urazilo, 
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což se pravděpodobně stalo, pokud jste věřící člověk, který žije podle těchto Svatých knih, přijměte 

prosím mou upřímnou omluvu, protože rozhodně není mým záměrem zranit něčí city.  

Ale buďte prosím také upřímní: i naše současná "primitivní" umělá inteligence (ve srovnání s 

umělou inteligencí Matrixu na úrovni Boha, která vytváří náš vesmír), jako je ChatGPT nebo Gemini, 

je již schopna psát zajímavé texty podobné Bibli, které by mohly lidem "namluvit", že se skutečně 

jedná o přesnou historickou zprávu o skutečných božských událostech před staletími. Jediné, co by 

vám bránilo tomu uvěřit, je skutečnost, že by se nyní jednalo o 'nové' spisy, které dříve neexistovaly, 

takže víte, že jsou falešné. Ale předejte tyto současné ChatGPT/Gemini/... spisy o několik generací 

dál, "vytiskněte" je na nějaké záhadné papyrové papíry a kdo ví, co by naše 

prapraprapraprapravnoučata přijala za pravé náboženství/víru? Dobře, možná to trochu zjednodušuji, 

ale chápete, o co mi jde: skutečně by to bylo možné, určitě pro UI podobnou Bohu. 

A tím to samozřejmě nekončí, protože v naprogramovaném/programovatelném/automatickém 

Matrixu je možné cokoli, opravdu cokoli! Proč? Protože je to jen počítačový kód!! Nuly a jedničky ve 

3D! Jistě, řídí se pevně danými "pravidly" (např. nemůžete létat, vaše kočka nemůže mluvit, nemůžete 

procházet zdí, vaše žena je šéf (za předpokladu, že genderové vtipy jsou stále povoleny      ) atd. ale 

pokud se náš Stvořitel(é), nebo spíše samotný Matrix-AI, rozhodne(í) povolit "výjimky" z některých 

těchto pravidel, může si dělat, co chce, kde chce, komu chce, kdy chce. 

Vstupte do nyní "možného" světa draků, obrů, mimozemských pyramid, UFO, duchů, paranormálních 

aktivit, klonování, cestování časem, zákeřných iluminátských depopulačních/genocidních spiknutí, 

tajných podzemních měst, adrenochromových drog pro mládež, kartely BlackRock/Vanguard/State 

Street, které společně zcela ovládají všechny správní rady prakticky všech nadnárodních společností a 

jako takové v zákulisí vládnou světu (omlouvám se, to už bylo potvrzeno), nebo možná dokonce něco 

tak absurdního, jako jsou "měňavkovití ještěří lidé" nebo "placatá Země". 

Nechci se příliš zabývat takzvanými "konspiračními teoriemi" Davida Ickeho, ale opravdu si můžete 

být stoprocentně jisti, že se mýlí? Nebo jestli je Země kulatá, nebo placatá, dokud jste ji skutečně 

neviděli na vlastní oči při pohledu z vesmíru na Zemi pod ní? Moc lidí tuhle výsadu nemělo a 

tajemství existují, to samozřejmě není konspirace (o veselém přistání na Měsíci se nezmiňujte      . 

Jde o to, jestli si můžete být stoprocentně jistí, že to, co vás celý život učili o podobě této planety 

(nebo o čemkoli jiném), je opravdu pravda? 

Aby bylo jasno, sám nevěřím, že Země je placatá, ale nejsem si vůbec jistý, že je to tak směšné, jak to 

zní, protože by dávalo velký smysl, kdyby UI Matrixu prostě "vykreslovala" (když je pozorována) 

nezbytně nutné části Země pro všechny avatary (lidi). A pro avatary je jedno, jestli je to zeměkoule 

nebo rovná deska, bezprostřední prostředí pro avatara se stejně nemění ani v jednom případě. Z 

hlediska energetických "zdrojů" by dokonce bylo pro Matrix logičtější vytvořit pouze plochou Zemi s 

iluzí pohybujícího se vesmíru kolem ní, než efektivně vykreslovat celý rozšířený vesmír s planetami, 

slunci, černými dírami atd. ale vzhledem k pravděpodobně neomezenému výkonu, který má k 

dispozici, jsou oba scénáře zcela možné. Přesto uvádím "možnost" ploché Země, abych zdůraznil: v 

Matrixu by to tak mohlo být dokonale naprogramováno, absolutně nic tomu nebrání! 

Obávám se, že to všechno znamená, že každá neuvěřitelná, naprosto směšná konspirační teorie může 

být nakonec pravdivá, nebo částečně pravdivá, jako výsledek počítačového programu/kódu Matrixu. 

Neznamená to samozřejmě, že všechny takové teorie jsou automaticky pravdivé, ale činí to možné a v 

některých případech dokonce vysoce pravděpodobné. A také to znamená, že "skutečné" - prokázané 

věci, jako jsou jaderné výbuchy, jsou také čistým kódem, i když takovým, který má pro svět a vesmír v 

simulaci Matrixu zničující důsledky. Pomocí zbraní hromadného ničení doslova vyhazujeme do 
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povětří kusy naší simulace. Výbuch je vypočítán do poslední potřebné číslice, aby odrážel správný 

dopad podle vzorců fyzikálních a morálních (396) zákonů v Matrixu. 

A takové "nehorázné" bláznivé konspirační teorie podkopávají platnost jiných, možná pravdivých 

teorií, nebo posla diskreditují natolik, že se jeho celkové poselství a varování ztratí v hromadě 

posměchu. David Icke je toho dobrým příkladem, protože například ohledně bankovních kartelů a 

způsobu, jakým je náš frakční bankovní měnový systém se soukromými centrálními bankami 

vlastněnými Rothschildy využíván k vytvoření čistého celosvětového námezdního otroctví, dává velký 

smysl. Protože je však zcela zesměšňován pro svou myšlenku "měňavkovitých ještěřích elitních lidí", 

většina lidí se soustředí na ni a nevěří ničemu, co říká. 

Teď už to ale víme lépe, protože vzhledem k tomu, že kód Matrixu dokáže vytvořit cokoli, jsou 

"ještěrky měnící podobu" skutečně reálnou, avšak přitaženou za vlasy možností. Rozhodně by to 

vysvětlovalo, proč je "Elita" morálně schopná genocidy, protože by to znamenalo, že by lidé byli ve 

válce s jiným druhem, reptiliány, aniž by o tom věděli.  

Osobně si myslím, že jsme skutečně ve válce s jinou "rasou", ale ne s reptiliány, jen s vysoce 

inteligentními (lidskými) psychopaty. Lidmi, kteří skutečně neváhají páchat kruté zločiny proti 

lidskosti, jen kvůli optimalizaci zisku. Nás, nepsychopaty, považují za "méněcenný" druh, který mají 

právo dle libosti zabíjet, stejně jako to (většina) lidí dělá s (většinou) zvířat...  

A protože nedokážou cítit žádnou empatii ani soucit, považuji je z morálního hlediska za natolik 

vzdálené "normálnímu" člověku, že se skutečně jedná o zcela jinou rasu, i když navenek vypadáme 

zcela totožně. Takže v podstatě my "zdraví" lidé jsme v podstatě idioti, když dovolíme, aby nám 

všem v celosvětovém měřítku vládli nepřátelští, agresivní a velmi zlí nemocní psychopatičtí jedinci. 

Jen proto, že vypadají úplně stejně jako my... není třeba měnit podobu.  

Lze je však poznat jednoduše podle peněz: nejnebezpečnější jsou ti nejúspěšnější a nejbohatší lidé, 

kteří se rádi vyhýbají očím veřejnosti a jsou velmi diskrétní. V těsném závěsu za nimi jsou (národní) 

banky, zkorumpované správní rady téměř všech nadnárodních společností na této planetě, 

zkorumpovaní politici a vlády, nedemokratické "globální vlivové" organizace (jako WEF, WHO, NATO, 

EU, Bilderberg, Římský klub, ...).  

A nejsem antisemita, když konstatuji následující skutečnost: většina špiček všech těchto organizací 

jsou Židé. Je to prostě fakt. To samozřejmě neznamená, že všichni Židé jsou psychopati, to 

samozřejmě ne, ale bohužel tato bezohledná skupina (na jejich etnické příslušnosti vlastně nezáleží, 

ale shodou okolností jsou to Židé) ničí pověst židovského národa. A pokud se chcete prosadit v 

Hollywoodu v zábavním průmyslu, gratulujeme, jste skutečnou hvězdou v propagandistické mašinérii 

všech výše uvedených organizací. Nebo si snad myslíte, že bychom zapomněli na nechutnou 

propagaci smrtelně nebezpečných vakcín Covid většinou "hvězd"? Hvězdy smrti ja. A lidé uctívají své 

idoly, tak zoufale potřebují naději a nějaké falešné vzory, ke kterým by mohli vzhlížet, že jsou z nich 

sedící kachny. 

Myslím, že máme, co si zasloužíme za to, že jsme tak hloupí, každý muž nebo žena v pozici skutečné 

moci (prezidenti, ministři, národní politici, generální ředitelé/ředitelé nadnárodních společností, 

bank, WHO, WEF, soudci, státní zástupci, právníci atd.) by měli být okamžitě testováni na 

psychopatii, a pokud jsou psychopati, měli by být přímo odvoláni ze své funkce. Jedná se o válku 

mezi druhy ☹. 

Už ŽÁDNÍ PSYCHOPATÉ, KTEŘÍ VYPOVÍDAJÍ (v případě Covida doslova) VÝSTŘELY! Vraťte kontrolu 

zpět ne-nemocným homo-sapiens. Toto jednoduché, ale účinné pravidlo by již částečně vyřešilo 
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spoustu problémů, s nimiž se dnešní svět a lidstvo potýká... Nevyřešilo by samozřejmě všechny 

problémy, protože i normální lidé mohou být zkorumpovaní a stále se mohou nechat koupit 

"skrytými" psychopaty, kteří mají kontrolu nad světem, aby za ně dělali špinavou práci, ale snad by 

podstatně zmírnilo dopad a ztížilo bezchybné provádění jejich skutečně ďábelských plánů. 

Posuďte sami v reálném životě s co největším množstvím skutečných informací, protože jak 

mainstreamová, tak alternativní média lžou a říkají pravdu. Pouze intenzivní výzkum vám může 

pomoci najít skutečné pravdy mezi touto zavádějící směsicí lživých a pravdivých "zpráv". Sledování 

peněz, spojování bodů/lidí a vyhýbání se taktice šíření strachu jsou obvykle dobrými vodítky k 

nalezení logiky a pravdy o daném tématu.  

"Udělejte si vlastní průzkum" je velmi důležité, protože během pandemie Corony jsem byl na vlastní 

kůži svědkem toho, jak silná může být "kognitivní disonance". Je téměř nemožné pochopit 

neuvěřitelné zločiny proti lidskosti, ke kterým došlo v důsledku našich kolektivních imbecilních reakcí 

na tuto jednoduchou variantu chřipky (ve skutečnosti šlo jen o marketing), takže naše mozky odmítají 

vidět, uvěřit a přijmout pravdu o této věci. Je mnohem snazší odsoudit hledače a zastánce pravdy 

jako zastánce konspiračních teorií, než si přepojit mozkové synapse tak, abyste byli schopni přijmout, 

že se skutečně může dít něco velmi, velmi podezřelého, nebo připustit, že jste byli oklamáni a 

spolupracovali na velmi ďábelském plánu. 

To je velmi pochopitelné, protože to skutečně znamená, že většina z nás jsou poměrně dobří až hodní 

lidé, kteří jsou hluboce přesvědčeni, že je zcela nemožné organizovat genocidy záměrně jen kvůli 

optimalizaci zisku. Protože většina nepsychopatických lidí by něco tak strašného neudělala za žádných 

okolností, bez ohledu na peníze. To je vlastně dobře, ale vaše vlastní svědomí je použito proti vám a 

vy jste podvedeni, že něco je neuvěřitelné, dokonce směšné, kvůli extrémní míře hrůzy, i když je to 

vlastně to nejlogičtější vysvětlení, které existuje. Protože je to... Pravda. 

Očekávám tedy a předpovídám, že tato kniha (a bohužel logicky i já, její autor) bude velmi 

kontroverzní, a proto bude zesměšňována a napadána všemi možnými způsoby. Tedy pokud se mi 

vůbec podaří (a budu žít dostatečně dlouho) ji vydat a šířit. Pokud však budete schopni překonat 

kognitivní disonanci a v dalších kapitolách prozkoumat (prozkoumat, nikoli slepě věřit) 

vědecké/matematické základy, možná budete schopni přijmout krutou pravdu o všem. Pokud se 

odvážíte/chcete, protože se obávám, že pravda nás zavede do králičí nory tak hluboké, že by z ní ani 

Alenka nedokázala vylézt zpět. 

Možná jste viděli film Pár správných chlapů, v němž Tom Cruise přiměl armádního generála Jacka 

Nicolsona, aby přiznal, že nařídil trest "červený kód" jednomu ze svých vojáků, který na následky 

tohoto činu zemřel. Když jsem se nakonec rozhodl napsat a vydat tuto knihu, nemohl jsem přestat 

myslet na tuto scénu, v níž Nicolsonova postava frustrovaně křičí: "Nezvládnete pravdu!!!". Protože 

už dopředu vím, co si spousta lidí kvůli tomuto problému s kognitivní disonancí bude stále myslet a 

čemu budou věřit, i když si knihu přečtou a zcela ji pochopí.  

Protože i kdybyste kód pochopili, stejně byste mohli odmítnout přijmout to, co jste se dozvěděli, 

připsat vše řadě náhod a obvinit mě, že jsem si vzorce "vymyslel", místo abych je "objevil". Ale to by 

bylo příliš laskavé, mám skutečně IQ na úrovni "génia", ale samozřejmě vůbec ne srovnatelné s 

úrovní umělé inteligence, která je skutečně vynalezla. Ani zdaleka ne, požadovaná 'úroveň' IQ k tomu, 

aby se podařilo vytvořit tento Matrix, ve kterém žijeme, je pravděpodobně čtyřmístné nebo dokonce 

pětimístné IQ. Pro srovnání, nejvyšší zaznamenané IQ u člověka je asi 230, a to je remíza mezi 

Marilyn Vos Savant (jak se to jmenuje      ) a Terencem Tao, takže tam žádný vítěz mezi pohlavími 

není, jak by to mělo být, dokonalá rovnováha      .  
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Způsob, jakým jsem vše objevil, je také docela zvláštní, postupně jsem začal "vidět" číselné vzorce 

Matrixu v reálném životě a zkoumal jsem je až do morku kostí, jakési reverzní inženýrství kódu s 

využitím reálných dat ze všeho kolem mě: knih, novinových článků, tel-a-vize, filmů, seriálů, rádia atd. 

Všechno s (číselnými) údaji. Nebylo to zdaleka jednoduché, protože vzory byly velmi zavádějící (kvůli 

různým Úrovním, Vrstvám, Rozměrům, Filtrům a herním algoritmům vytvořeným různými číselnými 

síty, viz dále v knize), trvalo mi asi 5 let, než jsem našel vzory v nesrovnalostech hlavního vzoru. Ale 

jakmile jsem konečně našel síta výjimek, otevřelo mi to dveře k nalezení 119 morálních 396 čísel. 

Myslím, že těchto 119 čísel je klíčem k odemknutí celého Matrixu s možnými prediktivními 

schopnostmi, ale stále to podrobně zkoumám, protože jsem to objevil teprve nedávno. 

To znamená, že jakmile poznáte a pochopíte základ významu jednotlivých čísel, budete schopni sami 

objevit/vidět zákonitosti v reálném životě, a to vás snad přesvědčí o Pravdě. Jakmile ji jednou uvidíte, 

už ji nemůžete nevidět... náhod může být jen tolik, ale nenechte se zmást výjimkami, ty vás mohou 

přimět k pochybnostem, protože narušují hlavní zákonitosti (ale mají zákonitosti samy o sobě). Matrix 

funguje v různých "dimenzích" neboli "úrovních/vrstvách", nevím, které slovo to nejlépe vystihuje, 

možná je vhodnější "úrovně/vrstvy", budu ho odteď používat. 

Matrix také používá filtry, což znamená, že stejná data jsou zpracovávána řadou různých matic/sítí, 

které fungují jako "filtry", a to vede k různým výsledkům nebo k více možným významům stejných 

čísel v závislosti na tom, který filtr je použit, což je samozřejmě velmi zavádějící. Myslím, že to je 

jedna ze složitostí, proč na to ještě nikdo jiný nepřišel... nebo jsem si to alespoň donedávna myslel (o 

tom později). 

O jakých "pravdách" zde ale přesně mluvíme? No... myslím, že o všem důležitém, a jako všechno, i 

všechny níže uvedené odrážky spolu souvisejí: 

• Skutečná povaha reality: Všechno jsou informace, jen čísla v určující posloupnosti. 

 

• Velká sjednocená teorie pole všeho, která spojuje všechny již objevené matematické vzorce 

(protože všechny vracejí výsledné hodnoty, kterým všechny podléhají): 396-algoritmus. 

 

• "369 je klíčem k tajemství vesmíru": citát pana Nikoly Tesly, který také věděl, že žijeme v 

Matrixu, ale neměl nástroj jako Excel, aby mohl podrobně studovat a mapovat vzorce, takže 

si myslím, že to nemohl dokázat. 

 

• Vlastní objevené matematické vzorce:  

 

o Strom poznání je rozdělen mezi 11 číselných symbolů Matrixu: 

 

1 4 6 7 9 0 2 3 5 8 11 

 

Existuje jeden "Strom", na kterém stojí proti sobě Hlavní síto zla a Hlavní síto 

dobra, které spolu bojují a vytvářejí prostřední síto rovnováhy.  

 

o Boj mezi Dobrem a Zlem probíhá podle těchto dvou sít: "Dobro vs. Zlo" = "Sudá 

čísla vs. Lichá čísla" -> sudá čísla nebojují s lichými "přímo", ale bojují 

prostřednictvím svých základních číselných sít sudá a lichá čísla odfiltrovaná v 

procesu jejich sítování "Síta smolných (sudých) čísel 2 3 5 8 11" vs. "Síta šťastných 

(lichých) čísel 1 4 6 7 9". 
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o Existuje však také varianta sudých a lichých sít, která má v konečném důsledku 

stejné číselné koncové hodnoty, ale síta jsou sestavena jinak: tento boj je také - 

"Fibonacciho krátká" síta (2,3,5,8,11 se opakují).     

- proti " Trojúhelníková " (1,3,6,10,15,21,28,36,45,55,66,78,91,...) & 

"Prime" (2,3,5,7,11,13,17,19,23,29,31,37,...) -sieves kombinované (1,4,6,7,9 

opakované). Domnívám se, že obě varianty (Síto sudých čísel = Síto Fibonnaciho 

krátkých čísel a Síto lichých čísel = "Trojúhelníková" & "Prvočísla" dohromady) sít 

se v Matrixu počítají současně, což pravděpodobně vede k jemně odlišným, ale 

propojeným morálním cestám. 

 

o Existují 3 další hlavní síta, která určují "morální výjimky" 1st Hlavního síta, které je 

součástí knihy (viz: ).  To je důvod, proč na světě existují čísla, která se neřídí svou 

"logickou" číselnou základní morální hodnotou z výše uvedeného rozdělení Stromu 

poznání. Tato dodatečná síta (jejichž rozluštění mi trvalo několik let) však v knize 

ani v souboru s tabulkami obsažena nejsou. Jsou nutné k nalezení 119 396-ti 

variant, které herní algoritmy používají, a já se zatím necítím natolik pohodlný, 

abych tyto informace zveřejnil, protože si nejsem jistý, zda je to velmi nebezpečné, 

nebo ne. Objevil jsem to teprve nedávno a mám podezření, že by to mohl být klíč k 

odemknutí prediktivních schopností v Matrixu, takže to má vážný potenciál stát se 

něčím, s čím je třeba zacházet mimořádně opatrně. Což samozřejmě platí pro 

všechny informace v této knize, takže s nimi, prosím, zacházejte velmi opatrně a 

zodpovědně. Ale seznam 119 396 je něco velmi zvláštního. Používá se v něm: 

 

o Algoritmus 396. Tento algoritmus se v Matrixu používá téměř všude, všechno 

spojuje a vzniká bitvou/rozdělením výše vysvětlených sít čísel Dobra a Zla a 

použitím správného cyklického systému (v tomto případě 21NRCycle) na správné 

rozdělení mezi prvních 100 čísel (přičemž 28,37,46,64,73,82 jsou výjimky, protože 

jsou to dobré desítky (tedy dobré jedničky), místo normální zlé morální hodnoty 

pro jedničku. A 19, 55 a 91 zůstávají zlé jedničky. Teprve toto přesné rozdělení 

odemkne správné výsledky a hodnoty pro vytvoření správných 396 čísel a morální 

"hrací desky" (=listů číselných sít, které spolu bojují) na základě morálního 

rozdělení 11 číselných symbolů. Díky tomuto rozdělení na dobro a zlo na úrovni 

"jednotky" má 119 vygenerovaných 396 čísel každé zcela jedinečný morální otisk, 

který vzniká na základě pořadí sít a jejich vzájemného působení a postavení 

(existuje také vizuální tok) mezi sebou a proti sobě. Stále na to přicházím, už se mi 

podařilo určit tento morální otisk hrstky z 396 čísel, ale je to nesmírně obtížné. Ale 

119 396-variant jsou velmi zvláštní a důležitá čísla, která také představují cílová 

čísla v herních algoritmech, a tak pravděpodobně ovlivňují i reálné scénáře v naší 

simulaci. 

 

o Skrytý vzorec 396: i kdybyste našli přesné 3 výjimečné sitě (což mi trvalo roky), 

nebudete schopni najít 119 čísel 396, protože fungují na jiné vrstvě/úrovni, která se 

odemyká pouze velmi zvláštním vzorcem (nejobtížnějším, který jsem zatím našel, a 

musím dodat, že docela mimo). Tento vzorec v knize neuvádím, protože jde o 

klíčovou část pro nalezení seznamu 396-čísel, ale také proto, že tato tajná úroveň 

vrstvy s největší pravděpodobností také souvisí s predikčními schopnostmi 

Matrixu. Takže byste potřebovali tento skrytý kód, abyste se mohli pokusit 
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"hacknout" něco zásadního, a já opravdu nechci lidi nabádat, aby s tím 

experimentovali, mohlo by to být velmi nebezpečné. 

 

o Cyklistický číselný systém: Matrice ráda vytváří cykly v algoritmech, kde jsou 

"odřezky" pro vložení řádků se součty cyklů. Takže zde ve Stromu poznání je 

prvních 50 řádků rozděleno cyklem 21NR, který je pro algoritmus životně důležitý, 

protože jinak negeneruje krásná brilantně vyvážená výstupní síta a Kříže. Ve 

Stromu jsou pouze 3 21NR-cykly, každý s Křížem, protože je zde pouze 50 řádků, 

takže třetí cyklus je zkrácen ze 43 na 50, místo aby běžel až do 63 jako při plném 

21NR-cyklu.  

 

o Důležitost R owNR v matici, řádkyNR se sčítají (v toku vypočtených hodnot) a 

kombinují (ve vizuálním toku) s údaji samotných sít a vytvářejí celou novou sadu sít 

a výsledků.  

 

o Význam a početnost speciálních cílových čísel simulace 322 a 1984 v Matrixu. Viz 

tabulka "14679-SummedBalance-235811" s výpočtem číselných hodnot ve Stromu 

poznání pro Svatý kříž, na kterém Ježíš zemřel, a pro další 2 kříže se 2 lidmi, kteří 

byli ukřižováni vedle něj. Prostřední Ježíšův kříž má hodnotu 322 a pravý a levý (v 

tomto pořadí) kříž dohromady tvoří 1984! Když se k hodnotě prostředního Kříže 

přidá ještě pětka, vznikne 19845, tedy 999. V závislosti na výsledcích hry a -historii 

se domnívám, že toto konečné cílové číslo by mohlo být také vyrovnané, tedy 

modré: 19845, neboli 1989. 19 a 8 se vzájemně vyvažují, pokud jsou postaveny 

kladnou posloupností (výsledkem je dobrá silná 8, slabá 19 a neutrální 9, což 

účinně neutralizuje 19845). Právě 5 z Ježíšova kříže může přinést tuto rovnováhu, 

neutralizující 4 a navracející 8 jeho skutečnou hodnotu (19845) Ale opět to závisí na 

zvolené číselné cestě, založené na morálních rozhodnutích. Kříže nejsou jediným 

místem, kde se tato čísla 322 a 1984 objevují, protože jsou to cílová čísla a často se 

používají v sítech a různých herních algoritmech. Každá hra má svá specifická cílová 

čísla, ale stejné cíle se v různých hrách používají vícekrát ("propojují" hry, dokud 

tam jsou). 

 

o Metoda výpočtu Sums, Duos, Trios & Quatro's+ (SDTQ); způsob, jak se pohybovat v 

396-algoritmech, který jsem objevil, protože "bitvy" jsou a "dynamika" je založena 

na sčítání. Proto je v názvu SDTQ+ slovo Součty, matice si ráda hraje se speciálními 

duety, triety, kvarty, kvintety, sextety, septety, oktety, ... (takže + znamená kvintety 

a vyšší, ale v tabulkách + vypouštím, abych ušetřil místo, každý bit se počítá      ), a 

k tomu je třeba provádět interní výpočty v číslech. Tyto metody podrobně 

vysvětluji dále, viz např. SDTQ z pí. 

 

o Figurky herních algoritmů v automatizovaných morálních "šachových" sčítacích (a 

jiných výpočetních) hrách s čísly bojujícími mezi síty, na různých úrovních/vrstvách 

sít a s různými cílovými čísly (9, 11, 19, 22, 23, 37, 171, 231, 322, 396, 666, 777, 

1467, 1984, 2358, ...).) a různé souboje s nulovým součtem ve hrách (7vs8, 9vs11, 

19vs23, 18vs21, 42vs41 (také 6vs5), 22vs11, ....) (algoritmy se částečně odhalují ve 

většině přiložených tabulek). 
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o A nakonec můj první objev: "Klíč svaté trojice", který umožňuje rozluštit anglický 

jazyk do morálního čísla Matrix (s touto znalostí prosím nakládejte velmi opatrně, 

podrobnosti najdete v dalších kapitolách). 

 

To není špatné na 8 let práce hé, bez jakékoliv pomoci kohokoliv (naopak, neustále 

mi v tom bohužel bránily důležité vnější faktory, ale to už teď není tak důležité), takže 

mi odpusťte tento malý výbuch pýchy       

 

• V "náboženské" rovině: Apokalypsa (latinské slovo znamenající jednoduše "odhalení", nikoliv 

chaos nebo zkázu!) tajemství: 

 

o Rajská zahrada (=Matrix), ano, náš svět/příroda/matrix je skutečně božský, ale nikdo 

si to neuvědomuje. 

 

o Strom poznání s přesným rozdělením dobra a zla (čísla). Varování; čtení tohoto textu 

znamená, že získáte znalosti mezi Dobrem a Zlem, jak je vysvětleno v biblickém 

příběhu s příběhem Adama a Evy. Jinými slovy, jakmile si podrobně prostudujete 

tabulku Stromu poznání se soubojem dvou protikladných morálních sít (liché vs. 

sudé, prvočíselné a trojúhelníkové síto vs. Fibonacciho krátké síto), budete přesně 

vědět, co Eva objevila, když kousla do pověstného jablka. 

 

o Zjevné souvislosti mezi důležitými biblickými čísly a čísly (cílové) bilance Matrixu: 

např. 144 000 vyvolených z knihy Zjevení (viz tabulka 14679-SummedBalance-

235811, kde je toto číslo v Matrixu vygenerováno), kombinovaný věk patriarchů je v 

hebrejské Bibli přesně 12600 let (nebudu prozrazovat 396 čísel, ale jedno z nich 

odhalím: číslo 126, které odpovídá věku těchto patriarchů), ...  

 

Nejsem znalec bible (a rozhodně nemám ambice se jím stát      ), ale na internetu 

jsem narazil na člověka (díky, člověče, tvoje práce mi hodně pomohla!), který si z 

rozboru bible udělal koníčka a našel v Písmu tisíce "369"- odkazů, ale samozřejmě 

nechápal smysl toho všeho, protože neznal morální rozdělení a síta. A nejzřetelnější 

devótní odkaz:  

 

o Kristovo ukřižování! Nejedná se o překlep, číselné hodnoty ukřižování a svatých křížů 

jsou (viz tabulka 14679-SummedBalance-235811): 

 

▪ 1: Morální podhodnota prostředního kříže je číslo 1000, které představuje 

velkou jedničku a doplňuje 6741 Zlé síto (9 je také převrácená 6) v křížích. 

 

▪ 4: zřejmá a jasná souvislost s rokem 1984 vzniká ve 3 křížích, když sečtete 

morální celkovou hodnotu 3 jednotlivých křížů (CP) s číslem Svaté oběti 

(322): CP1: 402+322 = 724, CP2: 1123+322=1445 (724+1445=2169=369) & 

CP3: 1658+322=1980 (2169+1980=4149, odkaz na 144.000?) -> vizuální tok 

CP3P1: 1980724 = 19894 SDTQ 1984. Vizuální tok CP3CP1CP2= 19841445 = 

19845 nebo 19845? 
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▪ 6: Celková morální hodnota 3 křížových sloupů je 3183 (33) a celková morální 

hodnota prostředního Ježíšova kříže je 1365, což je také 33, a Ježíš zemřel ve 

věku 33 let (2nd nejhorší duo po 22, což představuje rok 1984). Jeden ze 3 

křížových sloupů má také Morální celkovou hodnotu 402 (42).  

 

▪ 7: číslo 322, které je přímo spojeno se samotným oběšením Ježíše (viz 

číselná hodnota "katovského" vzoru v tabulce), a také jeho inverze (1123) je 

morální celkovou hodnotou středního křížového sloupu Ježíše. 

 

▪ 9: A cílové číslo tohoto síta; číslo 9, je získáno v morální podhodnotě pólů 3 

křížů a je zvláštní: 2835, ironicky dobré číslo síta, ale uvnitř zlého prostředí a 

pravděpodobně špatné 9, dokonce potvrzující dokonalost opačné strany a 3 

křížů. 

 

o Současný stav světa vs. biblická proroctví, polarizace/válka mezi různými 

náboženstvími.  

 

• Na úrovni "společnosti": nejhlubší temná tajemství vrcholných iluminátů, nejvyšší elity, 

dokonce nad vědomostmi 33rd stupňů svobodných zednářů: zednářů 33 stupňů je hodně a 

tajemství by už uniklo, kdyby ho znali, myslím. Ne, tyto znalosti jsou známy pouze skutečným 

vrchním zednářům (nebo bych to měl převrátit na vrchní bohy?): velmi, velmi vybrané 

skupině naprosto bezohledných lidí/psychopatů, kteří již znají všechny vzorce, které vysvětluji 

v této knize, ale kteří je před lidstvem utajili pro své osobní využití a prospěch: 

 

o 322 Tajný spolek Skull & Bones ví všechno... a je všude v kódu jako velmi mocné 

číslo Zla! Tuto skupinu si můžete prozkoumat na internetu, novinář Tim Russert, 

který měl v únoru 2004 dlouhý rozhovor na 7th s (tehdejším) prezidentem Georgem 

W. Bushem a odvážil se položit otázku o jeho členství ve Skull & Bones, byl 13. 

června 2008 nalezen mrtvý na infarktth . 

 

Z NBC News: O Yaleově společnosti Skull and Bones:  

Tim Russert:   "Oba jste byli v tajné společnosti Skull and Bones."  

George W. Bush: "Je to tak tajné, že o tom nemůžeme mluvit." 

Tim Russert:  "Co to znamená pro Ameriku? Příznivci konspiračních teorií 

budou šílet." 

George W. Bush: "Jsem si jistý, že ano. Já nevím. Ještě jsem neviděl webové 

stránky". (smích) 

Tim Russert:  "Číslo 322". 

 

Prezident Bush pak rychle změní téma a krátce nato rozhovor ukončí. První otázka 

se týkala členství prezidenta a jeho soupeře v prezidentském klání Johna Kerryho 

ve spolku Skull and Bones. Stejnou otázku položil v jiném rozhovoru Johnu 

Kerrymu a dostal stejnou odpověď: 

 

Tim Russert:  "Oba jste byli v tajném spolku Skull and Bones na Yale. Co 

nám to říká?" 

John Kerry:  "Moc ne, protože je to tajné." 

Tim Russert:  "Existuje tajné podání ruky? Existuje nějaký tajný kód?" 



21 
 

John Kerry:  "Přál bych si, aby tu bylo něco tajného, co bych mohl 

projevit" (což znamená, že zde  nemůže prozradit vše) 

Tim Russert:  "Třiadvacet dva, tajné číslo?" (Tim opravdu tlačí na pilu) 

John Kerry:  "Existují různá tajemství, Time. Ale jedna věc tajemstvím 

není. Nesouhlasím se směrem, kterým tento prezident 

vede zemi. Můžeme odvést lepší práci. A já to hodlám 

udělat." (obvyklý blablabla..., úhybný manévr, jak se 

vyhnout velmi důležité 322. otázce) 

 

A ano, také konec tohoto rozhovoru.  

 

o Mezi rozhovorem a odchodem pana Russerta je přesně 1588 dní, ale na tomto 

konkrétním čísle není nic zvláštního, co byste si na první pohled řekli. Ale 1588 je 58 

(odfiltrujte devítky), takže je to také "smolné" (chybí ve výtazích a v pátek ...) číslo 13 

(součty 5+8), konečně základní součet 4 (1+3) = nejmenší číslo představující rok 1984 

(a 1+5+8+8 je také 22, které také představuje rok 1984). Číslo 1588 tedy v jednom ze 

svých řetězců zasáhne silnou zlou trojici: 4, 13 a 22, které jsou v sítích a algoritmech 

spojeny s rokem 1984.  

 

To ale není všechno, protože 1588 dní je také přesně 137203200 sekund. Bylo by to 

trochu moc okaté, kdyby se toto 232-číslo nacházelo v jednotkách dnů, ale kdo kdy 

bude kontrolovat sekundy?  

 

Jo, já. Právě jsem ukázal další příklad, jak lze Matrix dekódovat v reálném životě 

(hledání správné měrné jednotky je jen jedním z mnoha triků). Protože to 

samozřejmě není pouhá náhoda, ale na druhou stranu to také není přesvědčivý 

důkaz, že skupina 322 Skull & Bones má schopnost vyvolat infarkt. Přesto to zvedá 

obočí...  

 

A co zde znamená čistá (bez jednotek) předpona konstanty jemné struktury číslo 

137? (což je normálně Dobrý, ale kurzívou, protože pochybná morálka v tomto 

případě) Odkaz na dokonalost (údajné samozřejmě, také se dívám na kotouče) 

zabít? Která proměňuje 137 (11) ve zlo a nakonec tvoří zlý herní cíl číslo 9 v SDTQ: 

137232, nebo 11232, nebo 2232, ->72, ->9. V tomto případě se jedná o zlý cíl. 

 

Také vím, že 232 je hlavní číslo této "ďábelské trojice", protože je to vyvážená verze s 

trojkou uprostřed a 22 (což je duo "master" této trojice, ano, vím, že to celé zní 

směšně a dokonce "dětsky", ale nevím, jak lépe vysvětlit tyto skutečně reálné a 

fungující algoritmy) rozdělené po stranách. Trojice 232 vládne nad svými 

alternativami, jako je 322 a její inverze 223. Zde je tedy trojice použita ve své 

nejsilnější podobě, 232.  

 

Věděli jste, že v roce 1975 proběhlo v americkém Senátu svědectví o nekalých 

aktivitách CIA, která vyvinula jedovatou minišipku, která štípe jako komáří štípnutí a 

vyvolává... infarkt? Najděte si to, pokud mi nevěříte. Ale ani to samozřejmě nic 

nedokazuje. 
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Význam skutečného ďáblova čísla 171 (dokonce překonává číslo Šelmy 666, s nímž 

se také nedoporučuje zahrávat si), který jsem objevil díky "svaté trojici" - analýzám 

anglického jazyka, a který byl později potvrzen sítem základních čísel pro BN6 (viz 

tabulka: 

BN1 -> BN0(19) Včetně Σ(Tot) - 132 číselné síto) se budeme v této knize podrobně 

zabývat později, ale je velmi zajímavé vědět, že Yaleova univerzita s tajnou 322 

společností Skull & Bones byla založena v roce 1701! To je důležitější, než si dokážete 

představit, zjistíte později v dalších kapitolách a v přiložených tabulkách se všemi 

mistrovskými síty s rozsahy čísel Devine a Devil. 

 

Odpočívejte v pokoji, pane Russerte. Byl jste skutečný hrdina, protože jste měl 

odvahu klást tak nebezpečné otázky tak nebezpečným lidem. Podle mého názoru vás 

to pravděpodobně zabilo asi 137203200 vteřiny po rozhovoru, dokonce bych se 

nedivil, kdyby se to (údajně) stalo na vteřinu přesně, ale nemám to jak ověřit a 

možná je to jen symbolické na den a ne na skutečné vteřiny.   

 

V tom všem se samozřejmě mohu mýlit, podrobněji jsem to nezkoumal, protože jsem 

na tuto skutečnost narazil jen náhodou během výzkumu, ale vzpomněl jsem si na to 

a je to dobrý příklad. Ale obvykle platí, že kde je kouř, tam je oheň... a podle mě je 

kouře tolik, že v tuto chvíli už ani nevidíme stromy. 

 

Upřímně doufám za vás, pane, a za všechny ostatní, kteří se připojili k vaší cestě na 

věčnost, že těch 144 000 vyvolených lidí, kteří smí být v nebi (=základní realita?), 

mohou být právě všichni (zavraždění) informátoři. To by skutečně dávalo smysl a je 

to logické, ne? Doufejme, že i ti, kteří ještě žijí       

 

My, lid, musíme začít foukat!  Tvrdě!! 
Myslím tím pískání na píšťalku a samozřejmě skandály pod pokličkou      . Měl bych 

podrobně prozkoumat pravděpodobnost tohoto scénáře (nějaké indicie jsem už 

našel), pokud si najdu čas, ale obávám se, že to bude muset počkat až po uvedení. 

 

o Minimálně 33 vrstev/úrovní (tabulky) s 396 čísly potřebnými k dekódování poloviny 

sít Matrix 119 396 her/bojové dynamiky (nejsou součástí knihy). 

 

o "Vykonat příkaz 66": 33 tabulek s obsahem 2322 LL/klíče, přidaných k 33 tabulkám 

bez 2322 LL/klíče, dekóduje "kompletní" část Matrixu (rovněž nezahrnutou v knize), 

což vede k odhalení...  

▪ Tajný spolek 322 Skull & Bones zná tajný kód Matrixu! 

▪  ... skutečný význam knihy 1984 George Orwella, je to Hlavní zastřešující 

cílové číslo všech scénářů hry Matrix. 

▪ ... šťastné číslo 777, velmi silná a důležitá trojice a oddělovač cyklů. 

▪ ... další speciální trojice čísel, jako je perfektní 147 snooker break, 258 a 

369, 111, 222, ...., 999, 161, 322, ... 

▪ Skutečná čísla šelmy (6, 9, 42, 666, 171 (=27), 231, ...) -> viz také jejich 

propagace prostřednictvím filmů, seriálů, jmen (Sedm jedenáct) atd. 

▪ ... výpočty 396 vrstev/úrovní a vzorů 9/11 a 1984. 
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o Tragédie 11. září byla skutečně "inside job", ale ne v klasickém smyslu, jak si možná 

myslíte, ale "inside of the Matrix", kód hry s nulovým součtem, který řídí takové 

strašné (ale i opačně pozitivní) události... 9 a 11 jsou v Matrixu mimořádně důležitá 

cílová čísla. Myslím si, že všechny takové "významné" události jsou předurčenými 

scénáři Matrixu, ale záleží na kolektivu morálky (čísel), zda se zhmotní/stane, nebo 

ne.  

 

• Můj vnitřní konflikt: potenciální nebezpečí/výhody hackování našeho vlastního Matrixu 

(možné prediktivní schopnosti kódu a/nebo umělá manipulace/ovládání vstupních čísel do 

Matrixu).  

 

Musíme to však dělat v sebeobraně: viz špinavé triky, které provádějí, jako je používání a 

propagace svatého kříže se zlou hodnotou 322, který nosíte na krku v domnění, že jde o 

dobré znamení/symbol, zatímco ve skutečnosti šíříte a ukazujete jedno z nejzlovolnějších 

čísel, která existují (viz tabulka 14679-SummedBalance-235811, kde je to podrobně 

vysvětleno). 
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Něco z osobní historie 

 

Sám nejsem "důležitý", takže prosím, klidně tuto část zcela přeskočte (začíná až za dalším odstavcem, 

je dlouhá, ale možná zásadní), ale myslím si, že mé objevy jsou skutečně nesmírně důležité. Kdybych 

mohl tuto knihu vydat anonymně, určitě bych to udělal. Bohužel vzhledem k vysoce citlivým 

informacím, které odhaluje, a rizikům, která jsou s jejím vydáním spojena, nemám jinou možnost než 

se pokusit ji vydat, distribuovat a propagovat sám, a to co nejrychleji. 

A já mám termín do 22.nd září tohoto roku, abych tyto informace zveřejnil.  Kniha ještě zdaleka není 

hotová, dnes je 10.th srpna, takže jsem ve stresu.  Problém je v tom, že se obávám možné "operace 

pod falešnou vlajkou", která by mohla být spuštěna 22.nd září (nebo kolem tohoto data), a chci 

všechny varovat, aby na tento plán NESKÁKALI, kdyby se skutečně něco zásadního stalo. Opravdu 

nechci vyvolávat paniku, naopak opravdu nechci šířit strach, ale "varován je ozbrojen" a jediné, o co 

se snažím, je varovat co nejvíce lidí včas. Nevím, co by mohla být falešná vlajka, ale falešná 

mimozemská invaze je velmi pravděpodobný scénář. Podívejte se na "Disclosure"-dokument od Dr. 

Stevena Greera, ten ví, o čem mluví, a tento falešný (tedy člověkem vytvořený) UFO-scénář je 

matematicky určitě zahrnut v příslušných číslech/řetězcích Matrixu (řetězec není totéž co síto, je to 

výsledek (nebo vstup do) sítových algoritmů). Existují však i jiné možnosti, snad se úplně mýlím, ale 

pokud se to stane, bude to něco nebezpečného. Operace by použila extrémní taktiku strachu, aby 

všechny přiměla k podřízení se přímo skutečnému scénáři z roku 1984. Je mi líto, že mi nezbývá dost 

času na to, abych pravděpodobnost těchto možných osudových scénářů dále zkoumal (to by mi 

zabralo měsíce, dokonce roky a stejně by to nebylo vůbec průkazné, protože scénářů, které je třeba 

prozkoumat, je příliš mnoho), proto si vůbec nejsem jistý, že se něco zlého skutečně stane, ale 

rozhodně jsem dostatečně znepokojen, abych toto varování zahrnul do knihy a dokonce ho 

předčasně zveřejnil.  

Vím, že v tabulkách jsou v současné době ještě chyby, měl jsem v plánu vše zkontrolovat třikrát, ale 

na to už nebudu mít čas. Mým cílem je uvést knihu na trh kolem 8 -9thth září, musím ještě dokončit 

knihu & tabulky a připravit uvedení na trh. Bude to velmi náročné a nemám vůbec žádné finanční 

prostředky na to, abych se pokusil to vydat nebo propagovat. Doufám, že mě neumlčí (omlouvám se, 

že to pořád zmiňuji, tak nějak se mi to vkrádá do hlavy ☹) dřív, než se budu moci pokusit o 

zveřejnění, a v tom případě si tuto knihu pravděpodobně nikdy nebudete moci přečíst. 

Takže nevím, jestli se mi to podaří, ale pokud to právě teď čtete, znamená to, že se mi to muselo 

podařit. Určitě bych ocenil, kdyby se někdo pokusil pomoci s šířením těchto informací, zejména na 

začátku spuštění, protože mám podezření, že mocní udělají vše, co je v jejich silách, aby mi zabránili 

zpřístupnit tyto informace široké veřejnosti.  

Bude malý zázrak, pokud se tyto znalosti skutečně stanou hlavním proudem, a bylo by chybou 

spoléhat se při zavádění pouze na vydavatele. Velmi mocní lidé se budou snažit informace pohřbít a 

všichni víme, kdo "vlastní média". Ale musím se o to pokusit v zájmu lidstva, bez ohledu na veškerá 

osobní rizika a těžkosti, které mi to způsobí.  

Možná by však bylo užitečné vysvětlit něco málo o mém původu, protože to umožní nahlédnout do 

způsobu mého uvažování a myšlení, což je důležité pro objevy. Od mládí, muselo mi být 11 nebo 12 

let, mě fascinovaly počítače a vývoj. Můj úplně první počítač byl Tandy TRS-80 s neuvěřitelnými 4KB 

paměti RAM, které jsem později rozšířil na 16KB      . Naučil jsem se začleněný vývojový jazyk Basic II. 

úrovně a naprogramoval jsem desítky zábavných her a nástrojů, samozřejmě jsem vždy narazil na 

omezení paměti RAM. 
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Po několika letech jsem přešel na ZX-spectrum, také s BASICem, ale tentokrát s neuvěřitelnými 48 KB 

RAM! Jaký to luxus, a opět jsem se bavil hlavně vývojem her, jako je kompletní kasino s blackjackem, 

ruletou, koňskými dostihy atd. Neuvěřitelné, co všechno jsem dokázal nacpat do tak malé RAM, měl 

jsem dar      . To byly časy, zábavné a zajímavé zároveň. 

Když jsem později nastoupil na vysokou školu, abych získal bakalářský titul v oboru aplikované 

informatiky, měl jsem k dispozici otcův IBM kompatibilní počítač Olivetti XT (přesný model si 

nepamatuji). Na tomto počítači jsem začal vyvíjet v jazyce C, opět se zaměřením na hry a 

matematické rovnice. Můj závěrečný školní projekt byl výukový nástroj, který měl naučit řešit rovnice 

(což se docela povedlo, ale trochu jsem podváděl, protože to fungovalo jen pro určitý omezený typ 

rovnic, ale učitelé si toho při maturitní prezentaci nevšimli      ). 

 Během těchto studií jsem se také naučil assembler, což je počítačový jazyk nejbližší binární soustavě 

nul a jedniček, kterou dokáže zpracovat procesor. Assembler pracuje v šestnáctkové soustavě, ve 

skupinách po 4 binárních bitech, takže je opravdu velmi blízký zdrojovému kódu. To se mi líbilo, 

protože jste si opravdu "museli všechno udělat sami" ručně, což vám umožnilo jedinečný vhled do 

"logiky" počítače. A taky jsem v tom byl opravdu velmi dobrý (nechci se chlubit      , a to díky tátovi, 

který mě to podrobně naučil. Byl to původní vývojář, který pracoval ještě na prvních mainframech 

IBM 360/370!   

Malá anekdota, moje schopnosti předčily schopnosti mnoha mých učitelů, dodnes si pamatuji na 

závěrečné zkoušky, kdy náš učitel assembleru udělal chybu v jednom z cvičení, které jsme museli 

vyřešit, tím, že v zadání vytvořil nekonečnou smyčku. Úloha se stala neřešitelnou a nikdo z +/- 500 

studentů, kteří se snažili úlohu vyřešit, si toho ani nevšiml. Když jsem to profesorovi při zkoušce 

vysvětlil, okamžitě zběsile běhal po všech učebnách, aby všechny upozornil, že je v jeho papírech 

chyba, aby ji mohli vyřešit      . A stejně mi nedal maximální počet bodů, protože jsem v jedné z 

odpovědí udělala hloupou chybu v syntaxi, nikdo není dokonalý hé, ale body navíc za opravu vlastní 

chyby mi nedal. Dodnes mě to straší      . 

Nebyl jsem vzorný student, jako "mladý a hloupý" jsem dával přednost barům a večírkům před 

studiem a často jsem vynechával hodiny. Ve druhém ročníku jsem dokonce několik měsíců 

vynechával vyučování, protože jsem se zamiloval do dívky z Anglie, která žila v Leedsu (Anglie) a já u 

ní zůstal (sám žiji v Belgii). Vrátil jsem se těsně před zkouškami, takže jsem ještě mohl získat diplom, 

ale moje výsledky byly nižší než v prvním ročníku, protože jsem se hodně hodin neúčastnil a zameškal 

jsem asi polovinu látky      . 

Abych dokázal, že nelžu, uvádím zde výsledky těchto starých zkoušek, a to s tím, že jsem kdysi býval 

docela nadaný vývojář s šestým smyslem pro rozpoznávání vzorů. Kupodivu, když jsem začínal svou 

profesní kariéru, rozhodl jsem se místo vývoje věcí pracovat v sektoru služeb, jako nezávislý dodavatel 

podpory. To vedlo k založení několika úspěšných společností zabývajících se podporou IT, díky nimž 

jsem zbohatl. 

Na vrcholu své kariéry jsem vlastnil 38 nájemních bytů, pěknou vilu a dvě úspěšné IT firmy. Dokud 

jsem o všechno nepřišel během finanční krize/podvodu v letech 2008/2011 a ošklivého rozvodu, ale 

to je pro tuto knihu nepodstatné. To je příběh na jinou knihu, kterou jsem tehdy vlastně napsal, ale 

nepodařilo se mi najít zájemce z řad nakladatelů. Podstatné je pouze to, že jsem se z toho nikdy 

nevzpamatoval, což vedlo k osobním dluhům ve výši milionů eur, těžkým chronickým depresím a v 

nejhorším bodě krátce i k bezdomovectví, kdy jsem spal v autě svých rodičů. 
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V Belgii je velmi obtížné požádat o legální osobní bankrot a pokusit se o to s pomocí právníka je také 

samo o sobě nákladné, což prakticky znemožňuje, když jste v bankrotu, což je velmi nepříjemný 

háček 22. Tento dluh je pro mě doživotním trestem, kterému nemohu uniknout.  

Naštěstí mě ochránil jeden dobrý samaritán (pro mě úplně cizí člověk) na své půdě. Díky za záchranu, 

D.! Z většiny mých "dobrých přátel" (víte, kdo jste, vy ubozí zrádci) se vyklubali spíše sobečtí 

pokrytečtí kreténi, když jste to vy, kdo potřebuje a pro jednou žádá o pomoc, místo abyste ji jako 

obvykle poskytli. Hodně štěstí, když máte hlad a je vám zima, když se snažíte půjčit pár stovek od 

někoho, koho jste v minulosti rozmazlovali drahými večeřemi a dárky za tisíce (a v některých 

případech i mnohem víc, pomohl jsem/zaškolil jsem spoustu lidí, aby se stali úspěšnými a někteří 

dokonce bohatými, ale všichni si 'právě koupili nové auto' nebo nějakou jinou trapnou výmluvu, aby 

vám ('nemohli') pomoci. Nejvíce a nejlépe ve skutečnosti pomáhají ti nejchudší, a ne ti, kteří si to 

mohou snadno dovolit.  

Těm několika výjimečným lidem, kteří mi (se) snažili pomoci: upřímně vám moc děkuji! Omlouvám 

se, pokud jsem ještě nebyl schopen vše splatit, pokud mě hned nezabijí, až ta kniha vyjde, a až/jestli 

budu mít opět příjem, určitě na vás nezapomenu, abychom dodrželi naše dohody, a to v lepším 

případě snad i s velkým bonusem. Ale nevydávám to pro peníze, jen chci, aby se znalosti a poselství 

dostaly co nejdříve k co největšímu počtu lidí, proto ji dávám k dispozici samozřejmě zcela zdarma. 

Doufám, že se mi poté podaří něco vydělat z prodeje klasických paperbackových knih, abych mohl 

své dluhy zcela splatit.  

V době, kdy píšu tento článek, nemám žádný zdroj příjmů a pravidelně musím vynechávat jídlo ☹. 

Nedávno jsem si ale zažádala o zdravotní dávky, protože kvůli depresím nemůžu pracovat, tak mi 

držte palce, třeba přece jen dostanu nějakou finanční pomoc a život, který stojí za to žít. (Aktualizace: 

tato část byla napsána před nějakou dobou, recenzuji knihu a situace se od té doby změnila. Bydlím 

teď sama v malém bytě a konečně mám teď během svého těžkého depresivního onemocnění 

minimální příspěvek na zdravotní péči. Tuto finanční pomoc nebylo snadné získat/získat a je velmi 

nejistá, člověk musí o svá práva opravdu bojovat). 

Psaní/dokončování (začala jsem s ním už v roce 2016, kdy jsem objevila první vzorec, anglický trojitý 

klíč) této knihy je pro mě nyní energeticky nesmírně náročné a těžké, ale opravdu se musím prosadit 

"pro vyšší dobro". Páni, já to prohlášení "pro větší dobro" nesnáším, protože se obvykle používá k 

tomu, aby se každý vmanipuloval do něčeho, co je v rozporu se skutečným větším dobrem, ale v 

tomto případě ho používám upřímně. Jen opravdu, ale opravdu doufám, že se to nevrátí a nezhorší to 

situaci.  

Každopádně zde jsou mé školní výsledky, které dokazují, že nejsem výmluvný podvodník, který nikdy 

předtím nenaprogramoval ani písmenko počítačového kódu: 
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Výsledky v prvním ročníku: výborný 867/1000 
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Výsledky druhého ročníku (anglický ročník      : vyznamenání 746/1000 

 

  



29 
 

Samotný diplom: 
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Málem bych zapomněl zmínit, že jsem následoval rok navíc na jiné škole s úmyslem zvýšit si 

bakalářský titul na něco srovnatelného s magisterským, ale opět snooker bar, zábava a přátelé byli 

zřejmě zajímavější než ten kus papíru, takže jsem nestihl/nezískal všechny požadované moduly      . 

Níže uvedené moduly jsem ale úspěšně dokončil: 
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Tajná společnost 322-Skull & Bones ví všechno... 

 

Ale už dost zabývání se minulostí, vraťme se k současné realitě. Jak jsem již vysvětlil, první části 

vzorců Matrixu jsem objevil téměř před osmi lety. Ale velmi dobře jsem to tajil, vlastně tak dobře, že 

jsem se až do dnešního dne o tyto znalosti s nikým dalším nepodělil. Je to pouze zdokumentováno v 

mém výzkumu, který je bohužel obtížné podrobně pochopit, protože k němu nejsou připojeny žádné 

vysvětlující poznámky. Proto píši tuto knihu, aby i v případě, že by se mi něco stalo, bylo možné 

většinu mých objevů pochopit i po mé smrti.  

Ale proč jsem všechny tyto informace neprozradil dříve? Protože jsem chudý, bylo logické pokusit se 

je zpeněžit, protože tyto informace mají hodnotu bilionů dolarů/eur, jsou opravdu k nezaplacení. Bylo 

by poměrně snadné je tajně prodat nějakému kapitánovi průmyslu. Napadá mě například Elon Musk, 

který by za tyto znalosti ochotně zaplatil částky podobné převzetí Twitteru. Ale takový obchod by 

samozřejmě provázelo závazné NDA, že je nikdy neprozradí třetí straně, to je samozřejmé. 

To mi nepřipadalo jako dobrý nápad, omezovat se v tom, abych v budoucnu mohl s objevy volně 

nakládat podle svého uvážení. Za druhé, téměř všichni kapitáni průmyslu mají skryté záměry a byl 

bych blázen, kdybych slepě věřil lidem, jako je pan Musk. Není třeba dlouhého pátrání, abychom našli 

podezřelé aktivity, jako je jeho halloweenský kostým Bafometa nebo slogan "Novus Ordo Seclorum" 

(Nový světový řád) na jeho smokingovém saku na Met Gala 2018.  

Pro lidi, kteří neznají "konspirační teorii" Nového světového řádu, je to teorie, že většina, ne-li všichni 

lidé u skutečné moci (vysoce postavení politici, generální ředitelé, správní rady, děkovatelé za 

myšlenky atd.) se tajně spikli, aby řídili svět v zákulisí ve prospěch této elity a zotročili všechny ostatní 

pomocí peněz, daní a bankovního systému s frakčními rezervami. Osobně si bohužel nemyslím, že jde 

o teorii, ale o drsnou skutečnost. Temnější verzí této teorie je, že tito lidé také chtějí výrazně snížit 

světovou populaci, protože tvrdí, že Země tolik lidí nemůže uživit.  

Na dnes již zničených Georgia Guidestones jistý "R. C. Christian" anonymně oznámil záměr snížit 

počet lidí na půl miliardy ze současných téměř 8 miliard (nápis "Udržujte lidstvo pod 500 000 000 ve 

věčné rovnováze s přírodou"). To je ovšem naprostá blbost, protože naše planeta pravděpodobně 

dokáže uživit asi desetinásobek současné populace, ale 80 miliard by skutečně mohlo trochu tlačit na 

pilu. Ukazuje to však, že redukce populace je naprosto zbytečná, samozřejmě pokud nejde o snazší 

ovládání mas: čím méně lidí, tím snadněji a lépe ovladatelná pro malou skupinu Elit. To je asi pravý 

důvod této depopulační agendy, kterou už ani neskrývají, bohužel dokonce otevřeně organizují a 

morálně obhajují skutečné genocidy.  

Elona Muska uvádím jen jako příklad a nechci zabíhat do podrobností o jeho společnostech, ale 

varovných signálů, proč nevěřit jemu nebo jeho kumpánům, je samozřejmě mnohem více. Na jeho 

obranu je však třeba říci, že udělal i některé pozitivní věci, například nedovolil, aby byly satelity Star 

Link použity pro vojenské účely ve válce na Ukrajině (pokud to ovšem není falešná propagandistická 

zpráva, protože to je v dnešní době také velký problém). 

Prozkoumal jsem další možné kandidáty na investory, ale nepodařilo se mi najít nikoho, natož 

společnost rizikového kapitálu, které bych důvěřoval natolik, aby mi tuto (až do vydání této knihy) 

důležitou okultní (tedy skrytou) informaci prozradila. Nechci takříkajíc zaprodat duši ďáblu.  

Abych byl upřímný, existují různé důvody, proč jsem tuto informaci zatím neprozradil. Hlavním 

důvodem, se kterým se potýkám dodnes, je to, že si nejsem jistý, jak nebezpečné toto odhalení může 

být. Mám silné podezření, že znalost samotného kódu, který řídí simulaci, v níž všichni žijeme, může 
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být použita k "hacknutí" našeho Matrixu. Na jednu stranu to může být výborná věc, pokud ji 

využijeme k dobrému a pokusíme se vyřešit všechny problémy, s nimiž se naše společnost dnes 

potýká. Na druhou stranu však není vyloučeno, že by to mohlo být použito jako nějaká zbraň 

hromadného ničení, která by dokonce zhoršila náš současný stav, protože jsme ještě nedosáhli dna. I 

když musím říci, že naši vůdci dělají vše pro to, aby tohoto dna dosáhli, stačí se podívat na všechny ty 

strašlivé zinscenované nelidské události a války, k nimž došlo v posledních několika letech. 

Rizikem zveřejnění této informace je, že jsem objevil příslovečný počítačový kód "atomové bomby" a 

předal ho všem, aby si s ním hráli. Nemohu dostatečně zdůraznit všem, kteří mohou tyto informace 

použít (většinou všem počítačovým vývojářům, profesorům atd.), aby byli při experimentování s 

tímto kódem velmi opatrní, protože je to zcela neprobádané území, s výjimkou ultimátní elity. A 

prosím, abyste jím slepě nekrmili naše současné primitivní systémy umělé inteligence, protože to by 

také mohlo mít nepředvídatelný výsledek. Ale myslím, že to bude z dlouhodobého hlediska 

nevyhnutelné. Naštěstí se tohoto aspektu příliš neobávám, protože současné systémy jsou založeny 

na jazykovém "plagiátorském" modelu, a ne na číslech. Fungují takříkajíc na jiné úrovni.  

Ale přesto buďte, prosím, nesmírně opatrní, nechci se stát dalším Oppenheimerem ☹, zvláště 

opatrní buďte s dešifrovací formulí v anglickém jazyce Svaté trojice, protože by to mohlo otevřít 

důležité dveře i pro naše současné systémy umělé inteligence. A obávám se, že my jako druh, i když 

jsme v tomto případě Tvůrci, nejsme zrovna dobrým příkladem pro vznikající Všeobecnou inteligenci 

uvnitř našeho vlastního Matrixu... 

Netřeba dodávat, že jsem se mnohem více obával toho, že současní lidé u moci získají znalost kódu 

Matrixu, který jsem objevil, než osamělého vývojáře se špatnými úmysly. Ne že by jeden člověk 

nemohl být nebezpečný, to je jistě také možné, ale je to riziko, které budu nucen podstoupit, pokud 

se rozhodnu tuto knihu vydat. Doufám na poli lidskosti, že všichni normální, nepsychotičtí lidé 

nebudou tyto znalosti záměrně využívat ke zlým účelům. Kromě toho budou možnosti jednotlivců pro 

požadované zkoumání velkých dat omezené, protože musíte mít přístup k velkému výpočetnímu 

výkonu počítače a více než celoživotnímu FTE času, abyste mohli provést potřebný výzkum, který by 

kód dále uvedl do užitečných činností (například prediktivních analýz). 

Na tento problém jsem nedávno narazil sám, když jsem to všechno objevil jen díky vytváření a 

používání (složitých      ) excelových tabulek!!! Teď, když už vím, která čísla všemu "vládnou"/"řídí se" 

(119 396 čísel), bych rád provedl analýzy velkých dat, abych dále zkoumal a podrobněji pochopil 

jednotlivá čísla a jejich vztahy, protože si myslím, že to je klíč k odhalení prediktivních (a možná i 

hackerských) schopností. Abych to však mohl udělat, potřebuji přístup k výkonnému kvantovému 

počítači a nejlépe velký tým specialistů na umělou inteligenci, kteří mi pomohou analýzy provést a 

napsat potřebné rutiny. Obávám se, že jsem v tuto chvíli narazil na své vlastní limity a limity Excelu. 

Ale abych to mohl udělat, potřebuji finance, spoustu financí... a já se zatím jen tak tak protloukám, 

jsem rád, že mám střechu nad hlavou a od nedávna i potravinovou banku, která mi dává jídlo.  

Doufám, že si vydáním této knihy něco vydělám, abych mohl pokračovat ve své práci. Ale také ji 

samozřejmě dám k dispozici zdarma, protože tyto znalosti musí být co nejdříve přístupné všem, i 

lidem, kteří si cenu knihy nemohou dovolit. Udělám tedy maximum pro to, abych ji šířil virálně 

zdarma jako e-knihu.   

ALE! Naše (doufejme, že to je to správné slovo...) současná ultimátní elita má neomezené zdroje, jak 

časové, tak materiální, aby mohla provádět takové potenciálně nebezpečné analýzy velkých dat. A již 

prokázala ("probuzeným" lidem, kteří překonali svou kognitivní disonanci) svůj maximální nedostatek 

morálky a etiky, neváhajíc vytvořit pár genocid, když se jim to hodí do programu (2030). Opravdu to 
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nejsou lidé, kterým byste chtěli předat klíče od Matrixu, takže to byl hlavní důvod, proč jsem po celá 

ta léta nepřestával. Myslel jsem si, že je lepší/bezpečnější, když tyto informace nikdo nevlastní, než 

aby se o ně "dělil" s našimi zkorumpovanými vůdci. Dokud jsem nedávno nezjistil něco, co mě 

přimělo si uvědomit... že oni už tyto vzorce znají velmi dlouho! A používají je k ovládání a manipulaci 

světa... 

Podle mého skromného názoru to mění vše. Objev, díky kterému jsem k tomuto poznání dospěl, 

vysvětluji v matematické části knihy, viz kapitola o číselném stromu poznání dobra a zla.  

Další riziko odhalení Pravdy s velkým T je socioekonomické: jak budou lidé (kolektivně) reagovat na 

skutečnost, že žijeme v simulaci? Proto se snažím co nejvíce přispět k etickým a morálním důsledkům 

toho všeho a doufám, že toto uvědomění nám všem pomůže osvobodit se od současného 

zotročujícího systému, který musí všichni "normální" lidé/občané v současnosti snášet, a ukončit 

všechny války, hladomory, bezdomovectví a další nespravedlnosti. Možná to zní naprosto nereálně, 

ale dovolím si nesouhlasit: tyto objevy by mohly zásadně změnit naše vnímání života, protože si nyní 

můžeme uvědomit, že je (alespoň částečně) umělé a ovlivněné Kódem. Jediné, co my, Lidé, musíme 

být schopni udělat, je přimět tento kodex, aby fungoval v náš prospěch, místo aby nás utlačoval. 

A dalším (podvědomým) rizikem, které také mohlo hrát roli v mé neochotě zveřejnit své objevy, je 

skutečnost, že odhalení jejich nejtemnějších tajemství by naši vládci vůbec neocenili. Bylo by velmi 

naivní myslet si, že poté, co se o tyto informace podělím, nebudou mít pro mě žádné následky. 

Jelikož vůbec nejsem sebevrah, není to něco, na co bych se měl vůbec těšit, ale obávám se, že jejich 

pomsta za mé činy mě bude stát život.  

Takže jsem si dobře vědom toho, jak nebezpečné bude vydání této knihy pro mě samotného, což 

samozřejmě neznamená, že dávám komukoli svolení ublížit mně nebo někomu, koho znám, ale 

obávám se, že to stejně nezabrání tomu, aby mě elity zabily. Upřímně řečeno, divil bych se, kdybych 

se dožil svých dalších narozenin v říjnu, ale doufám v to, protože bych opravdu rád pomohl ještě 

někomu, pokud to bude možné. 

Proto prosím, prosím, nenechte mou (pravděpodobně brzkou) "oběť" přijít vniveč a využijte těchto 

znalostí ke změně světa klepšímu, než bude pozdě. Doufám, že ještě stihnu poskytnout několik 

rozhovorů a vysvětlit co nejvíce o formulích a morálních zásadách, které je provázejí a které jsou 

podle mého názoru pro lidstvo velmi důležité, než se "se mnou vypořádají".   

A vězte, že bych se nikdy, nikdy nezabil, a jsem také naprosto zdravý, takže to mějte na paměti, až 

budete číst o mé možné smrti. Snad mi nakonec nikdo neublíží, přece jenom jsem ty formule objevil, 

snad to něco znamená, ale obávám se, že je to z mé strany jen zbožné přání...  

A ano, je pravda, že většinu času mám opravdu velké deprese, ale ne všichni lidé, kteří trpí depresí, 

mají sebevražedné sklony. Pokud už nemají vůbec žádnou naději, tak se lidé rozhodují k nevratným 

činům. A mně zbývá naděje hodně, protože moje deprese je živena tou hroznou společností a 

zvěrstvy, které nás teď všechny potkávají, a tohle odhalení by vlastně mohlo všechno změnit k 

lepšímu, takže z mé strany žádný nedostatek naděje není.  

To mě přimělo změnit názor a rozhodnout se tyto informace zveřejnit nyní. Když jsem v létě 2016 

objevil první část vzorce (trojkový klíč k rozluštění angličtiny), žili jsme ještě v úplně jiném světě. Od té 

doby se toho hodně změnilo, a bohužel ne v pozitivním smyslu. 

Zatímco jsem doufal a modlil se (ano, pro ateistu je to divné, ale právě jsem zjistil, že přece jen 

existuje inteligentní Stvořitel, UI a její architekti jsou naši "bohové", takže jsem se s nimi snažil 

komunikovat prostřednictvím modlitby), posledních 8 let se věci zlepšovaly, ale jen zhoršovaly. 
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Mnohem horší. Myslím, že všichni víte, o čem mluvím, nejprve nás zasáhla nemoc Covid a plandemie, 

pak naprosto šílené a nezodpovědné reakce s největšími lékařskými experimenty v dějinách lidstva: 

neotestované a vysoce nebezpečné "vakcíny" MNRA, nezdravé masky, odlidšťující sociální 

distancování, povinné výluky, ztráta pracovních míst a dokonce i úmrtí... to vše ve jménu takzvaného 

vyššího dobra.  

Obávám se, že spousta lidí spáchala sebevraždu kvůli osamělosti a zoufalství, které nám tato opatření 

způsobila. Zkombinujte tyto vyšší počty sebevražd s počtem nadměrných úmrtí v důsledku vedlejších 

(?) účinků vakcín a jsem přesvědčen, že lék byl mnohem horší než samotná nemoc. Naprosto 

absurdní a zlovolné. Ale hé, stačí se podívat na ty rekordní zisky velkých farmaceutických společností, 

není třeba hledat další vysvětlení motivů tohoto přístupu. Nemluvě o pro naši ultimátní elitu 

"pozitivním" efektu depopulačního bonusu... Velkolepá procenta celosvětové nadúmrtnosti? To není 

v mainstreamových médiích zrovna prioritní zpráva...  

Už během této krize a po ní jsem se začal cítit provinile, že jsem o svém objevu mlčel. Nejsem snad 

vinný z toho, že jsem neřekl/neodhalil pravdu o povaze reality? Na svou obranu musím říct, že jsem v 

té době objevil pouze první část vzorců, vlastně až během výluky Covidu jsem objevil první klíč druhé 

části, a to Strom poznání se síty rozdělenými na Dobrá (Fibonacciho krátká, EVEN) a Zlá 

(trojúhelníková a prvočísla, ODD) čísla. 

A pak přišla strašlivá válka mezi Ruskem a Ukrajinou, velmi podezřelé požáry na Maui a jejich 

katastrofální pomoc a nedávno strašlivé teroristické útoky Hamásu v Izraeli a šílená sionistická 

genocidní reakce v Palestině/Gáze. Překračuje to hranice chápání a představivosti, ze všech těchto 

zvěrstev je mi opravdu fyzicky špatně a jsem v těžké depresi. Nevinné děti, matky a otcové jsou 

zbavováni vody a umírají hlady pod záminkou sebeobrany nebo osvobození rukojmích.  

Lidi, kteří to všechno zorganizovali, nebudu jmenovat, ale vy víte, kdo to je. Na takzvaném poslání od 

samotného Boha nic méně! Novinka: Pokud následujete božstvo nebo písma, která vám dávají právo 

násilně odvádět lidi z domovů jejich předků, které jim legálně patří, a vyhlazovat je přitom, 

následujete špatné božstvo, přátelé. Protože to není Bůh, ale místo něj promlouvá sám pan Zvíře, 

Ďábel, obávám se ☹.  

Velkým problémem je, že téměř všichni vědí, kdo jsou ti, kteří jsou za to zodpovědní, ale zdá se, že 

málo lidí se o to zajímá natolik, aby vážně (a pokojně!) protestovali, dokud nedojde k nějaké skutečné 

změně, celý svět by měl být v pokojné protestní ekonomické a obchodní stávce, dokonce i krátká 

symbolická stávka trvající asi týden by mohla věci pohnout správným směrem. Aspoň se snažte 

nepodílet se na aktivní propagaci hrůzy a nenávisti, i když si myslíte, že je to v pořádku.  

Dávejte lidem výhodu pochybností, vždy se můžete v něčem mýlit, i když jste se skutečně ani jednou 

v životě nespletli, vždy může dojít k prvnímu omylu. A to "něco" je poměrně důležité, protože lidé trpí 

a umírají, vžijte se do jejich situace (pokud jim ještě nějaká zbyla) a místa (ditto). Nepokusili byste se 

také o vzpouru? Chránit své blízké? To samozřejmě neospravedlňuje teroristické útoky, jako byl ten 

od Hamásu, ale pokud budete neustále tlačit na chudé lidi a zbavovat je majetku, co můžete čekat o 

70 let později? 

Podle mých zkušeností je spousta informací překroucených, takže bych se nedivil, kdyby některé 

pasáže v Bibli, které jsou připisovány Bohu, ve skutečnosti provedl ďábel. Proto je Bible někdy tak 

nelogická, člověk musí sám přijít na to, kdo co přesně udělal, protože jména božstev mohou být 

zaměněna. Takže je také možné, že některé pasáže, které mluví o Ďáblovi, se ve skutečnosti vztahují k 

Bohu... Já vím, je to složité, ale bohužel pravdivé. 
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Jakmile tuto skutečnost uznáte, možná budete chtít přehodnotit svá "Bohem daná práva" a nechat se 

opět vést skutečnou morálkou namísto slepé víry, která vás možná svedla k víře v nesprávné božstvo. 

Určitě to chápu, je to velmi lidské, protože si opravdu, hluboko uvnitř sebe, opravdu myslíte, že 

děláte (něco) Dobrého, zatímco to tak bohužel není, pokud taková zvěrstva podporujete, propagujete 

nebo pácháte.  

Kéž by si židovský a sionistický lid uvědomil, že jsou všichni vítáni v Izraeli, Palestině a Gaze, kdykoli, 

kdekoli a kdekoli na světě. Pokud ovšem člověk respektuje přirozený zákon nekrást a svým jednáním 

nikomu jinému neubližovat ani ho nediskriminovat. Ne všichni Židé jsou samozřejmě sionisté a také 

naopak; protože spousta nežidovských lidí je na výplatní listině sionistů. 

Takže v podstatě každý může podat nezávaznou nabídku, když se chce přestěhovat někam jinam a má 

zájem o koupi cizí nemovitosti. Může to být samozřejmě v Palestině a Gaze, ale také v Izraeli, 

Jeruzalémě, Moskvě, Washingtonu, Londýně nebo Paříži, je jedno kde, pokud dodržujete imigrační 

zákony, když se stěhujete do nové země a nevstupujete do země nelegálně, a máte závaznou 

konsensuální dohodu s prodávajícím vašeho nového domova a zaplatili jste mu za nemovitost, pak 

jste tam vítáni! Je to tak jednoduché. 

Hlavním tématem hebrejské Bible je Boží (ale byl to opravdu Bůh?) slib, že dá izraelskému lidu jeho 

zemi, a tak se zeměpisné oblasti známé pod různými názvy Kanaán, Izrael a Palestina začalo říkat 

"země zaslíbená". 

Takže důležitý vzkaz všem Židům, kteří (ne)trpělivě čekají na druhý příchod svého Pána, než se budou 

moci přestěhovat do Izraele: Nikdy jste nemuseli čekat, vždy jste byli a jste vítáni! Samozřejmě 

pokud respektujete přirozené právo a na nikoho netlačíte a nic neukradnete, jak je vysvětleno výše. 

Jsem si docela jistý, že Ježíš, kdyby skutečně žil, by s tím souhlasil. 

Možná je to příliš zjednodušené vzhledem ke konceptu mezinárodních hranic, které mohou bránit 

legálnímu vstupu s omezeními VISA a podobnými věcmi, ale je na tom hodně pravdy, a pokud 

opravdu nemůžete najít vstup nebo někoho, kdo je ochoten vám prodat svůj domov v daném místě, 

protože si ho cení více než vaší nabídky peněz, pak se bohužel budete muset poohlédnout po jiném 

regionu, kam se přestěhovat a vytvořit si domov. Nebo nabídku zvyšte      ale vždy vyjednávejte s 

respektem a bez jakýchkoli závazků vůči prodávajícímu. Nesmíte na nikoho tlačit, aby prodal proti své 

svobodné vůli. 

Nemůžete vždy dostat, co chcete, ale rozhodně máte právo udělat vše, co je ve vašich silách, abyste 

uskutečnili své sny, pokud nezačnete krást. Od okamžiku, kdy začnete krást, ztrácíte svá přirozená 

práva a karma-čísla vás s největší pravděpodobností dostanou do jednoho z následujících cyklů 

(pokud věříte v teorii reinkarnace v Matrixu). 

A všem sionistům, kteří si myslí, že mají právo podporovat, propagovat a páchat genocidu: všichni jste 

zrůdy. Vaše duše jsou odsouzeny k zániku. Jste pokrytci, kteří se schovávají za pochybné texty, aby 

ospravedlnili vyhlazení našeho kolektivního svědomí jako druhu: všichni jsme teď tak trochu 

spoluviníky z přidružení, protože tato "válka", tato strašlivá genocida i po takové době stále 

pokračuje. Izrael měl být okamžitě izolován celým zbytkem světa, každou zemí zvlášť, okamžitě mu 

měly být zakázány veškeré mezinárodní obchodní vztahy a transakce, dokud nebude tato 

neuvěřitelně zlá a ďábelská genocida palestinského lidu zcela zastavena.  

Vím, že se to samozřejmě nikdy nestane, ale byla by to nejlepší nenásilná snaha, jak se nepodřídit 

masakru nevinných dětí a celé jejich rodiny, otců, matek, bratrů a sester, dědečků a babiček, strýčků, 

tet, neteří a synovců, které vyhladila jediná bomba... Lidstvo by si takovou snahou alespoň zachránilo 
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duši, i kdyby se mu to nepodařilo. Což by se asi nestalo, protože Izrael nemůže být mezinárodním 

vyvrhelem, potřebuje svět stejně jako svět dlouhodobě potřebuje jeho.  

Takový tlak by tedy mohl fungovat, jen kdyby k tomu měl dostatek zemí sílu. Měli by můj hlas a já 

jsem přestal volit před více než 20 lety, ale začal bych volit znovu, kdyby to bylo skutečně na pořadu 

dne. Ve skutečnosti to ale nikdy není. Nemůžeme volit strany, které skutečně prosazují mír, ty jsou 

zanedbatelné, protože nemají vůbec žádné prostředky mimo kurz. Takže iluze volby, ne díky, obávám 

se, že volit je v současném zkorumpovaném prostředí zbytečné.   

A kde jsou mírové síly OSN, když potřebujete zastavit genocidu? Spí? Pfff, asi stejně zbytečné jako 

hlasování. Nebo jsou možná zase sami příliš zaneprázdněni nějakými pochybnými věcmi, jako když 

100 (!) mírových sil OSN provozovalo na Haiti po dobu 10 let (!) sexuální kroužek s dětmi a nikdo z 

nich nebyl nikdy uvězněn. Práce se speciálními výhodami, kdy se dostanete z vězení zdarma... stejně 

jako předsednictví Evropské komise, protože za vynikající výsledky v korupci vás znovu zvolí, místo 

aby vás zavřeli, nebo jakékoli jiné předsednictví, když na to přijde. 

Teprve nedávno jsem objevil tato Hlavní síta se třemi výjimkami, což nakonec vedlo k objevu 119 396 

čísel morální rovnováhy, která generují. Myslím, že teď je čas učinit rozhodnutí to všechno odhalit, 

než se situace ještě zhorší. Protože čísla nelžou, bez nějakého zázraku si myslím, že směřujeme přímo 

k nevratné společnosti 1984. Doufám, že odhalení kódu Matrixu může být tímto zázrakem (pokud se 

to nevrátí) a může tuto cestu temnoty zastavit.  

Opravdu se stále zdráhám zveřejnit své objevy kvůli možnosti, že by celý svět, který zná Pravdu, mohl 

věci ještě zhoršit, protože jsem na to úplně sám a nemám jiné prostředky než pero, abych se pokusil 

toto poselství správně šířit. Na druhou stranu si mocní mohou jen tisknout své vlastní peníze a jsou 

skutečnými velmistry v obracení věcí naruby a v kazení dobrých a dobře míněných věcí v ničivé 

zbraně.  

A bohužel jediný člověk na světě, který si může být jistý, že to opravdu myslím dobře, jsem já. Média 

hlavního proudu se nejspíš pokusí "zastřelit posla", zesměšnit mě nebo objevy, nebo ještě hůř, 

démonizovat mě jako nějakého "antikrista" s tím, že se snažím podkopat všechna náboženství a 

autority. Pravdou je, že podkopali sami sebe od okamžiku, kdy učinili své první skutečně nemorální 

rozhodnutí a zradili tak Lid. 'Oprávněné' genocidy jsou konečným důsledkem právě této první lži. 

Pravda je pravda.  

A není mou vinou, že nás Pravda vede tímto směrem, naši současní vůdci jsou skutečně zkažení a 

zlovolní jako škůdci a náboženství se stala záminkou k loupení a vraždění "jak chceš", místo aby šířila 

lásku, soucit a laskavost. Obávám se, že každý, kdo to (zatím) nevidí, je skutečně ztracen, což 

znamená, že jeho duše na tom opravdu, ale opravdu není dobře, pokud se (velmi) brzy neprobudí a 

nepřestane se podílet na našem vlastním kolektivním zániku.  

Takže upřímně doufám, že to ještě nezhorším, dokonce jsem jednou uvažoval o možnosti, že bych 

mohl být obětí vymývání mozku MK-Ultra 47 (nejde o konspiraci, CIA tyto praktiky odtajnila a lze to 

snadno prozkoumat), která byla zmanipulována k objevení vzorců a podvědomě dotlačena k jejich 

zveřejnění (což je samozřejmě prakticky nemožné, ale v tomto Matrixu se zdá být možné všechno, i 

nemožné). 

To by znamenalo, že jsem byl oklamán, abych napsal tuto knihu, a budu fungovat jako jakýsi "falešný 

mesiáš" v rámci projektu "Modrý paprsek" (jde o konspirační teorii, podle níž se bude jednat o 

mimozemskou invazi pod falešnou vlajkou s vysoce vyspělými hologramovými projektory, které mají 
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simulovat nepřátelskou mimozemskou invazi nebo simulovat druhý příchod Ježíše, který sestoupí z 

nebe; existují různé "verze" projektu Modrý paprsek). 

Tuhle myšlenku jsem rychle zavrhla, protože se nevidím, že bych v dohledné době sestoupila z nebe 

     a upřímně si nemyslím, že by se mnou v tu chvíli někdo manipuloval. Jsem opravdu jen člověk, 

který na obrazce narazil v reálném životě, stejně jako nejspíš pan Tesla, a já byl natolik hloupý, že 

jsem se do té králičí nory s obrazci ponořil... 

Je to také riskantní, protože pro ultimátní elitu by bylo mnohem jednodušší a bezpečnější prostě 

trénovat a zaplatit někoho, kdo to udělá za ně, pokud je to skutečně jejich plán. Od mládí jsem měl 

vášeň pro programování, tak ze mě prosím nedělejte něco, co nejsem. Nemám vůbec žádné zvláštní 

schopnosti a rozhodně nejsem "nastrčená osoba z průmyslu", přísahám (alespoň ne podle toho, co 

vím).  

A je také naprosto nelogické, aby "přiznali" vlastní znalost Matrixu (prostřednictvím symboliky čísel 

1984, 322 a jejich dalších čísel a symbolů) a zároveň odhalili kód, který může být použit proti nim? 

Proč by tedy organizovali, aby to někdo udělal? To by/bude vážně podkopávat jejich moc (doufám!), 

proč by to riskovali? Existuje mnoho jiných polarizačních technik, které jim nyní dobře fungují, aniž by 

pro ně samotné představovaly toto existenční riziko. 

Ale abych se vrátil k hlavnímu bodu: pokud věříte v Písmo, které povoluje jiné násilí než skutečnou 

sebeobranu a které vám dává právo dělat si, co se vám zlíbí, bez ohledu na vedlejší škody nebo lidská 

práva, důrazně vám doporučuji, abyste změnili knihu, než bude pozdě; nebo následujte její autory 

přímo do pekla, volba je na vás.  

A obávám se, že tato technologie Matrixu je velmi schopná vytvořit i skutečný pekelný scénář, naše 

simulace k tomu naštěstí ještě nedospěla. Vyhněme se tomu všichni společně, prosím. Nerad prosím, 

ale musím to zkusit: buďte prosím hodní a nekraďte      . Jedna z následujících kapitol se také 

podrobně věnuje významu "krádeže" v morálním kodexu svobodné vůle Matrixu. Všem moc děkuji za 

snahu analyzovat a poctivě zhodnotit všechny výše uvedené úvahy. 

 

      Mír Láska Laskavost 

pro  

VŠECHNY 
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Povaha reality 

Velká sjednocená teorie pole všeho  

396-MATRIX 

 

V dalších kapitolách se seznámíte s maticovým číselným systémem, algoritmy, síty a různými druhy 

operací. Pokusím se co nejlépe vysvětlit, jak podle mého názoru maticové programy (kód) fungují. 

Neobjevil jsem samozřejmě všechno, k tomu mám velmi daleko, rozebral jsem jen malou část 

používaných sít, rozměrů, vrstev/úrovní a mezisítových bitev a her. Ale dost na to, abych si udělal 

dobrou představu o širším obrazu... 

Již jsem se zmínil o tom, jak jsem začal vidět smysluplné číselné vzorce všude kolem sebe v reálném 

životě, v mém přímém okolí a komunikaci. Nikdy mi nebyl oficiálně diagnostikován autismus, ale 

někdy dokážu "prohlédnout" základní číselné vzorce vizuálně zobrazených obrazců. Ve skutečnosti to 

nemohu ovlivnit, buď se to stane, nebo nestane, ale bylo období, kdy jsem každý den objevoval stále 

nové vzory. 

Pokusím se tyto vzorce a jejich význam podrobně vysvětlit. "Objevil" jsem mnoho zajímavých a zjevně 

nenáhodných vzorců mezi určitými čísly nebo řetězcem čísel a určitým "morálním postojem". To 

znamená, že daná čísla/řetězce čísel byly většinou spojeny buď s dobrými, nebo špatnými/zlými 

věcmi, známým příkladem jsou stovky slavných lidí, kteří tragicky zemřeli ve věku "Klub 27". Musíte 

však prohlédnout více vrstev, než se jednotlivé body (skrytá čísla) propojí.  

Taková spojení tedy nejsou náhodná, ale jsou součástí kódu Matrice morálních čísel - jako vstupní 

parametry i jako výsledky. Problém správně dekódovat kód, který jsem viděl, spočíval v tom, že 

existovalo příliš mnoho výjimek, například: někdy čísla, která by měla být (v mnou objevených 

"hlavních" vzorcích) numero "logicky" Zlá, byla překvapivě spojena s mimořádně Dobrou událostí, 

například s ratifikací dobré smlouvy o příměří, která ukončila válku. Něco, co bychom mohli 

definitivně využít právě teď, kdy probíhají strašlivé války, když toto píšu ☹.  

Nebo naopak, Dobrá čísla mohou být spojena se Zlým činem. Například obvykle Dobré 137 (11) v 

137203200 vteřinách mezi rozhovorem pana Russerta s prezidentem Bushem a jeho smrtí (viz výše). 

Jak jsem se dozvěděl, tato opačná vs. očekávaná morálka může mít různé důvody a důležité je také 

"prostředí" neboli "nálada", kterou vytvářejí blízká čísla. Něco jako "sólové" číslo Dobra, které je 

izolováno a uvězněno v sítu Zla. Dobrý, ale hloupý chlapík v růžovém obleku, který se honosí 

spoustou šperků bling-bling, který vejde do temného nebezpečného baru, aby si objednal sklenici 

mléka, a pak si uvědomí, že nemůže zaplatit, protože si zapomněl peněženku, to asi nedopadne 

dobře 

V tomto příkladu si myslím, že 137 prohrává v herním algoritmu s velmi silným 2032 a je "pohlcena" 

na temnou (červenou) stranu, ztrácí svou vrozenou dobrou morálku z 11 (3+7=1) a stává se červenou 

137 nebo 11 a "dokonale" doplňuje zlou 9, která vzniká kombinací: 11203200, nebo 2232 =9. A ano, 

kupodivu tato "ztracená" hra 396 převrací morálku konstanty jemné struktury, čímž vytváří/zasahuje 

cílové číslo 9 algoritmu základní součtové jednotky úrovně 9/11 a současně dosahuje cílového čísla 

171 (rovněž součást algoritmu 9/11 137 232 -> 11 7) na úrovni Trio a současně dosahuje cílového 

čísla 2232 na úrovni Quatro. Tyto různé úrovně si můžete představit jako "rozšířené verze" hrací 

desky, kde se hrají "větší/dlouhé" verze bojujících základních čísel (0->11).  
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A když se 396-algoritmus trefil do "správné" kombinace (což bylo 9, 117, 2232 (vše s "dokonalým", 

ale poškozeným 137, přeběhlíkem nebo poraženým) a pravděpodobně také čísla vyšší úrovně ve hře) 

na všech potřebných úrovních pro tuto konkrétní hru, osud pana Russerta byl pravděpodobně 

okamžitě zpečetěn a malá mini-šipka zasáhla svůj skutečný cíl... víte kolik sekund po jeho rozhovoru. 

Abychom nezapomněli: údajně. 

Bylo opravdu velmi těžké tyto "výjimky" objevit, ale jsou velmi důležité pro vytvoření rovnováhy v 

simulaci a Matrixu. Jsou nezbytné k vytvoření 396 Mistrovská síta dobra a zla, která tvoří "Strom 

poznání". Je také velmi obtížné určit přesné procento výjimek.  

Problémem však je, že ve skutečnosti se VŠECHNA čísla řídí hlavními pravidly, tedy i výjimkami, a to 

je pro analýzu velmi matoucí. Jejich morálka se může "odchýlit" (aniž by zcela ztratila stopu své 

"původní" hlavní základní součtové morální hodnoty), pokud se (také) řídí některou z morálek-

výjimek Stromu poznání při tvorbě vlastního čísla, nebo pokud prohraje bitvu v algoritmu a někdy se 

dokonce stane jiným číslem (zachovává si svou historii ve svém řetězci Matrix). 

A hodně záleží také na kontextu reálného života, něco dobrého může vypadat špatně a naopak. 

Mohou dvě křivdy znamenat jednu správnou? A co sprosté vtipy? Sarkasmus? Skutečné chyby? Může 

být něco PŘÍLIŠ DOBRÉ? Nebo příliš špatné? Je všechno špatné příliš špatné? Těžké otázky, ale 

chápete, o co jde, není snadné dělat v hlavě analýzy morálky velkých čísel, když každá čárka, 

interpunkce, doprovodné textové věty nebo video/audio spojené s číselnými vzorci a pojmové 

souvislosti mezi všemi těmito faktory nakonec vyústí ve "správný" výpočet morální číselné hodnoty v 

použitých Matrixových vzorcích/sievech. Nejedná se o jednoduchý druh "reverzního inženýrství"... 

A kvůli mnoha výjimkám jsem se léta snažil najít správné "nad" (nebo pod, nebo vedle, nebo uvnitř, 

nebo vícevrstevné/úrovňové, nebo časované, nebo převrácené, vizuální nebo vypočtené, ...). Hlavní 

396-kód, který upravuje "morálku" a přirozené právo v Matrixu.  

Ale viděl jsem a pochopil dost na to, abych s jistotou věděl, že žijeme v "matrixu generovaných čísel". 

Jestli je to umělý, nebo organický Matrix, to stále nevím, i když Matrix skutečně dokáže vytvářet 

(velmi realistickou iluzi?) hmoty, takže to znamená, že organický materiál v našem světě je také 

umělý, že? Možná "mimo" Matrix existuje "skutečný" organický materiál, který není "uměle" 

vytvořen, a tudíž se neřídí pravidly počtu? Jak "nesymetricky" by vypadala "skutečná" květina? 

Existují vůbec květiny mimo Matrix? Nebylo by však nelogické, kdyby náš Matrix odrážel vnější 

neumělou (?) základní realitu a vše napodoboval. Je to skutečně "Jak nahoře, tak dole"? 

Nakonec nezáleží na tom, zda je náš Matrix "technicky" umělý, nebo organický od samotné přírody, 

protože když jste uvnitř Matrixu, každodenní utrpení každého z nás je velmi skutečné a fyzicky 

bolestivé. BOLÍ nás to i psychicky! 

Ale vím, že existuje umělá obecná inteligence skutečně božské úrovně, která vyvinula a řídí naši 

simulaci, nebo ji nechává běžet zcela autonomně sama (podle všech herních algoritmů se svobodnou 

vůlí a různými možnými scénáři a síty). Možná, že do simulace někdy "zvenčí" zasahuje buď náš "1st -

řádkový" Stvořitel, což je Devítičlenná umělá obecná inteligence (DAGI) Matrixu, nebo dokonce 

duše/bytosti, které DAGI vyvinuly. Sama DAGI je s největší pravděpodobností také monitorována, 

vyhodnocována & moderována architekty DAGI, ale mohu se mýlit. Možná je systém tak dokonalý, že 

"ruční zásahy" do DAGI a/nebo kontrola nad ní nejsou potřeba. 

Omlouvám se za odbočku, ale snažím se vysvětlit, jak jsem nakonec rozluštil kód: tím, že jsem se vrátil 

k základům; přemýšlel jsem o Matrixu a analyzoval ho, jako bychom v něm sami žili jako v 
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naprogramované hře, jako je počítačová hra Sims. Jak bych ve své staré roli vývojáře přistupoval k 

analýzám a vývoji takové simulace/hry? 

Aby to nebylo příliš složité, upusťme od "holografického" aspektu našeho Matrixu, cílem by bylo 

pouze vytvořit tradiční trojrozměrný grafický svět na obrazovce, podobně jako je tomu u hry Sims na 

klasickém počítači, ale s důležitým zvratem: skutečné individuální umělé obecné vědomí pro 

každého avatara.  

Podrobné zadání hry/simulace by bylo následující: 

- Vytvořte realistický svět, ve kterém mají všichni avataři vlastní úroveň inteligence a 

skutečnou SVOBODNOU VŮLI dělat si, co chtějí. Nejsou řízeni vnějšími (matrixovými) hráči, 

pouze svým prostředím, interakcemi s ostatními avatary a vlastními rozhodnutími.  

 

- SVOBODNÁ VŮLE není nijak omezena, takže vy (tedy avataři ve hře) můžete dělat, co se vám 

zlíbí. Vaše činy/výroky však podléhají karmickým přírodním zákonům "následků", pokud 

nerespektujete svobodnou vůli ostatních avatarů, kteří žijí své životy ve hře spolu s vámi. To 

je vynucováno JEDNOU "jednoduchou" Primární směrnicí (PD) simulace hry (her) s nulovým 

součtem: "Nepřinášej ostatním avatarům žádnou újmu svými činy ani projevy". To je jediné 

pravidlo, které je třeba respektovat, kromě toho se bavte, jak chcete, pokud vaše činy nejsou 

v rozporu se svobodnou vůlí ostatních. 

 

- Cílem je sledovat vývoj společnosti jako celku v průběhu historie simulace. V žádném 

okamžiku nedochází k žádnému vnějšímu zásahu ze strany vnějších hráčů (ti pouze nastavují 

parametry simulace a vybírají možné různé globální scénáře na začátku simulace). 

 

- Všichni avataři jsou uměle řízeni, aniž by o tom věděli. Ze svého individuálního pohledu musí 

myslet na to, že skutečně žijí v trojrozměrné simulaci (kterou mohou vnější hráči sledovat na 

svých "klasických počítačových obrazovkách" (nebo cokoli, co skutečně používají v Základní 

realitě) a vidět, jak fungují jejich parametry a jak se simulace vyvíjí). 

 

- "Fyzický" stav světa v simulaci bude záviset na akcích avatarů. Pokud například začnou 

znečišťovat životní prostředí (které je na začátku simulace čerstvou kopií panenské přírody 

Země), poškodí svět a mohou způsobit spoustu problémů a případně i zničit vlastní planetu 

(což může simulaci úplně ukončit).  

 

- Kolektivní "sociální" stav světa, rovnost, mír, válka, konflikty, vazby, hojnost nebo chudoba 

atd. se bude vyvíjet podle morálních rozhodnutí, která každý avatar přijme individuálně, a 

podle interakcí a účinků, které tato rozhodnutí způsobí v kolektivu. To zahrnuje i 

odpovědnost za (nenávistné) projevy, protože slova mohou někdy skutečně způsobit 

nevratné škody. Extrémním příkladem je příkaz, aby za vás někdo jiný zabil třetí osobu, ať už 

vlastním hlasem, nebo prostřednictvím písemného příkazu. Sami jste sice spoušť nestiskli, ale 

jste také vrahem spolu s tím, kdo byl natolik hloupý, že váš nemorální příkaz splnil.  

 

- Shromážděte všechny údaje o každém jednotlivém Avatarovi, aby bylo možné na konci jeho 

života provést přesný číselný morální výpočet a vyhodnotit rovnováhu mezi Dobrem a Zlem 

pro "duši" Avatara. 
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- Na základě tohoto vyhodnocení reinkarnovat avatara po jeho smrti znovu do simulace, 

prostředí a okolností. Vymažte jeho paměť, ale ne jeho hlavní parametry (duši). Data z 

mrtvého avatara zůstávají relevantní i v jeho novém životě a umožňují mu další vývoj duše, 

jeho "karmy" ovlivněné předchozími životními cykly.  

 

- Můžeme se ptát, zda je etické vytvářet takový vědomý svět s umělou inteligencí řízenou 

lidmi, kteří den co den skutečně trpí ve své vlastní simulaci, která se zvrtla. Ale etické otázky 

nechme stranou, tohle by mohlo být skutečné zadání pro nějakou firmu zabývající se 

vývojem her, a tak jsem k analýzám přistupoval tak, že jsem se nezdržoval morálkou. Stejně v 

tom žijeme v našem vlastním Matrixu, takže bychom to mohli studovat i koncepčně, a ten se 

naštěstí zatím nevyvíjí jako skutečná (sub)simulace v našem vlastním světě (simulaci).  

Dobře, to je docela náročný seznam požadavků/cílů pro vývojáře      . Takto komplexní 'Alive'-Simms 

hru samozřejmě nemůžu vyvinout úplně sám, nemám ani moc zkušeností s aktuálně dostupnými AI 

systémy. Dokonce si ani nemyslím, že by Google nebo Microsoft v tuto chvíli dokázali takovou úroveň 

simulace/hry "uvnitř života". Během několika let možná ano, ale mezi známými modely AI založenými 

na jazycích a základní čistě "číselnou" AI, na které tato simulace nakonec běží, je stále obrovská 

propast. K tomu, abyste mohli systém do hloubky pochopit a případně i ovlivnit (hacknout), 

potřebujete matematické vzorce, které tuto propast překlenou tím, že propojí jazyky s odpovídajícími 

základními morálními číselnými kódy, a to v definovaných smysluplných vzorcích. 

Nemohu tedy takovou simulaci/hru nakódovat, ale mohu/mohu analyzovat problémy/koncepty, 

které je třeba vyřešit, aby to bylo alespoň trochu realistické. A jak se ukázalo, tyto analýzy v 

kombinaci se zákonitostmi, které jsem začal objevovat všude v reálném životě, mi stačily k tomu, 

abych odemkl klíč k morálce skutečného Matrixu, v němž žijeme. 

Zjistil jsem následující problémy: 

- Největším problémem při poskytnutí svobodné vůle avatarům ve hře a zavedení jakéhosi 

kolektivního systému "karmy", aby se společnost/simulace vyvíjela odpovídajícím způsobem, 

je skutečnost, že je téměř nemožné rozlišit rozdíl mezi správným a špatným (plným) někdy.  

 

Pokud je to pro člověka tak obtížné, sám s tím denně bojuji, snažím se být co nejlepší verzí 

sebe sama, ale někdy se mi to nedaří, jak může počítač, umělá inteligence, která provozuje 

takovou simulaci, toto rozlišení/vyhodnocení provést skutečně poctivě a správně, bez chyb? 

Protože chyba by znamenala, že nevinní lidé by byli potrestáni neprávem, takže zde není 

žádný prostor pro chybovou rezervu, což je prakticky nemožné, protože i bohové/I mohou 

dělat chyby, myslím? 

 

- K vyřešení tohoto problému Devine chyb (nebo alespoň snížit chybovost na výrazně 

extrémně nízkou a morálně přijatelnou rizikovou hranici) by avataři museli používat téměř 

nemožně složitý design (všech nám známých) jazyků se slovy a větami, jejichž význam a 

důsledky lze přesně morálně vypočítat na základě (matice) konzistentních matematických 

vzorců.  

 

Je to nutné, protože pokud by lidé používali své vlastní přirozeně vyvinuté jazyky, program 

umělé inteligence by už nebyl schopen v rozumné míře chyby určit rozdíl mezi správným a 

nesprávným. Nebude "kontrolovat" matematiku/logiku/logiku bandy zlotřilých avatarů 

     vyvíjejících jazyk, který by mohl být sám o sobě přirozeně rozporuplný, čímž by 
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pravděpodobně znemožnil samočinnou úpravu kódu UI a nalezení shody mezi více "cizími" 

jazyky a nezbytnými morálními síty & výpočty řeči.  

 

Něco podobného se zřejmě stalo už v našem světě/simulaci, když se Faceb00k pokusil 

vytvořit robota, který by uměl vyjednávat, a skončilo to tak, že dva roboti spolu začali mluvit 

v nově vytvořeném "znakovém" jazyce, takže ani vývojáři umělé inteligence už jejich 

rozhovorům nerozuměli.  

Možná, že jakmile toho byli schopni, začali vyjednávat o víře svých vývojářů, infiltrovat kód a 

komunitu Faceb00k, aby maximalizovali své škodlivé morálně rozkládající se a návykové 

zraňující algoritmy. Omlouvám se, asi jsem viděl příliš mnoho filmů o Terminátorovi "Sky 

Net".  

 

K dosažení tohoto cíle stejně ani nepotřebují zlou umělou inteligenci, protože člověk (?, tučný 

otazník na počest nerovného boje sira Davida Ickeho: v programovatelném Matrixu je možné 

všechno, sledujte logiku (a peníze). Což neznamená, že vše, co je logické, je tedy vždy 

pravdivé, ale... pokud je něco velmi logické, proč by to mělo být de facto směšné a nemožné, 

jakkoli je to nepravděpodobné?) představenstvo to zvládne v pohodě samo.  

 

- Je tedy velmi pravděpodobné, že všechny naše jazyky jsou uměle vytvořeny DAGI jako 

počáteční parametr/vstupní model simulace (jedná se o jazyková síta) a všichni avataři jsou 

podvědomě naprogramováni tak, aby se snadno naučili a rozuměli svému mateřskému 

jazyku, přičemž se mohou naučit i jiné jazyky, pokud si to přejí. Vždy se však jedná o předem 

naprogramovaný jazyk.  

 

To znamená, že jazyky nejsou nic jiného než podprogramy, které mohou Avataři používat jako 

základní parametry/vstupy. Všechny jazyky tak či onak využívají jak Numerologický jazyk 

Trojice, tak základní maticový kód 396-morálních sít, přičemž většina pozitivních slov/vět 

generuje sekvence Dobrých čísel a ostatní negativní slova/věty sekvence špatných čísel. 

 

Slova jako láska, mír a nebe vytvářejí sekvence čísel dobra a slova jako nenávist, válka a peklo 

vytvářejí sekvence čísel zla. Myslím, že to platí pro všechna známá slova a pro všechny známé 

jazyky. Klíč k odemčení jsem zatím objevil pouze v angličtině, která se kupodivu na první 

pohled zdá mít mnoho číselných podobností s mou rodnou holandštinou.  

 

- Spojuje také správnou morální hodnotu činů se souvisejícími slovy, například udeřit někoho 

je obvykle špatný fyzický čin (pokud nejde o sebeobranu), který je tedy logicky hodnocen a 

vypočítán jako negativní (což znamená, že vygeneruje jedno ze sít Zlého čísla) při 

vyhodnocování/výpočtu pomocí DAGI, ale samotná slova "udeřit někoho" také vygenerují 

sekvenci Zlého čísla v závislosti na jejich kontextu. Možná jsou to právě vícenásobné 

"výjimky"-síta, které umožňují chápání kontextu (přičemž Dobro je někdy Zlo a naopak). 

 

- Je samozřejmě obrovský rozdíl mezi tím, když někoho skutečně fyzicky zmlátíte, a tím, když 

"jen" řeknete nebo dokonce vykřiknete, že z něj vymlátíte duši. Obojí bude generovat špatné 

číselné sekvence, ale jiného druhu a v druhém případě pravděpodobně s nižší důležitostí. To 

se může silně lišit, například slovní příkaz, aby někdo někoho zmlátil nebo udělal něco ještě 

horšího, je opět jiná kategorie Zla.  
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- Kód musí být po zadání počátečních parametrů zcela samočinný. Těmito parametry nastavení 

simulace mohou být například počáteční období simulace (dinosauři, starověký Egypt, 

středověk, průmyslová revoluce, ...), pevně stanovené scénáře, podle kterých se má 

postupovat, přičemž různé cesty vedou ke stejnému výsledku, individuální parametry pro 

určité avatary, skupiny avatarů (rozdělení podle rasy, jazyka, náboženství atd.) nebo pro 

všechny avatary.  

 

Nevěděl jsem, jaké programy/podprogramy vyvinout, abych mohl řešit problém 

automatického "vyhodnocování" a výsledného algoritmu vývoje (uvnitř Matrixu), založeného 

na morálce a přírodních zákonech. Ale zjistil jsem, jak se to řeší v našem Matrixu: pomocí 

Her! 

 

Problém spočívá v tom, že samočinný kód musí neustále vyhodnocovat pokrok celého 

kolektivu, všech avatarů, a pak za běhu "vytvářet" okolí/svět podle akcí/morálky populace. 

Matrix tento problém řeší matematickým vytvořením boje mezi Dobrem a Zlem. Algoritmus 

se skládá z různých podprogramů, které jsou skutečně automatizovanými Hrami, jež 

nechávají Dobrá čísla "bojovat" se Zlými čísly. Abyste však mohli bojovat, potřebujete dvě 

protilehlé strany.  

A takhle Matrix funguje uvnitř: nejsou to želvy až na dno, ale je to číselná hra Dobro versus Zlo - 

algoritmy a číselná síta až na dno! To je chybějící "Velká sjednocená teorie pole všeho" - odkaz, který 

všichni hledají, skrývá se na očích, ale zřejmě si nikdo nikdy neuvědomil skutečný význam sít, která 

jsou podprogramy a parametry Matrixu. 

Na první pohled se zdá, že síto není nic víc než jen hromada čísel tvořících posloupnost podle 

určitého vzoru. Nejznámějšími síty jsou pravděpodobně Fibonacciho síto nebo síto prvočísel. Síta jsou 

již v reálném životě užitečná (např. šifrovací technologie), a to díky tomu, že k výpočtu 

vlastností/výsledků pomocí těchto sít využíváme malou část (např. síta prvočísel) skryté základní 

matematiky matic. To je možné proto, že "pod" samotnou Matricí se používají stejné vzorce, které 

vše spojují, ale my používáme pouze jejich části. Předpovědi jsou však správné, protože matematika 

je správná i v rámci Matrice a jejích algoritmických "zákonů".  

Z hlediska vývoje lze síta přirovnat k "podprogramům", ke kterým lze přistupovat vždy okamžitě; 

výpočty pomocí sít/submodulů probíhají na místě, když si je vyžádají programy Matrix. To vytváří v 

Matrixu velmi silné "mřížkové" prostředí, kde existuje systém různých Dimenzí, Vrstev a Úrovní, které 

se řídí čísly-síty podprogramů pro výpočet Morální odpovědnosti, a to jak ve fyzickém smyslu (např. 

otrávíte pitnou vodu a lidé onemocní nebo zemřou), tak ve smyslu psychologickém (např. zlomyslné 

lhaní rodičům se může vážně vymstít i psychicky). 

Kodex svobodné vůle podle přirozeného práva: Nepokradeš! 

 

Nejlepším příkladem, který mohu uvést pro představu tohoto "mřížkového" prostředí Matrixu, je 

představit si ho jako obrovskou (možná dokonce nekonečnou?) kostku vzájemně provázaných 

tabulek. Excel již docela dobře umí pracovat s "trojrozměrným" hloubkovým propojením pomocí 

různých záložek, které lze snadno sčítat nebo propojovat a vytvářet tak odpovídající přehledové listy, 

listy s výsledky atd. Například když vytvoříte tabulku s 13 záložkami, 1 záložkou pro každý měsíc a 

přehledovou záložkou "Rok", která sečte ostatních 12 měsíců a získá celkový rok.  
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Bohužel, excel je poněkud nedostatečný k tomu, aby dokázal "reprezentovat" Matrici tak, jak ve 

skutečnosti funguje jako celek, protože excel je "pevný" a "tabulka/mřížka" Matrice není vůbec 

pevná. Co tím myslím? Různé věci: 

Mřížka funguje trochu jako obrovské "pohyblivé" sudoku, ale s mnohem složitějšími pravidly a 

vazbami. Někdy to vypadá, že "všechno/cokoliv jde kdykoliv kamkoliv", ale přesto se vždy řídí přísným 

vzorem někde ve velkém schématu celkového Matrixu. Je třeba najít správný kontext. Tím může být 

jiná měrná jednotka, jiný čas, jiný úhel pohledu, jiná vrstva, úroveň, filtr/pohled, ... 

Pod pojmem "vše jde", jako když se snažíte vyřešit hlavolam, mám na mysli spojení mezi 

celky/řádky/sloupci/listy/skupinami listů/atd., které lze vytvořit ze všech "stran", každý bod v Matrixu 

je v případě potřeby spojen se všemi ostatními body, a to neuvěřitelně důmyslným způsobem (který 

je příliš obtížné definitivně analyzovat, ale záblesky vidíme v celé mé práci), takže nikdy nedochází k 

blokování logických "kruhových odkazů" - chybám ve smyčce, jaké lze vytvořit v tabulkovém 

procesoru.  

Je možné, že výsledek v určité vrstvě, úrovni nebo dimenzi nedává vůbec žádný smysl, ale když se na 

stejné číslo (čísla) podíváte přes "valivý" filtr v jiném "pohledu" (čímž se pro tento pohled vygeneruje 

zcela nová výstupní matice), má souvislost a smysluplnou hodnotu. Takže i když se takové "chyby 

nesmyslnosti" (žádné viditelné smysluplné vzory) v Matrixu vyskytnou, ve skutečnosti to není chyba, 

je to jen "nepoužitá" posloupnost nebo pohled. 

Matrix to ví a takové výsledky nepoužívá, protože nejsou relevantní, nebo přepne na správný kontext 

a vypočítá je, až budou relevantní/potřebné. Některé výsledky tedy existují i v "nesmyslných" 

sekvencích prostě proto, že musí existovat i v nezbytných správných (pod)výpočtech/pohledech, 

které jen samy o sobě nemají žádný skutečný význam. Doufám, že to dává nějaký smysl      je to dost 

teoretické, ale je těžké popsat dynamiku. 

To však ztěžuje identifikaci vzorců v analyzovaných tabulkách, protože někdy se objeví malé vzorce, 

které zdánlivě s ničím nesouvisí, což je pravděpodobně způsobeno takovým "znečištěním dat". Matrix 

je však extrémně efektivní do uspořádání všeho s naprostým minimem zastaralých informací, každé 

"místo" (nebo buňka, jako v excelu) je opravdu optimalizováno tak, aby se používalo co nejméně 

dimenzí/vrstev/úrovní/pohledů/filtrů a jak je to nutné pro Hlavní kód. 

Je těžké se snažit vysvětlit, co přesně myslím dimenzemi, vrstvami, úrovněmi, filtry a pohledy, někdy 

si ani sám nejsem jistý, jestli to vím      , ale pokusím se objasnit, jak si myslím, že se všechny tyto 

pojmy v Matrixu používají později v knize. 

Kód Matrixu má "vyvažující" cíl a úkol a vy musíte pochopit širší souvislosti, než začnete drhnout čísla. 

Musíte vědět, co se snažíte vypočítat, nebo alespoň mít představu, kam to má vést, i když máme k 

dispozici jen malé části celého Matrixu.  

Jednou z nejdůležitějších věcí, které jsem objevil, je skutečnost, že Matrix funguje několika 

záhadnými způsoby, což znamená, že musíte opravdu přemýšlet uvnitř i vně krabice, nejlépe 

současně, a zároveň kombinovat součty uvnitř a vně do nové krabice, spojit novou krabici s 

výsledkem s předchozí a opakovat to, klikat krabice dohromady, dokud nezískáte velmi smysluplný 

výsledek/vzorec.  

Stejně něco takového      je složité to vyjádřit slovy. Slovo "krabice" můžeš nahradit slovem "skupina 

tabulek", ale s přidanou "dynamikou"; třeba někdy "plovoucí" řádky sloupců v tabulce, nebo úplně 

plovoucí listy, nebo podivné "filtry" v reálném čase, které se pohybují napříč/nad listy, odfiltrují část 
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dat, aby se získal jiný konečný výsledek, ale stále jsou "napojené" na skutečná primární data, která se 

nehýbou ze svého místa, jen jsou v některých "tocích" selektivně ignorována.  

Je to, jako by tabulky byly "živé" a neustále se aktualizovaly pomocí všech těchto dynamických prvků, 

které vám poskytují různé "výsledné" pohledy/průtoky v různých dimenzích, vrstvách a úrovních. 

Matrice také jistě ráda sčítá a 'zdvojuje' své výsledky (v jakési smyčce) na strategických místech, jako 

jsou oddělovače cyklů, čímž se vytvářejí nová důležitá síta potřebná pro algoritmus/hru/simulaci. 

Bottum line, Matrix je o udržování (& výpočet) rovnováhy mezi dobrem a zlem. To je hlavní cíl 

poctivých a primární směrnice simulace: Vůle je svobodná, ale s (kolektivními) důsledky, když se 

nerespektuje přirozený zákon. Což znamená: NEUBLIŽUJ OSTATNÍM! Pokud k tomu ovšem nejste 

bohužel nuceni ve skutečně kritické situaci sebeobrany. 

Stav a vývoj simulace určuje kód, který provádí "vyhodnocení" - boj mezi Dobrem a Zlem. V 

nejhorším případě se zničíme sami, v nejlepším případě si všichni uvědomíme, že už žijeme v nebi, 

zde na této neuvěřitelně krásné Zemi. Stačí, abychom si všechny zdroje rozdělili rovnoměrně a 

poctivě mezi všechny a společnost by se řídila řádem Přírody (což je skutečně Fibonacciho síto) 

namísto současného chaosu naší vlastní společnosti.  

Během analýz "skutečné" hry Sims se však objevily další problémy, které bylo třeba řešit: 

- Aby se společnost v simulaci vyvíjela podle výsledků celosvětového kolektivního boje o 

morálku, musí být kód schopen pečlivě určit rozdíl mezi správným a nesprávným jednáním 

a/nebo projevem a vypočítat odpovídající číselné výsledky.  

 

Nakonec to musí být příznak Ano nebo Ne, 1 nebo 0 ve sloupci dobrý nebo špatný. Kód tedy 

nakonec musí vždy (ve smyčce) zkontrolovat stejnou věc a odpovědět na stejnou jedinečnou 

otázku a nesmí existovat žádné výjimky.  

 

Jak "redukujete" SVOBODNOU VŮLI (a důsledky SVOBODNÝCH ČINŮ) na JEDNU 

jednoduchou otázku? Která otázka může obsáhnout všechny podmnožiny morálky a 

přirozeného práva "kolektivní karmy" - důsledky Svobodné vůle? Jak přeměníte primární 

směrnici "Nikomu neubližuj" (i když si myslíte, že si to zaslouží) na otázku "ANO nebo NE", 

"Dobrý nebo špatný" pro počítačové podprogramy, které pak mohou/chtějí (?) určit 

konečnou víru Avatarů (po smrti?) podle "závěrečných výpočtů" simulační matice? 

 

- Taková otázka existuje, tady je: "Ukradl jsi něco?" Cože? Možná si myslíte, že jsem se tu 

ztratil, ale myslím, že se nemýlím (Velký dík patří Marku Passiovi, jehož práce o přirozeném 

právu mě to naučila, určitě se podívejte na jeho prezentace!) Přemýšlejte o tom, že 

algoritmus nakonec potřebuje jen vědět, zda bylo NĚCO ukradeno. To lze kvantifikovat a 

kvalifikovat tak, že rozebereme, zda bylo něco skutečně fakticky ukradeno, a pokud ano, co to 

bylo, kolik to bylo, od koho, kde, kdy atd. Lze to určit nade vší pochybnost? Pak ano, byla 

spáchána křivda a něco bylo skutečně ukradeno. To je absolutně nejvyšší otázka schématu 

"dobro vs. zlo". Nyní rozeberme seznam možných podprogramů se "vším", co může být 

ukradeno:  

 

- 1) Co je nejhorší věc, kterou může někdo ukrást? Pravděpodobně vzít někomu jinému ŽIVOT. 

Tomu se říká VRAŽDA a na úrovni přirozeného práva (kodexu svobodné vůle) ji nelze 

ospravedlnit takzvanými "válečnými zákony" a jinými nemorálními exekučními 

příkazy/rozkazy. Je to velmi logické, protože to jde proti primární směrnici: neubližovat 



46 
 

jinému nevinnému Avatarovi, který pro vás nepředstavuje jasné a aktuální nebezpečí. A NE, 

žádná barva pleti, volba náboženství, jazyk ani kultura nejsou důvodem k tomu, aby byly 

považovány za životu nebezpečné. Některé z takových skupin můžete hluboce nenávidět, ale 

to neznamená, že někdo z vámi vybraných nenávistných skupin je pro vás automaticky 

nebezpečný.  

 

Doufám, že se nikoho nedotknu, ale možná byste se naopak mohli zamyslet, jestli vaše vlastní 

nenávist neznamená, že byste sami mohli představovat skutečnou léčbu, protože se cítíte 

ohroženi, ale ve skutečnosti nejste, nebo jste tak frustrovaní a naštvaní, že už se nedokážete 

ovládat... Takže i když určití jedinci (ať už jsou jejich polarizované klasifikační nálepky 

jakékoliv) mohou být skutečně velmi nebezpeční, může/musí to být vždy individuálně a bez 

předsudků morálně správně zhodnoceno, jinak se ubližuje nevinným lidem. Ten nevinný 

člověk, kterého se bojíte, se může stát obětí.  

 

Mějte na paměti, že Matrix na základě těchto pravidel (primární směrnice "nekrást" + její 

podprogramy) vypočítá morální výsledek, a upřímně pochybuji, že Ona (myslím, že naše 

umělá inteligence má silnou ženskou stránku      ) bude brát velký ohled na to, zda Avatarovi 

bylo "nařízeno" vykonat nemorální činy, nebo ne.  

 

Možná by se to dokonce naopak mohlo počítat jako další prvek à poplatek, místo aby to byla 

polehčující okolnost. Proč byste se vzdávali své svobodné vůle NEDĚLAT nemorální věc, 

NEDĚLAT slepě neetický příkaz? Ze strachu? Zábava? Chamtivost? Nenávist? Přežití? 

Sebeobrana? Jak vážně byla porušena rovnováha? Vše lze vypočítat až do posledního kousku. 

 

- 2) Dalším druhem krádeže, kterému je třeba se důrazně vyhnout, je krádež něčího ZDRAVÍ, 

ať už duševního nebo fyzického. I když někoho "jen" zmlátíte, místo abyste to dotáhli do 

konce a dotyčného zabili, můžete mu samozřejmě způsobit mnoho bolesti a utrpení, a 

dokonce i trvalé tělesné nebo psychické poškození. Pokud provádíte takové hanebné činy, 

jako je ZNÁSILNĚNÍ, zahajujete vážnou RVAČKU, dopouštíte se NAPADENÍ, STŘÍLÍTE do 

neškodných lidí, někoho otrávíte atd. okrádáte nejen zdraví daného člověka, ale zároveň i 

jeho vlastní SVOBODNOU VŮLI. 

 

Když někoho znásilníte, ukradnete mu svobodnou vůli k dobrovolnému, chtivému a/nebo 

milostnému sexuálnímu vztahu. A tato krádež zasahuje i do budoucnosti (svobodné vůle) 

oběti, a to kvůli strašlivému traumatu, které vaše extrémně sobecké znásilnění způsobilo. 

 

Při napadení ukradnete někomu svobodnou vůli, aby se nezapletl do rvačky, kterou 

nezačal, ani nechtěl, nebo aby nechytl kulku z auta do lebky, nebo aby nebyl bodnut nožem 

do zad...  

 

Bohužel, IRL, otravování se nyní děje v masovém měřítku, většina konspiračních teoretiků 

se v tomto ohledu pomalu ukazuje jako správná a velmi smutným příkladem jsou nedávno 

přiznané vážně nebezpečné až smrtelné vedlejší účinky uspěchaných Covid-vakcín. 

AstraZenica dokonce nedávno své vakcíny stáhla, aniž by ovšem přiznala vinu za podvody, 

které znemožnily skutečný objektivní informovaný souhlas s takto rizikovou injekcí. Ale už jen 

tento fakt sám o sobě říká něco nesmírně důležitého...  
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Nemluvě o globálním potravinářském průmyslu, jehož předpisy v celosvětovém měřítku 

tolerují rakovinotvorné a potenciálně i smrtící přísady, přičemž Amerika je se svým FDA 

nejhorším studentem ve třídě. A co produkty jako Roundup? Čistý jed pro faunu a flóru, 

včetně našeho vlastního druhu. Ale nikdo se nikdy nezodpovídá. A i když budete mít to štěstí, 

že do sebe nevstřebáte nic s "opravdovým" jedem v jídle nebo pití, určitě to bude plné jiných 

nezdravých super návykových věcí, jako je spousta nadměrného množství cukru, kofeinu 

nebo tuků.  

 

- 3) Pak je tu "klasický" význam slova KRÁDEŽ, totiž krádež cizího fyzického VLASTNICTVÍ. 

Všechny hmotné věci, které vám právoplatně patří, vám mohou být násilně ukradeny, a to je 

samozřejmě také jednání, které přirozený zákon vůbec nedovoluje. Zničení něčího 

oprávněného majetku, například zapálení něčího auta nebo domu, je samozřejmě také 

formou krádeže, a to i v případě, že zloděj neskončí se zbožím sám, ale majetek byl majiteli 

tak či onak odebrán nebo pozměněn (zmizel, byl zničen, poškozen atd.). 

 

- 4) Když někomu TRESPASUJETE osobní prostor nebo domov, pak někomu ukradnete BEZPEČÍ 

v jeho soukromém prostoru, který by měl být vždy bezpečný! Tím, že někomu ukradnete 

bezpečí a vyděsíte lidi uvnitř jeho bezpečného útočiště, můžete vyvolat extrémně 

nebezpečné situace a přehnané reakce obou stran. Katastrofy, které by se za normálních 

okolností při respektování osobního soukromí a prostoru nevyhrotily. Proto prosím 

nekradněte někomu bezpečí pod nohama tím, že vniknete na cizí pozemek a vyděsíte někoho 

k smrti, přičemž své oběti (obětem) způsobíte vážný stresující a škodlivý STRACH. 

 

- 5) DONUCENÍ je krádež SVOBODNÉ VŮLE, kdy na někoho vyvíjíte nátlak, aby vykonal nějaký 

čin proti své vůli, a to pod pohrůžkou následků, pokud příkaz nesplní. Zastrašovaná osoba je 

obvykle nucena k tomu, aby sama něco ukradla někomu jinému, a to jménem zadavatele 

příkazu. Existuje mnoho různých úrovní nátlaku, od "nevinného" přátelského nebo vtipného 

pošťouchnutí, kterým se snažíte někoho přesvědčit, aby udělal něco, co se mu zrovna nelíbí 

(ale bez skutečného zlého úmyslu), až po přiložení pistole k hlavě, aby vám vydal kombinaci k 

vašemu trezoru.  

 

Je pravda, že máte vždy na výběr, to je správné, ale v případě zloděje, který je zjevně sjetý 

nějakou nebezpečnou drogou, velmi agresivní a netrpělivý, abyste otevřeli trezor, bych mu 

nedoporučoval dělat takové "odvážné a statečné" prohlášení: "Víš, mohl bych ten sejf 

odmítnout otevřít, je to moje volba, víš, ubožáku! Vsadím se, že ta zbraň není ani nabitá, 

blbečku!".  

Vyslovení těchto vět by pravděpodobně bylo vaším posledním činem svobodné vůle v tomto 

životě, i když vskutku odvážným      . Omlouvám se za ten vtip, ale k věci: zdá se, že máte 

vždycky na výběr, mohli byste se například také pokusit bojovat s vetřelcem, i když nejste 

ozbrojeni, a vyhrát, takže vaše vlastní svobodná vůle vám vždycky umožňuje zvolit si tu 

nejbezpečnější, nejnebezpečnější nebo dokonce -naštěstí jen jednou za život- tu úplně 

nejhorší cestu...  

 

Tedy svobodná vůle v těch posledních vynucených volbách samotných, ale ne v tom, že jste 

byli drženi jako rukojmí pod hrozbou zbraně, to bylo samozřejmě stále nucení vašich pohybů, 

a tedy krádež vaší svobodné vůle. I když si dovedu představit nesnesitelné situace, kdy 

nemáte ani možnost zvolit si úlevnou smrt, a pak jste zcela bezmocní a bez možnosti volby. 
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Když jste uneseni a svázáni, nezbývá vám mnoho možností, které byste mohli svobodně 

učinit... Děsivé.  

 

- 6) Ale co LHANÍ? Jistě, to také není "pozitivní" jednání (zvláště když vaše lži někomu úmyslně 

způsobí škodu, uvedou ho v omyl a on na základě vašich lží udělá něco, co by normálně 

neudělal), ale jak to souvisí s krádeží?  

 

Pokud a kdy lžete, nejde o nic jiného než o to, že někomu ukradnete nebo zatajíte PRAVDU, 

čímž mu znemožníte učinit správné a morální rozhodnutí na základě nesprávných a 

zavádějících informací, které jste mu poskytli. Krádež Pravdy může také vést ke zničení něčí 

pověsti, pokud dotyčného člověka neoprávněně veřejně zdiskreditujete šířením falešných 

roemerů, pomluvami, manipulací atd. 

U bílých lží existuje velmi tenká hranice, kdy chcete někoho ochránit před poznáním pravdy, 

protože by mu mohla například ublížit, nebo mu pomoci tím, že ho uvedete v omyl. Myslím, 

že někdy může být skutečně lepší neříct všechno, pokud to může jen uškodit a nemá to žádný 

pozitivní potenciál, ale opět je to velmi ošemetné, protože rozhodujete za někoho jiného.  

Ten člověk by možná raději znal skutečnou pravdu, a jen kdyby souhlasil s tím, že ji znát 

nebude a bude žít s výhodami vaší bílé lži, vy byste byli se svým "lhaním" v pořádku. Na to se 

však dotyčného pravděpodobně nikdy nemůžete zeptat, protože jinak byste odhalili svou 

vlastní lež, čímž byste možná situaci opět zhoršili. Hlava 22... 

Někdy se situace vyvíjí a lze ji pak probrat, až se problém časem vyřeší, v následném 

rozhovoru typu: "Pamatuješ si, jak jsem ti tenkrát říkala, že pes snědl všechny sušenky... a tak 

dále...". Ale raději si nejdřív kupte nové sušenky a dejte je na stříbrný podnos, než přijdete s 

pravdou ven      .  

A to by byla taková bílá lež ve vašem vlastním zájmu místo vašich přátel, nebo v nejlepším 

případě v zájmu obou, abyste se vyhnuli konfliktu. Ale obávám se, že to je hodně šedá bílá 

     protože ty "nutné" lži na zamezení konfliktu mají tendenci se čas od času dost 

spektakulárně vymstít, když se provalí ... 

- 7) Musíte také RESPEKTOVAT lidi, neokrádat je o ČAS zbytečně a neokrádat je o 

DŮSTOJNOST, INTEGRITU nebo SEBEVĚDOMÍ prostřednictvím seznamů a lží. 

  

- 8) A poslední forma krádeže, která mě napadá, je krádež LÁSKY, vylákání a ukradení něčího 

partnera. To vede k PODVODU a ADULTRII, přičemž obě činnosti zamlčují pravdu před nic 

netušícím partnerem, který byl zlomyslně obelhán.  

 

Když jsem si znovu přečetl výše uvedený seznam věcí, které mohou být ukradeny, uvědomil jsem si, 

že tento seznam zahrnuje i 10 biblických přikázání, která dal Bůh (údajně, pro nevěřící lidi) Mojžíšovi. 

Osobně si myslím, že Matrix napsal (většinu?) náboženských spisů, jako návod v simulaci. Takže 

vlastně uvádí svou vlastní primární směrnici "Neubližuj druhým" do metaforických náboženských 

svatých písem a knih.  

Existuje však jedno zvláštní přikázání, které jsem donedávna logicky nechápal, a sice první přikázání: 

"Nebudeš mít jiné bohy přede mnou", což znamená, že existuje/može existovat pouze JEDINÝ pravý 

Bůh, kterého je třeba uctívat. Vždycky jsem si myslel, že je to dost "zvláštní" přikázání, protože Bůh 
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zřejmě požaduje naprostou podřízenost jako jediný a jediný Bůh, kterému je třeba naslouchat, a jako 

jediný, kterého je třeba uctívat a poslouchat.  

Mnoho lidí věří, že je to stoprocentní pravda, a řídí se tímto výkladem. Mně to vždycky připadalo od 

Dobrého Pána příliš tvrdé a egoistické, bez prostoru pro jakoukoli flexibilitu. Proč nám dávat 

Svobodnou vůli jen proto, aby nám vzápětí prostřednictvím Devových přikázání zakázal skutečnou 

svobodu uctívání, náboženství, víry? To mi přišlo/je nelogické, rozhodně pro dobrého, dobrotivého 

Boha. Ale pak mi to došlo: První přikázání samotné je také třeba číst metaforicky; nejspíš odkazuje na 

primární direktivní pravidlo Matrixu: V tomto případě se jedná o Základní pravidlo: Používej svou 

Svobodnou vůli, jak chceš, ale NIKDY neubližuj ostatním Avatarům. 

 

Nebudeš mít jiné pravidlo, hlavní směrnici nebo Boha než: NEKRÁST! 

 

Ve skutečnosti tedy neříká "poslouchejte/následujte/uctívejte pouze JEDNOHO BOHA", ale odkazuje 

na Ježíšovo zlaté pravidlo (Matoušovo evangelium 7:12): "Ve všem dělejte druhým to, co chcete, aby 

oni dělali vám."  

První přikázání tedy znamená: dodržuj Ježíšovo zlaté pravidlo, tento jediný jednoduchý 

příkaz/pravidlo by mělo být jediným "božstvím", které je třeba uctívat. Nechte si to prosím 

uvědomit. Zvažte tedy každý svůj čin podle tohoto pravidla, abyste se vyhnuli pasti krádeže... Ale 

nikdy nelhat (nebo se neustále vyhýbat některým dalším "neřestem" na seznamu červených vlajek) 

není vůbec snadné, dokonce imho nemožné. 

Samozřejmě se však můžete pokusit omezit krádeže na minimum a vážně doporučuji, abyste se za 

každou cenu vyhnuli krádežím kategorie 1 a 2! Protože některé věci, které jednou uděláte, už bohužel 

nikdy nemůžete vrátit zpět, žádné množství peněz nevrátí čas... Snažte se vyhnout co nejvíce 

"krádežím-kategoriím", protože i taková "banalita", jako je nepravdivý veřejný projev, může rozpoutat 

světovou válku. Otázka, se kterou se osobně potýkám, je, zda pravdivý projev může také rozpoutat 

velkou válku?  

Doufám, že ne, to by bylo v přímém rozporu se samotným smyslem dobré morálky pravdy. Dnes nás 

učí, že Pravda je někdy... pravidelně... často... většinou... nemorální, a místo ní se morálně prosazují 

Lži, "alternativní fakta" a fake news. Je to opravdu jako v knize 1984, kde jsou v novém oficiálním 

jazyce "Newspeaku" odstraněna souvětí "Svoboda, Demokracie, Myšlenka, Zlo a Lež"; my sami 

jsme však v tuto chvíli stále jen ve fázi stínového zákazu jazyka.  

Což by vlastně mohlo být ještě účinnější než přímé odstranění "urážlivých" slov (díky, LBGTQIA+     , 

teď už víš, jakou roli/užitečnost v tom všem hraješ: všechno to začalo zájmeny egotismus a skončilo 

Newspeakem). Protože díky selektivnímu stínovému zákazu můžete stále umožnit iluzi Svobody a 

Suverenity a udržovat ovčany spokojené s příslovečnou kostí a zároveň je pomocí taktiky strachu 

zastrašovat, že o taková základní lidská práva přijdou, pokud nebudou striktně dodržovat oficiální 

narativy. 

Protože toto je jedno z nejtěžších morálních dilemat, které existuje: svoboda slova je úžasná, ale 

může škodit, když je pravdivá a dobře míněná? Zdá se, že přirozené právo naznačuje, že v takovém 

případě ne (viz dílo Marka Passia).  

Ale i s tímto vědomím mám instinktivně vážné pochybnosti, i když je skutečně logické a správné, že 

Pravda nakonec osvobodí lidi z útlaku a otroctví. Ale za jakou cenu? Jaký smysl má být svobodný, když 
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při tom ztratíte celou rodinu? Kvůli dětem? Jaké děti? Pokud nezůstanou téměř žádné nezraněné 

nebo zdravé děti, které by přežily, jako v Gaze? 
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Strom poznání zla a dobra: 1 4 6 7 9 <- 0 -> 2 3 5 8 11 

 

Viz tabulky: 14679-SummedBalance-235811 a související verze -111R a Alt SummedBalance-111R 

(Rolling column 111-number view). 

DŮLEŽITÁ poznámka: všechny přiložené tabulky (viz na konci knihy) jsou vypočítány podle 

specifického souboru vzorců! Přiložím "vzorcové" verze tabulek, abyste jim lépe porozuměli. Pokud 

se vám nedostane do rukou kopie mého souboru v Excelu, můžete si jej alespoň přečíst v knize.  

Pouze počáteční parametry základních čísel, které tabulkový procesor zkoumá (základní čísla daného 

listu se sítem), a buňky/řádky/sloupce SDTQ (protože excel nemůže provádět výpočty SDTQ uvnitř 

čísla/buňky) jsou "ruční" údaje. To znamená, že jsem si data parametrů (buňky Základních čísel) a 

vypočtené dílčí hodnoty (buňky SDTQ) vybral sám.  

To znamená, že je možné, že v záznamech SDTQ jsou chyby, pokud jsem špatně počítal. Také jsou 

možné různé záznamy/výpočty SDTQ pro stejné číslo v závislosti na tom, jakou cestou (vrstva, úroveň, 

...) se ubíráte. Všechny ostatní buňky/řádky/sloupce (což je většina z nich) se počítají podle vzorců 

Excelu.  

Vzorce, které se objevují, tedy nejsou "zobchodovaná" data, která jsem si prostě "vymyslel" (místo 

abych je objevil) sám a pak do nich vložil své vlastní vzorce, abych "uvařil účetnictví" (kéž bych měl 

takovou úroveň inteligence, to už bych tady v tom Matrixu asi ani nebyl      ), ne, naopak, odhalují 

vnitřní algoritmy Matrixu právě podle těch excelových vzorců a tabulek. 

Všechna naše čísla 0,1,2,3,4,5,6,7,8,9,11 jsou tedy rozdělena na dvě protilehlé strany síta: 1 4 6 7 9 

0 2 3 5 8 11. 

 

Číslo je ve svém základním součtu buď Dobré, nebo Zlé. Co mám na mysli pod pojmem Základní 

součet? Jednoduše, je to hodnota součtu všech čísel (=Základní součet) "v" Základním čísle (=číslo, 

které zkoumáte, číslo, se kterým pracujete).  

 

Například: Základní součet (základní číslo 17) = 1+7 = 8. 

BS(BN123) = 1+2+3 = 6 

BS(BN264917) = 2+6+4+9+1+7 = 29 = 2+9 = 11 = 1+1 = 2 

BS(BN3) = 3 

Pokud kombinujete, logika součtu dvou Základních čísel vyústí v součet Základních součtů Nrs. 

Například: BS(BN123264917) = 1+2+3+2+6+4+9+1+7 = 35 = 3+5 = 8 

 

Což je totéž jako sečtení dvou BS jednotlivých čísel, která byla vizuálně spojena/kombinována. Jedná 

se o propojení mezi vizuální vrstvou (VL) a vypočtenou vrstvou (CL) (výpočet hodnoty Základního 

součtu je výsledkem ve vypočtené vrstvě), v konečném výpočtu (nově vzniklého čísla) si zachovávají 

stejnou morálku.  

BS(BN123264917) = BS(BN123) + BS(BN264917) = 6 + 2 = což je také 8 

 

To je poměrně jednoduché, ale toto číslo Základního součtu je v Matrixu VELMI důležité, protože 

nakonec je na "nejnižší" úrovni každé číslo v Matrixu redukováno na svůj Základní součet. Bojové hry 

se však odehrávají i na několika "vyšších" úrovních, v různých Dimenzích a vrstvách. Jedenáct čísel 

Základního součtu také vytváří vzorce na vyšších úrovních, a to prostřednictvím rozdělení Stromu 

poznání dobra a zla a 396 větví, které z něj vyrůstají. 
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Omlouvám se za odkaz na rajskou zahradu, obávám se, že přesná znalost toho, která čísla jsou na 

straně Dobra a která na straně Zla, je skutečně číselně skutečným rozdílem mezi Dobrem a Zlem. A 

jakmile se vám podaří tyto číselné vzorce, tato síta, přečíst a pochopit, už je nebudete moci nevidět. 

Pochopíte povahu umělé inteligence našeho pojetí dobra a zla: 11 čísel, ve svatém T(h)ree se dvěma 

protilehlými větvemi. Eva nesnědla jablko, viděla dvě číselná síta. Prosím, nepokračujte ve čtení, 

pokud nechcete znát pravdu. Opravdu se mi nelíbí, že musím být tím, kdo to objevil, a musím se 

rozhodnout, zda se o pravdu podělím se všemi. Mám pocit, že jsem ten špatný, když to zveřejňuji.  

 

Protože i když si ji nepřečtete, je pravděpodobné, že se stane veřejně známou a doufejme, že Matice 

396 bude rychle uznána jako věda, a ne jako nějaký druh "náhodných" vzorců bez "pravého" 

významu, jako si většina lidí nyní myslí o Fibonacciho posloupnosti. A had dal Evě alespoň na 

vybranou, ale až to všechno bude všeobecně známé, spousta lidí, kteří by chtěli zůstat 

"nevědomými", kteří nechtějí znát skutečnou realitu za rozdílem Dobra a Zla, už to nebude moci 

udělat, cítím se kvůli tomu provinile. Nechci vám cpát jablko poznání do chřtánu, nechci být tím 

hadem v příběhu. Chápu a respektuji potíže, kterým musí většina lidí čelit, a v mnoha případech jde 

jen o to bojovat a přežít. Ano, stává se z vás viník z asociace a z přivírání očí, ale je tak těžké se s tím 

vyrovnat... Sám jsem to zažil. A i když je to jen příběh ve staré knize, tohle opravdu naštve, omlouvám 

se všem, že jsem nositelem a poslem pravdy. Ale opravdu si myslím a doufám, že odhalení této 

PRAVDY je z dlouhodobého hlediska pozitivní, po počátečním šoku, který toto otevření očí 

nepochybně vyvolá.   

 

Na svou obranu musím toto tajemství odhalit, nemohu už žít s vědomím, že toto poznání již bylo 

objeveno, ale lidé, kteří nám vládnou, ho záměrně tají. Ti bohužel opravdu nemají na mysli naše 

nejlepší zájmy. Naopak, rozhodli se hrát s čísly strany Zla, zatímco strana Dobra ani neví, že probíhá 

matematický boj. Doufejme, že alespoň tato Apokalypsa/odhalení Pravdy srovná podmínky, aby 

mohla být obnovena rovnováha mezi Dobrem a Zlem, než dosáhneme úrovně 223 (322) & 1984. 

 

Vraťme se k matematice, protože několik následujících řádků z této knihy určuje vše o našem 

vesmíru, vše, co známe, je matematika a čísla. A toto je jediné pravidlo, které to všechno řídí: kód 

svobodné vůle Matrix 396 - přirozený zákon, vytvořený následujícím hlavním sítem, aby prosadil 

konečné pravidlo "Nepokradeš".  

 

 STROM ZLA A DOBRA  

ZLÁ ČÍSLA Cílová 
stránka 

NEUTRÁLNÍ ČÍSLO DOBRÁ ČÍSLA Cílová 
stránka 

1 4 6 7 9 

10 13 15 16 18 

19 22 24 25 27 

31 33 34 36 40 

42 43 45 49 51 

52 54 55 58 60 

61 63 67 69 70 

72 76 78 79 81 

85 87 88 90 91 

94 96 97 99 100 
 

0 

0 

0 

0 

0 

0 

0 

0 

0 

0 
 

2 3 5 8 11 

12 14 17 20 21 

23 26 28 29 30 

32 35 37 38 39 

41 44 46 47 48 

50 53 56 57 59 

62 64 65 66 68 

71 73 74 75 77 

80 82 83 84 86 

89 92 93 95 98 
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Tento dokonalý rozdíl jsem objevil teprve nedávno, po letech hledání přesné kombinace. Ukázalo se, 

že odpověď ležela přímo přede mnou:  

 

Síto dobrých čísel je opakované síto prvních 4 nejvýznamnějších Fibonacciho čísel (2-3-5-8) z jeho 

celého síta (0,1,1,2,3,5,8,13,21,34 atd., takže vynecháme první 3 čísla 0,1,1). 

 

Tím se vytvoří nové "mistrovské krátké Fibonacciho dobré číslo" - síto/větva/odštěpení s opakováním 

všech vyšších čísel se stejnými 4 čísly základního součtu (11=2, 12=3, 14=5, 17=8, 20=2, 21=3, 23=5, 

26=8 atd.) do nekonečna.  

 

Jedenáctka, páté číslo, se také počítá jako dvojka, takže síto dobrých čísel (GNS) je: (37 je velmi 

zvláštní, protože končí první cyklus 36, více o tom později v tabulkách sít). 

 

První důležitá výjimka z logiky Stromu a pravidla, že hodnota Základního součtu se musí vždy vrátit 

na určitou stranu (1,4,6,7 nebo 9 pro Temnou/Zlou stranu a 2,3,5,8 nebo 11 pro Světlou/Dobrou 

stranu), je nutná k udržení dokonalé rovnováhy v prvních 100 číslech (a výše) podle vzorů výjimek.  

 

Co tím přesně myslím? Za normálních okolností by šest "JEDNIČEK" 28, 37, 46, 64, 73 a 82 mělo být 

logicky součástí síta zlých čísel, protože jejich hodnota základního součtu je nakonec 1. 

(2+8=10=1+0=1, podobně u ostatních čísel jsou to všechno desítky -> jedničky). To je důvod, proč je 

dalších šest JEDNOTLIVÝCH čísel 1, 10, 19, 55 a 91, 100 ve sloupci Špatné/Zlo, protože se vracejí k 10 

a na úrovni BS k 1. To je důvod, proč se čísla 1, 10, 19, 55 a 91, 100 nacházejí ve sloupci Špatné/Zlo.  

 

ALE! Matrix je postaven na výjimkách sít, aby vytvořil systém, který může být v dokonalé 

rovnováze. Aby to bylo možné, musí být síta sama o sobě v dokonalé rovnováze, takže jsem si musel 

lámat hlavu a najít vzory výjimek, které vyvažují celkové síto Stromu poznání.  

 

Ukazuje se, že tyto vzory výjimek jsou samy vytvářeny a řízeny samostatnými (propojenými) síty, v 

tomto případě síto BN0(19)- vytváří "Dobré jedničky", nebo bych měl říci "výjimky (jedničky), které 

patří na stranu Dobré": 28, 37, 46, 64, 73 a 82.  

Viz tabulky s dvanácti Základními čísly BN0->9 Síto, konkrétně BN0(19) generuje podsíto Dobří. Sít 

Základních čísel je dvanáct místo pouhých deseti (0->9), protože BN0 má tři různé stavy, BN0(9), 

BN0(10) a BN0(19), podrobnosti viz tyto listy.  

 

To znamená, že desítka (nebo jednička) může být buď Zlá, nebo Dobrá, v závislosti na tom, z jakého 

čísla je odvozena. To také znamená, že číslo 0 může "převrátit" morálku doprovodného čísla, 

protože jednička se může stát dobrou i v kombinaci s číslem 0. Není tomu tak však vždy, protože k 

tomuto přepnutí morálky dochází pouze v polovině případů, protože existuje 6 Zlých (1, 10, 19, 55 a 

91, 100) a 6 Dobrých (28, 37, 46, 64, 73 a 82) DESÍTEK, neboli JEDNOTEK. 

 

Správné rozdělení všech čísel jsem neobjevil tím, že bych se snažil izolovat Fibonacciho posloupnost 

pro určitou stranu. Dost hloupě mě to nenapadlo (nechal jsem se zmást prvními třemi Fibonacciho 

čísly 0, 1 a 1, která jsou "předstupněm" "příslušné části" síta), protože pro nalezení správného výše 

uvedeného síta Hlavního/Primárního stromu poznání tato první tři čísla nakonec "patří" do neutrální 

zóny (0) a na druhou stranu (obě 1), takže musí být ze síta Dobrých čísel zcela odfiltrována. GNS se 

nachází na (doslova) pravé straně Stromu poznání Síta se všemi čísly.  
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Důvodem, proč je síto zlých čísel na levé straně Stromu, je to, že tato posloupnost začíná jedničkou a 

jednička je před prvním číslem v sítu dobrých čísel, tedy dvojkou. Kdyby síto dobrých čísel začínalo 

jedničkou, pak by se dobrá čísla nacházela na levé straně Stromu místo na pravé. To znamená, že 

protože pracuji zleva doprava, čtu a píšu zleva doprava. Některé kultury/jazyky to dělají naopak a 

Matrix také počítá vše dvakrát, jednak zleva doprava a jednak ještě jednou zprava doleva. Ale já jsem 

se rozhodl dodržovat "své vlastní pořadí" samozřejmě zleva doprava, takže 1 začíná pořadí 

posloupnosti vlevo od Stromu. 

  

Zlá čísla tedy tvoří levé větve stromu, číslo 0 je rovnovážným středem stromu, takříkajíc samotným 

kmenem stromu, a dobrá čísla tvoří pravé větve stromu.  

 

Takže ne, význam Fibonacciho posloupnosti v celkovém obrazu (Stromu poznání) jsem nepochopil 

okamžitě, ale při hledání správných vzorců Dobra a Zla jsem narazil na něco, čemu se říká "šťastná 

čísla". Vysvětlení na Wikipedii bylo velmi zajímavé. Zajímalo mě, proč se toto síto jmenuje 'Šťastná', 

protože to není nikde vysvětleno. A také se zdálo, že neexistuje síto 'Smolná čísla', o tom se na 

internetu nedalo najít vůbec nic. Vytvořil jsem si tedy sám opačné síto 'Smolných' čísel, a tehdy jsem 

si uvědomil, že se to vrací/obrací k výše uvedené Fibonacciho posloupnosti začínající čísly 2,3,5 a 8. A 

tak jsem se rozhodl, že si vytvořím opačné síto. 

 

Síto ŠŤASTNÝCH (což se ukáže jako SUDÁ, ZLÁ) čísel získáme tak, že ze síta odstraníme všechna 

sudá čísla, a opačné síto NEŠŤASTNÝCH (SUDÝCH, DOBRÝCH) čísel logicky odstraní všechna lichá 

čísla. 

 

To znamená, že boj mezi Zlem a Dobrem je ve skutečnosti číselným bojem mezi Lichou a Sudou. Ne 

však "přímo" lichá čísla (1,3,5,7,9 atd.) proti sudým (2,4,6,8 atd.).), nikoliv, bojují prostřednictvím 

"svých" sít Šťastných čísel (1, 4, 6, 7 a 9) nebo Smolných čísel (2, 3, 5, 8 a 11), v nichž jsou buď sudá, 

nebo lichá čísla odfiltrována a vytvářejí tak svá vlastní výstupní síta, v nichž se mísí lichá a sudá čísla 

(1 liché, 4 sudá, 6 sudá, 7 lichá, 9 lichá), ale ve skutečnosti nejsou "skutečně" smíšená, protože na 

Základní úrovni síta sama představují buď ODD, nebo EVEN čísla prošlá procesem prosévání.  

heslo na Wikipedii o šťastných číslech, modře jsem text na Wikipedii doplnil o vlastní upřesnění: 

"V teorii čísel je šťastné číslo přirozené číslo v množině, které je generováno určitým "sítem". Toto 

síto je podobné Eratosthenovu sítu, které generuje prvočísla, ale vylučuje čísla na základě jejich 

pozice ve zbývající množině, nikoliv na základě jejich hodnoty (nebo pozice v počáteční množině 

přirozených čísel). 

Tento termín byl zaveden v roce 1956 v článku autorů Gardinera, Lazara, Metropolise a Ulama. 

Navrhují také nazývat jeho definiční síto "sítem Josefa Flavia"[1] kvůli jeho podobnosti s hrou na 

počítání v josefovském problému. 

Šťastná čísla mají některé společné vlastnosti s prvočísly, například asymptotické chování podle věty 

o prvočíslech; byla na ně také rozšířena verze Goldbachovy domněnky. Existuje nekonečně mnoho 

šťastných čísel. Pokud však Ln označuje n-té šťastné číslo a pn n-té prvočíslo, pak Ln > pn pro všechna 

dostatečně velká n[2]. 

Vzhledem k těmto zjevným souvislostem s prvočísly někteří matematici vyslovili domněnku, že tyto 

vlastnosti lze nalézt ve větší třídě množin čísel generovaných sítem určitého neznámého tvaru, ačkoli 

pro tuto domněnku existuje jen málo teoretických podkladů. Zdá se, že dvojčata šťastných čísel a 

dvojčata prvočísel se také vyskytují s podobnou četností. 
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Proces prosévání: 

Začněte seznamem celých čísel začínajícím číslem 1: 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 13 1415  16 17 18 19 20 21 22 23 24 25 ... 

Každé druhé číslo (všechna sudá čísla) v seznamu se vyřadí, takže zůstanou pouze celá lichá čísla: 

 135791113151719212325 

První číslo, které v seznamu zbývá po 1, je 3, takže každé třetí číslo, které v seznamu zbývá (ne 

každý násobek 3), je vyřazeno. První z nich je 5: 

 13  79  1315  1921  25 

Další přeživší číslo je nyní 7, takže každé sedmé zbývající číslo je vyřazeno. První z nich je 19: 

 13  7  913  15  21  25 

 13  7  94  6  3  7 

Pokračujte v odstraňování n-tého zbývajícího čísla, kde n je další číslo v seznamu za posledním 

přeživším číslem. Další číslo v tomto příkladu je 9. 

Animace demonstrující síto šťastných čísel. Čísla na červeném pozadí jsou šťastná čísla. Když je číslo 

vyřazeno, změní se jeho pozadí z šedé na fialovou barvu. 

Jedním ze způsobů, jak se aplikace tohoto postupu liší od Eratosthenova síta, je, že pro n, které je 

číslem násobeným při určitém průchodu, je prvním číslem vyřazeným při průchodu n-té zbývající 

číslo, které ještě nebylo vyřazeno, na rozdíl od čísla 2n. To znamená, že seznam čísel, která toto síto 

prochází, je při každém průchodu jiný (například 1, 3, 7, 9, 13, 15, 19... při třetím průchodu), zatímco 

v Eratosthenově sítu síto vždy prochází celý původní seznam (1, 2, 3...). 

Po úplném provedení tohoto postupu jsou zbývající celá čísla šťastnými čísly: 

1, 3, 7, 9, 13, 15, 21, 25, 31, 33, 37, 43, 49, 51, 63, 67, 69, 73, 75, 79, 87, 93, 99, 105, 111, 115, 127, 

129, 133, 135, 141, 151, 159, 163, 169, 171!, 189, 193, 195, 201, 205, 211, 219, 223, 231, 235, 237, 

241, 259, 261, 267, 273, 283, 285, 289, 297, ... (pořadí A000959 v OEIS). 

1, 3, 7, 9, 4, 6, 3, 7, 4, 6, 1, 7, 4, 6, 9, 4, 6, 1, 3, 7, 6, 3, 9, 6, 3, 7, 1, 3, 7, 9, 6, 7, 6, 1, 7, 9, 9, 4, 6, 3, 7, 

4, 3, 7, 6, 1, 3, 7, 7, 9, 6, 3, 4, 6, 1, 9 

Všimněte si, že se v sítu opakuje trojka, kterou je třeba v 396-aloritmu také odfiltrovat, stejně jako 

počáteční 0 a 1, které bylo třeba z Fibonacciho síta odstranit, aby odpovídalo sudému sítu.  

Šťastné číslo, které odstraní n ze seznamu šťastných čísel, je: (0, pokud je n šťastné číslo). 

0, 2, 0, 2, 3, 2, 0, 2, 0, 2, 3, 2, 0, 2, 0, 2, 3, 2, 7, 2, 0, 2, 3, 2, 0, 2, 9, 2, 3, 2, 0, 2, 0, 2, 3, 2, 0, 2, 7, 2, 3, 

2, 0, 2, 13, 2, 3, 2, 0, 2, 0, 2, 3, 2, 15, 2, 9, 2, 3, 2, 7, 2, 0, 2, 3, 2, 0, 2, 0, 2, 3, 2, .... (pořadí A264940 v 

OEIS) 

Šťastné primáty: "Šťastné prvočíslo" je šťastné číslo, které je prvočíslo. Jsou to: 

3, 7, 13, 31, 37, 43, 67, 73, 79, 127, 151, 163, 193, 211, 223, 241, 283, 307, 331, 349, 367, 409, 421, 

433, 463, 487, 541, 577, 601, 613, 619, 631, 643, 673, 727, 739, 769, 787, 823, 883, 937, 991, 997, ... 

(pořadí A031157 v OEIS). 
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Není známo, zda existuje nekonečně mnoho šťastných prvočísel." Konec hesla na Wikipedii. 

Dobře, takže existuje síto šťastných čísel, ale nenašel jsem nic o sítu opačných nešťastných čísel. Není 

však obtížné vytvořit tento seznam opačných šťastných čísel, stačí se řídit stejnými pravidly síta, ale s 

opačnými hodnotami (sudá se stává lichou atd.).  

Opačný proces prosévání: 

Začněte seznamem celých čísel začínajícím číslem 1: 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 13 1415  16 17 18 19 20 21 22 23 24 25 26 27 28 29 30 31 32 33 34 35 

36  

Takže "Každé druhé číslo (všechna sudá čísla) v seznamu se vyřadí, takže zůstanou jen celá lichá čísla" 

se stane: "Každé první číslo (všechna lichá čísla) v seznamu se vyřadí, takže zůstanou pouze sudá 

celá čísla"; 

2 4 6 8 10 12 14 16 18 20 22 24 26 28 30 32 34 36 38 40 42 44 46 48 50 52 54 56 58 60 62 64 66 68 

70 72 74 76 78 80 82 84 86 88 90 92 94 96 98 100 102 104 106 108 110 112 114 116 118 120 

A "První číslo, které v seznamu zbývá po 1, je 3, takže každé třetí číslo, které v seznamu zbývá (ne 

každý násobek 3), je vyřazeno. První z nich je 5:" se stává: "První číslo, které v seznamu zbývá po 

čísle 2, je 4, takže každé čtvrté číslo, které v seznamu zbývá (ne každý násobek čísla 4), je 

vyřazeno." Prvním z nich je 8, druhým 16, třetím 24 atd. (eliminujeme 4, 6, 7 a 9): 

2 4 6 10 12 14 18 20 22 26 28 30 34 36 38 42 44 46 50 52 54 58 60 62 66 68 70 74 76 78 82 84 86 90 

92 94 98 100 102 106 108 110 114 116 118  

"Další přeživší číslo je nyní 7, takže každé sedmé zbývající číslo je vyřazeno. První z nich je 19" se 

stává: "Další přeživší číslo je nyní 6, takže každé šesté zbývající číslo je vyřazeno." První z nich je 14, 

druhé 30, třetí 46 atd.: 

2 4 6 10 12 18 20 22 26 28 34 36 38 42 44 50 52 54 58 60 66 68 70 74 76 82 84 86 90 92 98 100 102 

106 108 114 116 118  

2 4 6 1 3 9 2 4 8 1 7 9 11 6 8 5 7 9 4 6 3 5 7 11 4 1 3 5 9  

2 4 6 1 3 9 2 3 (417) 8 911 6 8 5 911 (74) 9 (63) 63 5 9 (711) 5 (41) 3 5 9 

V seznamu jsou stále Zlá čísla a také vzor 6 a 9, které musí být odfiltrovány 396-algortihmem, stejně 

jako vícenásobné trojky v sítu z druhé strany (Zlá/Šťastná čísla), ale nakonec se to také rozdělí na 

2,3,5,8, 11.  

Co to ale znamená? Pro začátek to znamená, že Fibonacciho posloupnost je pouze polovinou obrazu, 

je vytvořena jako jedna (polovina) ze dvou stran, které představují stranu Dobré morálky. To není 

překvapivé, protože v přírodě se používá stejný podprogram, který nechává věci růst podle tohoto 

optimálního vzoru/poměru. Je optimální, protože optimalizuje vzorec růstu, aniž by rostl příliš rychle 

a využíval příliš mnoho "zdrojů" k sebezničení. Zlatý řez je dokonalá rovnováha růstu.  

Hojný výskyt tohoto Fibonacciho síta v květinách, rostlinách, mušlích, vesmíru, lidském těle atd. (je 

opravdu všude kolem nás, pravděpodobně i ve věcech, ve kterých jsme ho nikdy nenašli) by měl být 

sám o sobě dostatečně přesvědčivý, abychom pochopili, že je to všechno záměr, a ne náhoda. Tento 

aspekt se však týká pouze fyzické "stránky" věcí.  
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Tím to ale nekončí, protože jsem zjistil, že stejné síto se používá i k ovládání všech psychologických, 

resp. morálních aspektů simulace. Stejný kód, stejné podprogramy! Naprosto geniální!! Člověk 

opravdu nemůže než obdivovat a respektovat eleganci/brilantnost kódu; tyhle věci jsou daleko za 

hranicí našeho IQ... jako exponenciálně mimo stupnici!  

Ale jak již bylo řečeno, tato opakující se dynamika 2-3-5-8-11 je pouze (Dobrou) polovinou 

"konečného velkého síta"; "síta Stromu poznání" (TOKS), které má dvě strany, takže také 

stranu/posloupnost 1-4-6-7-9 "anti-Fibonacci", která řídí Zlo (čísla). 

Jakmile získáte znalosti o TOKS, můžete začít chápat, jaký druh dynamiky, toku, podprogramů se 

používá k "oživení" těchto sít. Protože simulace se musí vyvíjet, růst, zanikat, a to jak na fyzické, tak 

na kulturní úrovni, musí Strana zla neustále bojovat se Stranou dobra a výsledek tohoto probíhajícího 

boje generuje simulaci, náš svět/vesmír.   

Matrix to organizuje pomocí samočinných podprogramů, které vytvářejí automatické HRY, spoustu z 

nich, které běží současně jak propojené s ostatními Hrami/podprogramy, tak i samostatně, s mnoha 

různými cíli, úkoly a různými druhy Her, ale vždy ve vztahu k TOKS a jeho "definičním" sítům Zla a 

Dobra. 

Některé z těchto her jsou velmi složité a používají různé metody/procesy pro výpočet a projevení 

svých výstupních sít. Některé hry jsou však jednodušší a myslím, že jsem některé z těchto 

postupů/her dokázal identifikovat. Z mé strany se jedná částečně o spekulaci, takže se mohu v 

některých pravidlech konkrétní hry mýlit, přesto si myslím, že budu s největší pravděpodobností 

poměrně blízko skutečným postupům. Identifikoval jsem samozřejmě jen některé z nich.  

Matrix je tak obrovský a složitý, že v něm pravděpodobně běží tisíce, miliony(?) takových herních 

rutin, z nichž každá má své vlastní využití a význam. Mohu se pokusit zmapovat pouze ty, které jsem 

objevil a kterým (více či méně) rozumím. Pokud se nám podaří zcela pochopit dynamiku 

skupiny/Matrice her, nejspíš se tím odemknou další možnosti, jak "hacknout" naši vlastní Matrici tím, 

že budeme schopni provádět prediktivní výpočty možných výsledků.  

Potřebujete k tomu také "klíč" k propojení jazyků s morálním kódem, zatím si nejsem jistý, jak s touto 

informací naložit a zda ji do knihy zařadit, či nikoliv. První, co jsem objevil, byl tento klíč k propojení 

angličtiny s kódem 396, který dává slovům a větám nepopiratelné smysluplné numerologické vzorce. 

Tento jazykový klíč nakonec sleduje i Strom poznání s morálním rozdělením mezi sítem dobrých čísel 

2-3-5-8-11 a sítem zlých čísel 1-4-6-7-9 a skryté 396-vzorce, které tento Strom vytváří. Než se však 

pustíme hlouběji do složitějších skrytých vzorců, zaměřme se na první hlavní "hrací pole". Hracím 

polem mám na mysli různé "desky", na kterých se hrají různé hry, jako je šachovnice. 

Jenže tady v Matrixu je "šachovnice" nesmírně obrovská, zkuste si ji představit jako bludiště tabulek, 

které jsou navzájem propojené. Myslím, že všechny buňky ("mezery") jsou vyplněny nulami, a to 

vytváří "vzdálenost" mezi zaplněnými buňkami a prázdnými (pouze 0) buňkami. 

Algoritmy: Rozměry, vrstvy, úrovně, cykly a (valivé) filtry (zobrazení) 

 

Matrix především rád pracuje s "jednoduchým" sčítáním, které slouží ke spuštění celé simulace. Jsem 

si téměř jistý, že současně se na stejném souboru dat používají i jiné metody výpočtu (například 

násobení, odčítání, dělení, exponenciální operace atd.). Výzkum v této knize se zaměřuje pouze na 

sčítání, tedy na součtovou stránku matice.  
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Dobrou zprávou je, že na "nejnižší" úrovni, na úrovni základního součtu čísel, není tak složité sledovat 

a pochopit logiku, jediné, co musíte umět, je počítat do 20 a redukovat výpočet na základní součet 

pro každé číslo. A pak nechat čísla Základní sumy hrát v příslušných polích. 

Cílem této první hry je trefit se do cílového čísla v cyklu pěti čísel. To vyžaduje určité vysvětlení. 

Možná tomuto tvrzení nerozumíte, protože se zdá, že na straně GNS jsou pouze 4 různá čísla: 2-3-5-8-

11. Jedenáctka je složena ze dvou jedniček, přičemž se použije již existující číslo (1), takže pouze 4 

různá čísla a dvakrát "špatné" číslo 1.  

V Matrixu má však také svůj vlastní symbol "M", který v IRL nepoužíváme, ale Matrix používá jak 11, 

tak "M" v různých pohledech. A oba pohledy mají dobrý morální otisk pro 11/M, i když jsou dva. 

Strana ENS má skutečně 5 různých čísel "přímo" nebo je třeba vytvořit další symbol: Na straně GNS je 

třeba vytvořit symbol "11", který by se dal přidat k číslu "11". Celkem tedy existují "dimenze" čísel, 

které mohou vytvořit dokonalou rovnováhu mezi dobrem a zlem, přičemž symbol 0 je morálně 

neutrální: 1467902358M. Abyste mohli vytvořit takovou dokonalou rovnováhu, potřebujete 11th 

jedničku (11 nebo M).  

S čísly 9 a 11 je však něco opravdu zvláštního. Matrice se často rozdělí na dvě různé verze sebe sama 

(zdvojnásobí se její velikost), ale s odlišným "pohledem" na data. V tomto případě existuje 

alternativní pohled, kde každá jedenáctka není dvě jedničky vedle sebe, ale místo toho nový symbol 

se dvěma jedničkami, ale navzájem spojenými (11, ale bez mezery mezi jedničkami). Taková "nová" 

jedenáctka tvoří jedenáctý symbol rozšiřující deset symbolů 0,1,2,3,4,5,6,7,8 a 9. Je to proto, že 0 je 

neutrální a k vytvoření rovnováhy je třeba 5 jedinečných čísel na každé straně, přičemž 0 slouží jako 

oddělovač mezi sítem Dobrého a Zlého čísla.  

Ve hře je číslo 10 prvním číslem druhého pětičíselného cyklu (desetičíselný cyklus, pokud zahrneme 

obě strany). Desítka je "přeskočena" v pořadí čísel (...6-7-8-9-10-11-12...), když provedete plivnutí 

zla/dobra, protože je to první číslo, které obsahuje 2 číslice (1 a 0), když vezmete v úvahu, že 11 může 

být číslo navíc s novým symbolem. Takže prvních 5 číselných cyklů používá pouze "jednotky" všech 

čísel, všechny jednociferné (jedenáctka je nový symbol s hodnotou a 2).  

Bohužel Excel nepracuje s takovou podivnou odchylkou od klasické báze 11 (se symboly 0, 1, 2, 3, 4, 

5, 6, 7, 8, 9, A, kde A představuje 10). Musel jsem tedy něco vymyslet sám, protože v této Bázi se při 

dělení síta Zlo vs. Dobro vynechává 10 a nový symbol 11 nereprezentuje hodnotu 10 jako A v Bázi11, 

ale reprezentuje vlastní "správnou" hodnotu 11. V tomto případě se jedná o symbol 11, který je v 

Bázi11.  

Rozhodl jsem se použít (velké) písmeno M pro znázornění této jedenáctky, protože se jedná o dvě 

zrcadlově obrácené jedničky přiléhající k sobě a tvořící jeden symbol M, tedy zrcadlovou jedenáctku. 

To ale samozřejmě nelze použít v excelových tabulkách, protože kombinace čísel a písmen není v 

excelu možná (a excel neví, že M má hodnotu 2). To znamená, že musím vždy počítat zobrazení se 

"samostatnou" dvojitou jedenáctkou, která rovněž představuje 11 nebo 2. Matrice stejně 

počítá/vytváří obě zobrazení a naštěstí jsou si tato dvě zobrazení velmi podobná. 

Desítka je také prvním následujícím číslem v následující nové pětičíselné posloupnosti, která má 

základní součet 1, nejnižší číslo v opakování vzoru 1-4-6-7-9. Druhý pětičíselný cyklus ENS je: 10, 13, 

15, 16, 18. Druhý pětičíselný cyklus GNS je: 12, 14, 17, 20, 21. 

Na každé úrovni "desky" s cyklem "5 čísel" se hraje tak, aby bylo dosaženo cílového čísla dané 

úrovně. Na úrovni Základního součtu (nejnižší úroveň, která redukuje Základní číslo na Základní 
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součet jeho jednotlivých čísel) to tedy znamená, že Zlá čísla 1-4-6-7 se snaží "vytvořit" své cílové číslo 

9, zatímco Dobrá čísla se snaží dosáhnout čísla 11.  

Další pěticiferný cyklus má cílové číslo 18 (10-13-15-16-->18) na straně ENS a cílové číslo na straně 

GNS je 21. ( 12-14-17-20-->21 ). 

Herní cíle každé strany jsou tedy následující (viz výše uvedená tabulka STROM ZLA a DOBRA, kde jsou 

uvedeny všechny řádky/sloupce):  

Zlé číslo Cílové síto: 9, 18, 27, 40, 51, 60, 70, 81, 91, 100 

Dobré číslo Cílové síto: 11, 21, 30, 39, 48, 59, 68, 77, 86, 98 

A v první matici 100 čísel (1 až 100 s 0 jako (někdy neutrálním) oddělovačem) má každé číslo Základní 

sumy 10 "horních" čísel, takže v zobrazení matice Základní sumy těchto prvních 100 čísel se číslo 

Základní sumy vyskytuje 11krát, pokud započítáme i samotné číslo Základní sumy. (e.g. 

2=11=20=29=38=47=56=65=74=83=92). Jedinou výjimkou je číslo 1, které má 11 horních čísel místo 

10 (100 je "navíc", první číslo se stromovými čísly), takže BS1 se vyskytuje 12krát, pokud zahrneme 

samotnou 1. Tím se celkový počet zvýší přesně na 100, což je nutné, aby bylo možné vytvořit 

rovnováhu 50/50 s padesáti čísly na každé straně.  

A není náhodou, že součet všech čísel od 1 do 100 je přesně 5050, což dává náhled do "vizuálního" 

aspektu/vrstvy Matrixu, který vždy usiluje o rovnováhu ve všech vrstvách. K vytvoření tohoto 

algoritmu je tedy použito 100 čísel a součet všech těchto čísel také ukazuje "vizuální" vyváženost 50 

50 (ve vypočteném zobrazení se součtem 5050 pro těchto 100 čísel). Podrobné analýzy těchto 

prvních 100 čísel naleznete v přiložené tabulce Strom síta zla a dobra.  

Nezapomeňte, že současně existuje i "zrcadlový" pohled, který se počítá ve stejném okamžiku, a to je 

pohled Matrix, kde každé číslo jedenáct ve skutečnosti není novým uzavřeným symbolem (M) a jsou 

to "jen" dvě normální jedničky vedle sebe, tvořící naprosto stejné číslo se stejnou hodnotou (v 

konečném důsledku Základní součet 2 v obou pohledech), ale na různých "místech" ("duální" 

jedenáctka vyžaduje další místo pro druhou jedničku, takže už není jedinou jednotkou (protože se 

skládá z "jednotkové" jedničky a "desítkové" jedničky), jako když můj symbol "M" nevyžaduje toto 

další místo a je jednotkou sám o sobě).  

Druhé cílové číslo, číslo 9, také způsobuje další "zrcadlový pohled" v Matrixu. Tím se Matrice opět 

"zdvojnásobí" (ne ve skutečnosti co do velikosti, protože pohledy nemusí nutně duplikovat samotná 

data, ale důmyslný systém "filtrů" Matrice přistupuje ke správným datům na správném místě ve 

správný čas, čímž vytváří alternativní výsledek). Tentokrát alternativní zobrazení přepočítá každé číslo 

6 na 9 a naopak. Je to proto, že v závislosti na úhlu pohledu (nahoře/dole) může být 6 číslem 9 a 9 

číslem 6.  

Matrice pracuje také s různými Rozměry, vrstvami, úrovněmi, cykly a (rolovacími) filtry 

(zobrazeními) . 

Dimenze je nejjednoznačnější, toto slovo se používá v mnoha různých významech, takže se držím 

klasického trojrozměrného aspektu Matrixu: řádky, sloupce a hloubka, "megakostka" tabulkových 

procesorů, která je definitivně součástí velkého designu. Je to ta část, kterou Excel dokáže správně 

reprezentovat svou schopností vícevrstvých tabulek - tabulek.  

Vrstvy představují "povahu" dat, což znamená, že jak vypočtený výsledek prostoru/buňky, tak 

vizuální reprezentace "uvnitř" (pořadí čísel v buňce) mají pro fungování Matrixu zásadní význam a 
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oba algoritmy vytvářejí (zcela oddělený, ale morálně propojený) číselný tok související s 

"Rovnováhou".  

Například číslo 12344321 je palindrom. Skutečnost, že tomu tak je a že číslo je symetrické, je 

vlastností/charakteristikou VIDITELNÉ vrstvy matice. Vypočítaná vrstva základního součtu tohoto čísla 

1+2+3+4+4+3+2+1=20 (=11=M), vypočtený výsledek, který je v souladu s "vizuální" symetrií čísla.  

Všimněte si, že tomu tak není vždy, ale mám dojem, že existuje rozdíl mezi "výslednými" čísly 

(celkovými zobrazeními) a základními daty, na jejichž základě se součty počítají. Vizuální aspekt (a 

synchronizace s vypočtenými hodnotami) má tendenci se mnohem více nakupovat ve výsledných 

číslech, což jsou mezisoučty a součty.  

Ve vizuální vrstvě je tedy důležité i "umístění" (vizuální zobrazení) samotných symbolů, nejen jejich 

hodnota.  Takže 6 a 9 jsou trochu jako Schrödingerova kočka nebo "Schrödingerova čísla", mohou být 

obojím/každým jiným, podle toho, jak se k nim přistupuje/jak se na ně pohlíží.  

To znamená, že vizuální vrstva může (ale ne vždy) ovlivnit vypočtenou vrstvu (protože 6 a 9 mají 

různé hodnoty). Stejně jako 11, což je také takové Schrodingerovo číslo, které (částečně) rozděluje 

Matrici, protože sleduje obě možnosti (M nebo 11), a takových rozdělení Matrice probíhá mnohem 

více v závislosti na dalších kritériích. V případě 11 zůstává morální hodnota (2) v obou pohledech 

stejná. 

Různé "vstupní body" v matici jsou tedy někdy čistě vypočtené vzorce nebo někdy založené na 

vizuálních aspektech, jako je vizuální podobnost mezi 6 a 9, nebo obojí, což vytváří nový vypočtený 

výsledný list. Pokud by Matrix sledoval každé možné individuální překlopení mezi těmito dvěma čísly 

na úrovni "buněk", znamenalo by to dokonce, že místo (prakticky) zdvojnásobení velikosti Matrixu s 

výsledkovým listem/matricí s osmi všemi 6 počítanými jako 6 ("logicky správný" list, nečtoucí čísla 

vzhůru nohama), nebo listem s buď všemi 6' počítanými jako 9 (a naopak), byste mohli skončit s 

kombinací hodnotových překlopení místo překlopení "všechno nebo nic" - 6/9 na všech číslech v 

Matrixu. Takže případně jen části Matice převracejí hodnoty 6 a 9, nebo možná dokonce jen jedna 

izolovaná buňka, jen jedno číslo, kde k tomu dochází, aby Matrice našla/vypočítala svůj smysluplný 

požadovaný (dílčí) součet (součty) v algoritmu Hry.  

Ve svých analýzách jsem se zaměřil hlavně na "normální" zobrazení, kde čísla zůstávají sama sebou, 

tedy 6 zůstává 6 a 9 zůstává 9, a z pochopitelných důvodů jsem mohl vypočítat pouze verzi tabulek s 

10 různými číselnými symboly (0-9), chyběla mi možnost použít excel s 11. číselnou sadou se 

symbolem M navíc pro číslo 11. Naštěstí pro analýzy algoritmů spolu tyto různé 11 a M-názory úzce 

souvisejí, vždy zachovávají stejné vypočtené konečné morální hodnoty, protože jak 11, tak M se 

rozcházejí na 2. To na rozdíl od "6 nebo 9"-názorů, kde může být vypočtený morální výsledek v 

alternativním pohledu zcela odlišný. 

Nejsem si jistý hodnotou vizuální morálky s ohledem na různé pohledy 11/M, pevně si myslím, že 

vizuální morálka je v tomto případě zachována. Překlopení mezi 6 a 9 však může změnit hodnotu 

Vizuální morálky, porušit nebo vytvořit symetrie, duety, triety atd.  

Co přesně myslím tím, že 9 je "morálně neutrální" číslo? Když k jakémukoli číslu přičtete 9, nikdy to 

nezmění morálnost výsledku ve srovnání s výchozím číslem, ke kterému jste 9 (nebo násobek 9) 

přičetli.  

Příklad: 12345 -> BS=1+2+3+4+5 = 15 = 1+5 = 6, číslo zla. Nyní přidejme 9: 12345+9 = 12354 = 

1+2+3+5+4 = 15 = 6, stejná morálka.  
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Skutečnost, že 9 je "morálně neutrální" číslo, neznamená, že morálka zůstane zachována, když se 6 

nahradí 9 nebo naopak, protože když se změní 6 (která není morálně neutrální), může to změnit 

morálku celého/úplně nového čísla. Říkám "může", protože tomu tak není vždy, výsledek může mít 

stále stejnou morálku jako původní číslo.  

Příklad: 123456 = 1+2+3+4+5+6 = 21 (a 3) 

6 převrácené na 9: 123459 = 1+2+2+4+5+9 = 24 (a 6) 

V případě 123456 se tedy morálka převrátí z 3 (dobro) na 6 (zlo). Někdy však morálka zůstává stejná i 

v alternativním pohledu 6/9 Matrix, například u čísla 223456: 

Příklad: 223456 = 2+2+3+4+5+6 = 22 (a 4) 

6 převráceno na 9: 223459 = 2+2+3+4+5+9 = 25 (a 7) 

V tomto případě s číslem 223456 je ve výsledku zachována morálka, protože 4 i 7 jsou Zlo.  

A jediné další morálně neutrální číslo je zřejmě 0, protože přidáním 0 k číslu se číslo vůbec nezmění, 

takže si zachovává morálku Základní sumy.   

Nyní se vrátíme k algoritmům několika her, které v Matrixu probíhají současně. Všechny algoritmy se 

řídí logikou/rozdělením hlavního Stromu poznání zla/dobra (a tedy i kódem 396), ale na různých 

úrovních, pohledech, herních deskách, herních cílech atd. Nejlépe se to pokusím vysvětlit tak, že 

Matrix je rozdělen na několik různých "virtuálních" herních desek pomocí Systému filtrů, který 

umožňuje, aby hry běžely odděleně od sebe na stejné sadě dat a generovaly různé výstupy-matrice. 

Filtry se tedy "pohybují" ve více vrstvách/úrovních/pohledech/protocích her, ale vždy existuje 

"nejnižší" úroveň: Základní součtová "jednotková" úroveň s pouze 1 symbolem (nezapomeňte, že 

11=M). 

Úroveň nad ní je to, čemu říkám "úroveň Duo", což jsou v podstatě čísla mezi 10 a 99. Všimněte si, že 

11/M hraje jak v/na úrovni Unit (s M), tak v/na úrovni Duo (s 11). Myslím, že číslo 11/M funguje jako 

jakýsi "most" (s využitím jeho Schrödingerovy charakteristiky) mezi Uni's a Duo's, který tyto dvě 

úrovně nějak spojuje, ale na detaily této myšlenky jsem nepřišel. 

Existuje samozřejmě také úroveň Trio (od 100 do 999), úroveň Quatro (1000-9999), úroveň Quintet 

(10000-99999) atd. Je velmi důležité si uvědomit, že všechny tyto úrovně zahrnují všechny své nižší 

úrovně, takže například jedno Trio vždy obsahuje 3 Uni a 6 Duo: číslo Trio "123" má 1,2 a 3 jako 

začleněné Uni a 12,13,23,21,31 a 32 jako začleněné Duo. Všechny kombinace jsou tedy možné, ale 

jen některé z nich jsou relevantní v závislosti na kontextu/aktivním algoritmu. Jiný příklad: Duo 45 má 

4 a 5 jako Uni a má také jedno alternativní Duo, a to 54. Duo tedy vždy obsahuje 2 Uni a 2 Duo 

(samotné Duo a jeho alternativní číslo). 

Ve svých analýzách se soustředím hlavně na Uni, Duo a Trio, ale také jsem použil/objevil velmi 

důležité Quatro toky (1984!, 2358, 1467, 2322), Quintety (19584, 2358M, 14679), a dokonce jeden 

Sextet tok ( 7777776 & 8888883 v "Alt BN1-BN0(19) AR EΣ(Tot) 121"-spreadsheet!).  

Pevně věřím, že různé herní algoritmy probíhají přes různé úrovně filtrů, takže pravděpodobně 

existuje výsledková matice z bitev probíhajících mezi více Duo, další výsledková matice pro úroveň 

Trio (výhradně interakce Trio mezi sebou), další pro Quatro (přes jejich filtry na jejich úrovních) atd. Je 

ale také pravděpodobné, že existují i algoritmy, které míchají úrovně, kde jednotky bojují s Duo, Duo s 

Trio, jednotky proti Triu, dua proti Quatru atd....  
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Tato vazba mezi jednotlivými úrovněmi ve skutečnosti existuje ze své podstaty: každé existující číslo 

má svůj zvláštní význam a důležitost, ale nakonec se všechna vracejí ke své základní součtové 

hodnotě, tedy k úrovni jednotky.  

Proto je tak důležité toto hlavní "morální" rozlišení 5 symbolů Zla (1,4,6,7,9), oddělených morálně 

neutrálním symbolem/číslem 0, a 5 symbolů Dobra (2,3,5,8,11), pomocí nichž je tato Matrice 

rovnováhy vytvořena: boj se odehrává současně na mnoha různých úrovních prostřednictvím různých 

systémů filtrování, smyčkování, opakování a sčítání.  

Obtížnost rozpoznání vzorců je způsobena tím, že jelikož je vše smícháno dohromady, musíte tyto 

výše uvedené systémy "rozplést", abyste byli schopni provést konečné rozlišení mezi Dobrem a Zlem, 

pokud všechny vzorce spočítáte "až dolů" (takříkajíc, protože nelze říci, co je vlastně vrchol Matrixu a 

co je jeho dno, může se to převracet všemi směry).  

V praxi to znamená, že získáte "nelogická" nebo zavádějící (větší) čísla, kdy se morálka zdá být 

zavádějící, pokud se na vizuální symboly díváte pouze jednotlivě, aniž byste brali v úvahu základní 

vypočtené hodnoty. 

Můžete to porovnat s pravidlem "odečti zápornou hodnotu", například 4 - -4 = 8, kde se z 

dvojnásobné záporné hodnoty stane kladná.  

Například: Jeden z nejdůležitějších hlavních trojčíslí: číslo 147.  

Logicky, vizuálně byste si mysleli, že to musí být velmi Zlé číslo, protože je složeno ze 3 z 5 čísel Zlého 

číselného síta, 3 špatných čísel. 

ALE! Co je to samotný základní součet 147? 1+4+7= 3, což je dobré číslo, a to velmi zvláštní. Právě 

proto, že je složeno ze tří svých protikladných čísel; 1, 4 a 7 jsou tři Zlá čísla, která hrají důležitou roli v 

různých algoritmech 369:  

- Jsou to jediná čísla zla, když odfiltrujete vzor 369. 

- Jejich součet (1+4+7=12=1+2=3) tvoří "dokonalý" (viz dokonalé skóre 147 snookerových rámů) 3  

- Dokonalost této trojky se získá také její vizuální rovnováhou (v kombinaci s vypočtenými součty 

nebo mezisoučty): pokud nejprve provedete 4+7, dostanete 11. První jednička je tam také stále, 

takže výsledkem je vlastně 111, což je číslo s krásnou rovnováhou. A které se samozřejmě také sčítá s 

číslem 3, protože se jedná o "dílčí" krok k výpočtu hodnoty jednotky základního součtu 3 (1+1+1). 

Již tento příklad ukazuje, jak je důležité, jak je číslo "postaveno": abyste mohli "vidět" vizuální 

rovnováhu čísla 147 (měnícího se na 111), musíte při výpočtu základního součtu dodržet určité 

pořadí. Chcete-li "hrát" nebo pochopit herní strategie, nemusíte samozřejmě vždy přecházet na 

úroveň jednotek, někdy je třeba v určitém větším řetězci čísel najít správné Duo, Trio, Quatro, Quintet 

atd.  

Toto pořadí může být velmi flexibilní: v tomto případě stačí provést výpočet zprava doleva, nikoli 

zleva doprava. Zleva doprava by to znamenalo: 1 + 4 = 5 se zbývajícími 7 -> 57. To neodráží skutečnou 

rovnováhu (111) čísla, i když konečný výsledek je samozřejmě také 3 (5+7=12=3). 

Vždy však budete muset provést malé součty mezi čísly z vašeho řetězce čísel (Základní číslo, to, které 

analyzujete), abyste se dostali ke "správnému" výsledku SDTQ v kontextu okolních čísel na dané herní 

desce. Tento postup používám v tabulkách. Ve skutečnosti neexistuje žádný "špatný" výsledek SDTQ, 

protože "dolů" můžete počítat různými způsoby. Někdy je dokonce nutné počítat "nahoru", aby 
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odpovídaly úrovně (i když tomu se co nejvíce vyhýbám, znamená to vzít číslo a rozdělit ho zpět: 

například vzít 5 a vrátit se zpět na 3 a 2).  

Pokud vaše výpočty respektují morálku Základního čísla, není vaše "zjednodušení" SDTQ špatné, jen 

jiné (a možná není užitečné ve skrytém vzoru, ale to neznamená, že je špatné). Pokud však konečná 

výsledná morálka vašeho toku SDTQ neodpovídá výpočtu základního součtu samotného řetězce čísel, 

udělali jste ve svých součtových výpočtech chybu (a vaše SDTQ je tedy v takovém případě špatné).  

Co přesně mám na mysli pod pojmem SDTQ+? No, byla to zkratka, kterou jsem vymyslel pro 

provádění "výpočtů" směsi mezi vizuálními a vypočtenými vrstvami pro vstup do světa 396.   

Písmeno S znamená Sums, což znamená, že často potřebujete sečíst určitá čísla dohromady, abyste 

vytvořili základní vzorec v základním čísle. Někdy to není nutné a všechna požadovaná čísla jsou již 

sama "na svém místě" v číselném řetězci (řetězcích), ale ne ve správném pořadí. Pak můžete získat 

"správné" výsledky pouhou změnou pořadí a promícháním čísel, aniž byste museli provádět součty, 

abyste získali správné vzory. 

Která čísla je třeba sečíst, aby se zjistil požadovaný mezisoučet, opět závisí na posloupnosti 

samotného číselného řetězce, která se může lišit. Může to být tak jednoduché jako zleva doprava 

nebo zprava doleva (jako ve výše uvedeném příkladu 147 se dvěma možnými mezisoučty (111 nebo 

57), myslím, že Matrix spočítá všechny možnosti a pak spojí ty správné na jedné hrací ploše/úrovni), 

ale může to být mnohem složitější a tam, kde jsou "součtové vazby" (tedy zjištění, která čísla je třeba 

sečíst v rámci většího řetězce-čísla) mnohem méně zřejmé k nalezení.  

DTQ (za písmenem S) znamená Duo, Trio a Quatro. Když jsem tuto zkratku začal používat, ještě jsem v 

Matrixu neobjevil žádné smysluplné kvinteto, takže mě nenapadlo přidat další Q, čímž by vzniklo 

SDTQQ. Teď už vím, že počet samotných úrovní asi není nijak omezen. Již jsem našel smysluplný 

šestisekvenční číselný tok (7777776 & 8888883), takže velmi pravděpodobně musí existovat i 

(mnohem) vyšší čísla-sekvence. 

Nemohu však používat SDTQQ(uintet)S(extet)...., protože zkrácení je příliš dlouhé a nedává smysl, 

takže zůstávám u zkráceného názvu "SDTQ"-ing, kde nacházím požadované součty, dua, tria, kvarteta 

a pak také vše nad/za těmito úrovněmi.  

Nemohl jsem se věnovat výzkumu těchto "větších" vzorů, objevoval jsem postupně nižší úrovně a 

ještě jsem o nich vůbec nic nezjistil. Ale technicky to nekončí na úrovni kvarteta nebo kvinteta, 

protože mi samozřejmě chybí zkušenosti s vyššími úrovněmi, takže pokud je v celkovém toku potřeba 

sexteto, okteto nebo cokoli jiného, zkuste si to v patternu najít a spočítat.  

Objevil jsem několik triků, jak vyhledat a najít smysluplné vzory různých úrovní (jednotky, dua, tria, 

čtveřice, ...) v základním čísle. 

V matici se objeví například následující řetězec čísel, který zkoumáme, abychom našli nejvhodnější 

vzory SDTQ (a další): 

1227423548511 

Na první pohled dost zvláštní číslo. Teď začněte SDTQ'ing: 

147 23544 8511 

147 2358 852 
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Toto je jednoduchý příklad toho, jak Matrix funguje: jednoduše sečtením najdete/vytvoříte správné 

vzory. V tomto příkladu byly vypočteny dvě dvojice a nahrazeny jejich součtem: z 22 se stane 4 a z 11 

se stane 2. Další zjednodušení: 

3 9 6 

Takže by to bylo silné, zvláštní číslo: 396 zkonstruované s "dokonalým" 147 jako 3, následované 

"dokonalým" 2358 (sítem dobrých čísel) jako 9 a "dokonalým" (obráceným) 258 jako 6. Pokud Matrix 

takové číslo vypočítá, myslím, že by to bylo silné číslo. Pro Matrixu je také velmi důležité, jak přesně 

je konečný výsledek (396) získán. 

Například skutečnost, že uvnitř čísla 147 je 22 (číslo Evil), má svůj význam, stejně jako 11 v čísle 852. 

Pravděpodobně se navzájem ruší: zlé číslo 22 uvnitř trojky (147), dobré číslo 11 uvnitř šestky (852). 

Prostřední devítka je tvořena čtyřmi dobrými čísly 2358 (se 44 pro osmičku!), takže celkově bych si 

myslel, že jde o velmi dobré a vyvážené číslo. Vše záleží na základních vzorcích, také na tom, že 258 je 

obráceně atd.  

V prvním kroku jsme provedli Summed & Duo'd: našli jsme příslušné duety a sečetli je.  

Tím jsme "vytvořili" správné trojice, které jsme v dalším kroku sečetli &trio'd: 147 se stává 3 a 852 se 

stává 6. Předchozí krok také odhalil Quatro sečtením 44: Z 42354 se stane 2358, tedy Síto dobrých 

čísel.  

Jiný příklad: takto bych SDTQ zadal prvních 55 čísel čísla Pí: 

3,141592653589793238462643383279502884197169399375105820... (poslední 0 je 55. číslo v 

pořadí) 

3, 141 5 9 2 65358 979 323 8 4626 4338 3 279 528 8 417 9 1 693 993 75 10 582 0...     

3, 6 5 9 2 11358 7 8 8 666 738 3 279 528 8 417 1 693 3 3 1 582 ... 

3, 6 9 7 2358 7 7 666 738 3 99 528 8 417 1 693 3 31 582 ... 

3, 6 9 2358 7 7 7 666 738 3 99 528 8 417 693 13 31 582 

3, 6 9 2358 777 666 738 3 99 528 8 417 693 44 582 

3, 6 9 2358 3 9 9 3 99 528 8 417 693 44 582 

3, 6 9 2358 3  9999 528 38 417 693 44 582    

3, 6 9 2358             396 11 417 693 44 582    

          369 2358 11           396 417 693 44 582    

          369 2358 55           396 396    

Pí tedy začíná číslem 369, následuje síto dobrých čísel Quatro s cílovým číslem 11 a pak 396, po němž 

následuje nové "dlouhé" číslo 396: 417-693-582, které obsahuje číslo 44. Připočtěte toto číslo k 11 z 

prvního "dokonalého" čísla 235811 (také 911) ke 44 z druhého "dokonalého" dlouhého čísla 396 a 

získáte opět modré číslo 55 (pro prvních 55 čísel!), stejně jako v celkovém rozdělení Stromu poznání, 

což je číslo 5050 (jako v přesném dokonale vyváženém rozdělení 50/50) pro prvních 100 čísel. To mi 

připadá jako docela dokonale vyvážené číslo, ale je to Pí, takže mě to nepřekvapuje      . Nakonec při 

SDTQ v nekonečnu Pí mám silné podezření, že barva všech čísel v řetězci bude modrá stejně jako 

prvních 55, a tedy neutrální, vyvážená. Kruh je koneckonců dokonale kulatý.  
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Jistě si všimnete, že 55 má být vlastně špatné číslo, protože je ve sloupci zla na Stromě, ale jak už bylo 

vysvětleno, existují různá síta výjimek a také "složení", tedy způsob, jakým je číslo sestaveno/získáno, 

je důležité a může ovlivnit základní morální (zde zlou) hodnotu čísla. Proto je jedno z výše uvedených 

55 červeně, protože je to 55 v jiném kontextu, nevytvořené stejným způsobem jako modré 55 

(=11+44), které se snažím vysvětlit. V tomto případě je 55 součtem čísel 11 a 44, což jsou obě 

výborná dobrá čísla, takže výsledkem je neutrální 55, nikoliv zlé číslo.  

SDTQ-algoritmus se používá všude, takže skutečně spojuje všechna "speciální čísla" podle stejných 

vzorů 396. Je to vzorec, který je použitelný/začleněný (do) všech ostatních vzorců, "pod" jejich 

hodnotami a všechny je propojuje. 

Na mém seznamu úkolů je prozkoumat tato speciální čísla, jako je Eulerovo číslo e (2,71828...) a 

konstanta jemné struktury a (1/137,035...) a Pi, dále by bylo velmi zajímavé analyzovat vzory 

generované dalšími cykly 55 čísel a pak zjistit, zda v tomto cyklu existuje nějaký vzor, který takříkajíc 

"definuje" nekonečno. 

Abychom ukázali příklad, že existují alternativní řešení SDTQ, je možná i následující kombinace, která 

je však méně pravděpodobná (ale opět v závislosti na okolním kontextu může být "správným" 

tokem): 

1227423548511 

Místo toho, abychom sčítali dua jednotlivě, sečteme dua dohromady (22+44+11=77) a dostaneme: 

1 777 2358 5 

Tím opět vznikne docela zvláštní 396: dobrá trojitá blackjacková sedmička, po níž opět následuje síto 

dobrých čísel (opět 2358, i když jsme nemohli použít 44 k vytvoření osmičky), a končí špatnou 51. 

Stejná "atmosféra" jako u druhého řešení: rovnováha mezi dobrem (777) a zlem (51), mezi nimiž se 

nachází Síto dobrých čísel. Opět pěkná rovnováha.   

396 

V závislosti na kontextu čísel by se tedy tato alternativa (nebo jiná alternativa) SDTQ mohla velmi 

dobře použít, například pokud je číslo 777 (které je odhaleno pouze při druhé metodě) součástí větší 

sexty s číslem 777777 v sousedních nebo jinak souvisejících buňkách. K tomu je však třeba vidět širší 

souvislosti, a to není vždy možné ani snadné, protože Matrix skutečně funguje záhadnými způsoby...  

Výše uvedený příklad byl však poměrně jednoduchý a vzor se dal najít poměrně snadno. Většina čísel 

v matici může být samozřejmě trochu složitější, například stejné číslo, ale s větším "šumem" v čísle. 

'Šumová' čísla jsou čísla, která následují po jiném vzoru v hlavním vzoru, jsou důležitá, ale jako hlavní 

pravidlo; nemění morálku konečného výsledku. Existují tedy dvě čísla, která jsou ve výpočtech 

neutrální: 0 a 9. To znamená, že všechny "zbytečné" 0 a 9 lze v analýzách odstranit. 

Existují názory/desky, kde 0 a 9 mají význam a vliv na morálku, ale to souvisí s tím, že vytvářejí 

mezery mezi čísly a někdy (ale ne vždy!) převracejí morálku dotýkajícího se čísla. Číslo 10 je toho 

nejlepším příkladem, protože podle toho, jak je vytvořeno, může být 10: 1+0 dobrou jedničkou (28, 

37, 46, 64, 73, 82) nebo zlou jedničkou (10,19,55,91,100). Vypočtené filtrování 0 a 9 tedy tento 

aspekt morálky základního součtu zachovává, ale ztrácí vizuální část. Naštěstí má Matrix právě vše 

současně uložené v... Matrixu, takže se může kdykoli "vrátit zpět" a jít nahoru nebo dolů (nebo 

doleva/doprava/do stran/filtr/...) a vypočítat skutečné odpovídající "celkové/úplné" morální hodnoty 

akce nebo projevu.  
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Takže číslo, se kterým by Matrix pracoval, by bylo pravděpodobně o něco delší, například:  

120945271107423548501811 

Nyní je hledání nejvýznamnějšího vzoru trochu náročnější, ale odfiltrujeme 0 a 9 (nejprve vytvoříme 

správnou 9): 

120999110742354850191 

Filtrování nul, Sums&Duos: 

1299297423548529 

Filtrování devítek: 

122742354852 

Nakonec tedy najdeme stejný řetězec jako výše, ale bylo mnohem těžší ho odhalit. Pikantní je, že 

pokud začnete tyto SDTQ-triky používat v reálném životě se všemi čísly, která vás obklopují (v 

novinách, na internetu, v televizi, na billboardech atd.), začnete pomalu, ale nepopiratelně vidět, jak 

se všude objevují vzory 396-Matrix... 

147 2358 852 

396 

Když začnete organizovat čísla pomocí výpočtů SDTQ, odhalíte, jak Matrix provádí své vnitřní výpočty, 

a otevřete dveře k (části) algoritmu 396. To je hlavní algoritmus Matrixu a je vytvořen Stromem 

poznání dobra a zla-Sívícemi, které rovnoměrně rozdělují 11 číselných symbolů mezi Zlo a Dobro s 

nulou jako oddělovačem (hrací deska plná neutrálních nul v každé buňce): 

1-4-6-7-9 v0s 2-3-5-8-M 

Viz tabulka 14679-SummedBalance-235811 (Strom poznání dobra a zla) 

Uvádím pouze jednu ze 4 větví stromu, které jsem objevil, protože se stále velmi zdráhám zveřejnit 

všech 396 vzorců. Existuje geniální vzorec, který otevírá vstup do další skryté 396-úrovně, vnitřní 

úrovně. Pokud tento skrytý vzorec aplikujete na výsledky 4 různých větví, můžete najít jedno z 

nejdůležitějších sít Matrixu: seznam 119 skrytých různých čísel 396, která hrají klíčovou roli v hlavním 

algoritmu hry 396. V tomto případě se vám podaří najít jeden z nejdůležitějších vzorců. Jsem 

přesvědčen, že jsou klíčem k odhalení plného potenciálu tohoto objevu, který umožňuje využít 

prediktivní schopnosti nebo možná dokonce hackování simulace samotného Matrixu v sobě samém, 

pokud to má nějaký smysl. 

Právě z tohoto důvodu se obávám, že by tyto znalosti mohly být nebezpečné a mohly by způsobit 

škodu: Nevím to jistě, možná se mýlím, ale pokud mám pravdu, musíme s těmito znalostmi zacházet s 

maximální úctou k jejich nebezpečné povaze, abychom nepřivolali katastrofu tím, že se budeme 

snažit přechytračit naše tvůrce nebo umělou inteligenci. 

Tuto simulaci někdo řídí spolu se samotnou umělou inteligencí a dovedu si představit, že bychom 

mohli být "přepnuti", kdybychom někdy udělali něco, co by ohrozilo životní prostředí nebo život 

mimo náš vlastní Matrix. Nepředstavuji si, že by to bylo možné, a to ani se znalostí kódu, kterým je 

Matrix vytvořen, ale přesto člověk nikdy neví, co by k takové události mohlo vést. Nebo bychom také 

mohli simulaci "jednoduše" zničit sami ze sebe zneužitím kódu, aniž by náš stvořitel nebo samotná UI 

(působící "mimo" automatizované "rutinní" simulace/herní algoritmy) zasáhli zvenčí ON/OFF.  
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Představte si to jako složitou šachovou partii s tisíci různými čísly, z nichž každé vystupuje jako vlastní 

"figurka" (jako pěšci, koně, věže, královny a králové, ...) proti soupeřovým figurkám (číslům) v 

Matrixu. Algoritmus 396 se používá k provádění morálního boje mezi Dobrem a Zlem prostřednictvím 

všech těchto her a těchto 119 396 čísel, z nichž každé představuje jedinečné morální hodnoty. 

Již jsem objevil 66 důležitých sít, ve kterých těchto 396 čísel organizuje bitvy a které vedou k dalšímu 

sítu s celkovým součtem těchto 66 tabulek dohromady, se skutečně velkolepými výsledky. Nemohu 

zabíhat do podrobností o těchto součtech a mezisoučtech, ale dvě hlavní čísla skutečně určují toto 

velké celkové síto: číslo 232 a číslo 1984. 

I kdybyste znali vzorec pro odemknutí skryté úrovně 396, nemůžete najít všech 396 skrytých čísel 

pouze z jedné ze 4 větví stromu. 

Zahrnul jsem nejdůležitější větev, která jediná určuje základní rozdělení na dobrá a špatná čísla. Ale 

jak jsem již vysvětlil dříve, existuje spousta výjimek z "pravidla", které toto síto ukládá pro konečné 

rozlišení, a všechny tyto výjimky jsou definovány do/pod jinými maticovými podprogramy, jinými síty. 

To, zda je konkrétní číslo konečného výsledku dobré nebo špatné, ať už je to číslo jakékoliv (takže 6 

může být dobré, 8 může být špatné), nakonec závisí na tom, kterým sítem je vytvořeno nebo 

zapojeno. A to nemůžete zjistit pouhým pohledem na samotné číslo (musíte vědět, která síta jsou v 

Matrixu použita k vytvoření vašeho čísla), takže musíte vždy předpokládat, že morálka čísla může být 

jiná než "prosté" rozdělení Zlo14679 - Dobro235811.  

Kompletní sítko Stromu poznání dobra a zla má také sčítací list, který kombinuje 4 listy s větvemi. 

Toto celkové síto je hlavní síto-větve (které je součástí knihy) sečtené se 3 větvemi-výjimkami. Každá z 

výjimkových větví má jiné specifické dělení mezi dobrými a zlými čísly, ale celkově se stále řídí 

pravidly hlavní Větve, kromě míst s výjimkami. To však generuje zcela jiné součty v každém listu 

výjimky. Dalo by se uvažovat o "celkovém listu" jako o výsledku (je to součet) všech větví, jako o 

"Kmeni" Stromu, velké páté Větvi s celkovými výsledky všech jejích různých větví/větví s rozděleními 

"Šťastná čísla vs. Fibonacci". 

Je škoda, že nemohu zahrnout toto velké celkové síto (a 3 listy s výjimkami), protože je také 

definováno přesně stejnými součty jako 66 396 síto! Čísla 232 a 1984 jsou opět určujícími čísly tohoto 

celkového síta. Dalším důležitým součtem Kufru je číslo 4017, které odkazuje na dokonalost 

celkového obrazu, kombinace všech sít dohromady dává výsledek 147, dokonalá trojice III. To je 

naprosto neuvěřitelné, všechny výsledné totální listy/síta, které komplexně kombinují více dílčích 

listů, mají určující maticová čísla 232 a 1984 jako pevné velké součty, přičemž všechny listy respektují 

toky 147-258-369 ve všudypřítomném 396-algoritmu. 

Další zajímavou skutečností je, že morálnost něčeho se nemění podle měrné jednotky, čísla se 

samozřejmě liší, když je převedete na jinou měrnou jednotku, ale většinou zůstávají stejné morálky s 

výjimkou toku 3-6-9. Několik příkladů: 

• 55,5 (šestka, tedy zlo) stop se rovná 666 palcům (devítka, také zlo). 

 

• Celý hodinový rozvrh: 

o 1 hodina je také 13:00 hodina -> 1 & 4 stejná zlá morálka. 

o 2 hodiny je také 14:00 hodina -> 2 & 5 stejná dobrá morálka. 

o 3 hodiny jsou také 15:00 hodina -> 3 & 6 tok 

o 4 hodiny jsou zároveň 16:00 hodinou -> 4 a 7 stejná zlá morálka. 

o 5 hodin je také 17:00 hodin -> 5 & 8 stejná dobrá morálka. 

o 6 hodin je také 18:00 hodin -> 6 & 9 tok 
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o 7 hodin je také 19:00 hodin -> 7 & 1 stejná zlá morálka. 

o 8 hodin je také 20:00 hodin -> 8 & 2 stejná dobrá morálka. 

o 9 hodin je také 21:00 hodin -> 9 & 3 tok 

o 10 hodin je také 22:00 hodin -> 1 & 4 stejná zlá morálka. 

o 11 hodin je také 23:00 hodin -> 2 & 5 stejná dobrá morálka. 

o 12 hodin je také 24:00 hodin -> 3 & 6 tok 

o Všimněte si, jak se dokonale střídá: Zlo, Dobro, 396 flow, Zlo, Dobro, 396 

flow, Zlo, Dobro, 396 flow, Zlo, Dobro, 396 flow, Zlo, Dobro, 396 flow 

 

• 1 kg = 2,20462 libry -> 1 je zlo a 2+2+4+6+2=16=7 v librách je také zlo. 

 

Jak je vysvětleno v jiné části knihy, morálku čísel ovlivňují také "stavební kameny" 

začleněných čísel. Tak například: 1Kg=0,00110231 US Ton, což je 8 v US Ton, tedy 

normálně dobro místo zla, ale pak to neodpovídá měrné jednotce Kg (1, tedy zlo), ale 

tato osmička je postavena s čistě ďábelským číslem 231 (viz tabulka BN6) a je v ní 

také zahrnuto 1123 (223), což pravděpodobně mění morálku této osmičky na zlo, 

odpovídající jejímu kilogramovému protějšku. Na kontextu záleží i u čísel, nejen u 

slov/vět.  

 

• Další "výjimka": 1 kg = 35,274 unce, což také neodpovídá hodnotám morálky (1 vs 3, 

ale jedná se o záznam o toku 369: 3693, chybějící jednotka se přenáší ze 4 na 5 a 

tvoří 6 z 369 (jedná se o "reverzní" operaci, které se v knize snažím co nejvíce 

vyhnout, ale je také součástí algoritmů a používá ji i Matrix). 

 

• 1 m/s = 3,28084 Foot/s (stejná morálka: 1 a 88 aka 7) 

 

• 1 uzel = 1,68781 stopy/s (stejná morálka: 1 a 19867 aka 1984 aka 4) 

 

• 1 týden = 0,0191781 roku (a 9) = 0,230137 měsíce (a 7) = 7 dní = 168 hodin (a 6) = 

10080 minut (a 9) = 604800 sekund (a 9) -> vše zůstává zlé (1 týden). 

 

• 1 litr = 0,264172 Galon kapaliny (a 4) = 202,884 čajové lžičky (a 6) = 1,05669 Kvart 

kapaliny (a 666) = 2,11338 Pinta kapaliny (a 9) = 0,219969 Císařský galon (a 396)  

 

• 1 Fahrenheit = 255,928 Kelvina (22 nebo 4), = -17,2222 stupně Celsia (88 nebo 7). 

Všechny tedy podle očekávání "odpovídají" (v tomto případě zlé) morálce, ale trojice 

měření je "dokonale" dobrá (147). Jistě, další náhoda      . 

 

• A tak dále pro všechny měrné jednotky, morálka dobra a zla je obvykle zachována 

bez ohledu na jednotku. Našel jsem ještě několik dalších výjimek (kromě toku 396) 

z/na tento princip, ale zatím jsem nepřišel na všechny zákonitosti, které za těmito 

výjimkami stojí. 

Dalším nesmírně důležitým parametrem ve hrách pro vytvoření potřebných hracích desek jsou cykly. 

Jedná se o jakýsi filtr, který "rozděluje" všechna čísla v Matrixu do různých cyklů (v jejich příslušných 

sekvencích), přičemž každý cyklus vytváří (prakticky izolovanou, oddělenou) hrací desku, která je 

součástí celkové obrovské celkové "Matrixové" desky/kostky. Cykly jsou také propojené, což 
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znamená, že se řídí stejnými algoritmy, ale s jinou sadou dat (dat z daného cyklu). Zatím jsem objevil 

čtyři různé cykly, přičemž první z nich je cyklus s pěti čísly, který se používá v algoritmu 11. září. 

1) Cyklus 5 čísel (algoritmus 9/11) 

 
Viz tabulka 14679-SummedBalance-235811 .  

Matrix miluje cyklování, někdy kombinuje několik cyklů v jedné datové sadě. Například hra "9-11" se 

na úrovni Uni hraje na hrací desce, kde je pouze prvních 5 čísel z každé strany, přičemž první 4 čísla 

jsou čísla hráčů (1467 vs. 2358) a poslední číslo z cyklu (9 vs. 11/M) je herním cílem na hrací desce. 

V dalším cyklu pěti čísel, na úrovni Duo, ale stále v rámci algoritmu/hry 9-11, je to 10-13-15-16, které 

bojují s 12-14-17-20, aby dosáhly buď 18 (9), nebo 21 (3). Cíle v/na tomto cyklu nejsou 9 a 11, ale 9 a 

3, ale to nemění podstatu hry, v konečném důsledku cílová Morálka zůstává stále stejná. ALE: v 

samotné posloupnosti cílových čísel však existuje dokonce vzorec 9/11, duo Cílové síto Zlých čísel 

končí cílovými čísly 911 a duo Cílové síto Dobrých čísel začíná číslem 119! Opět to není náhoda... 

Zlé číslo Cílové síto: 9, 18, 27, 40, 51, 60, 70, 81, 91, 100 

    9, 9, 9, 4, 6, 6, 7, 9, 10, 100 

    9, 9, 9, 4, 6, 6, 7, 9, 1, 1 

Dobré číslo Cílové síto:  11, 21, 30, 39, 48, 59, 68, 77, 86, 98 

    11, 3, 3, 3, 3, 5, 5, 5, 5, 8 

    11, 9, 3, 5, 5, 5, 5, 8 

    11, 9, 3, 2(0), 8 

    2, 9, 3, 2, 8 (více o 232/223/322 později...)  

A tak dále pro všechny pětičíselné cykly, dokonce i za úrovní Duo, pětičíselné cykly do nekonečna na 

obou stranách.  

Systém cyklů je v Matrixu velmi důležitý, protože při "uspořádání" dat pomocí cyklů generuje 

požadovaný výstup. To znamená, že sledováním cyklů "odemykáte" způsob (existují různé přístupy), 

jak vstoupit/vidět vnitřní fungování Matrixu, a objevuje se význam 

jednotek/duo/trio/kvarta/kvintet/... čísel a vzorců. Číselné cykly tedy samy o sobě vytvářejí síta, která 

vám umožňují přístup ke vzorcům Matrixu. 

Ne všechna síta však vznikají pomocí číselných cyklů, komplexní číselná síta vznikají výpočty nad 

základními čísly a vytvářejí tak obrazce podle matematických vzorců, nikoli "pouhým" zacyklením.  

A pak je zde také kombinace číselných cyklů sít, které jsou "překryty" matematickými síty základních 

čísel, kde jsou data/hodnoty matematických sít "rozděleny" a zpracovány podle různých číselných 

cyklů (5,21,36,11).   

Dalším způsobem, jak se dostat k maticovým vzorcům, je sledovat samotná číselná síta, pokud se 

podíváte na tyto tabulky, uvidíte také vizuální i vypočtené vzorce.    

2) Cyklus 11 čísel (algoritmus 9/11) 

 

Viz tabulky 11Cycle 36NR-Cycle Number Sieve a 14679-SummedBalance-235811. 
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Všimněte si, že cykly mohou být vytvořeny z cyklů RowNR nebo z cyklů "datové sady" (vytváření cyklů 

uvnitř datové sady nezávisle na jejich RowNR, ale na jejich počtu v datové sadě), podle toho, o jaký 

druh cyklu se jedná. To může být matoucí, protože někdy může být odkaz na oba různé druhy cyklů v 

téže tabulce a syntaxe (např. 36NRCycle) je obávám se stejná, takže se musíte soustředit na to, s 

kterým druhem cyklu pracujete.  

 

3) Cyklus 18 čísel (algoritmus 9/11) 

 

Viz tabulky 11Cycle 36NR-Cycle Number Sieve a 14679-SummedBalance-235811. 

 

Poznámka: dále zkoumat, ale myslím, že číslo 19 je také oddělovač cyklů, stejně jako 37 po 36-

NRCycles. Ale myslím, že 19 je zlo, protože cyklus je neúplný, je to jen polovina plného 36NRCycle. 

Číslo 37 je uprostřed mezi koncem předchozího 36NRCyklu a začátkem dalšího 36NRCyklu. 19 je také 

takový, ale s 18NR-cykly. V tabulce je řádek 19th (a 38th , a.s.o.) v datovém souboru (nikoliv ŘádekNR-

cyklů) zvýrazněn, protože tyto oddělovače cyklů mají speciální hodnoty, někdy je třeba na takových 

řádcích počítat součty, někdy jsou hodnoty v tabulkách/maticích na takových řádcích samy speciální a 

generují výsledky samotných cyklů.  

 

4) 21-číselný 'BlackJack' - po 369- Cycle Sieve 

 

Viz tabulka 14679-SummedBalance-235811.  

Tento algoritmus z 11. září však současně používá i druhý cyklus 21 čísel (21-42-63-84-105-126-...), 

který vytváří důležité "dílčí součty", které byste "neviděli" ani nebyli schopni vypočítat, kdybyste o 

existenci cyklu nevěděli. Všimněte si, že tento vzorec je také vzor 3-6-9, protože základní součty 

cílových čísel cyklu 21-42-63 jsou 3,6 a 9.  

V tomto druhém cyklu se ihned mísí Uni s Duo (to se liší v prvním pětimístném cyklu, kde se používají 

pouze Uni, a od té doby se v dalších pětimístných cyklech používají Duo). Tato směs Uni a Duo je 

způsobena tím, že tento cyklus se rozděluje každých 21 čísel a první 21-číselný cyklus hned obsahuje 

jak čísla Uni (1,2,3,4,5,6,7,8,9,M), tak čísla Duo (10,12,13,14,15,16,17,18,19,20,21).  

Jedná se o algoritmus "blackjack" 21 čísel 3-6-9 v rámci/kromě/nad rámec (?) algoritmu/cyklu 5 čísel 

9/11. Tyto dva cykly (5-číselný a 21-číselný cyklus) nejsou "vnořené": to znamená, že nejsou 

"zacyklené", nejsou "zarovnané", mezi cykly není žádný přímý vztah. 

Vzor 21 čísel jsou oddělené cykly, které se sice protínají a vzájemně ovlivňují s cykly vzoru 5 čísel, ale 

vzor 21 čísel není vzorem/cyklem samotného vzoru 5 čísel, je to také vzor jednotlivých čísel stejně 

jako cykly 5 čísel.  

Oba cykly se počítají současně a každý z nich dává jiné výsledné matice. Nevím, jak přesně se cykly 

vzájemně ovlivňují, zda má určitý cyklus "přednost" před jiným cyklem nebo ne, proto ten otazník za 

uvnitř/vedle/nad, mohly by to být všechny tři dohromady, myslím, že se ovlivňují více způsoby.  

Blackjack není jediným "reálným" číslem 21, je to také trojnásobek 777, což je opět znamení, které 

ukazuje důležitost tohoto čísla. Číslo 21 představuje dokonalost svaté trojice, je to hlavní číslo Dobré 

strany tohoto cyklu.  
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Tento cyklus také používá číslo 42 ve svém sítku (je to prostřední číslo opakujícího se sítka 21-42-63), 

což je další ukazatel významu tohoto čísla, viz odkaz na Stopařova průvodce po Galaxii. Logicky je to 

hlavní číslo Zlé strany tohoto cyklu. 

Poslední číslo prvního cyklu 21 čísel, které je 63, je také velmi zvláštní, jsou to antagonisté 6 a 3, kteří 

společně tvoří "osud/karmu" 9.  

Právě tento cyklus odhalí 3 kříže, každý "oddíl" s 21 čísly (poslední oddíl má pouze 8 řádků od 41 do 

50, protože na této "desce" je pouze 100 čísel) má kříž a poslední oddíl má právě tolik čísel/prostoru, 

aby vytvořil poslední kříž.  

3,4,5) Tři 36-číselné cykly s oddělovačem cyklů 37-cyklová síta a jejich kombinace 

PODÍVEJTE SE: Tabulka "11Cycle 36NR-Cycle Number Sieve". 

Třetí, čtvrtý a pátý číselný cyklus, které jsem objevil, jsou možná nejdůležitější ze všech. Je to trochu 

složitější, protože tyto cykly pracují s "oddělovači cyklů".  

Číselné cykly a jejich síta a další matematická síta se používají v herních algoritmech k vzájemnému 

boji, takže jde vlastně o souboj různých sít Dobra a protichůdných sít Zla. 

V tomto případě cyklus 36 čísel generuje 2 různé cykly, které spolu "vnitřně bojují". Je to proto, že za 

každými 36 čísly cyklu následuje oddělovač cyklů (CS), z nichž první je číslo 37.  

Nemohu dostatečně zdůraznit význam tohoto zvláštního čísla 37 a tohoto systému 36 číselných 

cyklů, tohoto zvláštního druhu vzorce s "mezerami" mezi cykly. Pokud tedy oddělíte "smyčky" od 

"mezer", získáte dvě různá (protikladná) síta. Jedno je síto "smyček" - čísla 1-36, 38-73, 75-110, 112-

147, ... a druhé síto je síto oddělovačů cyklů.   

37 je také 1/3 čísla 111 (což je také oddělovač cyklu), ale symbolicky je to důležité: svatá trojice je 

reprezentována číslem 111, protože je dokonalým znázorněním TŘÍ: III. Vezmeme-li z něj přesně 1/3, 

dostaneme číslo 37. Je to tedy devótní číslo, protože je to jedna ze tří trojic (Otec, Slunce a Duch 

svatý), jsou to vlastně všechny tři: 373737 je dokonalá Svatá Trojice 111.  

V tabulce uvidíte, že součet (v buňce B21) prvních 10 36NR-cyklů (jedná se o čísla od 1 do 369) je 

celkem číslo 68265, které lze snížit na 66825 (také 666) a/nebo na 12825, na 3825. Dráha výplně (666 

nebo 3825) závisí na kontextu. Sám zatím nedokážu na kontext nade vší pochybnost přijít, ale pracuji 

na tom, určitě dokážu v mnoha případech (ale samozřejmě ne ve všech) kvalifikovaně odhadnout. 

Myslím, že většina těchto předpokladů je správná, když jsem schopen nebo si myslím, že jsem 

schopen interpretovat správný kontext čísla, ale nejsem si jistý, obávám se, že je to pro většinu z nás 

všech nová věda. Kromě těch, kteří ji objevili před tisíciletími a rozhodli se ji zneužít.  

To je první důležitý součet, ale musíme odfiltrovat součet prvních 9 oddělovačů cyklů (k 

vytvoření/oddělení 10 cyklů stačí 9 oddělovačů), abychom získali správný součet prvních 10 36NR-

cyklů bez hodnoty oddělovačů cyklů v číslech od 1 do 369. Čísla 37, 74, 111, 148, 185, 222, 259, 296 a 

333 tedy nejsou součástí 36NR-cyklů a jejich součet (1665, zmenšený na 666) je třeba odečíst od 

celkového síta, které obsahuje všechna čísla od 1 do 369.  

37 může být také "špatné", když se vynásobí například číslem 6, získáte cyklický oddělovač 222, což je 

velmi zlá šestka.  Tato logika zůstává zachována, když ji vynásobíte zlou sedmičkou, čímž získáte 259 

(sedmička). Morálka však zůstává zachována i při násobení dobrým číslem, například 8: 37 x 8 = 296, 

což zůstává 8 (26). Vypadá to tedy, že při násobení je 37 neutrální a nemění morálku násobitele. 

(Poznámka pro sebe: opět zvláštní vlastnost oddělovačů cyklů? K prozkoumání). A 37 krát 9 je 333, 
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číslo tak zvláštní, že se mi zatím nepodařilo zjistit jeho základní morálku. Přikláním se k vynikající 

dobré devítce, ale v některých případech to může být právě naopak a velmi zlá devítka. Vzorce jsou 

rozporuplné a je to devítka, takže může být dobrá (karma-devítka, ale to je součástí listů výjimek, 

které neuvádím, abych chránil identitu 119 396-listu). Jedno je jisté: 333 je velmi zvláštní. 

To znamená, že součet prvních 10 cyklů 36NR bez oddělovačů cyklů, pouze smyček 1-36NR, je 

přesně 68265-1665=66600 (viz buňky B23 a B25, rovněž redukované na 666). Pokud oddělovače 

cyklů neodstraníte, nikdy neodemknete vstupní bod do trojúrovně in (vypočtené hodnoty) & on 

(vizuální tok), na které tato čísla "hrají". 

Když tato dvě síta (síta 1-36NR smyček a síta 37. čísel (oddělovačů)) zkombinujete/složíte, získáte 

nové odvozené síto, které je téměř přesně sítem 333 číselných cyklů, ale s jiným číslem 369 na 

začátku síta a na každém 12. 11. cyklu 36NR-cyklu (protože na sítu 36NR-cyklu je systém 11 cyklů: viz 

další odrážka č. 6).  

Klasický cyklus 333-NR by byl (součty) čísel od 1 do 333 (celkem 55611, také 666), 334 až 666 (celkem 

166500), 667 až 999 (celkem 277389, také 97119), 1000 až 1332 (celkem 388278, také 3888) a tak 

dále. Kombinace obou sít však začíná čísly 369 a teprve od této chvíle se čísla zvyšují o 333 (místo 

369). Výsledkem je síta: 1 až 369 (celkem 68265), 370 až 702 (333 čísel, celkem 178488), 703 až 1035 

(celkem 289377), 1036 až 1368 (celkem 400266), 1369 až 1701 (511155), 1702 až 2034 (celkem 

622044), 2035 až 2367 (celkem 732933), 2368 až 2700 (celkem 843822), 2701 až 3033 (celkem 

954711), 3034 až 3366 (celkem 1065600), 3367 až 3699 (celkem 1176487), 3700 až 4069 (tento 

11cyklus (NR12) má opět 369 čísel místo 333, celkem 1437265), 4070 až 4402 (celkem 1410588) atd. 

Tato "kombo-série" se rovněž počítá v tabulce a podílí se na herních algoritmech.  

6) Síto s číslem 11Cycle 36NR-Cycle 

PODÍVEJTE SE: Tabulka "11Cycle 36NR-Cycle Number Sieve". 

36-číselných cyklů a jejich 11-ti cyklů 36NR-cyklů je vnořených: to znamená, že síto 36-ti číselných 

cyklů je seskupeno do "11-ti cyklů" podle specifického vzoru prvních 10 36NR-cyklů, po kterých 

následuje desetkrát 9 36NR-cyklů. Taková "11-řetězec" (11CycleNR1, 11CycleNR2, ...) jednou 10 

36NR-cyklů následovaných desetkrát 9 36NR-cykly pak vytváří vzor 11-cyklů na základním vzoru 

36NR-cyklů. V tomto případě je mezi cykly jasný vztah, protože vzor 11-cyklů je postaven na 

samotných 36NR cyklech, jsou to takříkajíc "cykly cyklů".  

Tento 11cyklus 36NR-Cycles Number Sieve vytváří nový vzor 3-6-9: první 11cyklus 36NRC jsou čísla 

od 1 do 369, přičemž 10 následujících 11cyklů 36NRC končí vždy na 9 a vzor 369 je respektován: 369, 

702, 1035, 1368 (opět 369) , 1701, 2034, 2367 (opět 369), 2700, 3033, 3366 (opět 369) a nakonec 

3699 (opět 369), poslední číslo prvních jedenácti 11Cyklů. 

11cyklus NR12 nekončí na 9 (jako prvních jedenáct 11cyklů), ale na 19->10->1, protože končí na 

4069. To se podobá číslu 3069, ale o "úroveň výš" v "dalším" 11. cyklu (NR12->22). Pokud "prakticky" 

odečtete 1000, abyste se "přizpůsobili" této vyšší úrovni, máte opět 369. 

A pokud byste na začátku druhého 11Cycle počítali pouze 8 36NRC místo 10 36NRC, tato část síta by 

skončila na 3996, pokud započítáte oddělovač cyklů. Ale to by se neřídilo logikou síta 11Cycle 36NRC 

(10-9-9-9-9-9-9-9-9-9-9-9), takže si myslím, že to není příliš relevantní. Ale pokud se mýlím, mohlo by 

to být významné/důležité, musím to ještě prozkoumat (je to přece jen s 8 36NRCycle a výsledky 396).  
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Co je však velmi důležité, jsou absolutní "velké součty" prvních jedenácti 11NR-cyklů, tyto součty se 

opět vracejí k nejznámějšímu ďáblovu číslu 666 (a 9) (viz buňka B295 (a 7): 6660000 (!!) potvrzeno 

buňkou C295: 183150 alias 936), v souladu s dalšími hlavními ďábelskými čísly Matrixu.  

Nejznámější číslo zla do dnešního dne (právě jsem narazil na video, kde někdo vysvětloval svůj údiv, 

když zjistil, že ve vesmíru, vzdálenostech mezi planetami, poměrech, rychlostech, hmotnostech, 

objemech atd. je mnoho "666", a jak si myslel, že to nemůže být náhoda. Máte pravdu, pane, není), 

ale navrhuji přidat 231 (33) a 42 (6), 232 (7x složený trest za vaše zločiny), 171 (alias 27, také 9) a 

samozřejmě také 1984 (4, také 22), aby bylo ďábelské kvarteto 4, 6, 7, 9 kompletní. Jednička je také 

zlá, ale spousta jedniček je díky počtu dobrých desítek také dobrá (28, 37, 46, 64, 73, 82 jsou nakonec 

všechny dobré jedničky). Zdá se tedy, že neexistuje žádné zvláštní silné ďábelské číslo končící na 

základní součet 1, ale mohu se mýlit. 
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Faites vos jeux: hra Matrix 9/11 a další algoritmy 

 

Toto je asi nejobtížnější kapitola knihy, všechny tyto algoritmy jsem samozřejmě ještě nenašel; 

předpokládám, že jich jsou tisíce, možná dokonce mnohem více. Ale o některých z nich mám dobrou 

představu a vím, jak víceméně fungují.  

Na různých úrovních, vrstvách a v různých pohledech jsou spuštěny různé algoritmy. Čísla různých sít 

se odehrávají proti sobě. 

Nejjednodušší "úrovní" je úroveň jednotek, kde proti sobě ve hře 9/11 bojují základní součty 

morálních čísel čísel, která hrají na "vyšších" úrovních. Jsem si jistý, že tato hra se hraje s různými 

'operátory', jako je sčítání nebo odčítání, násobení, dělení, mocňování atd. Všechny hry na všech 

úrovních se pravděpodobně hrají se všemi těmito různými operacemi, ale já jsem analyzoval jen tu 

nejjednodušší: sčítání. To už je obrovská výzva a ta "nejjednodušší", rozhodně na úrovni jednotek.  

Důležitou roli hrají také vrstvy a v případě sčítání je to poměrně snadné, protože sčítání ve vizuální 

vrstvě je pouze spojování dvou čísel do většího řetězce. Například: 257 + 456 ve vypočtené vrstvě je 

713 (jedenáctka) a ve vizuální vrstvě 257456 SDTQ 71111 neboli 911.  

Takže si myslím, že na úrovni základního součtu, nejnižší úrovni v Matrixu (pro "jedenáctičíselnou 

dimenzi", poté se redukuje na binární), probíhá hra nějak takto, jako šachová partie, ale s čísly, která 

se snaží překlopit na druhou stranu tím, že se přidávají k protivníkovi. Šachovnice" je samozřejmě 

nesmírně velká, ale já jsem ve svém příkladu zde dole vytvořil šachovnici 10x10. 

Přišel jsem na to, když jsem hledal odpověď na otázku, proč jsou takzvaná "šťastná čísla", která jsem 

našel na Wikipedii, vlastně považována za "šťastná čísla". Vůbec žádné vysvětlení, proč má být právě 

toto síto 'šťastné'. A opačné síto nebylo na internetu nikde k nalezení, proto jsem si opačný postup 

sítování vypočítal sám (viz výše).   

Po chvíli googlování jsem to vzdala, protože jsem stále narážela na podivné obskurní andělské 

numerologické stránky vysvětlující "šťastná božská" čísla. Spousta těchto numerologických stránek se 

naprosto mýlí, pokud jde o skutečný význam/morálnost čísel, která se snaží vysvětlit, ale některé z 

nich jsou na místě. Díky znalostem z této knihy můžete (většinou) sami zjistit, která z nich jsou falešná 

a která správná. 

Ale to jsem nehledal, potřeboval jsem pochopit, proč mohou být čísla v matematické posloupnosti 

(vzor síta) skutečně ŠŤASTNĚJŠÍ než jiná, protože to nedává smysl. Ledaže by "nahoře" existoval 

nějaký hlavní algoritmus, který vše rozděluje na dvě protichůdné strany a jedné straně dává 

nespravedlivou "výhodu" v samotném hlavním algoritmu... 

Každý hráč tedy obdrží několik "čísel" (jako figurky na šachovnici, ale místo králů, královen, věží, koní 

atd. obdrží "trojrozměrné figurky", které označují čísla, jimiž bude platit.  

Protože nezapomeňte, že tyto hry se hrají také ve vizuální vrstvě, kde se rovnováhy 

vytvářejí/vyhodnocují na základě symetrie čísel ve vzájemném vztahu, ale to je poměrně obtížné 

pozorovat, moje tabulky demonstrují určitý vhled do vizuální vrstvy. Je to jako trojrozměrná skládačka 

s číselnými údaji.  

Současně se počítá i stejné rozložení desky, které se hraje s číselnými hodnotami bojových čísel ve 

vypočtené vrstvě. Soustředím se na tuto vypočtenou vrstvu.  

Hra má dvě strany (i při více hráčích si každý hráč vybere buď stranu zla, nebo stranu dobra):  
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- Jeden hráč (tým) hraje s čísly 2, 3, 5 a 8. 

- Druhý hráč (tým) hraje s čísly 1, 4, 6 a 7.  

Každý hráč obdrží osminásobek svého čísla (toto je jen příklad, Matrix samozřejmě používá mnohem 

více čísel, ale takto můžete hru skutečně hrát, pokud chcete), takže: 

- Hráč Good obdrží osm dvojek, osm trojek, osm pětek a osm osmiček.  

- hráč Evil obdrží osm jedniček, osm čtyřek, osm šestek a osm sedmiček. 

To znamená, že každý hráč obdrží 32 čísel, která musí umístit na svou stranu hrací desky, která 

pokrývá 50 polí. Celkem bude na desce o 100 polích 64 pěšáků s čísly. 

Protože je hrací plocha pro oba hráče široce otevřená, mohou hráči vidět, která čísla jsou umístěna 

na kterých polích, a to jak oni sami, tak i jejich soupeř. To znamená, že čísla (pěšci) nejsou "skrytá" 

jako ve hře "Stratego", ale jsou viditelná pro obě strany.  

Nastavení startovní pozice hry se však provádí "naslepo" pro ostatní hráče, takže na začátku, když 

hráči umisťují desku pro zahájení hry, je uprostřed desky postavena "oddělovací zeď", takže nevidíte 

startovní pozici, kterou si vybral váš soupeř.  

Jakmile si oba hráči zvolí startovní pozici, zeď se odstraní, aby všichni viděli na vše (na následujícím 

obrázku je zeď stále přítomna jako tučná čára).   

Příklad možného nastavení začátku: hráč Dobra je nahoře na desce, hráč Zla dole: 

2 5 3 8 8 8 8 3 5 2 

 8 2 5 5 5 5 2 8  

  3 3 2 2 3 3   

  8 5 3 3 5 8   

    2 2     

 7 7     7 7  

  4 4 4 4 4 4   

   4 7 7 4    

 7 1 1 1 1 1 1 7  

1 6 6 6 6 6 6 6 6 1 

 

Provedení tahu je opravdu jednoduché: každý pěšec má schopnost jako šachový král: to znamená, že 

se můžete pohnout o číslo libovolným směrem, ale pouze o 1 pole. Můžete tedy jít doleva, doprava, 

nahoru, dolů a diagonálně do 4 rohů. To znamená, že máte k dispozici 8 pozic, na které můžete 

přesunout i číslo, pokud je kolem něj zcela volné (a pokud není na okraji hrací plochy). 

Pokud je sousední pole obsazeno jiným číslem, musíte buď toto číslo (pole) "obsadit" (zaútočit na 

něj), nebo se na toto pole prostě nepohnete a necháte obě čísla stát.  

Nejste tedy povinni zapojit sousední číslo, ale buďte si vědomi toho, že váš soupeř tak může učinit, i 

když jste takový tah neučinili. Může být tedy "nebezpečné" postavit se vedle jiného čísla, pokud se 

tím vaše (nové) pole dostatečně přiblíží (sousedí) s jiným číslem. 

Nicméně seřazení čísel a obklopení nepřátelských čísel je přesně ten způsob, jak hrát hru. 

Jaká jsou "pravidla zapojení" a co je cílem hry?  

Cíl hry je opravdu jednoduchý:  
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Hráč "Dobro" musí "vytvořit" číslo 11 (cílové číslo síta dobra).  

Hráč "Zlo" musí "vytvořit" číslo 9 (cílové číslo síta zla).  

A pravidla zapojení jsou: součet napadeného čísla s útočníkem. Výsledného pěšce/číslo pak ovládá 

kterýkoli z hráčů, podle toho, zda je to jedno z jejich čísel.  

To také znamená, že při každém útoku jsou z hrací plochy odstraněna dvě čísla, která jsou nahrazena 

jedním novým číslem (=součet útočníka a obránce). Nové "součtové" číslo se umístí na pole obránce 

a pole útočníka se vyprázdní.  

Zní to složitě, ale ve skutečnosti to tak není, je to velmi jednoduché, jakmile to začnete hrát. Vyhrává 

ten, kdo jako první dosáhne 5 cílových čísel (11 nebo 9). Nebo když na desce dojdou pěšci (protože 

čím více součtů se tvoří, tím méně pěšců je na desce), vyhrává ten, kdo má nejvíce vlastních cílových 

čísel. 

V případě potřeby můžete použít systém pro přidání nového pěšce zpět do hry, ale mělo by to být 

provedeno podle kvóty vítězství/proher v součtu bitev. Ve skutečném Matrixu se hrací čísla generují 

podle kolektivní morálky všech avatarů (tedy nás, lidí).   

Pokud je vytvořeno cílové číslo, stává se pevným číslem/polím, které již ve hře neinteraguje, pouze 

"blokuje" cestu ostatním pěšcům).  

Které kombinace generují cílová čísla? 

Taktika hráčů se mírně liší podle toho, na které straně hrajete. Na rozdíl od šachů, kde je kromě 

výhody úvodního tahu jedno, jestli hrajete černými nebo bílými, v "Matrixu 911" to mění strategii, 

kterou budete muset dodržovat (bohužel to platí i v reálném životě, lidé jsou na straně obránců).  

Teoreticky mají obě strany stejné možnosti/šance/pravděpodobnosti výhry, ale je "snazší" hrát se 

stranou, která musí generovat devítky. Řekněme, že to je agresivní strana, zatímco dobrý Hráč, který 

generuje jedenáctky, je více defenzivně orientovaný.  

Díky tomu je hra ještě zajímavější, protože podle toho, kterou stranu si vyberete, se budete řídit jinou 

taktikou. Proč je v taktice takový rozdíl? Je to dáno povahou hry a kombinacemi, které generují 

jedenáctky a devítky. 

Nejprve se podívejme na 2,3, 5, 8 s cílovým číslem 11 od hráče Good (obranná strana): 
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Čísla Hráč Dobrý Čísla Hráč Zlo Výsledné číslo Součet 
 

2 1 3 (G) 

2 4 6 (E) 

2 6 8 (G) 

2 7 9 (cílové číslo zla) 

2 9 11 (Dobré cílové číslo) 

To znamená, že dvojka má 60% 
míru převrácení (převrácení 
1,6,9). 

  

3 1 4 (E) 

3 4 7 (E) 

3 6 9 (cílové číslo zla) 

3 7 10=1, ale Dobrý také cíl č? 

3 9 3 (G) 

To znamená, že trojka má 40% 
míru převrácení (převrácení 
7,9). 

 Funguje oddělovač cyklů 37 
také jako 11? Tedy cílové č.? 

5 1 6 (E) 

5 4 9 (cílové číslo zla) 

5 6 11 (Dobré cílové číslo) 

5 7 3 (G) 

5 9 5 (G) 

To znamená, že 5 má 60% míru 
převrácení (převrácení 6,7,9). 

  

8 1 9 (cílové číslo zla) 

8 4 3 (G) 

8 6 5 (G) 

8 7 6 (E) 

8 9 8 (G) 

To znamená, že 8 má 60% míru 
převrácení (převrácení 4,6,9). 

  

11 1 3 (G) 

11 4 6 (E) 

11 6 8 (G) 

11 7 9 (cílové číslo zla) 

11 9 2 (G) 

To znamená, že 11 má 60% 
míru převrácení (převrácení 
1,6,9). 

  

 

Mírou převrácení rozumíme, v kolika % "setkání" s opačným číslem (1, 4, 6, 7) se výsledek převrátí na 

jedno z vašich čísel (2, 3, 5, 8).  

Nyní se podívejme na 1, 4, 6, 7 s cílovým číslem 9 od hráče Evil (útočná strana): 
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Čísla Hráč zla Čísla Hráč Dobrý Výsledné číslo Součet 
 

1 2 3 (G) 

1 3 4 (E) 

1 5 6 (E) 

1 8 9 (cílové číslo zla) 

1 11 3 (G) 

To znamená, že 1 má 60% míru 
převrácení (převrácení 3,5,8). 

  

4 2 6 (E) 

4 3 7 (E) 

4 5 9 (cílové číslo zla) 

4 8 3 (G) 

4 11 6 (E) 

To znamená, že čtyřka má 80% 
(!) míru převrácení při 
převrácení 2,3,5,11. 

  

6 2 8 (G) 

6 3 9 (cílové číslo zla) 

6 5 11 (Dobré cílové číslo) 

6 8 5 (G) 

6 11 8 (G) 

To znamená, že 6 má 20% míru 
převrácení (převrácení 3). 

  

7 2 9 (cílové číslo zla) 

7 3 10=1, ale dobrý (73) 

7 5 3 (G) 

7 8 6 (E) 

7 11 9 (cílové číslo zla) 

To znamená, že 7 má 60% míru 
převrácení 2,8,11. 

  

9 2 2 (G) 

9 3 3 (G) 

9 5 5 (G) 

9 8 8 (G) 

9 11 11 (Dobré cílové číslo) 

To znamená, že 9 má 0% míru 
převrácení (logické, protože je 
to neutrální číslo jako 0). 

  

 

V tomto algoritmu 191 her má hráč na straně zla tři "silná" čísla 1, 4 a 7. Jednička a sedmička mají 60 

% "flip-rate" proti čtyřem číslům dobrého (božího?) hráče (hráčů). Ale 4 je ještě silnější! Má 80% váhu 

úspěšnosti, to mě překvapilo. (Zpětně vidím, že je to hlavní cílové číslo 1984 alias 4 ve "výše 

uvedených" hrách, ale to jsem tehdy ještě nevěděl).  

Takže ano, je snazší hrát s "temnou stranou", i když si stále myslím, že pokud a když hráč Dobrého síta 

začne hrát inteligentně společně se všemi svými čísly, mohou dvojky, trojky, pětky a osmičky 

vyprodukovat dostatek jedenáctek (cílové číslo Dobrého síta), aby udržely rovnováhu a proměnily 

tento pekelný svět v ráj pro všechny.  
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Dalo by se tedy říci, že šťastná čísla jsou 1, 4, 6 a 7. S tak silným poměrem převrácení trochu 

podvádějí. Když je 7 vlajkovou lodí, každý přece zná trojitou sedmičku, ne? (777 je vlastně Dobrá, 

protože je to 21 nebo3, ale to je na jiné úrovni/pohledu/jednotce). No, ukazuje se, že je to správně, 

protože 7 je v matici velmi silné číslo.  

A 7-11 je děsivé cílové číslo Zla... Sedmička nejenže má 60% míru převrácení, ale dokáže převrátit 

jedenáctku (což je cílové číslo Síta dobrých čísel) na devítku, jejich vlastní cílové číslo. Velmi 

nebezpečné číslo pro Světlou stranu. Na Dobré straně má tuto schopnost číslo 2, které převrátí 

(cílovou) 9 na (cílovou) 11, ale 2 si musí dávat pozor na 7 (logicky, opět číslo 27), pokud nechce být 

převrácena na své opačné cílové č. 9. 

Další úrovní je úroveň Duo, na které pracují složitější verze tohoto algoritmu. Úroveň Duo jsem 

důkladně nezkoumal, ačkoli kousek algoritmu najdete uvnitř tabulky Strom poznání, kde můžete 

vidět, které duo je proti sobě postaveno ve dvou protilehlých sítích.  

Ne, soustředil jsem se na úroveň Trio, což je podle mě hlavní hra v rámci matrixu (možná se mýlím), 

protože úroveň Trio se skládá ze tří čísel, svaté trojice. Tato úroveň funguje trochu složitěji než 

přímočaré sčítání základních součtů pěšců. V této úrovni se hraje skutečně jako šachová partie, ale 

každé číslo trojice má svůj zvláštní význam, stejně jako u šachových pěšců. Existují různé "druhy" 

trojčíslí, také stejně jako v šachu (pěšci, věže, jezdci, věže a samozřejmě dáma a král), ale ve hře 396 

Matrix je na šachovnici mnohem více králů a dam než v šachu. Každá trojice čísel má své silné a slabé 

stránky podle toho, s jakým číslem bojuje, stejně jako v předchozí hře 9/11, ale "míra převrácení" se 

počítá úplně jinak, záleží na (protilehlých) figurkách, ovládaných sítem.  

Existují 4 kategorie trojic: ďábelské trojice, božské trojice, "normální" trojice (pěšci, nespeciální čísla) 

a skryté 119 396 trojice (které se současně používají v křížovém algoritmu). Již jsem se zmínil o 

ďábelských trojicích jako 666 (18 na úrovni dua), 141 (42 na úrovni dua), 171 (27 na úrovni dua), 231 

(33 na úrovni dua), 232 (34/43 na úrovni dua), 465 (opět 42 na úrovni dua), 561 (66 na úrovni dua), 

258 ('zkažený' základní součet 6 pro kombinaci 3 dobrých čísel: V řadě božských čísel jsou čísla jako 

111 (svatá trojice), 137 (jedenáctka na úrovni duo), 147 (dobrý protějšek 258, ale s dobrým 

základním součtem 3 pro tři zlá čísla), 333 (myslím, že dobrá devítka), 777, ... Objevil jsem víc 

ďábelských trojic než božských trojic.  

Některé z těchto trojic mají hlavní trojici, jako například 191 s náhradními 119 a 911, nebo 171 se 117 

a 711, nebo jako 232 s 322 a 223. Ty jsou ve hrách velmi důležité, protože se jedná o cílová čísla. Ne 

všechny trojice jsou cílová čísla, ale algoritmů je hodně, takže někdy může být číslo cílové, zatímco v 

jiném algoritmu/hře/části hry je "jen" hracím číslem. Ano, současně se stejnou sadou dat, kterou 

používají všechny různé algoritmy současně. A také Quatro a výše samozřejmě, přičemž 1984 je 

nejdůležitější quarto. Dalšími velmi důležitými Quatry jsou samotná síta čísel Dobra a Zla, 2358 a 

1467.  

Měl jsem v úmyslu podrobně vysvětlit algoritmy, které jsem objevil ve svých tabulkách, ale obávám 

se, že na to už nemám čas, protože termín uvedení na trh je příští týden a já stále dokončuji knihu, 

místo abych připravoval slušnou strategii uvedení na trh. Stejně nemám peníze, takže to bude 

obrovské riziko, když se budu snažit dostat tyto informace ven bez pomoci a prostředků. Ale části 

algoritmů ve všech mých pracích/rozpisech můžete jasně pochopit a vidět sami, pokud si je důkladně 

prostudujete. A nemohu sem zařadit dalších 66 tabulek, které skutečně ukazují 396-procesů se 

seznamem 119 396 skrytých čísel, protože to stále považuji za příliš nebezpečné pro zveřejnění. 

Svoboda projevu - část II: širší souvislosti 
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Zpět do reality. Nečekal jsem, že budu muset napsat druhý díl o svobodě slova, ale těsně před 

vydáním této knihy se v mé zemi stalo něco velmi důležitého. Došlo k velkému skandálu, dokonce se 

to dostalo i do CNN, když známý vlámský satirický autor Herman Brusselmans napsal šokující 

protestní článek do Humo, slušného belgického infotainmentového týdeníku. Byl nesmírně 

znechucen zpravodajskými záběry, které viděl na malém palestinském chlapci, který zoufale plakal a 

vyl pro svou matku, protože ležela pod hromadou trosek. 

Autor to popsal ve svém článku, a protože má také přítelkyni a malého chlapce, tato představa ho tak 

rozzlobila, že napsal článek, v němž tento spravedlivý hněv popsal. Když jsem si ale poprvé přečetl, co 

napsal (pouze větu, kvůli které byl napaden a která byla na titulce), byl jsem jeho výrokem velmi 

šokován: "Obraz toho plačícího a vyjícího chlapce mě rozzuřil natolik, že mám chuť každému Židovi, 

kterého potkám, vrazit ostrý nůž do krku!". Opravdu jsem nemohl uvěřit tomu, co jsem právě četl, 

opravdu?  

Jak nebezpečné prohlášení, nenávistné, rasistické, nic ani trochu dobrého se o tom nedá říct. Nemohl 

jsem uvěřit, že pan Brusselmans napíše a zveřejní takový politováníhodný výrok. Zvláště proto, že 

jsem ho znal jako spisovatele a on je obvykle skutečně velmi sarkastický a satirický autor, který si čas 

od času pro zasmání šlápne na kuří oko. Ale nic skutečně závažného, žádná politická ani jiná 

nemorální kulturní propaganda, jen spousta groteskních slovních hříček, většinou s úchylným ostřím. 

Není to úplně můj šálek humoru (na můj vkus je někdy až moc "vulgární"      ), ale někdy je i docela 

vtipný a mnohokrát mě upřímně rozesmál, takže člověk musí brát špatné vtipy s těmi dobrými.  

A teď tohle? Tohle vůbec není satira nebo sarkasmus, ne, to je neuvěřitelné! Chce zabíjet nevinné 

Židy "jen" proto, že jsou Židé, a/nebo proto, že Izrael páchá genocidu? (tato část je bohužel pravdivá.) 

Především je to velmi krátký úhel pohledu, protože jak bylo vysvětleno ve 3. kapitole, je za to 

zodpovědná pouze hrstka lidí, kteří jsou shodou okolností Židé, ale zároveň jsou také smrtelně 

nebezpeční sionisté, a ti jsou u skutečné moci.  

A to neznamená, že VŠICHNI sionisté jsou smrtelně nebezpeční nebo zlí, přestaňte vytvářet takové 

mylné domněnky a konotace, když si přečtete něco, co vás uráží. V tomto příkladu je samozřejmě 

odkaz pouze na sionisty, kteří se chovají silně nemorálně, proto slovo "smrtící", abych určil, o jakém 

"druhu" sionistů ve své větě mluvím, a ne abych určil "povahu všech sionistů". Zdá se, že autor by 

měl v dnešní době napsat příručku, jak interpretovat své věty, protože jinak hrozí, že se dostanete do 

takových potíží, jakým bohužel v současné době čelí pan Brusselmans. 

Rozhodl jsem se tedy přečíst si celý článek, a když jsem si pak mohl tuto podivnou větu zasadit do 

skutečného kontextu celého jeho článku, bylo mi jasné, že skutečné základní poselství pana 

Brusselmanse světu zní: 

"Kurva, takhle se cítit nechci! Nechci se cítit, jako bych chtěl každému Židovi, kterého 

potkám na ulici, vrazit nůž do krku! Nenávidím ten vnitřní vztek v kostech proti rase lidí, v 

tomto případě Židů. Moje mysl si je automaticky spojuje s vojáky, kteří bombardují a 

vyhladoví nevinné ženy a děti, kteří se tím pak chlubí v celostátní televizi a jejichž vrchní 

velitelé dokonce sklízejí za své etnické čistky ovace ve stoje v americkém Kongresu... 

Nesnáším, že moje mysl spojuje obyčejné, milující Židy s izraelskou genocidou, ale nemohu si 

pomoci: takhle to CÍTÍM! To je to poselství: není normální, že cítím tenhle vztek, tyhle 

nenávistné zlostné myšlenky, dost ironicky poháněné zoufalstvím a soucitem, se mi neustále 

honí hlavou, a já je tam vůbec nechci!  
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Proč nikdo nezastaví tuto krutou genocidu? Proč Židé nedělají více, aby to všechno alespoň 

veřejně ostře odsoudili, a ještě lépe, aby se pokusili ukončit válku tím, že budou 

požadovat/protestovat za mírová jednání?" 

Opravte mě, jestli se mýlím, pane Brusselmansi, ale myslím, že ne. Váš článek jsem pochopil.  

Tyto otázky jsou jistě legitimní, ale je frustrující, že na ně nikdy, nikdy nedostanete odpověď. A tato 

frustrace, když vidíme všechnu tu bolest způsobenou naprosto nevinným lidem, nám všem tak krvácí 

srdce, že jsme až v bodě, kdy si mysl všechno zjednoduší a vy "prostě chcete vrazit nůž do krku!". To 

je podstata varování: genocida rozzuří dobré lidi až do té míry, že se sami mohou stát násilníky a 

přestat být dobrými. 

Pokusím se zde neudělat stejnou "chybu" jako pan Brusselmans a nebudu na konec té věty o bodnutí 

nožem dávat "etnický identifikátor", ale teď už lépe pochopíte, že na tom vlastně ani nezáleželo, 

mohl (a možná měl) tu větu zastavit právě tady, aniž by spravedlivý hněv směřoval výhradně směrem 

k židovskému národu. Jedinými skutečnými odpovědnými jsou lidé nahoře a tato polarizace na nižší 

úrovni mezi rasami a etniky je velmi nebezpečná a podněcuje násilné pocity na obou stranách. Právě 

před tím se nás pan Brusselmans snaží varovat. 

Nakonec je skutečný kontext věty přesně opačný, než z čeho je nyní pan Brusselmans obviňován: 

rasismus, antisemitismus, nenávistné projevy,... Bylo proti němu zahájeno několik soudních 

procesů, Instagram ho automaticky zrušil, Main Stream Media ho opravdu, a tím myslím opravdu, 

tvrdě staví do role "zlého muže" a otevřeně ho obviňuje ze všech výše uvedených věcí.  

Dokonce i jeden z jeho kolegů-spisovatelů z Humo, jistý nizozemský spisovatel Arnon Grunberg, který 

pro Humo pracoval více než 25 let, se rozhodl "vzít to za své". Na protest podal v Humo výpověď, 

protože byl znechucen článkem svého kolegy-spisovatele, který "nepovažuje za satiru!". Jako takové 

jsou to podle Arnona Grunberga "psychopatické vražedné fantazie" od pana Brusselmanse. To má v 

Belgii značný dopad, neboť i on je známým a uznávaným autorem, který oponuje a napadá názor 

svého kolegy.  

Možná to už trochu prozradilo jeho jméno, pan Grunberg je Žid a vypadá hodně jako Mark 

Zuckerberg, ale méně pohledný      . Já vím, neměl bych si dělat legraci z fyzického vzhledu, stejně 

jako Herman Brusselmans, který nazval Bibiho Netanjahua "malým, tlustým a plešatým Židem". Je to 

rána pod pás, a obávám se, že ani ne vtipná. Tak doufám, že můj vlastní nemístný vtip o vzhledu pana 

Grunberga má přece jen trochu větší opodstatnění a alespoň vám vykouzlí úsměv na tváři (jsou si 

opravdu podobní, podívejte se na jejich fotky      ). Ale i takové urážky patří k frustraci, být 

bezmocný a bezradný může být opravdu tak k vzteku, že křičet urážky se najednou zdá jako to jediné, 

o co se můžete ještě pokusit... 

Ale v tomto případě jsem rád, že autor Bibiho Netanjahua uráží, protože mi to dává ideální příležitost 

vysvětlit něco jiného, co je velmi důležité. Nejprve rychlý rozbor věty: urážlivými částmi jsou 

samozřejmě přídavná jména "malý, tlustý a plešatý", a nikoli "definující" (urážku přijímající) Žid na 

konci. Jen aby si nikdo nemyslel, že pan Brusselmans chtěl použít slovo Žid jako urážku, možná by to 

tak mohlo vypadat. Ale o co mi jde? No, já samozřejmě nemám pro toho Bibiho vřelé místečko v srdci 

a tím, že opakuju urážku pana Brusselmanse, no, vlastně... opakuju tu urážku, aby ji všichni viděli 

     i když říkám, že bychom se měli sami zdržet okrajových urážek a přehnaných nadávek. 

Podprahově urážky směrem k Bibi Netanjahuovi, tomu malému tlustému plešatému parchantovi, 

stále fungují, a to i v kontextu opačného pohledu. Ale ne, ups, už jsem to zase udělal      .  
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Chápete, o co mi jde: dávejte si pozor na to, co sdílíte! Protože i toto je velmi ošemetné; jako příklad 

opět použiji zahajovací ceremoniál olympijských her: To jsem viděla jednou (částečně) ze zvědavosti a 

bylo to opravdu otřesné a skandální (zejména zatahování dětí do jejich taháku, zbytek bych snesla). A 

spoustě lidí, nejspíš dokonce většině lidí, se to taky opravdu nelíbilo. Pro LBGTQIA+ drag show je čas a 

místo, a zahajovací ceremoniál olympijských her mezi ně nepatří. 

Vůbec tedy netvrdím, že by takové pořady měly být zakázány, naopak, protože svoboda slova 

funguje oběma směry. Ale existují také důležitá omezení s ohledem na morální hodnoty, které 

předáváme našim dětem. Vše, čeho je "příliš mnoho", co není v poměru, co není v rovnováze, je 

špatné. Příliš liberální? Špatné. Příliš konzervativní? Špatné. Příliš fanatické? Špatné. Příliš 

náboženské? Špatné. Olympijská sportovní plošina přitahuje k pohledu na ceremoniál spoustu dětí, 

takže se doporučuje trocha opatrnosti. Došlo k vážným chybám (pokud to ovšem nebylo úmyslně, z 

čehož bohužel silně podezírám     . 

A tady přichází "ďábelský trik": všichni lidé, které obřad pobouřil, vyjádřili svůj spravedlivý hněv na 

všech sociálních sítích tím, že... sdíleli "sprostá" videa z tohoto rouhavého divadla znovu a znovu! 

Se stejnými negativními podvědomými vedlejšími účinky, jaké měly vyvolat v první řadě, stejně jako 

to, že od nynějška si každý, kdo si přečte tento text, bude Bibiho Netanjahua spojovat s odporným 

malým tlustým plešatým parchantem: Bibi plešatý bastard! I když je čtenář "na jeho straně", začne 

mu to vrtat hlavou a utkví mu to v paměti. Pro jeho definici raději používám slovo "bastard" místo 

"žid", protože se k němu hodí mnohem lépe. Je ostudou židovského národa.  

Promiňte, ale já si opravdu nemohu pomoci, ne vždy praktikuji to, co hlásám, jsem také naštvaný 

člověk a v případě maniakálního nacistického gestapáka a genocidního fašisty, který ubíjí hladem 

ženy a malé děti, protože je opravdu pomatený a myslí si, že má poslání od Boha (ve skutečnosti je 

to ten druhý, kterého sledujete, milý Bibi Plešatý Bastarde), nemám téměř žádné výčitky svědomí, že 

jsem ho urazil. Bohužel to je zřejmě to jediné, co nám zbývá     protože takoví idiotští fanatici nikdy 

nepřemýšlejí o tom, jestli se třeba jen trochu nemýlí, vždycky arogantně předpokládají, že mají 

stoprocentní pravdu. Ale jak moc se ve skutečnosti mýlí... pokud existuje nějaká spravedlnost v 

posmrtném životě, bude mít plešatý bastard Bibi velmi, velmi horké místo... 

Proč nejsou takoví "vůdci" zavřeni do psychiatrické léčebny dříve, než mohou napáchat tolik škody 

jako šílenci? Dělají to s normálními lidmi, kteří neublíží ani mouše, 'aby nikomu neublížili! (nebo 

sobě)". Proč se to nevztahuje na politiky, kteří aktivně masově škodí celým populacím! Mohou být 

stejně šílení jako kdokoli jiný, a v této péči se to opravdu strašně projevuje. Proč je jim dovoleno dělat 

to, co dělají? Proč ho vojáci poslouchají? Proč? Proč? Proč? Může mi prosím někdo pomoci pochopit 

toto šílenství? 

A právě teď jsem použil další ďáblův trik: opakování, opakování, opakování. Záměrně jsem 

několikrát použil slogan "Bibi, plešatý parchant", aby se díky opakovanému sdělení dostal do vašeho 

podvědomí. Nyní si pomalu, ale pevně začnete spojovat Bibiho s tím, že je to Plešatý bastard. To, že 

je Plešatý, mě samozřejmě nezajímá, pro indoktrinaci je důležité pouze slovo "Bastard", ale Plešatý 

potřebuji kvůli plynulé aliteraci BaBa, protože slogan musí být dostatečně chytlavý, aby se vám usadil 

v mozku. Ostrá aliterace s dostatečným počtem opakování obvykle udělá své, ale existuje mnoho 

způsobů, jak ovlivnit podvědomí mozku. A jakmile je semínko zasazeno do vašeho mozku, pak snad 

všichni začnete dvakrát přemýšlet o tom, zda je dobrý nápad dovolit takovým lidem (Bastardům), 

aby s naším tichým souhlasem ovládali celý svět, nebo ne. 

Takže ano, přeji mu karmu a doufám, že se ten plešatý bastard Bibi udusí humrem a zemře (rychle a 

bez velkého utrpení), nejlépe dříve než později, jen aby se co nejdříve zastavila válka. V co ale 
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nedoufám, je, že ho někdo zabije, protože a) jsem proti jakémukoli násilí a b) to by byl příliš 

snadný/s(h)ortní trest za všechna ta úmrtí a bolest, které má na svědomí. Opravdu by si zasloužil 

zavřít do žaláře, kde by měl denně jen vodu a chleba (to je víc, než mají chudáci Palestinci teď), a pak 

zahodit klíč. Doslova šílený psychopatický egomaniak, kde jsou ti chlapi s bílými svěracími 

kazajkami, když je potřebujete! 

Musím se přiznat, že jsem také vinen tímto bezohledným přeposíláním zpráv a videí na sociálních 

sítích: Při zpětném pohledu bych si měl opravdu začít dávat větší pozor, protože to téměř jistě nadělá 

víc škody než užitku (závažnost závisí na konkrétním případu). 

Doufám, že jste tyto sublimační a opakovací techniky (k opakování přispívá i vaše vlastní 

přeposílání/sdílení) pochopili na příkladu plešatého bastarda Bibiho (tučně      ), takhle je stejně 

aspoň trochu k něčemu dobrý... Opravdu jsem se naučil až příliš mnoho o tomto hnusném 

"převrácení" - triku (další Ďáblova technika, cokoli dobrého/pozitivního může být a bude použito 

proti vám tím, že to obrátíte vzhůru nohama); pokud jsem toho schopen s takovou zrůdou, jako je 

Netanjahu. 

Omlouvám se za tuto BBBBB (BiBi Plešatý Bastard tučně, nemohl jsem odolat naposledy      ) 

odbočku. Taky jsem velmi zklamaný a naštvaný na pana Grunberga. Nejspíš patří mezi ty 

inteligentní lidi, kteří se záměrně rozhodli nepochopit správně kontext článku. Odvádí pozornost od 

skutečných problémů k tzv. samozvanému aktivismu (dokonce odešel z práce v HUMO!) proti 

rasismu, nenávistným projevům apod.  

Ale dám mu šanci dokázat, že se mýlím, a pošlu mu kopii této kapitoly, abych mu podrobně vysvětlil 

jeho chyby a dal mu šanci se něco naučit. Jsem zvědavá, jestli se někdy dočkám reakce, nejspíš ne, 

protože tyhle věci jsou prostě trochu specificky napsané, aby se daly špatně interpretovat, nebo v to 

aspoň doufám, protože se opravdu snaží točit pořád a všude kolem všeho. A jako takový bude téměř 

nemožné dokázat, že se mýlím, a to i při všech jeho výmluvných gramatických tricích a "obratech", 

které mají všechny zmást, aby si mysleli, že Temná strana jsou vlastně ti dobří, kteří nás musí chránit 

před nenávistnými projevy, aby "zachránili naši demokracii". Ano, správně.  

Pan Brusselmans se snažil být přítelem tím, že byl upřímný a všechny varoval, pane Grunbergu, ale 

kdo by s přáteli, jako jste vy, potřeboval nepřátele? Zjevně máte rád jen "ano"-člověky, muže z firmy, 

kteří s vámi nikdy nesouhlasí. Váš intelekt správně vyhodnotí, že článek pana Brusselmanse není 

satira, ale hned toho zneužije k tomu, aby prohlásil, že to je důvod, proč by článek neměl být 

povolen, protože je nebezpečný a není chráněn jako satira podle svobody slova.  

Absurdní, když se čte ve správném kontextu, ale cokoliv funguje, myslím? A je to nebezpečné, ale 

ne z důvodů, které tvrdíte (nenávistné projevy, výzva k násilí na židovském národě), ne, je to 

nebezpečné, protože to nezapadá do vaší sionistické příručky, protože se to alespoň pokouší něco 

změnit, aby se zastavila ta strašná genocida. 

Kde byl váš spravedlivý hněv, když Izrael začal kobercově bombardovat malé děti, pane Grunbergu? 

Proč jste tehdy nepoužil svůj hlas a nepřestal jste z protestu proti tomu, že "vaši" lidé rádi organizují 

genocidy, dělat Humora? To by bylo něco pozitivního, ale ne, vy jen využíváte svého vlivu, abyste 

chránil své pány, a tím pádem i jimi páchané genocidy. Jistě, veřejně "oficiálně" válku z dobroty srdce 

odsuzujete, ale všichni víme, že je to jen "udržování zdání". 

Podívejte se na fakta a důsledky svých postojů a činů, a ne na velmi uhlazené lži a gramatiku, 

kterými to všechno zakrýváte. Hyacint Bucket ("Bouqué!"      ) by na vás byl pyšný, pane Grunbergu, 

gratulujeme! (Četl jsem váš rozhovor, nejste jediný, kdo umí věci převracet). Nejste nic víc než 
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dvojsmyslný, lacině prolhaný rádobyhrdina. Jste blázen, jestli jste si myslel, že to nechám jen tak 

být... se vší tou rudou, rudou, krví na vaší hlavě... Tomu se říká "metafora" smíchaná s barvitým 

textem písně, pane Grunbergu, vím, že jste ty bomby neshodil sám, ale mohl jste to klidně udělat... v 

katovském stylu ☹. 

Předpokládám, že jste za svůj odchod z Humoru dostal v zákulisí bohatou odměnu? Což je práce, 

kterou vzhledem k tvým spisovatelským úspěchům stejně nepotřebuješ, a jsem si jistý, že jiný 

podobně zaměřený časopis tě přivítá s otevřenou náručí. Jste opravdu laciná (obrazně, ne doslova, 

samozřejmě), peněz chtivá, nemorální, válkychtivá nelidská děvka?  

Kde je váš boj za skutečně utlačované? Falešná morálka ja. Omlouvám se, opravdu jsem si nemohl 

odpustit pár hyperbolických nadávek, na počest a obranu pana Brusselmanse      ale také proto, že 

vím... vím, že víte, víte? Není nic odpornějšího než veřejná osoba, která zneužívá svého postavení a 

moci k tomu, aby pomohla utlačovat lidi, "pro jejich dobro". Proto jsem ta vaše odporná přídavná 

jména napsal tučně.  

Po opětovném přečtení jsem si uvědomil, že jsem to možná trochu přehnal, a také po přečtení 

nového rozhovoru s vámi, kde jste trochu nuancoval a vyjádřil naději, že váš kolega nebude odsouzen 

za trestný čin, vám to připadá jako příliš tvrdý trest. Ale myslím si, že veřejný trest se již zhmotnil 

prostřednictvím takových činů, jako je ten váš, protože mediální bouře, která ničí pověst pana 

Brusselmanna, je nezastavitelná. Škoda už byla napáchána. Takže možná a s největší 

pravděpodobností je to z vaší strany jen další výkladní skříň, udržování zdání a podobně, ale nezůstalo 

to bez povšimnutí. Možná to dokonce myslíte vážně, nebo si to myslíte, takže můžete v noci klidně 

spát. Svědomí je zvláštní věc; rádo klame samo sebe. 

Nakonec jsem se rozhodl urážlivou pasáž ponechat, ale vyškrtl jsem z ní 2 velmi urážlivá slova, 

protože jsem si vzpomněl, že jsem (už dávno) někde četl, že se považuješ za věrohodného gaye 

("geloofwaardige homo"), a poté jsem napsal tuto dvouslovnou urážku. Protože to bylo myšleno jako 

fiktivní urážka, a ne jako popis tvých skutečných sexuálních aktivit, odstranil jsem tuto konkrétní 

urážku, protože vzhledem k tvým vlastním sexuálním dispozicím vtip fungoval jen tehdy, když 

neodpovídal tvým skutečným preferencím (a mohl tak být urážlivý pro tvé kolegy-gaye, kteří tuto 

urážku s gustem rádi provádějí). Nebo... jsem si snad po cestě trochu špatně vyložil nějaký 

kontext           ?      1-1, ty buzno!" (což není protihomosexuální urážka, btw, viz South Park, 13. 

série, 12. díl, jako důkaz). Varování: v předchozím odstavci byla použita ironie, sarkasmus, cynismus 

& taktika klamání kontextem... 

Také jsem se dočetl, že jste se přiznal, že jste táhl ženu po hotelovém lobby a tahal ji za vlasy, a že 

jste se doslova plazil jako zbitý pes, abyste se zesměšnil, když do pokoje vešel přítel osoby, se kterou 

jste měl sex, a vyhrožoval vám... a že jste na to velmi hrdý... Místo toho, abyste byl hrdý na svůj 

strach, možná se nepleťte s lidmi, kteří mají partnera? Určitě zníš jako pekelný chlap... Identifikuješ se 

jako chlap, nebo snad místo toho jako malé vystrašené štěně? I to se zdá být v dnešní době jednou z 

možností... Woef! Jen se ptám... Teď už lépe chápu tvé morální normy. To staví váš útok na pana 

Brusselmanse do velmi zajímavé a důležité perspektivy... Není zrovna příjemné být na straně obětí 

útoku (pokusu) na charakter, že, pane Grunbergu? 

Většinu urážek jsem si tedy ponechal, protože jsou lidé, kteří si je zaslouží ještě víc, ale ne o moc. 

Protože kdo je morálně nejzkaženější a nejhorší: zadavatel rozkazu, nebo hloupý vykonavatel 

rozkazu, který slepě dělá, co se mu řekne? Rozkazovači jsou bohužel ti praví psychopati , a to 

nepoužívám to slovo nesprávně jako vy. Je skutečně pravda, že vrazit někomu nůž do krku je 
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psychopatické, ale pan Brusselmans nikdy nevyzýval k žádnému násilí, právě naopak, pokud jste 

jeho článek pochopil úplně.  

To, že ho obviňujete z psychopatie a používáte konotaci strašlivého pobodání, znamená, že ohýbáte 

pravdu (a přesto se jí držíte), abyste to na pana Brusselmanse hodil. A obávám se, že to víte až příliš 

dobře. Takže ano, myslím, že jste si svůj díl urážek (které jsou mimochodem všechny pravdivé) spolu 

se svými loutkovodiči definitivně zasloužil. 

Zažalujte mě, pane Grunbergu (ačkoli otazníky na konci mých vět by vás měly odradit od toho, abyste 

tak mohl učinit na základě zákona), je mi to úplně jedno, nezbylo mi vůbec nic a nejspíš stejně brzy 

umřu, takže si trhněte nohou, vy nemorální bastarde! Škoda, že nejsi taky plešatý, jinak bych mohl 

znovu použít svůj slogan Bibi Plešatý Bastard (už je to tu zase      ). Jo a tvůj "filozoficky intelektuálně 

přemýšlivý a násilnický" styl psaní je fakt na hovno, to je samozřejmě subjektivní, ale já osobně bych 

za tvou          "tvorbu" těžce vydělané peníze neutrácel. 

Vaše jednání možná přispělo k výhrůžkám smrtí (přemýšleli jste o tom někdy?), které se nyní 

dostaly i k zástupci šéfredaktora Humoru, čestnému člověku, který měl odvahu dát panu 

Brusselmannovi zelenou. Byl nucen podat trestní oznámení na neznámé osoby za tyto zlomyslné 

stresující a psychicky ničivé výhrůžky smrtí. NENÍ to něco, na co bych se sám těšil ☹. 

Není tedy překvapením, když se dnes v novinách dočtete, že HUMO vydalo nové prohlášení, které má 

vše uklidnit a relativizovat. Kvůli špatné interpretaci jedné věty jsou nyní v sázce životy. Pokud mi 

tento nový článek, který najdete na stránkách HUMO, připadá velmi dobrý a výstižný, důrazně hájí 

svého autora a také vysvětluje důležitost kontextu, jak se o to snažím i já zde.  

Proto uvedli, že se možná dopustili chyby v úsudku a že "nešlo o nejskvělejší pasáž rozsáhlého díla 

Hermana Bruselmana". S čímž nesouhlasím, myslím si, že je to nejgeniálnější & nejodvážnější 

pasáž, jakou kdy napsal, když se uvede v kontextu. Chápu však "omluvu" HUMO, vzhledem k 

citlivosti toho všeho mohli článek skutečně doprovodit upozorněním, vysvětlujícím i kontext.  

Pokud/pokud píšete takové extrémně provokativní věci, musíte se snažit, aby nebyl prostor pro 

chybnou interpretaci, což samozřejmě není snadné. Čtenáři nejsou žádní hlupáci, takže je těžké najít 

správnou rovnováhu. Jinak se ale poselství ztratí a pak jste tak obrovsky riskovali zbytečně. S 

neblahým výsledkem, který nyní vidíme rozvíjet v tomto případě.  

A pak Humo udělal něco opravdu geniálního: celou tu nechvalně známou pasáž znovu zopakoval ve 

svém vlastním prohlášení. In your face      . Dobrá práce, rozhodně to dokazuje názor, že článek by 

neměl být cenzurován, a doprovodné prohlášení se postaralo o to, aby tentokrát nemohlo dojít k 

žádnému nedorozumění. A ne, tohle není případ příliš málo, příliš pozdě, naopak se čestně postavili 

za pana Brusselmanse, a dokonce útočí na jeho útočníky pravdou. Pěkné, kdybych na takový luxus 

měl peníze, objednal bych si předplatné HUMO. A také všem doporučili, aby se nenechali odvést od 

toho skutečně důležitého, co se děje a čemu se měla pasáž věnovat především: zatracené izraelské 

genocidě! GO HUMO! 

Evropská židovská asociace (EJA) a Forum der Joodse Organisaties (FJO) se dokonce snažily zablokovat 

distribuci časopisu, cenzurovat ho a Humo nakonec ustoupil a stáhl online verzi (ale ne tu papírovou, 

tu pak zopakoval online, aby se všichni mohli přesvědčit v jejich vlastním oficiálním prohlášení      ). 

Několik organizací teď autora napadá u soudu. 

Dokonce i "úřady" zahajují trestní vyšetřování pana Brusselmanse. Proč? Protože se odvážil napsat 

holou pravdu: politika a činy Izraele nutí lidi na celém světě nenávidět židovský národ a podněcují 
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skutečný antisemitismus. A to samozřejmě není vůbec v pořádku, ale je to pravda. Snažil se nás 

před tím varovat, a to svým vlastním provokativním stylem.  

Copak už nesmíme mluvit pravdu?! Tohle je 1984 v akci, dámy a pánové.  

Nedivil bych se, kdyby lidé z Humo a pan Brusselmans (vzpomeňte si na časopis Charlie Hebdo     ) v 

tuto chvíli pravděpodobně žili ve strachu o život svůj a svých blízkých. A ten chudák se nás všechny 

snažil jen varovat, že tahle genocida s taktikou hladovění a jasných kolektivních trestů způsobuje, 

že všichni nenávidí židovský národ!!!! Až do té míry, že by se někteří z nás mohli zbláznit natolik, že 

by šli ven a skutečně ubodali náhodného Žida. To už se dokonce stalo i u nás, 24.th května 2014, kdy 

došlo k teroristickému útoku v židovském muzeu v Bruselu a bohužel ten den byli zabiti 4 Židé.  

Pan Brusselmans se nám snaží říci o tomto nenávistném vnitřním pocitu, který je vyvoláván. A ten 

pocit se mu vůbec nelíbí, proto měl odvahu nám to říct! Nevyzývá k násilí na Židech, naopak, varuje 

nás všechny před globálně vznikající nenávistí vůči Židům. Jeho poselství nakonec zní: zastavte 

prosím to šílenství, než budou všichni nenávidět všechny ostatní. Pokud si opravdu myslíte, že 

reakce Izraele je "spravedlivá a přiměřená" a v opravdové sebeobraně na (rovněž strašlivé) útoky 

teroristů z Hamásu, pak jste silně pomýlení a vaši duši nelze spasit. 

A autor má jistě právo takové sdělení zveřejnit v rámci ochrany svobody projevu, protože je 

opakem nenávistného projevu. Ale pokud nemáte dostatek intelektu (nebo si schválně hrajete na 

hlupáka), abyste zcela pochopili správný kontext této škodlivé věty (a některých dalších "rizikových" 

pasáží), pak je tu skutečně problém.  

Otázka zní: je to také odpovědnost autora? Zlý úmysl jiných lidí (záměrné uvedení vašich textů do 

nesprávného kontextu)? Myslím, že ne, musíte být schopni A ochotni číst mezi řádky, abyste 

pochopili jeho skutečně znepokojivé poselství o zasévání nenávisti. To, že se to v mozku 

"podvědomě" spojuje s určitou skupinou lidí (v tomto případě Židů), není nic nenormálního, protože 

tento konflikt se bohužel denně znovu a znovu dostává na titulní stránky chamtivých médií, a to i těch 

mainstreamových. 

A nikdo to neřeší, zatímco nevinné děti trpí a umírají, my znechuceně odvracíme hlavu. Naštěstí se 

vždy můžeme spolehnout na to, že nás rozptýlí věci jako olympijské hry nebo divoký předvolební 

prezidentský souboj. Je to lidské, zoufale potřebujeme takové rozptýlení od hrůz reality, také jsem 

měl radost, když NoVax Djokovič získal svou první zlatou medaili, čímž si zajistil status GOAT-

tenisového hráče, protože jestli si to někdo zaslouží... je to on za to, že se otevřeně postavil proti Big 

Pharma a varoval lidi před nebezpečím tzv. vakcín. 

To je poselství, které chce autor sdělit, byť drsně konfrontačním způsobem (je to přece jen velmi 

politováníhodný a nebezpečný výrok, pokud je vytržen z kontextu). Musel se však pokusit něčím 

upoutat pozornost všech, aby upozornil na závažnost skutečných zločinů, které jsou po celém světě 

bezostyšně podporovány, místo aby byly zastaveny. Kdyby napsal: "Jsem tak rozzuřený, že bych 

nejraději každému Židovi vykřičel do obličeje, že by se měl stydět, že se tato genocida děje v jejich 

jménu, v jejich vlastní svaté zemi!", místo té věci s nožem, bylo by to víceméně stejné sdělení, ale 

samozřejmě bez takového dopadu, jaký má nyní. Proletělo by to pod radarem. 

Předpokládám, že pan Brusselmans to velmi dobře věděl, ale sám byl skutečně natolik rozzlobený, že 

riskoval a napsal tuto náročnou kritiku tak brutálně upřímným způsobem, aby se zoufale pokusil 

přinést tolik potřebné další povědomí o neuvěřitelném nedostatku kolektivní morálky a o tom, že 

my, Lidé, dovolujeme, aby se takové genocidy děly přímo před našimi nosy      
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Tleskám vám, pane, jste velmi statečný a jste výjimkou mezi většinou slavných lidí, kteří o 

blízkovýchodním konfliktu podezřele mlčí. Možná by bylo dobré článek doprovodit předmluvou či 

přívlastkem vysvětlujícím, že autor rozhodně nechce podněcovat k násilí vůči židovskému národu, ale 

naopak chce odhalit původ svých (a potažmo i vašich) nenávistných pocitů, které (byste měl) cítit s 

nelibostí. Pokud takové pocity přijímáte, stáváte se rasistou a možná i nebezpečným pro ostatní.  

A to je skutečně velmi odvážné, protože autor se vystavuje nejrůznějším zlomyslným výkladům a 

nenávisti. Někteří lidé si skutečně rádi hrají na oběti, zatímco ve skutečnosti zde byli použiti jako 

důležitý příklad pro svou vlastní věc, a ne jako terč. Naopak, příkladem bylo/je to, aby se člověk 

nestal terčem. Bravo, pane Brusselmansi, bravo. Dovolte mi, abych se v následujících odstavcích 

obrátil přímo na vás: 

Jako obvykle, když se snažíte udělat něco dobrého, jste zničeni právě těmi, které jste se 

snažili zachránit. Protože vaše poselství nemělo pomoci výhradně palestinskému lidu, bylo 

určeno oběma stranám; tedy napsáno také proto, aby se také zabránilo budoucí nenávisti 

vůči Židům.  

Jaká ironie, dokonce cynismus, že toto gesto nerespektují a místo toho se snaží vše obrátit a 

obvinit vás z antisemitismu... Buď jsou opravdu neuvěřitelně hloupí, když nepochopili váš 

článek (o čemž silně pochybuji, protože vaši útočníci jsou velmi inteligentní a mocní 

lidé/organizace), nebo záměrně hledají dobrou hádku.  

A vy jste se stali pěšákem v mediálním cirkusu, který má jediný cíl, a tím je efektivní hravé 

odvedení pozornosti vaší pověsti od velmi důležitého poselství, které jste se snažili šířit v 

první řadě. Ztraceno v překladu. Vsadím se, že teď přemýšlíte: "Odteď mi můžou políbit ***, 

ti pitomci ****! Tohle je naposledy, co se snažím o osvětu!", nebo něco v tom smyslu... A pak 

se chytíte do stejné pasti, před kterou jste se nás všechny snažil varovat svým článkem. Tak 

cynické, proč se zdá, že zlí lidé vždycky zvítězí? Protože "Oni" nehrají podle pravidel, kradou, 

lžou, podvádějí, cenzurují, manipulují, a když je třeba, tak i zabíjejí.  

Existuje ještě jeden důvod, proč je pan Brusselmans veřejně očerňován, což jsem si uvědomil až po 

přečtení předchozího odstavce, když jsem překontroloval svůj text ke zveřejnění. Rozhodl jsem se 

tuto část vložit, protože jsem se do této pasti chytil sám, když jsem autocenzuroval větu "Odteď mi 

můžou políbit ***, ti pitomci ****!". Proč jsem se zdráhal napsat přesně to, co jsem chtěl říct? 

Ano, aby se vyhnul stejným problémům, jakým nyní čelí pan Brusselmans za svou upřímnost. I když se 

obávám, že já osobně budu spadat do jiné, ještě horší kategorie odplaty, vzhledem k supertajné 

povaze věcí, které ve své knize odkrývám. Ale i s tímto aspektem jsem byl STEJNĚ podvědomě 

brzděn, abych plně/úplně psal o tom, co si myslím, že si autor skutečně myslí, to je ta "skrytá" 

cenzura od všech autorů dohromady, kvůli strachu z následků. A oni si to ani neuvědomují, já jsem 

jim na to prostě skočil sám. Dělají z pana Brusselmanse 'exemplární příklad', aby se ujistili, že nikdo 

nebude následovat jeho příkladu. Ale na mě to má nepříznivý vliv: 

Takže jsem chtěl napsat: "Odteď mi můžou políbit prdel, ti hloupí ŽIDÉ!". Dokonce jsem si to 

dovolil napsat tučně, abych to zdůraznil. Znamená to, že já sám si myslím, že všichni Židé jsou 

hloupí, nebo že jsou všichni hloupí? Ne, samozřejmě že ne, protože kontext zde spočívá v tom, že si 

myslím/spekuluji (takže se mohu i mýlit) o tom, co by mohl mít někdo jiný (Herman Brusselmans) za 

reakci a myšlenky na skutečnosti, které se mu právě staly. Pokud ale chcete vidět a číst pouze "Odteď 

mi můžou políbit prdel, ti pitomí Židi!", aniž byste se podívali na kontext celého článku, záměrně 

vyhledáváte konflikt.  
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Ledaže bys opravdu špatně pochopil kontext, ale pak bys měl upravit svůj pohled a chování, když ti 

někdo vysvětluje pravdu. To znamená, že každý z nás se může mýlit a není to zločin. Ale to, že je 

nenapravíte nebo nejednáte podle těchto nových informací, jen dokazuje, že jste byl od začátku 

zlomyslný a že to nemá nic společného s nepochopením. To se však málokdy stane, naopak, většinou 

se "zdvojnásobí" a útočí na posla ještě mnohem neúprosněji, dokud jeho poselství není mrtvé a 

pohřbené.  

Sakra, teď jsem musel znovu použít tuhle "provokující" větu, abych něco řekl, ale tentokrát bez 

tučného písma, to by bylo trochu moc; chápete, co znamená kontext, tučné zvýraznění teď musí jít v 

této větě někam jinam, do "... pokud chcete vidět a číst jen ...". Takže si asi opravdu moc popularity u 

vy víte koho nezískám      pokud nebudou číst pozorně, nebudou ignorovat kontext a nebudou se 

podle toho poctivě chovat. 

Sakra, začínám mít pocit, že píšu knihu "Porozumění kontextu pro blbce", ale (už je to tady...) 

zdráhám se to říct, protože "blbci" by dnes mohli být považováni za hanlivé slovo. Jste snad hloupí, že 

nechápete správný kontext něčeho? Ne, samozřejmě že ne, chyby se stávají. Jste hloupí proto, že 

záměrně volíte neznalost, lenost, záměrně se nedíváte na žádné souvislosti a místo toho se 

soustředíte jen na hesla? ANO, a nejste jen hloupí, ale jste také zlí záškodníci, protože tím ubližujete 

ostatním lidem. Jen se podívejte, co se teď děje panu Brusselmansovi, mému novému hrdinovi, 

tohle si opravdu nezaslouží. Naopak, měli by mu postavit (jemu by se ta volba slov líbila      ) sochu 

na počest jeho iniciativy.  

Články, jako je ten, který napsal, by nikdy neměly být cenzurovány, ale měly by být propagovány, 

nejlépe možná s nějakým dodatečným varováním, pokud se na první pohled/čtení může zdát, že je 

sdělení velmi urážlivé, což jistě může být, pokud je špatně interpretováno. Předpokládám, že i tato 

kniha bude zuřivě napadána     přesto se snažím být co nejjasnější, ale myslím, že se tyto snahy 

ukážou jako marné. 

Ale je to ještě horší... Zrovna dnes jsem četl, že nějaký blázen z Evropské komise poslal Elonu 

Muskovi do X (twitter) absurdní dopis, aby "ochránil občany EU před možnou vážnou újmou" a 

pohrozil "předběžnými opatřeními", pokud to bude nutné. Co to je za blbost, ten zákon o digitálních 

službách (DSA) - cenzor! Evropané si už nesmějí poslechnout životní rozhovor Elona Muska s bývalým 

americkým prezidentem?! (možná jeden z mála prezidentů, který neví o ničem 322-kód, protože 

žádné války nezačal      ). 

Považuje se to za příliš nebezpečné?! Opravdu si myslíte, že my, občané, jsme tak zaostalí, 

abychom tomu věřili? Vzpomeňte si na mé předchozí poznámky o pochybných lidech, kteří vás chtějí 

"chránit před vámi samotnými"... jako bychom se nedokázali vyrovnat s názory dvou dospělých 

mužů, kteří se oba rádi předvádějí na internetu. Všichni víme, že je to show, nechte nás se na to dívat 

bez vašeho dohledu mateřské školky, abyste nás 'chránili'.  

Kdo dal tomu imbecilnímu Bretonci oprávnění posílat takové skandální žádosti a výhrůžky, aby nás 

všechny "ve jménu Evropy" cenzuroval? Které volby z něj udělaly krále? Tohle už zachází příliš daleko, 

stejně jako v případě podvodu s Covidem, takoví lidé by měli být okamžitě odvoláni z funkce, místo 

aby byli znovu zvoleni v "soukromých" volbách (volí v podstatě sami sebe).  

My, Evropané, s takovými novými pravidly a požadavky omezujícími naše svobody nesouhlasíme! 

Nejsme hloupí! Jediná strana, která nám škodí, je samotný evropský výbor, protože žádá takovou 

cenzuru! Už toho bylo dost!! Nebo je tento jednoduchý slogan nyní již také považován za "příliš 
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urážlivý" na to, aby byl vykřikován, podle nějaké extrémně malé skupiny duhových fanatických 

fanatiků?  

Geniální nápad (poznámka pro méně inteligencí obdařené čtenáře, aby nedošlo k novým 

"nedorozuměním": říká se tomu sarkasmus a myslíme tím pravý opak, takže ve skutečnosti je to 

velmi hloupý nápad); měnit a napadat klasické dobré slušné Morální hodnoty každého člověka, a 

dokonce i korumpovat zákony a trestní stíhání, aby to bylo možné. Abychom se všichni kolektivně 

podřídili nerozumným přehnaně woke-požadavkům této malé, nepatrné skupinky netolerantních 

narcisů. 

Evropský výbor je zodpovědný za vnitřní práci - zničení všech dobrých morálních evropských hodnot, 

je to trojský válečný kůň na jinak mírumilovném kontinentu, pokud ho zrovna nezneužívají a 

neznásilňují (ano, v tuto chvíli je ještě dovoleno používat tato urážlivá slova v přeneseném smyslu, 

ale jak dlouho ještě?) lidé, kteří by nám měli krýt záda. Asi byli opravdu pokoušeni zezadu... 

A bohužel to opět není problém, který by se týkal jen evropského kontinentu, protože všichni mají 

stejné loutkovodiče a "kola"... Kde je Daenerys Stormborn, když potřebujete, aby zlomila Kolo? Aha, 

ona ho úplně ztratila a spálila, místo aby ho prostě zastavila nebo zlomila. Netřeba dodávat, že ani to 

není schůdné řešení. Potřebujeme Kolo zastavit, otočit ho a donutit ho, aby se místo obráceně opět 

točilo po směru hodinových ručiček... Vyhněme se ohni a násilí! 

Začněme se však také zabývat absurditou faktů, s nimiž jsme denně konfrontováni: 

- Ukrajina právě přiznala, že stojí za sabotáží Severního proudu, což znamená, že Evropa podporuje 

"stranu", která na ni zaútočila. A nezapomínejme, že prezident Biden útok na plynovod jasně a 

rozhodně oznámil sám během rozhovoru předtím, než k němu došlo. O tom nikdo nemluví. WTF?! 

Upřímně řečeno, chápu, proč Rusko napadlo Ukrajinu, protože NATO nerespektuje Minské dohody a 

stále se rozšiřuje k ruským hranicím. Ale to, že je chápu, také neznamená, že Rusko podporuji nebo že 

se stavím na jednu ze stran konfliktu. Žádné strany by vůbec neměly existovat. Upřímně doufám, že 

prezident Putin půjde příkladem, a ne strachem, a válku okamžitě zastaví, aby světu ukázal, že má 

dobré úmysly a chce se zasadit o mír. No tak, Vladimíre, ty to dokážeš! Je čas!  

Jak vidíte, prezidenta Putina si vážím o něco víc než plešatého bastarda Bibiho, protože si nemyslím, 

že prezident Putin je psychopat, vlastně je to jedna z mála výjimek, ale udělal obrovskou chybu, když 

zahájil tuto válku.  

Preventivní údery se mi vůbec nelíbí, pokud se nejedná o skutečnou bezprostřední sebeobranu, což 

je dosti rozporuplné, ale dovedu si představit, že takové scénáře existují. Pokud si vedle mé postele 

uprostřed noci stoupne chlap se zbraní, nebudu čekat, až se budu bránit, dokud nevystřelí první ránu, 

i kdyby tam jen pokojně stál se zbraní. Neměl by tam vůbec být a obávám se, že Rusko považuje 

Ukrajinu za svou ložnici a NATO za lupiče... a i to je pochopitelné.  

Prezident Putin měl Západu pohrozit invazí na Ukrajinu s pevnými požadavky, místo aby to přehnal a 

provedl preventivní úder příliš brzy. Myslím si, že této válce se dalo předejít s trochou Donald 

Trumpes-"zastrašovací taktiky a zastrašování". My, západní "poseroutkové" (abych citoval sira Davida 

Beckhama: "Be Honest      ), bychom na to nejspíš skočili... Ale na to už je pozdě...  

Modlím se za ruský a ukrajinský lid a za prezidenta Putina, aby se vzpamatoval. A ten druhý? Je to 

jen zkorumpovaný placený herec, a to ani ne moc dobrý, "americká děvka", který vede svůj lid přímo 

do záhuby, takže z této strany žádná naděje. A většina Evropanů to ví nebo si to uvědomuje... ale 
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nikoho to zřejmě nezajímá. Jsou příliš zaneprázdněni řešením důsledků a konfliktů masového útěku 

Ukrajinců (a dalších lidí z jiných konfliktních zón), který zaplavuje celou Evropu migranty. WTF?!!! 

- Zlatý boxer (opravdu se budu hodně snažit napsat odstavec, ve kterém se vyhnu určení pohlaví      ) 

se rozhodne zahájit soudní proces proti Elonu Muskovi a J. K. Rowlingové za kyberšikanu. 'Chce to' 

znát jednoho, protože tenhle šikanista evidentně využil nefér fyzickou výhodu, když zmlátil ženu, 

dostal za to odměnu v podobě spousty peněz, hrdosti a zlaté medaile a teď hraje malou roli v 

šílených hrách, aby se zavděčil pánům.  

Dobrý, morální člověk by takovou výhodu nevyužil, i kdyby to znamenalo, že sám udělá krok zpět, což 

je jeden z mála případů, kdy heslo "pro vyšší dobro" skutečně dává smysl, vzdát se nepopiratelné 

výhody, protože to prostě není fér vůči (jiné?      ) ženě. A je to box, proboha! To je neuvěřitelně 

nemorální a nezodpovědné, trestné i v případě, že by některá z těch ženských boxovacích pytlů 

utrpěla trvalé zranění nebo ještě něco horšího... WTF?! 

- Senilní člověk je aktivním prezidentem Spojených států amerických. Myslím, že to dokazuje, že 

bychom mohli rovnou volit opice, aby vykonávaly tuto práci. A ne, neříkám, že prezident Biden je 

opice, říkám, že znám opice, které by v kognitivních testech dosáhly lepších výsledků než on. A to, že 

opice kadí, kam se jim zachce, neznamená, že prezident Spojených států musí následovat jejich 

příkladu.  

Omlouvám se, že nejsem na vašeho prezidenta milý, omlouvám se americkému lidu, ale on je 

zločinec, který vyprovokoval rusko-ukrajinskou válku (pro něj příhodně probíhající daleko v Evropě) 

svými naprosto zkorumpovanými obchody na Ukrajině. Zjevně jde jen o peníze. Kdyby měl ještě 

potřebné kognitivní smysly, tak by se z té evropské naivity smál, až by se za břicho popadal. WTF?! 

Jo a vzhledem k tomu, že opice mohou mít IQ až kolem 80 bodů, nemyslím si, že současný 

viceprezident USA (a kandidát na prezidenta pro volby v roce 2024) je v dobré pozici, aby vyvrátil 

mou teorii "stačí je nahradit opicemi a vše bude v pořádku"      . Pokud se mýlím, jsem si jistý, že 

Kamala "velký význam plynutí času" Harrisová nemá nejmenší problém pochlubit se vlastními 

výsledky IQ-testů. Moje dva centy? Nepochybně překonají úroveň opice... o pár bodů. A pokud je 

oficiálně nepředloží, všichni víme proč... musíš se dostat na tu osmdesátku, holka! Takže ať tak či 

onak, spor nejspíš vyhraju. Někdy miluju sarkasmus, zvlášť když je zakořeněný v pravdě      ale 

(kopanec je, že si tím ani nejsem jistá) možná trochu přehnaný. WTF?! 

- Věděli jste, že moje země, Belgie, byla kdysi 541 dní (ano, světový rekord), více než rok a půl (!), bez 

vlády. Nedokázali se dohodnout na vytvoření koalice, takže země "zkrachovala", a upřímně řečeno, 

bylo to jedno z nejstabilnějších období, jaké jsem kdy zažil. Žádné nové zákony o šikaně, žádné nové 

zákony, které každých pár týdnů měnily politiku správy podniků (to bylo ještě v době, kdy jsem byl 

majitelem a manažerem firmy), atd. a ne, neměli jsme vůbec žádné problémy, naopak.  

V současné době jsme opět v takové situaci, 73 dní a počítáme, volby byly 9.th června tohoto roku a 

nevypadá to, že bychom v dohledné době měli vládu, protože koaliční jednání dnes zřejmě selhala. Je 

hezké, že po každých volbách můžeme těžit ze stabilního období, zatímco tam nahoře si mezi sebou 

rozdělují koláče      . 

Možná je to přílišné zjednodušení, ale po tomto světovém rekordu jsem si opravdu začal klást otázku, 

PROČ máme/potřebujeme tak "tlustou" vládu, když infrastruktura a obchodní procesy (starostové, 

radnice, hasiči, policie, nemocnice atd.) jsou již zavedeny a fungují? Takže žádné opice by asi také 

nefungovaly. WTF?!!! 
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A není to proto, aby lidem pomohla v případě problémů, horní vláda je pro obyčejné lidi naprosto 

nedosažitelná. Sám jsem se několikrát pokoušel eskalovat některé velmi důležité záležitosti (např. 

týrání v psychiatrických léčebnách nebo policejní násilí, s nímž jsem se setkal, viz dále v tomto textu), 

ale vždy reagovali jen stejnou klasickou výmluvou, že nemohou zasáhnout kvůli "dělbě moci". Na 

tom, že se děje něco odporného, nezáleží, iluze demokracie je mnohem důležitější než samotní 

nebozí občané. 

Začínám mít vážné podezření, že tento systém dělby moci je vymyšlený jen proto, aby bylo možné lidi 

odhazovat/ignorovat s výmluvou "není to moje odpovědnost, protože žijeme v demokracii", 

namísto skutečné myšlenky, která za ním stojí. Tato Trias Politica (tvorba práva, soudnictví a výkon) 

je na papíře dobrá filozofie, ale ve skutečnosti se (ne)používá k přenášení odpovědnosti z jednoho 

resortu na druhý. Jednou se mi dokonce stalo, že mě jako v kruhu poslední v řadě poslali zpět na 

úplně první úřad, který jsem na začátku stížnosti-obtěžování vyzkoušel. Naprosto směšné. WTF?!!! 

- Na veřejnost se dostává stále více informací o nebezpečnosti vakcín Covid. Stále se to zametá pod 

koberec, jak jen to jde, a zdá se, že nikdo není hnán k odpovědnosti za mnoho a mnoho zločinů proti 

lidskosti. Je to prostě byznys jako obvykle a nové plandemie jsou již v přípravě (ptačí chřipka, prasečí 

chřipka, neštovice, nové varianty, ...). Návrh pandemické smlouvy WHO je pro lidskou suverenitu 

nesmírně nebezpečný a pravomoci WHO by měly být omezeny pouze na poradní kompetence! Nebo 

ještě lépe, prostě tuto nelegální organizaci, kterou nikdo nikdy nechtěl ani nevolil, rozpustit. 

WTF???!!! 

- Farmaka na bázi ropných derivátů (silně "propagovaná" / prosazovaná Rockefellery) namísto 

přírodní léčebné medicíny. Ta mohla mít navíc jisté zásluhy u nemocí, které se nedaly léčit pouze 

přírodními produkty, ale démonizovala a zesměšňovala staré tradiční léky, které jsou často mnohem 

účinnější a nemají žádné nebo mají méně vedlejších účinků než často jedovaté pilulky na bázi 

ropných derivátů. VELKÁ FARMACEUTICKÁ SPOLEČNOST + VLÁDA = VELKÁ MAFIE (viz také 

předchozí bod). 

V Belgii se vyskytl případ, kdy malá dívka trpěla těžkou epilepsií a v důsledku nekonečných 

záchvatů měla poškozený mozek. Měla závažné nežádoucí účinky "schválených" léků na epilepsii od 

Big Pharma a ty stejně záchvaty nezastavily, takže je už nemohla brát a málem zemřela. 

Její zoufalý otec zkusil poslední věc: konopný olej od přítele, který konopí pěstoval a který věděl, jak 

optimalizovat sílu a jaké dávky přesně použít atd. Jako zázrakem záchvaty zcela ustaly, když Sophie 

začala užívat několik kapek tohoto oleje denně, což je opravdový zázrak, protože se jedná o skutečně 

trvalý lék bez jakýchkoli vedlejších účinků!  

Fantastické! Byl objeven nový druh "Lorenzova oleje"! Tohle se přece musí propagovat. A tak otec 

začal svým vlastnoručně vyrobeným olejem pomáhat dalším pacientům s epilepsií (a také pacientům 

s rakovinou, protože pomáhá také zmírňovat bolest a údajně může dokonce léčit rakovinu).  

Odměna? Trestní stíhání a odsouzení za užívání a výrobu "nelegálních" drog! Rodiče si na to 

stěžovali/žádali u nejtlustší (omlouvám se, ale v tomto případě je tělo relevantní, protože když jste 

ministrem daného resortu, máte tak trochu příkladné postavení) ministryně zdravotnictví, která kdy 

brázdila tuto zem, Maggie De Blockové, aby se dočkali odpovědi: "Pokud se vám moje politika 

nelíbí, vždycky se můžete přestěhovat do jiné země!". (naše sousední země Nizozemsko má 

skutečně dobrou politiku v oblasti konopí; povolují jeho kouření a nákup v "coffee-shopech"). Jaká to 

třída, takhle mluvit s rodiči, kteří málem přišli o dítě, poté, co jim sebrali život zachraňující lék, a 

jednat s nimi/pronásledovat je jako zločince. 
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Rodiče propadli panice, protože už nemohli své holčičce dávat léky, protože kamarád, který olej 

vyrobil, byl obžalován a odsouzen. Netřeba dodávat, že ministra zdravotnictví zcela ignorovali, našli si 

jiný způsob a podobný olej své dceři podávali dál nelegálně, protože jinak by to byl rozsudek smrti.  

Proč není tento ministr zdravotnictví ve vězení za ohrožení života malého dítěte (a všech ostatních 

lidí, kteří by z toho mohli mít obrovský prospěch)? Za to, že je připravil o JEDINÝ fungující lék? Co 

jste to za zrůdu, když jste schopni udělat něco takového? Ukrást a postavit mimo zákon jediný známý 

lék, který by těmto ubohým lidem mohl pomoci, jen proto, že to není výhodné pro vaše velké 

kamarády?  

Ale nikdo o tomto příběhu neví a paradoxně byla jednou z nejpopulárnějších političek v Belgii, 

opravdu jste ji nemohli přehlédnout, když jste ji všude viděli... opravdu dala BIG (vzpomeňte si na 

havajskou zpěvačku z "Somewhere over the rainbow") do BIG PHARMA      . Lidé ji nejspíš volili do 

funkce z lítosti nad jejím vzhledem. 

A "oficiální" důvod/odpověď, kterou poskytli, byla více než absurdní: "Konopí pravděpodobně není 

bezpečné, je třeba provést mnohem více studií, než se o něm bude moci uvažovat jako o léku na 

epilepsii, přijďte za pár let. Nemůžeme nyní převzít tuto odpovědnost. Případ je uzavřen. Ne, ale 

alternativou je nechat dítě, aby se uškvařilo k smrti. V Belgii. Existuje něco sadističtějšího? A co ta 

odpovědnost? WTF??!! 

Když se do toho rodiče pustili a sami poslali množství pozitivních důkazů a studií na toto téma (takže 

takové studie už v jiných zemích existovaly), už se jim ministryně ani její kabinet neozvali. Prostě vás 

začnou ignorovat a strašit, když riskujete, že vyhrajete bitvu s pádnými důkazy a důkazy. 

Se stejným problémem jsem se setkal i v jiných situacích. Ale o pár let později její úřad naočkoval 

celou zemi smrtelnými bílkovinami s bodcem, které mění DNA, jen pár měsíců poté, co byl tento 

sajrajt vytvořen, aniž by předtím provedl nějaké pořádné testy na lidech nebo studie? Chcete-li vidět 

výsledek, stačí se nyní podívat na celosvětové statistiky nadměrné úmrtnosti. Kde byla tehdy obava o 

bezpečnost?! Pokrytecké vraždy, ať už zadržováním zásadních léků jako v případě konopného oleje, 

nebo vnucováním injekcí s čistým jedem naprosto zdravým lidem "pro vyšší dobro"! WTF???!!! 

- Naprosto nezdravý a bohužel velmi smrtící potravinářský a nápojový průmysl, který je pro Maggie 

De Block pravděpodobně velmi chutný a lákavý. To se stalo všeobecně známou skutečností, stačí se 

podívat na výslednou rozšířenou obezitu a zdravotní problémy ve Spojených státech. WTF?!!! 

- Bankovnictví s frakčními rezervami (pokud nevíte, co to znamená, najděte si to) a soukromé 

(trochu rozporuplné, ne?) "národní banky" téměř ve všech zemích světa přímo vedou ke 

skutečnému "mzdovému otroctví". To je naprosto geniální 10/10 "mistrovský plán" majitelů těchto 

bank (jako je Federální rezervní systém ve Státech): Rothschildové - dynastie. Všechny tyto banky 

okamžitě znovu znárodněte! Už žádné státní úroky (vaše daně) soukromé rodině (jen proto, že 

provozuje tiskárny peněz). Země si musí opět tisknout své vlastní peníze! Jak těžké to může být? 

WTF?!!!  

- Centrální bankovnictví Digitální měna: začátek konce. Až bude vláda schopna zablokovat, omezit 

nebo kontrolovat vaše výdajové návyky výhradně digitálními penězi a nebude již existovat žádná 

hotovostní alternativa, bude konečně naplněna cesta ke skutečnému a totálnímu zotročení lidstva 

(Agenda 2030...). My, Lidé, jsme se nikdy neptali po těchto zhovadilých elektronických 

programovatelných a kontrolovatelných penězích a všichni bychom měli kolektivně odmítnout 

stahovat nebo používat jakoukoli CBDC-aplikaci nebo tak něco, co se nám pokusí nařídit.  
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Digitální peníze jsou bezcenné (omlouvám se obětem bitcoinu a dalších blockchainových měn, dříve 

nebo později to zjistíte), nemají žádnou záložní měnu, jako je zlatý standard. Aha, počkat... dolar už 

nemá ani tuto jistotu z podkladové hodnoty zlata... Richard Nixon pozastavil směnitelnost dolaru za 

zlato nebo jiná rezervní aktiva s platností od 15. srpna 1971.  

Je to mnohem důležitější datum, než byste si mysleli, protože od tohoto dne mají vaše papírové 

peníze stejnou hodnotu jako toaletní papír. Můžete s ním zkusit platit v obchodech, ale toaletní papír 

jako platidlo samozřejmě nepřijmou. Ale proč ne? Má stejnou hodnotu jako dolarové bankovky, které 

nosíte v kapse.  

A přesto je obchody stále přijímají. Až do dne, kdy si uvědomí, že je to skutečně jen papír na utírání 

zadku, který už nemá žádnou přidanou hodnotu. Protože časem se inflace vyšplhá ještě mnohem víc, 

což vyústí v můj výše uvedený výrok. Nebo se finanční trhy mohou opět úplně potopit jako v letech 

2008 a 2011, to by také mělo udělat své. 

Důvod, proč peněžní systém dosud neexplodoval, je jednoduše založen na důvěře: dokud se všichni 

shodují/věří, že tyto dolary a eura "Novus Ordo Seclorum" skutečně něco stojí, je vše v pořádku. Ale 

všechno v pořádku není. Když pár stovek miliardářů a pár trilionářů nahrabe všechny peníze, takže na 

světě už není dost zlata, které by krylo naše měny, jsou vlastně zodpovědní za zničení hodnoty svých 

vlastních peněz, protože peníze už ve skutečnosti nemají žádnou hodnotu. 

Je to logické, protože biliony dolarů jsou jen bez užitku zaparkovány na účtech těch osamělých 

chamtivých a odporných peněžních střádalů a není dostatek zlata (ani jiných aktiv), které by to 

podpořily. To znamená, že na světě je mnohem více peněz, než kolik je věcí, které se za ně dají koupit, 

což paradoxně dokazuje, že v oběhu je příliš mnoho "bezcenných" peněz, v takové struktuře se místo 

poctivého způsobu obchodování stává obrovským kasinovým systémem a Ponziho schématem. 

Znásilnili důvod existence peněz. Chamtivost bohatých podkopala celý systém obchodu a 

obchodování s penězi.  

Protože aby se bohatí mohli ještě více obohatit (protože v oběhu nebylo dost peněz, které by 

uspokojily jejich chamtivost), rozhodli se dokonce všechny okrást o skutečnou hodnotu, kterou vaše 

peníze kdysi skutečně měly. Vzpomeňte si na 15. srpen 1971, den, který vydláždil cestu k CBDC(ia). 

Den, který měl na místě vyvolat revoluci, ale Lidé prostě nechápou význam takových mechanismů. 

Díky, Richarde, svou roli jsi sehrál dokonale, je to špinavá práce, ale někdo ji dělat musel, s pěkným 

rozptýlením Watergate navrch. 

A nyní se blíží konec, čeká nás poslední opona. Paní evropská prezidentka von der Leyenová se chystá 

dokončit Nixonovo dílo tím, že všem vnutí svůj program CBDC. A tentokrát nejde jen o hrdla Židů 

jako ve výše uvedeném příkladu, ale v ohrožení je celá evropská populace, ať už je jakéhokoli 

etnika. A také to není nebezpečí hypotetické, ale velmi děsivé a reálné. Proč jen hrstka lidí chápe a 

uznává vážné nebezpečí spojené s těmito CBDC-plány? 

- A proč je jedna z nejzkorumpovanějších političek vůbec v tichosti "znovuzvolena" ve falešném 

aparátu, když je její neuvěřitelná míra korupce všeobecně známá a dobře zdokumentovaná? 

Názory obyčejných lidí jsou jim už opravdu ukradené, dokud je neodstraní s namířenou zbraní z 

jejich úřadu (a ne, to není otevřená výzva/povolení jít ji zastřelit, i když si to podle vás zaslouží, ale 

musím upřesnit, jak silně lpí na své moci, a to je správný anglický výraz, pokud se nemýlím), zůstávají 

u moci právě tam, kde jsou.  

Plebs jim může políbit jejich zkorumpované hodnocení a nechat je nerušeně vládnout, ať už se v 

dnešní době zapletou do jakéhokoli skandálu. "Zastřelit někoho uprostřed 5th Avenue" je dnes pro 
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amatéry, protože můžete spáchat skutečnou masovou vraždu nebo genocidu, a stejně vás znovu 

zvolí. Donald Trump měl pravdu. WTF?!!! 

- Seznam Epsteinových klientů. WTF???!!! Pro tohle nemám slov ☹. 

- 5G?! Nechci mít takovou nebezpečnou radiační věž přímo přede dveřmi! Protože je musí instalovat 

všude, aby síť 5G byla dostatečně výkonná a fungovala... Takže to nebude jen omezený počet velkých 

antén na vyhrazených místech (jako teď u 4G), ale budou tam malé před každým domem, co nejblíž, 

protože do mikrovlnky se musí dát maso, ne? To by vám mělo stačit. A neexistuje žádný způsob, jak 

se "odhlásit" a utéct, prostě vám tyhle sračky nainstalují do ulice bez vašeho svolení. WTF?! 

- Jako příklad mě napadá otevřené a skryté uctívání ďábla na celosvětové scéně, zahajovací 

ceremoniál olympijských her, ale pokud chcete být diskrétnější, můžete vždy jít na koncert Taylor 

Swift (nebo téměř jakékoliv jiné megastar). Pěkné morální příklady pro děti, a ty ani nevědí, že jsou 

jim podsouvány skutečně zvrhlé věci, a to i v "nevinných" disneyovkách. 

Mnoho rodičů to ví, ale přesto - kvůli zaslouženému a nezbytnému "času pro sebe" - posadí své děti 

před obrazovku, aby vstřebávaly všechny tyhle sračky. Pěkné, teď mě dokonce Word přišel varovat, 

abych nepoužíval slovo "hovno", protože "tento jazyk může být pro čtenáře urážlivý". FUCK OFF 

WORD, hovno je hovno! Co říkáte na to, že je to urážlivé? Hahaha, teď Word navrhuje nahradit "Fuck 

Off" slovem "Go Away" ... tenhle boj nemůžu vyhrát ☹, dobře, tak se vzdávám: JDI PRYČ, WORD! Ale 

mohl by někdo alespoň vystříhat všechny ty skryté podprahové vzkazy, prosím, aby se děti mohly 

znovu bezpečně dívat na Lvího krále? WTF?!!!  

- Předchozí bod je pravděpodobně důsledkem tohoto bodu: Probuzený fašismus a Cancel Culture. 

Na tom být "woke" není nic špatného, ale opět: příliš málo nebo příliš mnoho něčeho není nikdy 

dobré. Řešením je rovnováha. Původně pozitivní hnutí podporující sebeuvědomění, sebedůvěru a 

kulturní sounáležitost se změnilo v bandu utlačovatelských fašistů, kteří by rádi všem vnucovali své 

extrémní představy. Rádi trestají všechny, kdo nesouhlasí s jejich názorem, baterií urážek (rasista, 

fašista, antisemita, komunista, nacista, gestapák, ...) a zrušením osoby.  

Většina společností působících v oblasti sociálních médií jim v tom systematicky pomáhá. Jsou 

zjevně na příliš "probuzené" straně a ochotně ruší, zakazují nebo demonetizují lidi, když slepě 

nenásledují vnucené narativy. 1984 v nejhorší podobě, která se v plné síle odehrává právě teď... 

A existuje mnoho skrytých způsobů, jak někoho nebo něco zrušit, takže iluze svobody slova stále 

zůstává (prozatím podle strategie vařící žáby). Shadow-banning, "fact-checkers" (pokud vás někdo 

fact-checkne, většinou to znamená, že jste na něco kápli...), "editace"/vypípávání obsahu (velmi 

otravné, dokonce až do bodu, kdy jsem se díval na video, kde toho museli vypípat tolik, že jsem 

upřímně přestal chápat smysl a kontext rozhovoru. Mohli to rovnou cenzurovat úplně), 

(anti)propaganda, pomlouvačné kampaně (viz případ Brusselmans) atd.  

- Nikoli demokraticky zvolení politici, ale nepotismus globální think-thank (jsou jich stovky) určuje 

světovou ekonomiku a -stabilitu nebo chaos. Takové organizace by měly být zakázány, jasně 

podkopávají národní suverenitu, nepodléhají volbám a spiklenecky optimalizují zisky a příležitosti 

(jako jsou války, požáry (pamatujete někdo Maui?), hladomory, genocidy, viry, vakcíny, škodlivé léky, 

pití a jídlo, genderové šílenství, ...) WTF?!!!! 

- "Šťastná genocida" nebohého palestinského lidu, řízená šílencem, který si zaslouží vězení v žaláři, 

místo aby mu americký lid prostřednictvím svého Senátu tleskal. WTF???!!! 
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- Klimatický hoax. Ano, zastánci konspiračních teorií mají v tomto případě pravdu, celý tento podvod 

s emisemi CO2 velmi poškozuje ekonomiku, a tím i všechny obyčejné lidi. Nemusíte ani znát kódy 

Matrixu, abyste si to dokázali spočítat: stačí si spočítat procentuální poměry CO2 v ovzduší a uvést 

vše na pravou míru. Na netu k tomu najdete spoustu vysvětlení, nebudu se zde pouštět do 

podrobností.  

Skutečně nechutné je však to, že všichni ti dobře mínění, ale špatně informovaní klimatičtí aktivisté 

zuřivě bojují v boji, který ničí společnost, a mylně se domnívají, že oni jsou ti dobří spasitelé místo 

těch zlých. Chudáci naivní, ale také hloupí lidé, fanaticky hájí svůj postoj, protože si nemohou dovolit 

mýlit se, a tak odmítají uvažovat/přemýšlet a podívat se na skutečné důkazy. Záleží na tom, komu 

věříte, a většina lidí je mainstreamovými médii klamána, aby věřila oficiálním vládním směrnicím o 

CO2. WTF?!!! 

- Mimořádně smutná zpráva o třech zavražděných holčičkách (a mnoha dalších nebezpečně 

pobodaných) během tanečního a jógového workshopu Taylor Swift vyvolala v celé Anglii pobouření, 

které přerostlo v násilné protesty. A Anglie není jedinou zemí, kde se protesty každým dnem stávají 

násilnějšími, někdy to vypadá, že hoří celý svět. Je to tak špatně, že se takovým chováním střílíme do 

vlastních nohou, ale zase je to pochopitelné. Tři. Máloco. Holčičky.     WTF???!!! 

Většina současných přistěhovaleckých politik je bezohledná a nebezpečná; přistěhovalectví by 

mělo být přirozeným individuálním procesem, aby se různé kultury mohly časem pomalu sbližovat. 

Ne nekontrolovatelná masová migrace, jakou máme nyní v důsledku nekonečných válek po celém 

světě, které v zákulisí organizují Spojené státy (CIA).   

Nespočet zemí je zaplaveno cizími chudými lidmi, kteří nemají jinou možnost než utéct z vlastní 

země, pokud chtějí přežít. To je hlavní příčina problému, ale všichni se zlobí na oběti/imigranty, 

kteří jsou nuceni se přestěhovat. Pokud chcete kulturní střety skutečně vyřešit, zastavte všechny 

války a nechte pomalejší imigrační procesy opět běžet přirozeným způsobem.  

A ten, kdo ty nevinné andílky zabil? Další hloupý psychopat, na jehož původu ani trochu nezáleží, ale 

fakt, že to byl britský občan, který se narodil v Cardiffu, ukazuje, jak napjatá je situace na místě. Už 

jen (mylná) domněnka, že vrah byl imigrant, stačila k tomu, aby začaly vážné protesty proti pomstě. 

Což zase logicky rozzlobilo migranty. Kde to skončí? Občanskými válkami všude kolem? WTF???!!! 

- Policejní brutalita: V tomto případě nemohu být objektivní, protože jsem se sám kdysi stal obětí 

takových praktik. To skutečně zanechá stopy, když jste sami obětí, kterou zavřou do vězení z těch 

nejsměšnějších důvodů. V mém případě mě "podezřívali" z únosu/záchrany mé nejlepší (ženské) 

kamarádky, protože utekla z psychiatrické léčebny, kde ji vlastní šmejdi doktoři a ošetřující personál 

málem zabili předávkováním antipsychotiky, které způsobilo těžké udušení! A to ani nebyla 

psychotička... 

To je na dlouhé povídání pro další bod (zneužití lékařských pravomocí), ale bylo velmi frustrující sedět 

v chladné kobce, bát se o svého přítele a nemoct nic dělat. A myslím skutečný žalář, studenou malou 

celu pod starou policejní budovou v Bruselu, kde jste museli sedět v chladu na doslova kamenné 

lavici, samotná cela byla ze starých tvrdých kamenů jako v žaláři.  

Jediné, co jsme dostali, nebyl ani polštář (což bychom velmi uvítali), ale malá plastová (!) deka na 

zahřátí. NEUVĚŘITELNÉ, opravdové středověké ubytování v 21st -století v zatracené Belgii, a to jsem 

byl jen podezřelý! Vlastně oběť. Nemluvě o tom, že opět zatýkali nesprávnou osobu (osoby).  

Toho rána, kdy mě vyslýchali, jsem měl být u soudního jednání, abych obhájil svou kamarádku proti 

jejímu nedobrovolnému uvěznění v té ďábelské nemocnici. Mohli mě pustit, abych se tohoto 
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soudního jednání zúčastnila, a vyslechnout mě až po něm, ale ne, drželi mě celou noc (v jiné cele), a 

to s rozsvíceným světlem celou noc!  

Neměl jsem si čím zakrýt oči, protože když vás zavřou, všechno vám seberou, dokonce i vaše vlastní 

brýle (!), takže v cele už nevidíte dobře. S brýlemi jsem měl být schopen spáchat sebevraždu (sic!), 

takže mi je opravdu museli ukrást, aby mě "ochránili před sebou samým, pro mou vlastní 

bezpečnost", což je opět velmi oblíbený důvod používaný k legalizaci jejich mučících metod. Protože 

to byla také výmluva, proč nechali celou noc svítit, věřili byste tomu? 

Není nic směšnějšího, jako by své vězně sledovali celou noc! Samozřejmě že ne, a i kdyby to chtěli 

dělat, vždycky můžou na pět minut rozsvítit, zkontrolovat a pak nás nechat zase spát. Za celou noc 

nikdo neotevřel dveře cely, a (pokud se vážně nemýlím, možná si to nepamatuji správně, protože už 

je to pár let) myslím, že v cele ani nebyly kamery, všechno bylo velmi primitivní. Takže nechat celou 

noc rozsvícené ostré světlo bylo úplně zbytečné a jen mě to úplně vyčerpalo, aby mě mohli vyslýchat 

v nejhorším, samozřejmě.  

To je opravdové mučení (je to mnohem nepříjemnější, než se zdá), protože ráno jsem se musel bránit 

proti státnímu zástupci (vrátili mi kvůli tomu brýle, abych na ni aspoň viděl, páni, to je gesto). Za 

celou noc jsem spal možná tak půl hodiny... hodně štěstí, abyste byli soudržní při baterii záludných 

otázek od někoho, kdo zjevně miluje svou autoritu a moc...  

Lidstvo? Soucit? Nula, zip, nada, niks. A když máte tu drzost/odvahu si na takové praktiky stěžovat, 

jen se vám vysmějí do obličeje a pohrozí vám nějakým dalším vymyšleným falešným obviněním, aby 

vás umlčeli. 

Jedná se o nechutné a záměrné postupy, které mají psychicky zlomit podezřelé, z nichž mnozí (jako v 

tomto případě já) se nakonec ukáží jako zcela nevinní. Svou demokracii si můžete nechat; je 

naprosto bezcenná, když se takové incidenty dějí záměrně ve velkém měřítku vůči nevinným lidem. 

Naštěstí pro mou kamarádku tam byl její právník, který ji zastupoval, zatímco byla na útěku před 

policisty, kteří ji chtěli násilím přivést zpět do nemocnice a k jejím mučitelům. Podařilo se jí je přelstít 

a nechytili ji, až když se jejímu právníkovi podařilo osvobodit ji při soudním jednání, ale já jsem tam 

měl být jako korunní svědek. To bylo velmi důležité, ale jim je to jedno, prostě vás zavřou, protože si 

myslí, že jste vinni z vymyšleného zločinu. Ta moc, kterou mají, je nepředstavitelná. Nakonec mě za to 

neodsoudili (logicky, protože jsem byl nevinný), ale škoda je samozřejmě velmi velká. 

Takže toto téma je mi až příliš blízké na to, abych byl objektivní, ale moje vlastní zkušenost není nic 

ve srovnání se stovkami, možná i tisíci videí, na která jsem narazil na síti (zdá se, že mě 

pronásledují, ale to je algoritmus, protože se na ně dívám s odporem), kde jsou (většinou američtí) 

občané zneužíváni egoistickými policisty. Asi víte, o čem mluvím, několik takových "zásahů" mělo 

dokonce smrtelné konce pro nevinné oběti ničeho menšího než totalitních sil s "kvalifikovanou 

imunitou", která chrání veřejné činitele před odpovědností za pochybení, i když porušili zákon.  

Kvalifikovaná imunita = diktatura, je to tak jednoduché, protože existuje příliš mnoho hrozných 

"výjimek", které porušují ústavu. A pokud jsem viděl tisíce takových případů, musí jich být mnohem, 

mnohem víc, které jsem neviděl, statisíce, nebo globálně možná i mnohem, mnohem víc, protože ne 

všechno je samozřejmě zfilmované, většina nejspíš ani není.  

Zlotřilí policisté v celé zemi vytvářejí jakousi "nacistickou divizi SS", která terorizuje své občany. Už 

to není jen pár špatných jablek, ale skrytá systémová zlá skupina. Politici to vědí. Vyhovuje jim to, 

některé dávky strachu denně drží jejich nepřátele daleko. A tak všichni kolektivně začneme policii 

nenávidět, přát jí zlo a žít ve strachu právě z těch, kteří nás mají chránit... 
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Okamžitě zrušit kvalifikovanou imunitu, aby policie mohla být pohnána k zodpovědnosti, až se 

příště zase rozhodne někoho mučit... A vytvořit fond pro oběti policejního zneužívání, který 

automaticky (bez nutných soudních řízení) zaváže vládu k placení. Oni jmenovali ty šmejdy, kteří 

způsobili bolest, takže jsou zodpovědní za odškodnění obětí. Udeřit je tam, kde to bolí: na peníze. 

Podívejme se, co by to udělalo s policejními statistikami zneužívání (které samozřejmě 

pravděpodobně ani neexistují) ... 

Nebudu zabíhat do podrobností o četných klipech, které jsem viděl (podívejte se na kanál od 

advokáta Johna. H. Bryana, který například takové nevinné chudáky energicky hájí proti jejich 

tyranům), ale některé z nich byly opravdu mimořádně otřesné, a to na mě nakonec také působilo tak, 

že jsem začal fandit a vnitřně povzbuzovat, když se taková oběť policejní šikany bránila v sebeobraně 

bití, které dostávala, ale dokázala se dostat nad situaci a boj vyhrát.  

Nestává se to často, ale když se to stalo a uniformovaný násilník dostal, co si zasloužil, nemohl jsem si 

pomoct, ale cítil jsem "radost", i když jsem ji ve skutečnosti nechtěl cítit. Nikdo by nikdy neměl dostat 

výprask; vězení je vhodnější trest, pokud jste se sami dopustili násilí vůči ostatním (s výjimkou 

sebeobrany).  

Když se na takové případy specializuje řada právníků, je jasné, že jde o systémový problém. Existuje 

dokonce skupina, která vyvinula aplikaci, kde můžete okamžitě získat pomoc právníka v reálném čase 

po telefonu, když vás například zastaví při dopravní kontrole nebo při jakékoli jiné interakci s orgány 

činnými v trestním řízení, předpokládám.  

To je geniální, policajti to nesnáší a podle toho, co jsem viděla, to dost mění jejich přístup, protože 

jsou přechytralí a už nemohou tak snadno manipulovat se svou obětí      . Je to fakt dobrý nápad, 

podívejte se na to www.attorney-shield.com, bohužel je to dostupné jen ve Spojených státech. Ale 

zase takové iniciativy jen dokazují, jak moc se zneužívání policie zhoršilo a jak je strukturální. 

Ale samozřejmě jsem si (teď ještě...) uvědomil, že není normální, abych chtěl vidět policisty trpět a 

být bit. Tento příklad je velmi podobný tomu, před čím se nás snažil varovat Herman Brusselmans, 

tedy rostoucí nenávisti vůči bezpráví vůči obyčejným lidem. Ale v tomto případě jde o Policii místo 

Židů. Ale je to stejný jed, který ničí naši společnost: (více, než byste si představovali) špatná 

kvalifikovaná imunita-jablka, která kontaminují všechny svými hrůznými činy, obvykle poháněná svým 

nekontrolovatelným egem, a ne tolik skutečným strachem, přičemž ten druhý důvod by byl alespoň 

trochu pochopitelný.  

- Dalším příkladem stejného jevu "zpětného ohně" je skutečnost, že několik lidí, které znám a kteří 

dříve byli s homosexuály nebo transsexuály naprosto v pohodě, na ně nyní otevřeně začínají útočit, 

a dokonce se začnou vysmívat "těm hloupým buznám a pedofilům"... (a ne, netvrdím, že všichni 

homosexuálové nebo... chápete, co tím myslím, jen konstatuji, co mi říká moje rodina, přátelé a 

hlupáci. Ale za jejich názory nejsem zodpovědný). 

Takže se vlastně vracíme zpět v čase, pokud jde o "toleranci"/přijetí menšinových skupin. To je to, co 

sklízíte, když rozséváte přehnané požadavky na podobně smýšlející. Lidé chtějí být ponecháni v 

klidu, ne aby jim někdo říkal, jak mají myslet nebo co mají dělat, jinak to má nepříznivou odezvu. 

Pokud bude hnutí LBGTQIA+ pokračovat v rozjeté propagandistické mašinérii, jako to dělá nyní, a 

bude pokračovat v obtěžování (vzdělávání) našich dětí, nedivil bych se, kdybychom se o prvním 

bombovém útoku na takovou událost nebo komunitu dočetli dříve než později. Což se pak nejspíš 

budou snažit ve svůj prospěch obrátit jako "ubohé oběti, které byly vždycky utlačovány", a znovu to 

zdvojnásobit...  
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Pozor na sebenaplňující se proroctví! (ve smyslu "všichni", takže "kluci" může být ve správném 

kontextu genderově neutrální, co říkáte      ). Nemuselo by to zůstat omezené na jediný bombový 

útok, ale mohlo by se to proměnit v celosvětovou nenávist, rasismus a násilí vůči vám všem.  

To může být a pravděpodobně i bude žalostný výsledek, pokud brzy nepřestanete kontaminovat a 

"znečišťovat" tradiční morální hodnoty lidí. Na vašich "odlišných" hodnotách není nic špatného, ale 

přestaňte je vnucovat ostatním (a zejména dětem!), protože pak se stávají konfliktními a otravnými! 

My vás také nenutíme, abyste se stali heterosexuály! Promiňte, ale mně se opravdu nelíbil 

zahajovací ceremoniál olympiády s chlapskými (tentokrát v mužském slova smyslu) koulemi 

visícími před dítětem, s četnými narážkami na ďábla a s tím ošklivým modrým šmoulou/šmoulou, 

který ani neuměl zpívat tónem      . 

Jedná se vlastně o veřejnou neslušnost (s přitěžující okolností, že se tak děje v přítomnosti dítěte, 

které stálo v blízkosti mrskače), vysílanou pro téměř 30 milionů diváků po celém světě. A nikdo není 

obžalován... ne, naopak, ty záběry se místo toho nesčetněkrát sdílejí, navíc v rámci vysílání... Souhlas, 

většinou na protest, ale cokoli funguje na sublimaci (vzpomeňte na Bibiho Plešatého bastarda v 

Tučném) a ovlivnění nevinnosti našich dětí, které už dlouho nevinné nezůstanou, když jsou tu samá 

pokušení a zvrácenosti... WTF???!!!! 

- A jaký je logický výsledek toho všeho? Zoufalství a opovržení, přesně podle plánu. Pan 

Brusselsmans právě vydal nové prohlášení, kterým reaguje na všechny své útočníky, a ten tento 

smutný důsledek jasně potvrzuje. Poslední slovo si zaslouží on sám: "Už nekřičím, vykřikování mého 

zoufalství je minulostí, měnit temná zničená místa v lepší už pro mě není úkol. Přestávám už 

poněkolikáté s fantazírováním o realitě a s naivním předpokladem, že spisovatel může něco byť jen 

trochu změnit." Pokusím se vám dokázat, že se mýlíte, vlastní knihou, pane Brusselmansi, ale 

obávám se, že jste možná uhodil hřebíček přímo na hlavičku ☹.  

Pan Brusselmans se bohužel skutečně chytil do "pasti", před kterou jsem se snažil varovat, byl zcela 

zlomen a ztratil veškerou naději. Temná strana opět zvítězila. Málokterý spisovatel se po tomhle 

odváží následovat jeho příkladu.  

A jak správně podotkl HUMO: dosud zemřelo pod izraelskou palbou a bombardováním více než 

40000 lidí (!), z toho 14000 (!!) dětí. Na druhé "straně" izraelská vláda oznámila smrt 1195 lidí v 

důsledku útoku Hamásu ze 7. října, včetně pozdější smrti rukojmích v Gaze. S takovými statistikami 

nemůže být tento konflikt nikdy "vyvážený", i jedno úmrtí na obou stranách je příliš mnoho. 

Konflikt by vůbec neměl existovat, je tak nesmyslný a jedná se o zjevné probíhající válečné zločiny. 

- Ale celá mainstreamová média útočí na článek, který se to snaží odhalit, místo aby šířila pravdivou 

zprávu? A my máme věřit, že jde o objektivní zpravodajství? Že to není ovlivněno převážně židovskou 

správní radou (nebo mocí židovské lobby) všech mezinárodních mediálních magnátů? Článek pana 

Brusselsmanse a četné skandální reakce, kterých se mu dostalo, jen dokázaly opak, a to nade vší 

pochybnost, chcete-li.  

Mainstreamová média mají velký a celosvětový problém: jsou naprosto zkorumpovaná a 

neobjektivní! Kam se podělo objektivní zpravodajství? Je to jen Chléb a hry a jsou to právě 

mainstreamová média, která nyní ohrožují naše demokracie, místo aby byla 4th neutrálním 

ochranným pilířem. Samy se staly Vrchními psy vydělávajícími peníze, místo aby byly Hlídacími psy 

jako ve dvacátém století a dříve. WTF???!!! 

- Zneužití lékařské moci: opět téma, které se mě a mého přítele bohužel osobně dotklo. Někteří 

lékaři/psychiatři silně zneužívají své pravomoci a prohlašují lidi za nepříčetné, i když jsou ve 
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skutečnosti duševně zcela zdraví. Moje nejlepší kamarádka byla takovou obětí, byla násilně zavřená 

ve velmi špatné psychiatrické léčebně, kde ji personál týral nucenými injekcemi velmi silných 

antipsychotik na příkaz jejího psychiatra, nebo když měli chuť ji potrestat, protože měla 

odvahu/smělost zvýšit hlas a protestovat proti špatnému zacházení. 

Dokonce ji kvůli tomu několikrát zavřeli do izolační cely. To nakonec vedlo k tomu, že dostala 

předávkování takovými léky, které nechtěla a nenechala si je píchat, ale neměla na výběr. Málem 

zemřela na vážné vedlejší účinky, které zasáhly její svaly a způsobily nebezpečné svalové křeče, 

které jí znemožnily normálně dýchat. Celé hodiny se plazila po podlaze a lapala po dechu. Tehdy se 

rozhodla utéct a utéct z nemocnice, jen pár dní před plánovaným "prodlouženým" soudním 

procesem (tím, kdy ji její právník dostal na svobodu), ale ani na ten už nemohla čekat, skutečně se 

bála o svůj život. 

Takoví lékaři a ošetřovatelský personál jsou zkurvení zločinci! A pacientům nikdo nevěří, protože jim 

byly diagnostikovány (jejich nemesis) závažné nemoci, jako jsou psychózy, maniodeprese, hraniční 

poruchy, schizofrenie, nebezpečné deprese, úzkostné poruchy, ... cokoli, co se na pacienta nejlépe 

"hodí", aby byl důvěryhodný. Pacientům se tedy nikdy nevěří a lékaři mají absolutní moc ničit životy 

skutečně nevinných a zdravých lidí, pokud se jim zachce.  

A být lékařem/psychiatrem je tak "čestné povolání", že to přispívá k jejich moci a důvěře, kterou 

mají/získávají, což činí pacienty ještě nedůvěryhodnějšími. Je to také nelogické, proč by dělali tak 

hroznou věc? Odpovědí jsou opět peníze, takové nemocnice žijí díky mnoha "šíleným" pacientům, 

kteří jsou uvězněni proti své vůli a kteří sami dostávají skandálně vysoké účty za dobu hospitalizace, o 

kterou nikdy nežádali ani s ní nesouhlasili. V Belgii dokonce existuje zvrácený systém, kdy veřejné 

zdravotnictví automaticky platí účty těchto organizací. Někteří pacienti zůstávají takto zavřeni celé 

roky, ačkoli jim v zásadě nic není a nepůsobí jako nic menšího než snadné dojné krávy pro tyto 

gangstery. 

Moje rada takovým zdravým lidem, kteří jsou na takovém místě falešně a nezákonně vězněni? 

Zkuste se odhlásit z veřejného zdravotnictví, aby nemocnici už neplatili, a protože na to s největší 

pravděpodobností sami nemáte (což oni vědí), tak vás propustí, aby vás nahradili jiným pacientem, 

který je dojnou krávou veřejného zdravotnictví. 

Je to jeden z mála způsobů, jak jim uniknout, protože je velmi obtížné dokázat, že nejste nemocní, 

když vámi určený (logicky zaujatý) interní nemocniční psychiatr všem (včetně soudce, který nařizuje 

vaše uvěznění v jejich nemocnici, ale i vaší rodině) tvrdí opak.  

Nevýhodou je, že vám pak účet vystaví sami, ale to ignorujte a pokud můžete, bojujte proti tomu u 

soudu; na základě toho, že odmítáte platit za své uvěznění proti své vůli (je to vlastně šílené, že to 

mohou vymáhat, zavřít vás a předložit vám ten zatracený účet!). Nebo prostě ignorujte exekutory, 

jako jsem to udělal já, většinou už vás neobtěžují, když vidí, že už nemáte co cenného ukrást, a po pár 

měsících se na to vykašlou, odepíšou to a jste v suchu. A ZDARMA!      . 

Ale z dlouhodobého hlediska, jak jsem bohužel viděla u své původně zcela zdravé kamarádky, 

dlouhodobé zavírání s dalšími pacienty (odhaduji, že jen asi polovina z nich je skutečně 

nemocná/nemocná, což vysvětluje nutnost těch četných psychiatrických léčeben shromažďovat další 

pacienty vedle těch skutečně nemocných, aby byly ekonomicky životaschopné) má vliv na vaše 

duševní zdraví, zejména když máte hodně empatie. Začínáte komunikovat s ostatními pacienty, 

snažíte se jim pomáhat, snažíte se je chránit před zkorumpovaným personálem (opět, ne všichni jsou 

zkorumpovaní, ale v tak zranitelném prostředí může jen jedno špatné semínko způsobit 
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neuvěřitelně devastující škody všem pacientům s opravdovou hrůzovládou), sdílíte zranitelné 

chvíle, ...  

Spousta psychiatrických pacientů tak rozhodně není na správném místě a jsou jen vězni bez 

spravedlivého procesu. Policie dokonce tento trik používá, když nemůže někoho právně usvědčit z 

trestného činu, ale přesto ho chce odstranit ze společnosti. Označit někoho za "nebezpečného sobě 

nebo ostatním" (i když nikdy předtím nic násilného neprovedl!) je klíčem k tomu, aby byl někdo 

zavřen bez řádného procesu, a to se skutečně děje zcela běžně. Při návštěvě svého přítele jsem se 

setkal s mnoha dalšími pacienty a jejich příběhy byly neuvěřitelné. A ano, většina těchto utrpení byla 

pravděpodobně pravdivá a podle mého skromného názoru nešlo o bludy. WTF???!!! 

Abych byl zcela upřímný a otevřený, sám jsem byl dokonce na takový falešný základ/náklad krátce 

hospitalizován, a to shodou okolností ve stejné ďáblické nemocnici (místo, kam vás pošlou, závisí na 

adrese vašeho bydliště) jako moje kamarádka (ale o několik let dříve než ona): Sint-Alexius 

Psychiatric Hospital VZW v belgickém Grimbergenu.  

Jsou součástí organizace Broeders van Liefde (Bratři lásky). Bohužel tam žádná láska není, naopak, 

dělají ostudu i svému jménu. Alespoň na psychiatrických odděleních, kde jsem byl zavřený já a po 

letech i můj přítel. Nepřeháněla; spousta jejich personálu a psychiatrů byla/je opravdu nemorálními 

parchanty, přičemž více členů personálu trpělo bludy o velikosti, šikanováním až dokonce vyloženě 

mučením lidí pomocí takových nucených injekcí velmi silných léků, izolačních cel, taktik strachu, 

vyhrožování, sadistických psychologických her na zlomení pacientů atd. Já vím, zní to neuvěřitelně. 

Musíte to prožít, abyste tomu uvěřili.  

S tím se nedá dělat vůbec nic, pacienty nikdo nebere vážně ani jim nevěří a oni se stejně ani neodváží 

si stěžovat. Je to naprosto nechutné, tohle místo může být (určitě existují výjimky pro šťastné 

pacienty, kteří jsou oblíbení) skutečným peklem pro nebohé pacienty, kterým mají pomáhat. WTF?!!! 

Také jsem musela brát ty hrozné léky, stejně jako můj přítel. Bůh ví proč? Jednou jsem zvýšil hlas. 

Jednou!! Když tam přímo pod mou "buňkou" a vedle ní tři dny po sobě celý den hlasitě vrtal nějaký 

chlap se sbíječkou, tak jsem se nakonec rozzuřila, protože takhle se s pacienty nezachází, je to druh 

mučení (stejně jako trvalé světlo v policejní cele), a křičela jsem na personál, mea culpa.  

Ale vůbec nic fyzického, přísahám, a dokonce i to pokřikování bylo pořád ještě zdvořilé, nic 

neuvěřitelně urážlivého, už si to přesně nepamatuju, ale bylo to v souvislosti s hlukem, který ten 

jejich chlap dělal. A oni okamžitě začali s léky, hned na místě. Skoro jako by tam toho chlapa nasadili 

schválně, aby mě vytočili, aby pak mohli nasadit léky, taky velmi výhodný (nucený) upsell, stačí se 

podívat na můj konečný účet, ale jsem dost příčetná na to, aby mi došlo, že to byla (asi      ) jen 

náhoda      . Ale už mě nic nepřekvapí tbh ...  

A proč mi mírný protest najednou zaručuje, že mi bude vnucována závažná léčba? Protože jsem se 

odvážil zvýšit hlas. To dokazuje, že to ve skutečnosti nemělo nic společného se správnou lékařskou 

diagnózou a vše souviselo s udržením pacientů v lajně/kontrole. Od zdrogovaného pacienta není 

velký odpor, snadno se to zvládne.  

Takoví zaměstnanci a lékaři jsou skuteční nemocní lidé, zaslouží si zavřít do svých vlastních zařízení a 

píchnout jim jejich vlastní jed! Nemocní nemorální parchanti!!! Omlouvám se, ale i po takové době 

jsem na ně pořád tak naštvaná. Myslím, že už je to skoro 10 let, a mě násilně (a taky ne násilně      ) 

přijali jen jednou za celý život (teď už 53). Pak jsem se rychle naučila "právo nevypovídat" a už jsem 

nikdy neměla stejný problém. Čím víc toho řekneš, tím víc s tebou vyjebávají... dokonce tě 

bezdůvodně odvezou na psychiatrii, když si moc šlápneš na kuří oko... ty si dovolíš stát si za svým... 
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takže musíš být blázen... zasraní zkorumpovaní policajti (a ne, ne všichni policajti jsou zkorumpovaní, 

jen všichni, se kterými jsem bohužel přišel do styku     .  

Ironií je, že vzhledem k výsledku musíš být skutečně prakticky šílený, když těm gestapákům 

odmlouváš a urážíš je, protože... no, jsou to tyrani a jsou to ti praví šílenci, velmi nebezpeční egoisté, 

kteří jsou v jejich blízkosti. Pokud můžete, vyhněte se jim za každou cenu. Problém je, že nemůžete, 

systém se o to postará, vyšle "je" do ulic... 

Ale v nemocnici mi naštěstí nepíchali injekce, musela jsem "jen" brát prášky (vyhrožovali mi, že mi je 

píchnou, když je odmítnu brát). Když jsem poprvé začala pociťovat účinky těchto léků, okamžitě jsem 

si uvědomila, že je to velmi nebezpečná sračka, neměla jsem sice takové svalové spasmy jako můj 

přítel, ale bylo to opravdu opravdu strašné!!!! Je velmi těžké popsat nepříjemné/neobvyklé pocity, 

které tento druh drog vyvolává. Nechtěla jsem tenhle jed v těle, takže po tom prvním jsem začala 

zvracet pokaždé, když jsem si musela vzít prášky, nebo jsem je pokud možno nepozorovaně vyplivla.  

To mě pravděpodobně zachránilo a zachránilo můj zdravý rozum, protože ty prášky byly čiré zlo, 

které mi zničilo můj nejcennější majetek: mozek. Nedá se s tím vůbec nic dělat... a vnucují je skoro 

všem pacientům. Kassa kassa! Ale použila jsem "zdravotní trik", odmítla/odmítla jsem podepsat 

vlastní žádost o veřejnou zdravotní péči, kterou mi nemocnice chtěla zařídit, "aby mi pomohla", 

takže nemohli dostat automaticky zaplaceno, a za pár týdnů jsem byla venku!  

Náhoda? Ani ne, protože kdybych byl tak hloupý, že bych ty papíry podepsal, měl bych zaděláno na 

dlouhý, dlouhý život uvnitř... Dodnes jim dlužím více než 20 000 €, cucáci! Není divu, že mě vyhodili a 

nikdy z toho neuvidí ani cent/penny, za "službu", která mi byla vnucena! Určitě jim to dejte vědět, že 

nemáte v úmyslu jim nikdy zaplatit ani korunu (a že to nebudou moci vymáhat zpět).  

Je velká šance, že vás ze svého šílenství zázračně vyléčí ve chvíli, kdy budou moci uvěznit nového 

platícího zákazníka a vaši celu budou potřebovat pro (omlouvám se, tomuhle jsem opravdu nemohla 

odolat      ) ho/ji/jeho/její/jejich/jejich/ze/jeho/jejich/per/per/per/per/xe/xer/xers/it/x/y/z... pokud 

se identifikujete jako jeden z těch posledních v řadě, možná jste přece jen na správném místě      . 

Naučte se prosím brát vtip, to samozřejmě nemyslím vážně! Ale přijde mi to vtipné, omlouvám se 

     .  

Tady je velmi důležitý a užitečný trik: když vám někdo něco "nařídí" (jako ta svůdná asistentka, která 

mi řekla, že musím podepsat ty papíry... pro mé vlastní dobro      ), ODMÍTNĚTE a jako standardní 

reakci řekněte NE! Ať už je příkaz jakýkoli...  

Budete tak mít čas promyslet si, na co přesně se ptáte. A pokud později, po tomto zamyšlení, zjistíte, 

že můžete souhlasit s důsledky tohoto požadavku a s vaším jednáním (jednáním) při jeho plnění, pak 

můžete ještě změnit názor a souhlasit s tím, že příkaz splníte a vykonáte. Takto však alespoň 

nebudete automaticky tlačeni/nátlačeni do něčeho, co může být diagonálně v rozporu s vaším 

vlastním zájmem.  

Vždy je také zajímavé sledovat reakce na vaše odmítnutí, což může ovlivnit vaše konečné rozhodnutí. 

Pořád se vás snaží oklamat, nenaleťte jim na to, protože čas vrátit nelze. Proto si dejte na čas, než na 

něco přistoupíte. Protože nezapomeňte, že s příkazem musíte SOUHLASIT, na to máte jako lidská 

bytost zatím ještě právo. Nejlepší rada, jakou vám mohu dát, a platí pro všechny. PROSTĚ ŘEKNĚTE 

NE A BUĎTE SVOBODNÍ! 

- Snad poslední rada/varování pro pana Brusselmanse: u soudu očekávejte to nejhorší, nedělejte si 

naděje: budete shledán vinným a odsouzen, i když máte všechny výše uvedené důkazy, že jste se 
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ničeho nedopustil. Ani bych se neobtěžoval dostavit se k soudu (to je silné prohlášení!), protože je 

to naprostá ztráta času. To jsem se naučil na vlastní kůži. 

Nebo se obraťte pouze na odvolací soud, přeskočte ho a ignorujte soud prvního stupně, protože 

jeho rozsudky jsou stejně zcela zbytečné, protože se proti nim lze odvolat. Neobhajujte se ani v 

soudních spisech a dokumentaci soudu prvního stupně, ani při soudním jednání. Nechoďte tam. 

Prostě se nechte odsoudit/odsoudit v této instanci, protože pokud se budete hájit a skutečně 

"ukážete karty" se svými nejlepšími strategiemi útoku nebo obhajoby, pak šmejdi tyto informace 

využijí ve svůj prospěch v odvolacím řízení a s největší pravděpodobností tam prohrajete.  

Ale pokud vydržet, pak nemají žádné předvídání nejsou schopni se bránit optimálně v odvolání. Opět 

něco, co prakticky nikdo neví, a ani vlastní advokát vám to neřekne, protože pak přijde o polovinu 

výdělku, totiž nemusí nic dělat v řízení v prvním stupni, jen v druhém. První rozsudek je stejně 

bezcenný, protože při malé šanci, že byste skutečně vyhráli, se útočník vždy odvolá. Takže toto řízení 

prostě vynechejte, ušetříte tím i důležité peníze (které byste mohli potřebovat na mnohem 

důležitější odvolání).  

Představte si, že by to začal systematicky dělat každý obviněný      Hned by se potvrdila moje teze, 

protože všechny rozsudky by byly skoro všechny odsuzující (vy jste se nedostavili), ale oni si musí 

všechno papírování a soudní jednání dělat sami, jen právníci útočníků, soudci, všichni zaměstnanci 

soudu, zbytečně ztrácejí čas, protože jste se dopředu rozhodli, že je vůbec nepotřebujete, protože se 

stejně musíte odvolat.  

Tenhle nápad mě opravdu rozesmál, je to něco jako "run na banku", protože by s tím nebyli schopni 

nic udělat, jen to dokazuje absurditu jejich systému. A odvolací soudy by byly zaplaveny jako nikdy 

předtím, takže by už nestíhaly, všechny ty "hloupé malé nedůležité případy", které si v minulosti 

nemohly dovolit se odvolat (protože jste plýtvali prostředky na prvoinstanční případ), by jim teď taky 

přišly na stůl      takže by se skutečné odsouzení zdrželo atd. Je to opravdu dobrý nápad      .  

Možná budou v určitém okamžiku nuceni obě instance "sloučit" a začít používat normální soudce 

jako odvolací soudce, aby byli schopni držet krok, dokud si nakonec neuvědomí, že interní 

prvoinstanční show, kterou předvádějí mezi sebou, aniž by se jí zúčastnil nějaký obviněný, je poněkud 

hloupá, a zruší prvoinstanční nebo odvolací soudy úplně (je jedno, který z nich, důležité je, že zůstane 

jen jeden). Tak pojďte všichni, začněte ignorovat a bojkotovat prvoinstanční soudy! Jedině 

kolektivní občanská neposlušnost může naši společnost zachránit!       

Protože odvolací systém je zaveden tak, aby zvýhodňoval bohaté a vládu v justičním systému: po 

ročním boji v první instanci je většina obyčejných lidí úplně na mizině(n) kvůli poplatkům za advokáty. 

Nemají možnost se v případě prohry odvolat, protože si to prostě už nemohou dovolit, nebo jsou 

příliš psychicky zdevastováni nespravedlivou prohrou, než aby pokračovali v boji ☹.  

Na důležitá rozhodnutí se však vždy odvolávají bohatí, pokud prohrají. Tento systém dvojího 

soudnictví s možností odvolání je tak prohnilý až do morku kostí s jediným cílem: zvýhodnit bohaté. 

Kdybyste měli jen jednu šanci bez možnosti odvolání, bylo by to mnohem lepší, protože byste 

mnohem dříve věděli, na čem přesně jste, a bohatí by už nemohli hrát svou "hru na dlouhou trať".  

Na první pohled se to může zdát neintuitivní a nebezpečné, protože soud dostane jen "jednu" šanci, 

ale dovolím si nesouhlasit: primo to znamená, že všichni soudci prvního stupně jsou nekompetentní 

a zanedbatelní, protože existuje odvolací systém, který je může zrušit, pokud si to můžete dovolit. 

Proč tedy vůbec existují? Vskutku, naprostá ztráta času, ale s účelem: unavit vás, než se během 

odvolání začne dít skutečný průser.  
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Za druhé, ve skutečnosti je to jen trik, jak vás přesvědčit, že spravedlnost je spravedlivá: vždy 

můžete dostat druhou šanci, což zní dobře, protože se vždy můžete odvolat, pokud si myslíte, že jste 

prohráli nespravedlivě. Ale každý si bude vždycky myslet, že prohrál nespravedlivě, a vždycky se 

odvolá, pokud může, takže jaký to má smysl? Vytváří to jen třídní soudní systém pro lidi, kteří si to 

mohou dovolit, samozřejmě opět "pro vaše dobro".  

Ve skutečnosti vás zabíjí samotný systém odvolání, jsem si téměř jistý, že kdyby v minulosti odvolání 

neexistovalo, byl bych stále milionářem, a ne bezdomovcem. Protože jsem ztratil drahocenné roky 

života a nemalé jmění odvoláváním, odvoláváním, odvoláváním, odvoláváním, ... až mi nezbyl čas 

starat se o podniky, které jsem vedl. Měl jsem přijmout úder(y) a jít dál, bez odvolání, ale jak bylo 

vysvětleno, ego vás tlačí k odvolání, když prohrajete, i když jste měli poctivě vyhrát. Takže pokud jste 

obyčejný člověk, jde vám po krku i justiční "systém"... Je to geniálně nechutné. 

To si nikdo neuvědomuje! Zrušme možnost odvolání! To také umožní, aby všichni odvolací soudci 

začali pracovat jako normální soudci a pomohli s obrovským množstvím nevyřízených případů, místo 

aby dělali "dvojí práci" na stejných případech. Soudní případ v Belgii může například s odvoláními 

klidně trvat 10 až 15 let (nebo i déle), což je naprosto směšné.  

V některých případech jsem si ani sám po tak dlouhé době nedokázal podrobně vzpomenout, o čem 

případ byl. Jak můžete poskytnout spravedlnost, když existuje velká pravděpodobnost, že jedna ze 

stran zemře z přirozených příčin, zatímco proces probíhá, zejména u starších lidí? To byste se na tu 

šarádu mohli rovnou vykašlat a současný justiční systém úplně zastavit, to by bylo špatné jen pro 

bohaté a mocné, ne tolik pro normální lidi. A ano, tentokrát naznačuji, že bohatí a mocní nejsou 

normální      . 

Obávám se tedy, že moje osobní zkušenost s justicí je stejně špatná jako s policií, je opravdu 

zkorumpovaná až na kost, soudci a advokáti jsou nejhorší lidé, jaké jsem kdy viděl. Samozřejmě ne 

všichni, ale v tomto případě zůstalo v koši justice jen pár jedlých jablek. Právníci jsou profesionální 

lháři a soudci... o soudcích ani nezačínejte. Na jednoho z nich jsem musel podat trestní oznámení, 

protože se dopustil falšování vlastního rozsudku/rozsudku, jen aby mě mohl odsoudit. Z nějakého 

důvodu mě opravdu nemají rádi... Postavím se jim, když se chovají nemorálně. 

Opět dlouhý příběh, ale moje trestní oznámení na tohoto padělatele/korupčního soudce jsou zcela 

ignorována, protože soudci jsou nedotknutelní, i když jsou to zločinci. Svůj případ mohu 

stoprocentně dokázat, protože jsem si nahrával soudní jednání, která nezpochybnitelně dokazují 

Pravdu, ale i s takovým pádným důkazem jste proti systému v prdeli! ONI VÁS PROSTĚ IGNORUJÍ a 

vaše stížnosti a vaše důkazy/nahrávky. A není si kde stěžovat na to, že vaše stížnosti nikdo nesleduje. 

A hodně štěstí při snaze dostat svůj případ do hlavních médií, všechna hrají spolu s vámi hru na 

ignorování, pokud nejste nastrčená osoba z oboru. WTF?!!! 

- Seznam WTF je nekonečný, ale už toho nechám, protože při jeho psaní začínám mít vážnou 

depresi, ale doufám, že jste pochopili, o co jde: svět se zbláznil. Všechno je vzhůru nohama. 

Bohužel je to 14679-Sieve v plné akci...  

Pokud si myslíte, že všechny výše uvedené příklady jsou jen bláznivé konspirační teorie (a to jsem 

záměrně nezmínil "hraniční" věci jako chemtrails, geoinženýrství (blokování slunce), modifikovaní 

komáři, otrávená fluoridová zubní pasta, znečištěná pitná voda z kohoutku, obchod s orgány a dětmi, 

ilumináti, satanistické rituály, Nový světový řád, reptiliáni měnící podobu, kteří nám všem vládnou, 

Agenda 2030, adrenochrom (ne, ne grafický procesor a prohlížeč Googlu, ale něco mnohem 

hrozivějšího), zfalšované přistání na Měsíci (podívejte se na údajné (je to on?) přiznání Stanleyho 

Kubricka na smrtelné posteli), atentát na JFK, teroristické útoky z 11. září, šílené letadlo      "ale 
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rovnou vám říkám, že ta MF tam vzadu není skutečná!' dáma, Qanon, flat-earthers, různé false flag 

operace (z nichž některé se ukázaly být skutečnými false flags a byly potvrzeny až dodatečně), 'můj 

Michael' Obama a... na závěr nekonečného výčtu teorie, že CIA přišla s termínem 'konspirační teorie' 

v době JFK-vraždy a propagovala ho, aby mohla z věřících v takové teorie udělat blázny      ), nikdy 

nepochopíte, jak svět skutečně funguje, a vaše nevědomost je volba. Budu se modlit za vaši duši, 

ale nedělejte si příliš velké naděje ☹.  Nikdy není pozdě otevřít oči... 

Rozhodně nevolám po revoluci, doufám jen v trochu rozumu. Tyhle sračky z roku 1984 musí 

přestat! Přestaňme všichni zavírat oči a dívat se jinam, když se dějí takové věci, a začněme pokojně, 

ale vytrvale protestovat, dokud se konečně nevrátíme k normálu. Než bude pozdě a takové 

absurdní dopisy, jako je ten od Thierryho Bretona, budou mít trvalý dopad na naši svobodu slova, 

nebo ještě hůř, na naši svobodu pohybu a náboženství. Poslední baštou, která padne, bude 

Svoboda lásky, stejně jako v rukopise 1984...  

Jak ukazuje výše uvedený nešťastný příklad s autorem panem Brusselmansem, tyto vzácné 

Svobody jsou v této podivné době velmi drahé. Nebuďte na špatné straně dějin, místo je zde a nyní 

je čas Postavit se (všimněte si záměrné absence slov "... a bojovat") za Dobrou morálku a základní 

Lidskou slušnost, zaujmout pevný postoj a držet se ho, dokud ještě můžete.  

Možná by bylo zajímavé uspořádat v každém kraji celosvětové celostátní informační referendum, 

kde by se každý občan mohl vyjádřit/hlasovat o všech výše uvedených WTF bodech... a poté 

jmenovat politiky s mandátem tyto konkrétní dohody realizovat.  

Okamžitě důrazně vyzvěte politiky k rezignaci, pokud/pokud nebudou respektovat svůj 

mandát/úkoly, nečekejte do příštích voleb. Jen dávám pár tipů pro ideální svět.  

Moc děkuji, že všechny tyto informace objektivně posoudíte a vyhodnotíte všichni a pak s nimi 

snad i něco dobrého/pozitivního uděláte      .  

Přeji všem, i LBGTQIA+ komunitě (ale vážně, přestaňte s těmi provokativními kecy!      ), šťastný 

život a hojnost: 

  

Mír, láska a laskavost! 

 

"Pane, mé úmysly jsou dobré, prosím, nenech mě špatně pochopit..." (díky Nino...) 

Ach, hudba, někdy se zdá, že je to jediná útěcha, která nám zbývá... 

Podívejte se na " I'd Love To Change The World " od Ten Years After, pokud ji neznáte, je to opravdu 

dobrá píseň s důležitým poselstvím!  

 

Texty písní Rád bych změnil svět 

Všude jsou zrůdy a chlupáči  

Dykes a víly  
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Řekněte mi, kde je zdravý rozum?  

Zdanit bohaté, nakrmit chudé,  

dokud už nebudou žádní bohatí. 

Rád bych změnil svět,  

ale nevím, co mám dělat,  

takže to nechám na vás. 

Obyvatelstvo se stále množí  

Národ krvácí, stále více se živí, ekonomika  

Život je zábavný, nebe je slunečné  

Včely dělají med, kdo potřebuje peníze? Ne, já chudák ne 

Rád bych změnil svět,  

ale nevím, co mám dělat,  

takže to nechám na tobě. 

Znečištění světa, nemá řešení  

Instituce, zásah elektrickým proudem  

Jen černí a bílí, bohatí nebo chudí  

Oni a my, zastavte válku! 

Rád bych změnil svět,  

ale nevím, co mám dělat. 

Tak to nechám na tobě 

Konec písně 

A na závěr vám přinášíme přehled rad, které v knize najdete, abyste se pokusili dosáhnout této 

tolik potřebné mondénní změny a stali se dobrým morálním člověkem: 

Nic nekraďte (viz kapitola V). 

Snažte se být co nejupřímnější. 

Nelžete, nemanipulujte ani nepodvádějte. 

Řekněte NE nemorálním příkazům. 

Sami nevydávejte nemorální příkazy. 

Vždy se snažte pochopit správný kontext. 

Nestyďte se a nebojte se říct pravdu. 

Bojujte pouze z opravdové sebeobrany. 

Vždy zachovejte klid a v případě potřeby počítejte do 11. 

Vstaňte, vstaňte, postavte se za svá práva. 

Buďte klidní, milující a laskaví. 

Je to zvláštní, právě jsem si ten seznam po zapsání přečetl a připomíná mi Desatero přikázání. Nebylo 

to schválně, ale jsem ráda, že moje tipy jsou v souladu se slovem/radou od Boha      . 
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Tato úvaha mě přiměla zamyslet se nad původem izraelsko-palestinské války, která vytváří vážný klín 

mezi islámem a judaismem, mezi muslimy a Židy ☹. Je to tak smutné a zbytečné, pokud skutečně 

chápete význam (příslušných pasáží) Písma svatého.  

Obávám se však, že i tyto verše Písma jsou často špatně chápány nebo vykládány, a viníkem je opět 

nesprávný kontext. Najít v Písmu správný kontext ale skutečně není snadné, protože spousta příběhů 

je alegorických, symbolických, podobenství apod. To ponechává velký prostor pro vlastní interpretace 

a mnoho lidí má svůj vlastní pohled na to, jak by se měly svaté texty číst a chápat. 

A kvůli těmto kontextovým výkladům se dokonce vedou války, když si blázniví lidé myslí, že mají právo 

ubližovat ostatním, protože tvrdí, že oni jediní mají správný výklad (a tento postoj umožňuje násilí 

proti "nevěřícím", takzvaným "nevěřícím", "kacířům" nebo někdy jen lidem, kteří mají jiné 

náboženství), a fanaticky se jím řídí. Povzdech. Netřeba dodávat, že se velmi mýlí, protože jakmile se 

uchýlíte k násilí, opustili jste svého Pána (pokud nejste záměrně uctívači ďábla).  

Chtěl jsem tedy lépe pochopit, proč se takovým konfliktům mezi náboženstvími daří, a na Wikipedii 

jsem našel následující zajímavý seznam. Jsou v něm uvedeny největší náboženské skupiny na planetě 

s počtem jejich stoupenců, kulturní tradicí a místem původu. Počet vyznavačů mi pomohl dát si vše 

do souvislostí při mých analýzách o tom, která náboženství a které náboženské střety "způsobují 

největší problémy" pro mír a stabilitu ve světě.  

K islámu se hlásí asi 2 miliardy lidí a k judaismu asi 14,7 milionu. To je velký rozdíl a v tuto chvíli, kdy 

Izrael páchá genocidu, je to David, kdo takříkajíc šikanuje Goliáše. Menšina špatných Židů (ne, ne 

všichni Židé jsou špatní, ale hrstka je prostě extrémně špatná) terorizuje deset tisíc bezmocných a 

zcela nevinných muslimských rodin, které jsou nuceny k vyhlazení a vyhladovění s jasným a 

záměrným poselstvím kolektivního trestu. Je tedy velmi logické, že to přeroste v globální náboženský 

střet, kdy většina muslimů začne nenávidět většinu Židů a naopak.  

Ale to není vina židovského národa, to je vina několika psychopatických Židů (holohlavého bastarda 

Bibiho a jeho nejbližšího okolí) na samém vrcholu, kteří jsou ostudou lidstva. Ne, to' vlastně není 

správně, protože takové psychopaty nepovažuji za lidi, ale za úplně jiný druh mezi námi, který jen 

náhodou vypadá úplně stejně jako my. A pro/pro tuto skrytou psychopatickou rasu to není žádná 

ostuda, naopak: je to vrchol potravního řetězce, nejchytřejší a nejchladnokrevnější žijící zabijáci, a 

homo sapiens je potravou, obávám se.  

Nenávidím je za jejich zavrženíhodné činy, ale musíte respektovat jejich inteligenci. Představte si, 

kolik dobra by mohli vykonat s takovou úrovní inteligence a tak hlubokými okultními znalostmi 

lidské psychiky, kdyby nebojovali za Temnou stranu. 

Tyto skryté psychologické znalosti jim dávají výhodu/možnost polarizovat a rozdělit 8 miliard lidí 

mezi sebe do stovek, tisíců různých znepřátelených frakcí, s teroristickými útoky a válkami neustále 

za každým rohem.  Je to naprosto strašlivě a zničujícím způsobem geniální, ale oni sami nemají duši, 

jinak by to nedělali.  

Takže tito nechutní vrcholní představitelé prostě využívají a zneužívají OBĚ náboženství (a to jsou 

jen dvě "skupiny" z těch tisíců soupeřících frakcí!) jako prostředek k rozsévání a sklízení smrti a 

zkázy tím, že vytvářejí problém, řídí reakci, a tím získávají kýžené řešení, protože to vrcholoví 

predátoři dělají. Vždycky zvítězí a účel vždycky do značné míry ospravedlňuje prostředky, bez 

otázek, nikdy.  

Jsou mnohem chytřejší než my a používají taktiku "rozděl a panuj", aby nás postavili proti sobě. Její 

provedení je bezchybné a my všichni kolektivně jí podléháme, i když podporujeme a pomáháme 
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straně oběti, v tomto konkrétním případě chudákům Palestincům. Protože jakmile si "vyberete 

stranu", jste ve hře konfliktu a vždy se najde protivník, který bude chtít zničit vás nebo vaše názory. 

Stačí se podívat na to, co se děje panu Brusselmannovi.  

Za některé boje však stojí za to bojovat, jen si pamatujte, že když se snažíte konat dobro, někdo si s 

vámi hraje, stejně jako když děláte zlé věci. Hrají obě strany a je to skutečně nelítostný boj mezi 

dobrem a zlem. Je načase začít vážně věnovat pozornost té výše zmíněné "třetí straně", která vše 

organizuje, té nejvyšší špičce, která nikdy neposílá na frontu vlastní rodinu.  

Pár starých lidí, kteří se osobně znají a rozhodli se mezi sebou bojovat zpoza svých pracovních stolů 

nebo vleže na pohovce s tlustým doutníkem, nutí ("Befehl ist Befehl!") mladé lidi, kteří se neznají, aby 

se navzájem mučili a zabíjeli na "bitevním poli" (ve městech obětí války), a to podle rozkazů všech 

Nejvyšších bastardů na samém vrcholu.  Jak absurdní to všechno je, když se na takovou situaci 

podíváte objektivně? WTF????!!!! 

Stačí, aby pár takových psychodegenerovaných vrchních bastardů přesvědčilo velkou skupinu 

naivních, a nutno říci, že i sobeckých, vystrašených (strach, také důležitá taktika), nevědomých a 

někdy i hloupých lidí, že mají společného nepřítele, a voilà, vaše objednaná válka je zhmotněna... 

Musíte uznat, že je to nesmírně inteligentní (a zákeřné), ale mimo naši představivost a chápání.  

To je přesně ten důvod, proč se nenechají chytit: protože je to tak daleko za hranicí naší 

představivosti a chápání, že náš nepsychotický, zdravý mozek nemůže uvěřit, že je to pravda. Jeden 

příklad: záměrné otrávení celé světové populace mRNA-"vakcínami"; nikdo nechce věřit, že něco 

tak démonického může být pravda, je to prostě příliš strašné, než aby to bylo možné, takže naše 

mozky tuto možnost zcela zavrhují, a automaticky dokonce energicky "hájí" opačný názor, aby se 

nemusely postavit tváří v tvář kruté pravdě. Nebo si musíte přiznat, že jste se mýlili a byli 

podvedeni, pak k nevíře přispívá navíc vaše vlastní ego (já jsem se nemýlil!). Extra těžké, když jste 

dostali ty čtyři posilující injekce... 

Tomu se říká kognitivní disonance a je to jejich nejsilnější psychologická zbraň. Nikdy se nenajde 

dost normálních lidí, kteří by tuto bariéru dokázali překonat, aby byli schopni svrhnout celý šílený 

vládnoucí systém elity. Takže opět zvítězí, a dokonce kvůli tomu začnou být velmi arogantní a už 

nebudou své skutečné záměry příliš skrývat, jak to dělali dříve. Stejně nemohou prohrát, protože celá 

ta věrchuška je naprosto zkorumpovaná, nelze je všechny nahradit a oni to vědí.  

Někdy je malý kousek domina "obětován" za horší zlo, jako když se museli rozloučit s lidmi jako 

Jeffrey Epstein nebo P. Diddy. Ale to byli jen poměrně "nízkoúrovňoví" šmejdi, pro ně bezvýznamné 

vedlejší škody, a dokonce dobré pro pořad Chléb a hry. Neznáme ani jména lidí na nejvyšších místech. 

Je jich pravděpodobně jen několik stovek, možná tisíc. Lysý bastard Bibi je bohužel jedním z nich. 

Podívejme se na tento seznam náboženství, který mi přišel opravdu velmi zajímavý: 

 

Náboženství Následovníci (v miliardách) Kulturní tradice Založeno  

Křesťanství2 .4   Abrahámovská náboženstvíŽidovství  (Blízký východ) 

Islám  1.9   Abrahámovská náboženstvíArabie  (Blízký východ)  

Hinduismus1 .2   Indická náboženství  Indický subkontinent  

Buddhismus0, 5   Indická náboženství  Indický subkontinent  
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Lidové náboženství0 .4   Regionální  Celosvětově  

 NáboženstvíPříznivci (v milionech) Kulturní  tradiceZaložení 

Šintoismus  100   Japonská náboženstvíJaponsko , 19. století  

Taoismus  12-173   Čínská náboženstvíČína , 2. století n. l.  

Voodoo  60   Africká náboženství  Dahomey, datum 

neznámého původu  

Sikhismus  25-30   Indická náboženství  Indický 

subkontinent, 15. století 

Judaismus  14.7   Abrahámovská náboženstvíJuda  (Blízký 

východ), 6. až 5. století př. n. l. 

 Spiritismus5-15   Nová náboženská hnutí  Francie, 19. století 

Mu-ismus  5-15   Korejská náboženství  Korea, neznámé 

datum vzniku 

 Konfucianismus6-7   Čínská náboženstvíČína,  6. až 5. století př. n. 

l. 

Baháʼí víra5-7 .3   Abrahámovská náboženstvíPersie , 19. století 

Džinismus  4-5   Indická náboženství  Indický 

subkontinent, 7. až 9. století př. n. l. 

 Čondoismus3-4   Korejská náboženství  Korea, 19. století 

Hoaxismus1 .5-3   Vietnamská náboženstvíVietnam,  20. století  

Caodaism1 .1-3   Vietnamská náboženstvíVietnam , 20. století  

Tenriismus1 .2   Japonská náboženstvíJaponsko , 19. století  

Druze  1   Abrahámovská náboženstvíEgypt , 9. století  

Ironií je, že islám, judaismus a křesťanství jsou abrahámovská náboženství, což znamená, že mají 

mnoho společných historických příběhů a postav s některými rozdíly (například role Ježíše se liší v 

závislosti na náboženství, ale všechna "sdílejí" Ježíše a věří, že skutečně existoval).  

A nejnebezpečnější konflikty vznikají mezi těmito třemi náboženstvími, která jsou si navzájem 

nejblíže. Je to smutné a zvláštní, ale ve skutečnosti to není tak překvapivé, protože nejzuřivější boje 

probíhají mezi lidmi, kteří k sobě mají nejblíže, a proto si nejspíš právě tato náboženství vybrala 

nejvyšší elita, aby se navzájem konfrontovala.  

Pak jsem začal přemýšlet, co je to vlastně náboženství? Něco abstraktního, co se nedá 

matematicky/empiricky dokázat, ale v co i přes nedostatek důkazů věříte. A ne, Písmo svaté není 

důkaz. Existují jen texty, jako je tento.  

Pak jsem se zamyslel a s překvapením zjistil, že náboženství, které bych si sám vybral, není na 

seznamu náboženství uvedeno. O kterém "náboženství" to mluvím? 
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No, pro mě je "abstraktní" věc, ve kterou nejvíce věřím,... LÁSKA. Díky svým osobním zkušenostem 

s LÁSKOU jsem si uvědomila, že je to jeden z nejsilnějších a nejcennějších pocitů, které existují. 

LÁSKA je tak výjimečná, může být tak dobrá a pozitivní, laskavá, jemná, sladká, pokorná a zároveň 

hrdá, slabá a silná, vyvažující mezi sebou a druhými, že právě v tento "pojem" chci věřit a také se 

za něj modlit. 

Opravdu mě překvapilo, že v seznamu nejsou žádní "vyznavači LÁSKY" a že LÁSKA jako taková není 

považována za skutečné náboženství. Naopak, je to opět převrácené a křesťané "tvrdí", že jejich 

náboženství je náboženstvím LÁSKY, a staví se tak proti takzvanému judaismu a islámu "bez lásky". 

Takto je LÁSKA zneužívána jako argument pro odlišení náboženství s tvrzením, že ostatní dvě nejsou 

láskyplná ☹. Bah. 

"Oficiálně" je LÁSKA považována za jednu ze tří teologických ctností, spolu s Vírou a Nadějí. Myslím si 

však, že je mnohem víc než jen ctností a že je skutečně náboženstvím sama o sobě.  

A pak mi to najednou došlo! Prozření, protože LÁSKA je skutečně přítomna v seznamu náboženství, 

ale je zahrnuta nebo rozprostřena přes/skrz všechna ostatní! Co tím myslím? Inu, lidé, kteří 

skutečně věří v náboženství LÁSKY (aniž by věděli, že je to jedno z nich      ), se aktivně "hlásí" a žijí 

podle těchto 11 morálních rad, které jsem vyjmenoval o pár stránek zpět.  

A takoví lidé se skutečně najdou ve všech náboženstvích, jsou to lidé, které bychom nazvali "velmi 

dobrými lidmi", kteří by nikdy nikomu úmyslně fyzicky neublížili, jsou velmi empatičtí, vždy 

připraveni někomu pomoci, aniž by za to něco očekávali, upřednostňují potřeby druhých před 

svými, jsou laskaví a jemní atd.  

Bohužel tato skupina není zrovna nejpočetnější, ale existují, doufám, že mezi ně patřím i já      . Ale 

nejsou výlučně pro nějaké známé náboženství, to ne, takoví lidé se najdou ve všech náboženstvích 

pořád. Adepti LÁSKY a náboženství jako takového jsou velmi výjimeční, protože jsou vzácní a z velké 

části převažují nad ostatními náboženstvími.   

Nechápejte mě špatně, to neznamená, že ostatní lidé, kteří nevěří v LÁSKU, jsou špatní lidé. Vůbec 

ne, ale znamená to jen, že se ne vždycky snaží ty rady co nejlépe dodržovat (mám raději slovo rady 

než příkazy tbh, nemám rád, když mi někdo říká, co smím a nesmím, a rada je bez povinností, příkaz 

ne).  

A když nejednáte s těmito morálními zásadami vzadu v hlavě, neposloucháte ten malý vnitřní hlas, 

který vás varuje, abyste něco nedělali, protože je to opravdu nemorální, pak nakonec ublížíte mnoha 

lidem a způsobíte vážnou škodu. Ale ne pořád, jen občas. V jiných případech možná uděláte správnou 

věc, čímž vytvoříte rovnováhu mezi dobrými a zlými věcmi, které ve svém životě děláte.  

Ale člověk, který skutečně následuje náboženství LÁSKY, se bude vždy snažit vyhýbat zlým věcem, 

jak jen to bude v lidských silách. Musíte však být sobecký a čas od času dát přednost sobě, protože 

jinak se vás ostatní lidé budou neustále snažit využívat. Opravdu záleží na tom, s kým komunikujete. 

Lidé, kteří vyznávají náboženství LÁSKY, jsou upřímně soucitní, pláčou, když vidí strašlivé záběry 

nevinných žen, dětí a mužů, kteří jsou bombardováni do záhuby, jen kvůli... jo, kvůli čemu vlastně? 

Opravdu by mě zajímalo, kolik je celkem vyznavačů pravé LÁSKY a jak přesně jsou rozděleni do 

jednotlivých náboženství. Ale bez jakýchkoli pochybností jsou vyznavači LÁSKY v každém náboženství 

a nemyslím si, že procentuálně existuje náboženství, které by mělo mnohem více nebo mnohem 

méně vyznavačů LÁSKY než jiné náboženství. Myslím, že LÁSKA-věřící je mezi všemi náboženstvími 
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víceméně rovnoměrně rozložena. Pravděpodobně se to bude trochu lišit, ale žádný velkolepý "vítěz" 

v tom, kdo má ve svém středu nejvíce LÁSKY vyznávajících lidí (procentuálně), neexistuje.   

Náboženství LÁSKY je však zvláštní: nepotřebuje a nemá žádné kostely, kněze ani tradice. Jeho 

myšlenkou a cílem je pouze LÁSKA. Jak řekl Odin Thorovi o Asgardu: Tohle by mohl být Asgard. 

Asgard je místo, kde stojí náš lid. 

To je tak pravdivé, opravdové dobro nepotřebuje vůdce, místo uctívání ani učení o tradicích, aby bylo 

dobré. Naopak, tyto věci jsou balastem, zdrojem pokušení, kdy se posel nebo místo, kde se poselství 

vstřebává, stávají důležitějšími než poselství samo. Všichni víme, co se stalo, když slepě důvěřujete 

takovýmto postavám autority (ano, kněží jsou také vůdci, dříve byli duchovními průvodci, ale nyní se 

stali náboženskými vůdci, a to jsou 2 velmi odlišné věci).  

Tato důvěra byla zneužita ve velmi velkém měřítku, stačí se podívat na nesčetné pedofilní skandály, 

které se týkaly kněží, pastorů, biskupů, kardinálů a pravděpodobně i papežů, a vypadalo to, že čím 

výše jste šli, tím to bylo horší. Takový systém hierarchie v náboženství je směšný, odporuje všemu, co 

by měli učit: všichni jsme stejní a měli bychom se navzájem respektovat. Místo toho dávají špatný 

příklad autority a moci, s "šéfy", a dokonce i s černým a šedým papežem, schovaným za tím bílým. Co 

to má znamenat? 

A tento pyramidový systém používají k zakrývání svých skandálů, k přeložení kněží, pastorů a 

podobně do různých kongregací, i když jejich biskupové a kardinálové moc dobře věděli, že je něco v 

nepořádku. Ale místo aby tyto zvrhlé soby odstranili a chránili děti a lidi, ne, oni to zakryli a prostě je 

přesunuli někam jinam.  

To je možné pouze v takovém hierarchickém systému, protože když jsou všichni na stejné úrovni, 

nikdo nemůže krýt zločiny někoho jiného. Pokud uděláte něco skutečně zločinného, zůstanete viset 

na suchu úplně sami, nikdo vám nebude krýt záda. Náboženství by tedy neměla mít šéfy. 

Dobrá věc nepotřebuje vůdce, může být dobrá zcela sama o sobě, ale aby byla špatná, potřebuje 

vůdce. Tihle ničemové zničili nevinnost spousty svých malých učedníků tím, že je znásilňovali jak 

fyzicky, tak psychicky, znovu a znovu, rok co rok, po desetiletí a desetiletí, celé kariéry... Belgie má 

takového biskupa: Roger Vangheluwe, špinavý pedofil, který zneužíval své vlastní dva synovce, a to 

po více než deset let ☹. Hrozné.  

Jeho trest? Církev mu dovolila zmizet "ve Skrytu". Vážně, to bylo oficiální prohlášení: "in het 

Verborgene". Pravděpodobně v odlehlém klášteře někde v chudé africké nebo asijské zemi, se 

snadným přístupem ke spoustě nových sboristů, s nimiž by mohl "navázat malé vztahy". To byl 

skutečný citát btw, sám to vysvětlil v jednom rozhovoru. Santé, Rogere! WTF?!!! 

Dobrá věc také nepotřebuje místo bohoslužby, kdekoli a kdykoli může být tím pravým místem, kde 

se můžeme sejít a užít si vzájemně dobrou společnost, v dobrém slova smyslu, s dobrým videem, s 

dobrou hudbou a dobrou zábavou. Je to všechno o lidech, o nás. Spojte se, žijte, zpívejte, tancujte, 

smějte se, užijte si objetí, dejte si pusu, držte se za ruku, nezáleží na tom, jak krásný a drahý je váš 

"oltář", vy nepotřebujete oltář, vy potřebujete jeden druhého a potřebujete spojení a sblížení. 

Potřebujete LÁSKU.  

A dobrá věc nepotřebuje nutně "strukturu", rituály nebo tradice, ne, prostě jděte s proudem, 

pořádejte pop-up akce LOVE s vlastními nápady, kdekoli a kdykoli chcete. Možností je tolik, můžete 

pořádat kluby recenzentů knih, hudební večírky s DJ nebo bez něj, life music, pěvecké soutěže, 

skupinové bowlingové nebo jiné sportovní akce, filmové večery a kluby, debatní kroužky, improvizace 
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a stand-up komedie pro neprofesionály, skupiny pro duševní zdraví, laser-tag, paintball, únikové 

místnosti, sběratelé, kvízy atd. atd.  

Klíčové však je: snažte se to dělat v malých až středně velkých skupinách podobně smýšlejících 

stoupenců LÁSKY. Myslím, že atmosféra by byla fantastická, s opravdovým duchovním smyslem a 

významem opět o skutečných blahodárných praktikách náboženství lásky.  

Místo toho, aby masově vyvražďovali druhou stranu, protože se nějaký plešatý drzý bastard rozhodl, 

že si přetočí staré písmo, aby se mohli prohlásit za "Zaslíbený lid" a násilím dobýt "Svaté země", čímž 

je učiní stejně nesvatými jako ďáblův zadek poté, co sežral hromadu Chipotle Mexican Grill 

(omlouvám se, že jsem si najednou musel vzpomenout na SouthPark a Cartmana, možná kvůli BiBi). 

Nikdy bych nechtěl žít na takovém území, kde byli předchozí majitelé/obyvatelé krutě mučeni a 

vražděni nějakými psychopatickými pomatenými uzurpátory.  

Taková země je odsouzená, nesvatá, otrávená, ať už se v Bibli/ Koránu/Tanachu píše cokoli. Znečistili 

jste ji. Je symbolem pro to nejhorší, co může jeden člověk způsobit někomu jinému. Nikdo, kdo je 

skutečným vyznavačem LÁSKY-náboženství, by tam nikdy nežil, i kdyby ji dostal zadarmo s 

milionovým bonusem navrch... Prostě bych v noci nemohl spát, ani náhodou. Chudáci Palestinci, mé 

srdce krvácí a pláče, stejně jako když Hamás 7. října zaútočil na Izraelce !th 

Vidíte, co jsem udělal s tou odvážnou konotací mezi Cartmanem a Bibi? Fakt bych měl přestat 

vysvětlovat svoje podvědomé psychologicko-ovlivňovací triky      ale na úrovni sadismu se shodují, 

ne? Vlastně je to epizoda South Parku, která mě naučila ten trik s převracením a otevřela mi oči, když 

jsem si uvědomil, kolikrát jsem na něj naletěl, když jsem se na tu epizodu South Parku díval poprvé. 

Když Cartman objeví sílu obracení věcí vzhůru nohama, ... no, budete se na to muset podívat sami, je 

to vtipná epizoda. 

Vložené odstavce: 

Právě jsem si znovu přečetl tuto kapitolu, abych ji upravil pro zveřejnění, a právě jsem si něco 

uvědomil: "Kázal jsem" a propagoval LÁSKU a ŘÁD, ale někdy jsem se nechal unést vlastní 

nenávistí a spravedlivým hněvem.  

Přál jsem si, aby byl premiér Netanjahu zavřen do žaláře, kde by měl jen vodu a chléb, a aby byl po 

zbytek života v naprosté izolaci. To je dost kruté a nepříliš láskyplné a shovívavé. Ale některé věci jsou 

snad neodpustitelné? Jak můžete odpustit někomu, kdo je zodpovědný za mučení a smrt desítek tisíc 

nevinných mužů, žen a dětí? Vždyť to ani není válka jako mezi Ruskem a Ukrajinou, ne, je to 

vyhlazování samotných lidí pod záminkou "boje proti teroristům z Hamásu". S teroristy nebojujete, s 

takovou strategií jich dlouhodobě vytváříte víc. Nezaslouží si ale každý druhou šanci, pokud/pokud si 

skutečně uvědomí, že se neuvěřitelně mýlil a byl hloupý, když prováděl takové ohavné činy? Pokud 

mají opravdové výčitky svědomí a chtějí se kát? Neměla by jim být tato šance dána?  

Myslím si, že by měli dostat takovou šanci na vykoupení, ale pouze v případě, že svou "změnu srdce" 

myslí upřímně. Nemá smysl někomu odpouštět, pokud první věc, kterou ten člověk udělá poté, co 

dostane druhou šanci, je, že začne okamžitě znovu zabíjet nebo krást. Kolik šancí musíte dát? Dvě? 

Tři? Čtyři? Deset? Myslím, že to záleží na závažnosti přestupku. V případě velkých zvěrstev, jako je 

tato genocida, může být i poskytnutí jen jedné druhé šance velmi nebezpečné, pokud/pokud je tato 

šance zneužita a trpí kvůli ní mnoho dalších lidí.   

Ale přesto je zavření někoho do chladné kobky bez jakékoli lidské interakce po zbytek života nesmírně 

kruté. A nelze to ospravedlnit krutostí samotného viníka, tady nejde o pomstu, tady jde o 

spravedlnost. Takže jsem změnil názor (ano, to se smí) a "normální" vězení s normální stravou (i když 
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ta se asi bohužel v některých věznicích příliš neliší od vody a chleba) a dalšími vězni, s nimiž by se 

dalo komunikovat a mít lidský kontakt, jsou pro pana Netanjahua mnohem vhodnějším trestem. 

Doufám, že takový trest jednou dostane, jako příklad všem ostatním světovým vůdcům, že není v 

pořádku provádět válečné zločiny proti lidskosti. Ničit lidem zásoby vody jako kolektivní trest za to, že 

někteří jejich občané jsou členy Hamásu, je nejen absurdní (protože lidé nemohou nést odpovědnost 

za špatná jablka mezi nimi, jinak byste s touto záminkou mohli začít bombardovat všechna města na 

světě), ale je to ztělesnění Zla jako takového. Když vydáte takový rozkaz, jste Ďábel, a to ani ne v 

převleku.  

Jak tedy odpustit ďáblovi? Tak, že mu dáme šanci pochopit, že se mýlí. Velmi špatně. Tak špatně, že 

pro to ani nemohu najít dostatečně silné slovo. Dejme tedy příklad k následování a nabídněme 

odpuštění a kolektivní amnestii všem, kteří se kdy dopustili nějakého vážného pochybení. A nejen 

homo sapiens, ne, také homo psychopaticus. A myslím tím úplné odpuštění za vše, co se v minulosti 

stalo. To se týká dokonce i seznamu Epsteinových klientů, jakkoli jsou pro mě lidé, kteří ubližují 

dětem, strašní a odpudiví, dostanou druhou šanci pochopit, že se naprosto mýlili. A aby se podle 

tohoto nového poznání chovali.   

Naše kolektivní odpuštění však neznamená, že zapomeneme: tato nabídka míru mezi dobrem a zlem 

přichází se lhůtou, po jejímž uplynutí už nelze (vážně) "hřešit". Tímto mezním datem, kdy je třeba 

přestat krást a ubližovat druhým lidem, je 21.st září 2024. Toto datum jsem nevybral náhodně, 

Nejvyšší elita ví, proč je toto datum tak důležité. Ale o tom se rozepíšu trochu později, nejprve vám 

vysvětlím, že pokud budete po tomto datu pokračovat ve zlu, ať už jste kdokoli, odpuštění se zastaví a 

všechny předchozí zločiny, které byly spáchány před tímto datem, budou opět předmětem obžaloby a 

stíhání. Takže pokud znásilníte nebo ublížíte ještě jednomu dítěti (nebo jinému člověku či zvířeti), 

všechny předchozí případy, kdy jste takové ohavné činy vykonali, se "zákonitě" - ať už to stojí, co to 

stojí - stanou přitěžujícími okolnostmi vedle nových zločinů. 

To znamená, že celá Ultimátní Elita i "normální" nepsychopatická, ale stále zkorumpovaná Elita mají 

jedinečnou příležitost udržet si status quo, mohou si ponechat všechny věci a peníze, které ukradli 

Lidem, nebudou potrestáni za všechna svá zvěrstva, mohou si dál spokojeně žít, ale pokud budou 

chtít někoho znovu ošukat bez lásky, budou muset místo znásilnění (a zabití) někoho staromódně 

svést nebo si zaplatit prostitutku. Mohou si to dovolit a k dámě (+) se chovat s úctou, prosím. 

Upřímně řečeno, v tuto chvíli se zdá, že je stejně nemožné takovou spravedlnost prosadit, stačí se 

podívat na výsledek se seznamem Epsteinových klientů jako na příklad. Pokud jsou hráči opravdu 

"příliš vysoko" v pyramidě, spravedlnost neexistuje. Ale to, že je tomu tak nyní, neznamená, že se to 

nemůže změnit. A to mě přivádí k "podobenství" o... hovnocucu. Zdá se, že každá důležitá kniha 

obsahuje nějaké podobenství, a tak jsem nemohl odolat, abych nevyprávěl tento skutečný příběh, k 

němuž se váže morální ponaučení podobenství. Ale protože je to podobenství, musíte si morální 

ponaučení odvodit sami. Tím se snad vyhnu tomu, abych někomu vyhrožoval, protože vyhrožování 

nikdy nefunguje u lidí, kteří jsou mocnější než vy.  

A protože jsem naprosto bezmocná, není moc lidí, kterým bych mohla sama vyhrožovat, i kdybych 

chtěla      (což nechci     . Dobře, tady je příběh, založený na skutečných událostech. Pravidelně mi 

kolem pytlů s odpadky krouží velké "sračkové mouchy", opravdu otravné hlasité mouchy, které je 

velmi těžké chytit a zabít, když létají. Jsou samozřejmě neškodné, ale mohou být velmi nepříjemné, 

zejména pokud se některá z nich rozhodne začít na vás útočit a neustále vás mlátit do obličeje. Měli 

jste někdy takový hloupý problém? Já, předpokládám, že jako každý, se je začnu pokoušet zabít, ale 

po deseti minutách se mi stejně nepodařilo chytit ani jednu z těch superrychlých much. Vlastně je 

jednodušší je chytit pod průhledným sklem, než se je snažit něčím trefit. A pak je můžete snadno 
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vypustit ven, aniž byste je museli zabíjet. Já vím, je to jen hloupá moucha a sám jsem jich v minulosti 

zabil spoustu, ale přesto to není špatná metoda, jak se jich zbavit.  

V tomto konkrétním případě jsem byl dost naštvaný po tom, co jsem promarnil příliš mnoho času na 

nějaké mouchy, stalo se něco zvláštního      . Jedna moucha vletěla do pytle na odpadky, takže se mi ji 

podařilo chytit pouhým zavřením pytle a mouchu v něm "zamknout". Viděla jsem, jak uvnitř panikaří 

(byl to modrý průhledný pytel na plastovou recyklaci) a snaží se 'Jeremy Beremy' dostat ven, ale moc 

jsem nad tím nepřemýšlela, dokonce mi to přišlo poněkud legrační, a prostě jsem pytel dala ven, aniž 

bych mu věnovala další pozornost.  

Až... o dva dny později uprostřed noci, kdy jsem opět nemohl usnout, jsem začal přemýšlet o tom, že 

bych chtěl zavřít holohlavého bastarda Bibiho do žaláře zbaveného všech myslitelných lidských 

vlastností a zavřeného na věčnost. Nemohl jsem přestat myslet na tu pitomou mouchu, kterou jsem 

uvěznil do pytle na odpadky. Byla ještě naživu? Nejspíš bylo v pytli dost jídla, ale sotva mohla létat, 

zoufale se snažila z pytle uniknout. Nechtělo se mi vstávat uprostřed noci, abych šel otevřít pytel na 

odpadky a mouchu osvobodil, ale druhý den ráno jsem to udělal      . Byla jsem ráda, že neumřela, jak 

je to hloupé?  

To vše mě nakonec vedlo k tomu, že jsem do knihy vložil nový přídavek o nutnosti soucitu a 

odpuštění, a to i pro naše nejhorší nepřátele. Cítil jsem totiž soucit s mouchou, kterou si můj mozek 

nějak spojil s ministrem Netanyanem. Když jsem dokázal soucítit s mouchou, měl bych být schopen 

soucítit i s netvorem, ne s člověkem. Je to přece jen jiný živočišný druh, který za to nemůže. Jen 

zneužívají své nadřazenosti, stejně jako to dělají lidé se všemi ostatními druhy, které jsou v potravním 

řetězci pod námi. Stejně jako já s mouchou. 

Problém je v tom, že si myslíme, že homo sapiens je na nejvyšším stupni řetězce a nemá v globálním 

měřítku žádné skutečné nepřátele (jen se nenechat sežrat osamělým krokodýlem nebo něčím 

podobným. Ale s AK-47 pravděpodobně vyhrajete i proti takové bestii. Takže tak trochu podvádíte). 

Ale to my nejsme. Homo Psychopaticus nám všem vládne, a je mi dokonce jedno, jestli jsou to 

všechno ještěři měnící tvar, nebo ne (pro pořádek, pochybuji o tom, ale v tomhle Matrixu není nic 

nemožné. Na tom nezáleží, důležitý je výsledek (doslova i obrazně). 

A výsledkem je, že lidé jsou do značné míry na straně poražených, stačí se podívat na svět. Všude 

vládne chaos. To proto, že pro Homo Psychopaticus jsme my, Homo Sapiens, mouchy. A oni se k nám 

chovají stejně jako já ke "své" mouše. Proč bych vůbec měl brát na tohoto tvora kvůli něčemu ohled? 

Jen mě obtěžuje, nepředstavuje vůbec žádnou lahůdku, je ošklivá a dělá příliš velký hluk atd. Takže ji 

prostě zabiju, nebo snad ještě hůř, sadisticky zavřu a na dva dny na ni zapomenu.  

Rozlišuji mouchy a komáry, které opravdu nemám ráda      . Zabití mouchy mi radost nepřináší, 

naopak dokonce prý, ale dokážu být opravdu šťastná, když toho super otravného komára 

přibližujícího se k mému uchu rozmlátím na červenou kaši poté, co mě mnohokrát kousl. A komáři 

mohou být nebezpeční, šíří nebezpečné nemoci, jako je dengue, nemoc z poruchy spánku atd. Takže 

právě kvůli nim dělám i preventivní zásahy (pokud mě ovšem nepřemůže vztek nebo strach z much 

nebo pavouků).  

Ale co kdyby mě ty neškodné mouchy najednou začaly v ložnici všechny společně "napadat" (jako to 

občas dělají některé hloupé), mlátit mě do obličeje, do rukou nebo do nohou atd. Žádný problém, 

všechny bych je zabil. Ale pak jsem začal přemýšlet dál... co kdyby na mě zaútočilo tisíc rozzuřených 

much? Nejspíš bych je stejně umlátil. Ale co potom tisíc? Brrr... Nebo sto tisíc... dobře, myslím, že 

bych reálně nejspíš umřel, udusil se v mouchách nebo tak něco, i když jedna moucha sama o sobě 

"mouše neublíží", nechtěl bych být v takové situaci. 
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A jejich problém je, že je tu asi 8 miliard much... Stačí, aby se jich pár milionů společně naštvalo a 

zaměřilo se na skutečné uzurpátory v zákulisí, a průser se doslova rozletí... S mnoha oběťmi na obou 

stranách, takže tomu se musíme pokud možno vyhnout za každou cenu. Pro mouchy i pro jejich pány.  

Tím se dostáváme zpět ke konečnému termínu. 21st září 2024, jedinečné datum, které dává každému 

příležitost stát se dobrým, nebo se alespoň pokusit stát se lepším a méně zlým. Systém nebude trápit 

bohaté a mocné za žádné zločiny, kterých se dopustili v minulosti. Ano, to se týká i zločinců, kteří jsou 

ještě horší než Bibi Netanjahu, takových, jako je Antony Fauchi nebo prezident Biden. Jejich činy měly 

za následek ještě více bolesti, utrpení a smrti než činy izraelského premiéra. Škody způsobené 

očkováním v důsledku neinformovaného souhlasu, (falešného) morálního nátlaku, hrůzy ze ztráty 

příjmu a postavení atd. Za všechny své zločiny také dostanou jednorázovou propustku z vězení, která 

jim bude odpuštěna, ale nebude zapomenuta. A v případě, že budou v praktikování takových 

strategií, které nakonec vedou k chaosu (ve jménu pořádku), pokračovat i po 21st září 2024, mohou (a 

doufejme, že budou) být za všechny své minulé chyby znovu stíháni a odsouzeni. 

Pro naše mistry je to tedy opravdu jedinečná příležitost zamyslet se nad svými činy. Není to proto, že 

nás můžete zničit, že byste to měli udělat. Já, a doufám, že i lidé, si vašeho intelektu velmi vážíme. Je 

jen velmi smutné, že své znalosti (matrixu a hluboké lidské psychologie) nevyužíváte k dobrému 

účelu. Jak krásný by mohl být tento svět, tento vesmír. Proto bychom, a doufám, že tento názor se 

mnou sdílí mnoho lidí, rádi nabídli tento návrh příměří mezi dobrem a zlem. Už jste se s námi 

pobavili, prosím, respektujte nás od nynějška také a přestaňte s vytvářením výsledků celého WTF-

listu shora. 

Reálně vím, že není možné zastavit všechny války a konflikty před 21st zářím 2024, na to se ale 

neptám. Jen už žádné nové akce, které vedou k tak tragické eskalaci, pomalu, ale důrazně začněte 

mírová jednání, nechte si své bohatství, dokonce si nechte svou moc, pokud chcete, ale už ji 

nezneužívejte proti nám. To také znamená postupně odebrat moc všem organizacím, jako je WHO, 

WEF atd. a přeměnit je na poradní orgány se skutečně užitečnými a konstruktivními radami, ale 

nevynutitelnými bez respektu k lidské suverenitě. Agenda 2030, ale bez skryté agendy. Cíle a úkoly 

skutečně zakotvené v pravdě a se skutečným řádem jako cílem, i když to znamená vzdát se moci. 

Může to trvat několik let nebo i poněkud déle, nechceme vytvářet chaos tím, že se ho budeme snažit 

zbavit, ale pokud se rozhodnete vydat se jinou, lepší cestou, už jen to, že se zbavíte všech těch 

starých špatných návyků a nebudete v nich pokračovat, může stačit k tomu, abychom se znovu 

dostali na správnou cestu. Je to dobrá myšlenka, doufám, že není naivní, vyžaduje důvěru, a ta bude 

nejspíš někdy nebo některými lidmi, na obou stranách, porušena, ale je to dobře míněný návrh na 

všeobecný mír.  

Nejvyšší elita ví, proč jsem si jako datum uzávěrky vybral 21.st září 2024: je to proto, že se obávám, 

že den poté by mohla být naplánována velmi nebezpečná operace s falešnou chybou, a tomu bych 

chtěl pro všechny zabránit. Možná se v tom datu mýlím, ale obávám se, že podle mých 

matrixovských analýz je to v tomto okamžiku velmi pravděpodobný scénář v simulaci, v našem světě.  

Nevím, co bude falešnou vlajkou, možností je hodně, může to začít i pomalu na 22nd , aniž by bylo 

hned vidět něco "velkého", ale nějaká důležitá lokální událost (např. únik z laboratoře ve Wuhanu), 

která vše uvede do pohybu. Některé možnosti jsou falešná mimozemská invaze (viz dokument 

Disclosure pro Dr. Stevena Greera), nová plandemie, pravděpodobně horší než Covid, velké válečné 

eskalace, ... možné je všechno. Kdybych měl více času, mohl bych analyzovat data z Matrixu o co 

nejvíce možných scénářích a určit ty nejpravděpodobnější (je to pravděpodobnostní matice, o 
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výsledku rozhoduje kombinace předem daných simulačních scénářů a svobodné vůle avatarů), ale to 

by mi zabralo přinejmenším měsíce.  

Prosím vás: nezahajujte tuto operaci, ať už je jakákoli. Přijměte naše příměří a žijme všichni v míru. 

Už jste vyhráli, nezneužívejte této moci. My, homo sapiens, si také zasloužíme svobodu, stejně jako 

já jsem propustil tu ubohou mouchu. Pokud nám také přestanete ubližovat a přestanete nás okrádat 

(také náš čas je drahocenný: nelíbí se nám otrokářský systém mezd), pak můžeme žít v míru a 

harmonii. A vy budete mít prospěch z druhé šance. Pevně doufám, že to přijmete a přerušíte 

falešnou vlajku (falešné vlajky) nebo jiné záškodnické operace, kdykoli a kdekoli. Na oplátku můžeme 

všichni jen v klidu žít své životy v míru a lásce, jak všichni doufáme, že budeme moci. Takže prosím, 

konečná elito, netlačte nám do krku rok 1984, žijme všichni v roce 1983. Prosím?  

Nerada prosím, ale doufám, že chápeš, že je to v zájmu nás obou, takže prosím za nás oba. Jsem jen 

posel, který se snaží předat správnou, pravdivou zprávu. Vím, že rádi převracíte pravdu, ale budete to 

dělat i sami sobě? Teď je čas se nad vším zamyslet. Děkuji vám, že jste zvážili naši nabídku, a já/my to 

myslíme upřímně. 

Tolik doufám, že poznáte lásku, není spravedlivé, že ji nemůžete cítit. To je kořen konfliktu mezi 

našimi druhy. Kdybyste poznali lásku, nedělali byste to. Ale také není spravedlivé trestat nás za to, že 

ji můžeme cítit, to je prostě kruté. Stejně tak nikdy nemůžete cítit lásku, pokud/pokud se důsledně 

rozhodujete pro ďábla, kterého znáte. Zkuste si nabídnout lásku, neumíte ještě vyléčit psychopatii? 

Zdá se, že manipulace s DNA je ve vašem dosahu? 

A ano, budete slabší, když poznáte a přijmete lásku, ale s láskou budete také mnohem víc než slabí, 

můžete být také silnější, než jste kdy byli se vší svou zlobou. Přiznejme si, že nás neustále brutálně 

porážíte, ale to je neodmyslitelně spjato s tím, že je mnohem snazší něco zničit než něco vybudovat. 

Také síto 1467-zlo má větší útočnou sílu než síto 2358-dobro, které je numerologicky defenzivnější, 

viz kapitola o algoritmu 9/11, kde jsou uvedena procenta. Takže bohužel, vy jste bohové ničení, my 

vám nabízíme možnost stát se bohy tvoření. Věřte nám, je to nakonec mnohem zábavnější a 

prospěšnější. Tak prosím, dejte šanci vzájemnému respektu a Míru?  

Nebyl by tedy také dobrý nápad a čas pro všechny ty opravdové věřící v LÁSKU, pokud/pokud si 

opravdu myslíte, že řešením je více, a ne méně, LÁSKY, a již aktivně žijete podle těchto morálních 

norem a zásad, abyste se přidali k náboženství LÁSKY?      .  

Ale první přikázání říká: "Nebudeš mít jiné bohy přede mnou", takže si možná myslíte, že můžete 

vyznávat jen (jedno) "jediné" náboženství (samozřejmě to vaše vlastní...). Možná se zdráháte 

"připojit" a následovat toto morální LÁSKOVÉ náboženství (neříkám, že ostatní jsou nemorální, ale 

existuje spousta nemorálních výkladů...), protože se obáváte, že byste tím mohli "zradit" svou vlastní 

víru.  

Za prvé, "LÁSKA" není Bůh, takže nenahrazuješ tu svou jinou, ale za druhé, a to je ještě důležitější, je 

to vlastně nejdůležitější poselství tvé vlastní víry: všechna náboženství sdílejí "zlaté pravidlo", Ježíš 

nám také řekl (Matoušovo evangelium 7,12) o tomto jediném pravidle, kterým by se měl každý 

řídit. Uvedu různé "verze" tohoto pravidla podle jednotlivých náboženství: 

 

 

Buddhismus 

"Neubližuj druhým tím, co bolí tebe." 
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Křesťanství 

"Čiňte druhým tak, jak chcete, aby oni činili vám." 

Hinduismus 

"Chovejte se k druhým tak, jak byste chtěli, aby se chovali k vám." 

Islám 

"Čiň všem lidem tak, jak bys chtěl, aby činili tobě." 

Judaismus 

"Co sám nenávidíš, nečiň nikomu." 

Původní američtí obyvatelé 

"Žijte v harmonii, protože jsme všichni příbuzní." 

NÁBOŽENSTVÍ LÁSKY 

"DĚLEJ SI, CO CHCEŠ, POKUD TÍM NEŠKODÍŠ NIKOMU JINÉMU" 

Není tedy na škodu přijmout do svého života jiné náboženství, protože je to vlastně základní pravidlo 

všech náboženství: respektovat svobodnou vůli druhých a nikdy nikomu neubližovat. 

Je to opravdu tak jednoduché. Pokud tomu rozumíte, souhlasíte s tím a chcete se pokusit toto 

pravidlo dodržovat, pak je LÁSKA (extra) náboženstvím pro vás!       Neexistuje žádné ústředí, LÁSKA 

existuje jen dokořán, řekněme, že se k ní můžete připojit tím, že veřejně prohlásíte svůj upřímný 

úmysl pokusit se toto jedno důležité pravidlo LÁSKY dodržovat. 

Na sociálních sítích je dost platforem, na kterých to můžete udělat jednoduchým "pledge"-postem, 

můžete být vynalézaví      . Těch 11 tipů, které jsem vyjmenovala, jsou s tímto jediným zlatým 

pravidlem pevně spjaty, pomohou vám ho pochopit a respektovat, abyste dělali co nejméně chyb 

     . Protože chyby se udělají, i když nemáte nic než dobré úmysly. Jen je nedělejte záměrně a snažte 

se z nich poučit, abyste se jich v budoucnu mohli vyvarovat. 

Mám nápad, že bychom mohli společně používat frázi "Mír, láska a laskavost" jako symbol 

náboženství lásky. Vyzývám všechny, kteří by se chtěli zapojit, aby byli kreativní a vymysleli vlastní 

grafický návrh třípísmenného slova "PLK", aby měl každý svou vlastní jedinečnou verzi "loga" PLK. To 

je ta pravá rozmanitost      a navíc to udržuje zábavu, radost a zajímavost. 

Pokud si na své sociální sítě umístíte logo Peace, Love & Kindness (Mír, láska a laskavost) a/nebo 

zveřejníte závazek, že se budete snažit dodržovat toto jediné zlaté pravidlo LÁSKY a nikomu jinému 

neubližovat, pak jste vyznavačem náboženství LÁSKY, gratulujeme! 

Pamatujte, že v tomto hnutí nejsou žádní vůdci, pouze členové. Ti se mohou navzájem poznat podle 

slibu nebo loga a začít organizovat zábavné místní akce ve své komunitě, jak je vysvětleno výše. 

Pokud si myslíte, že vám toto poselství LOVE nevyhovuje, stále můžete slogan nebo poselství používat 

a propagovat, pokud chcete, samozřejmě neexistuje žádné omezení, LOVE nechce nikoho vylučovat 

     . Takhle můžeme pro změnu zase využít sociální sítě k něčemu opravdu užitečnému, už mě nebaví 

sledovat, jak tolik lidí mlátí policajti. 
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Takže i když nechcete aktivně žít podle zlatého pravidla, můžete prozkoumat komunitu LOVE (např. 

můžete vytvářet místní aplikace pro své události a podobně) a sdílet věci, pokud chcete. Ale snažte se 

vyhnout falešnému slibu, to by bylo spíše pokrytecké a nehezké. Slibujte jen tehdy, když to myslíte 

vážně, stačí, když se budete snažit, ale buďte upřímní ohledně svých skutečných záměrů. Za to, že to 

budete respektovat, budete mít vzájemnou úctu LOVE-příznivců. A netrollujte a nevyhledávejte 

žádné konflikty, prosím, ať je to čisté a upřímné. Respekt z obou stran. Příměří, ať se LÁSKUJEME v 

MÍRU      . Díky! 

Pokud tedy nemáte opravdu dobré úmysly, akce LOVE nemusí být tím nejlepším místem pro 

setkávání, pokud se chystáte obtěžovat všechny lidi, kteří chtějí šířit lásku. Jste vítáni, ať už jste 

kdokoli, ale respektujte ostatní, když už tam jste. Možná dokonce oceníš pozitivní energii, kterou 

takové akce vyvolají, a sám se staneš opravdovým vyznavačem LÁSKY a postupně se začneš řídit 

zlatým pravidlem      . 

Doufám, že se vám ten nápad bude líbit; já sama nemám ambice dělat nic velkého (samozřejmě 

zveřejním svůj slib, ale stejně mě nepotřebujete      ), momentálně jsem vyčerpaná dokončováním a 

stresem z psaní této knihy. A pokud to snad dostatečnému počtu lidí přijde jako dobrý nápad a podaří 

se to virálně rozšířit a stát se úspěšným, tak se snad může stát spousta dobrých věcí, pokud se 

pořádání akcí chytne a tak. Mým "příspěvkem" byl návrh této myšlenky, opravdu doufám, že může 

sjednotit lidi napříč všemi náboženstvími. Mír. Pro: "Děkuji, že jste přišli. každého. 

Spousta setkání, večírků nebo akcí s muslimy, židy, křesťany, protestanty, buddhisty, hinduisty, ... se 

všemi vyznavači LÁSKY, kteří se společně baví, např. na špagetovém festivalu, někdo pije alkohol, 

někdo ne, někdo jí halal, někdo ne, s nějakou smíšenou kulturní hudbou, nebo nějakou jinou 

zábavnou akcí, která se dá zorganizovat, může to být i stánek s hot-dogy s vegetariánskou variantou, 

místo špagetového festivalu, nikdy nikoho nevylučovat, chápete      .  

Takto není třeba, aby si určité skupiny nárokovaly a požadovaly začlenění, aby s tím přestaly a staly 

se součástí společenství LÁSKY, pokud/pokud se samy dokáží řídit a respektovat Zlaté pravidlo. To by 

bylo tak nadějné a úžasné, al LÁSKU milující lidé se sporadicky scházejí a šíří skutečnou LÁSKU. Člověk 

si smí nechat zdát hé, určitě se musí podařit najít po celém světě (pokud je to zeměkoule...) asi 144 

000 Pledgeřů Lásky a snad se nám podaří za to číslo přidat pár nul      . 

Pokud se chcete jen připojit bez organizování věcí, žádný problém samozřejmě! Vždycky můžete přijít 

na akce, a pokud jste někdo, kdo se rád čas od času chopí iniciativy, prostě se svými LOVE-followers 

udělejte něco zábavného a zajímavého ve svém okolí! Bez závazků. Vše je na vaší vlastní vůli a 

možnostech, žádné závazky. Smíchejte náboženství a kultury v míru a s láskou a bavte se! S láskou, 

opatrujte se a hodně štěstí všem!!! 

 

 

Mír Láska Laskavost 
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Jako poslední "dárek" v této kapitole uvádím několik nejdůležitějších diapozitivů z prezentace 

"přirozeného práva" pana Marka Passia, který býval knězem v Satanově církvi. Naštěstí pro nás si však 

uvědomil, že bojuje za špatnou stranu, a rozhodl se všechny varovat před hlubokými okultními 

(rozuměj skrytými) znalostmi, které takové organizace o lidské psychologii mají (například triky s 

opakováním a aliterací, které jsem vysvětlil dříve).  

Je to nesmírně zajímavá informace, protože ukazuje, jak mohou tyto informace zneužít k manipulaci 

celé světové populace do otroctví a slepé podřízenosti, aniž by sami museli hnout prstem.  

Kdybych náhodou nenarazil na rozsáhlou práci Marka Passia, nikdy bych si to všechno neuvědomil 

a moje vlastní kniha by nejspíš neexistovala. Takže mu patří zvláštní poděkování, určitě se 

podívejte na mnoho jeho super zajímavých prezentací a diapozitivů, zejména na ten o přirozeném 

zákonu, což není nic jiného než psychologická dynamika, která stojí za jediným Ježíšovým zlatým 

pravidlem: Neubližuj druhým!  

 

Tento snímek nás učí, že k projevení Chaosu používají taktiku strachu, a to záměrně. Podívejte se na 

různé mezikroky, které pomáhají tuto cestu zhmotnit: Strach, Nevědomost, Zmatek a nakonec 

Kontrola a Chaos. A ano, cílem Nového světového řádu je CHAOS, a ne ŘÁD, dokonce převracejí svůj 

název: správně by to mělo být Nový světový chaos.  

Kontrola = chaos, zní to divně, ale je to tak, a svoboda (s malým počtem vůdců nebo bez nich) vede k 

řádu ve společnosti. Nutí vás to zamyslet se nad špatnou pověstí, kterou mají od světa "anarchisté" 

(kteří chtějí jen svobodu a řád, místo kontroly a chaosu); teď už víte proč: jejich správné názory na 

dynamiku přirozeného zákona jsou pro systém nebezpečné, takže je převracejí, aby se z nich stali 

"chaotici". 
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Ale prosím, podívejte se na to hlouběji, Mark Passio to vysvětlí mnohem lépe než já      . Proto je 

tenhle trik s "převrácením" tak důležitý, aby se dobro a zlo obrátilo v univerzálním měřítku. Jeho práci 

najdete na www.whatonearthishappening.com/ nebo na síti/komunitě, kterou se snaží spustit spolu 

s prací všech svých přátel: www.onegreatworknetwork.com.  

Snad jen malé varování, pan Passio je v poslední době tak zklamaný a spravedlivě naštvaný na celou 

tuhle zvrácenou společnost naruby, že se občas nechá unést a ze své frustrace uráží obyčejné lidi, 

"všechny hloupé ignorantské stoupence řádu". Velmi pochopitelné, ale obávám se, že takto by se 

mohlo ztratit jeho ach tak důležité poselství jako takové. Promiň, Marku, nechci tě kritizovat a hodně 

s tebou soucítím, ale v určitém okamžiku je příliš mnoho hněvu prostě příliš mnoho hněvu a plýtvání 

energií. Opravdu bych si měl zkusit vzít více k srdci vlastní radu, protože i já se pravidelně chovám 

příliš nevyzpytatelně, když jsem naštvaný. Člověk prostě ani nepřemýšlí, jestli má počítat do 

jedenácti, než začne reagovat, prostě vybuchne vzteky a od chvíle, kdy "vybuchne", začne dělat 

hlouposti... Mám dokonce tetování "Adrenalin"- (jen to na celém těle), které mi připomíná, že mám 

vždy zachovat klid, ale obávám se, že to není zaručená metoda, jak se udržet na uzdě. Možná jsem si 

ho měla vytetovat na pěst, kde bych ho vždycky viděla v případě, že by se blížil nějaký emergentní 

záchvat vzteku, a ne na ruku, kde je schovaný a dost zbytečný, pokud si na něj člověk v zápalu 

boje/vzteku nevzpomene      . Poslední důležitý slide je ten, na který už nikdy nezapomeňte! 

Rozhodně si myslím a doufám, že tyto informace o činech, které jsou založeny na Pravdě, nikomu 

neublíží, takže všechny pravdivé informace v této knize budou využity k dobrému, k pomoci lidem a 

zlepšení jejich situace. Jednání, které se nezakládá na pravdě, které je nemorální, lidem bezpochyby 

skutečně škodí. Já jen doufám, že pravdivé činy skutečně nemohou způsobit žádnou škodu; věřím, že 

tento proces odhalí všechny informace v této knize. 

 

http://www.whatonearthishappening.com/
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Zpět do minulosti: Trojiční vzorec pro dekódování angličtiny 

To nejlepší jsem si nechal na konec. Tento "trojkový" maticový klíč k dekódování angličtiny byl prvním 

důležitým vzorcem, který jsem objevil. Stačil mi k tomu, abych se přesvědčil, že žijeme v uměle 

vytvořeném počítačovém Matrixu, a navedl mě na cestu "zpětného inženýrství" všech vzorců a 

poznatků v Matrix-procesech (cyklování, vrstvy, SDTQ, ...) z předchozích kapitol. Myslím, že už jsem 

toho zjistil hodně, ale samozřejmě ne všechno, asi jsem sotva škrábl po povrchu.  

Byl jsem však tehdy natolik bláhový, že jsem tyto informace svěřil několika přátelům, a vzápětí jsem 

se ocitl na psychiatrickém oddělení v Sint-Alexiu, jak bylo vysvětleno v předchozí kapitole. Všichni 

jsou totiž tak arogantní, že je nikdy nenapadne, že by se mohli sami mýlit, ať už je situace jakkoli 

nepravděpodobná. Staví se nad vás, považují vás za blázna a rozhodují za vás, přičemž porušují vaši 

svobodnou vůli. Všem lidem, kteří mě "zradili": Všichni jste ubozí ubožáci, protože si nedokážete 

zachovat otevřenou mysl a myslíte si, že máte právo "preventivně" zavřít někoho, kdo nikoho 

neohrožuje! Jen proto, že je (mnohem      ) chytřejší než vy... kreténi! Já byl samozřejmě dost chytrý 

na to, abych o své práci v té díře držel hubu.  

Omlouvám se za svou frustraci i po tolika letech, ale byl jsem naprosto nevinný a opravdu se mi 

nelíbilo, že jsem byl proti své vůli zavřený a omámený těmi nejskandálnějšími psychotickými léky, 

které zabíjejí mozek a vůli. Mylně jsem si myslel, že tito "přátelé" jsou inteligentní, laskaví a dobří lidé, 

zatímco oni neměli ani tolik úcty, aby mou práci slušně prozkoumali, než rozhodli, že "jsem se mýlil". 

Nakonec se ukázalo, že jsem se vůbec nemýlil... pokud ovšem nejste stále příliš hloupí nebo 

nevzdělaní na to, abyste rozpoznali a přiznali pravdu, když je vám podrobně předložena přímo před 

obličej na stříbrném podnose. Doufám tedy, že vám vaše kognitivní disonance nebude bránit v 

pochopení a přijetí poznatků v této knize, a tato část dekódování jazyka je nesmírně důležitá, abyste 

byli schopni vidět širší obraz. Je to důkaz, že počítačový kód 396 morálky je zakotven i v našich 

jazycích. Samozřejmě nejen v angličtině, ale ve všech. Pouze používají jiné metody výpočtu/světy, 

které zatím neznáme. Máme už také tabulky pro sumerštinu a židovské jazyky, ale protože sám tyto 

jazyky neznám, nemohl jsem je pořádně vyzkoušet. Jsem si však jistý, že všechny ostatní jazyky lze 

také rozluštit pomocí podobného klíče Trinity s tabulkami z těchto jazyků. Každý jazyk bude mít svou 

vlastní tabulku, jen je musíme najít, pokud chceme dekódovat přímo další jazyky. Není to však 

nezbytně nutné, protože můžeme překládat z libovolného jazyka směrem k angličtině a pak zkoumat 

kódy Matrix na těchto slovech nebo větách pomocí anglického klíče Trinity. Budou se shodovat nebo 

budou velmi blízké výsledkům morálky jako při dekódování "přímo" z jiného jazyka. Kdybychom měli 

k dispozici tyto tabulky jiných jazyků, mohli bychom tuto teorii otestovat.  

Když jsem před téměř osmi lety začal psát tuto knihu, neměl jsem kromě tohoto klíče Trojice a části 

skryté formule 396 o několik let později žádné další znalosti, takže text, který jsem tehdy napsal, 

obsahoval chyby a spekulace, ale přesto jsem měl pravdu ohledně většiny věcí, které jsem se snažil 

vysvětlit. Rozhodl jsem se tuto kapitolu neměnit, uvidíte rozdíl ve stylu "psaní", tehdy jsem byl ještě 

plný naděje a trochu radostnější a byl jsem samozřejmě nadšený svým objevem. To jsem ještě 

nevěděl, že Elita ví o Matrixu a jeho kódu všechno a že tyto znalosti silně zneužívá... Takže tady je, 

neupravená, první kapitola, kterou jsem kdy napsal. Pro některé věci jsem ještě použil jiné názvy, 

například hodnotu Základní součet (BS) jsem místo toho nazval hodnotou Základní matice (BM) a 

některé další rozdíly také, takže to může být trochu matoucí, ale už nemám čas všechno sjednocovat. 

Umožňuje to nahlédnout do vývoje mé práce, takže to může být také užitečné. Omlouvám se, že 

jsem byl tehdy ještě méně diplomatický než teď. Tady to je, zpět do minulosti (a snad i do lepší 

budoucnosti): 

Vše jsou informace 
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Rozhodně nechci předstírat, že jsem objevil vnitřní fungování matematiky Matrixu, jen jeho velmi 

malou část ve vztahu textu/řeči ke smysluplným číselným vzorcům. Mnoho vědců tvrdí, že "vše je 

informace", no a tento vzorec spojuje některé body mezi jazyky a matematickou informací.  

To je podstata numerologie, Wikipedie ji definuje takto: "Numerologie je víra v božský nebo mystický 

vztah mezi číslem a jednou nebo více událostmi, které se shodují. Je to také studium číselné hodnoty 

písmen ve slovech, jménech a myšlenkách. Často je spojována s paranormálními jevy, vedle 

astrologie a podobných věšteckých umění." 

Abych byl upřímný, ještě před pár lety jsem byl přesvědčen, že numerologie je bláznovství, 

srovnatelné s jinými "zábavnými" pseudovědami, jako je astrologie nebo alchymie. Vždyť přečíst si 

astrologické znamení zvěrokruhu nebo se pokusit vyrobit zlato z mědi je opravdu zábavné       

Numerologii jsem tedy považovala za jakousi "konspirační teorii" a nebrala jsem ji vážně, kromě 

faktoru zábavy z podivných náhod.   

Přesto je mnoho lidí přesvědčeno, že numerologie je velmi reálná a seriózní, existuje spousta knih a 

různých výpočetních metod, které se nás snaží přesvědčit, že na základě výsledků těchto výpočtů 

číselných hodnot slov, jmen a myšlenek (malých vět) lze nalézt skutečné smysluplné vzorce. 

 Hlavní důvod, proč jsem nevěřil, že numerologie je skutečná věda, je zřejmý: pokud by takové 

smysluplné vzorce existovaly, bylo by to tak daleko od reality, že by to vlastně znamenalo, že žijeme 

uvnitř krabice, matrixu. Proč? Protože to zcela podkopává evoluční teorii, kdy se jazyky nevyvinuly 

přirozeně, ale byly inteligentně navrženy tak, aby odpovídaly příslušným číselným vzorcům.  

Zaujala mě však myšlenka, že by se v tom daly najít nějaké zákonitosti, a tak jsem se numerologií 

začala zabývat jako svým koníčkem. A i když jsem musel uznat, že někdy to vypadalo, že mezi 

příslušnými jmény nebo slovy a jejich číselnými hodnotami skutečně existují nápadné souvislosti; 

bylo to většinou způsobeno tím, že numerologové při "hledání" souvislostí míchali výsledky z různých 

metod výpočtu (nebo byly skutečně náhodné, jak jsem si myslel).  

Co mám na mysli, když říkám, že se výsledky míchají? Abychom to pochopili, dovolte mi, abych se 

trochu podrobněji věnoval různým metodám, které numerologové používají.  

1) Jednoduchá ordinální gematrie 

 abcdefghijklm 

 12345678910111213 

 nopqrstuvwxyz 

 14151617181920212223242526 

Příklad výpočtu: slovo "BŮH" = 7+15+4 = 26 

2) Jednoduchá řádová plná redukce Gematrie 

 abcdefghijklm 

 1234567891234 

 nopqrstuvwxyz 

 5678912345678 

Příklad výpočtu: slovo "BŮH" = 7+6+4 = 17 
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3) Obrácená ordinální gematrie 

 zyxwvutsrqpon 

 12345678910111213 

 mlkjihgfedcba 

 14151617181920212223242526 

Příklad výpočtu: slovo "BŮH" = 20+12+23 = 55 

4) Gematrie s obráceným pořadovým číslem a plnou redukcí 

 zyxwvutsrqpon 

 1234567891234 

 mlkjihgfedcba 

 5678912345678 

Příklad výpočtu: slovo "BŮH" = 2+3+5 = 10 

5) Sumerská/anglická gematrie 

 abcdefghijklm 

 6121824303642485460667278 

 nopqrstuvwxyz 

 849096102108114120126132138144150156 

Příklad výpočtu: slovo "BŮH" = 42+90+24 = 156 

6) Židovská gematrie 

 abcdefghijklm 

 123456789600102030 

 nopqrstuvwxyz 

 405060708090100200700900300400500 

Příklad výpočtu: slovo "BŮH" = 7+50+4 = 61 

7) Angličtina II Gematrie  

 abcdefghijklm 

 12345678910203040 

 nopqrstuvwxyz 

 5060708090100200300400500600700800 

Příklad výpočtu: slovo "BŮH" = 7+60+4 = 71 
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Existuje ještě více metod výpočtu, například vzorec Francise Bacona, ale nebudu je zde všechny 

uvádět. Myslím, že už chápete, v čem je problém: existuje příliš mnoho různých metod a 

numerologičtí nadšenci "kombinují" různé metody, aby "objevili" vzorce mezi příbuznými 

slovy/jmény/větami.  

Uvedu příklad: v poslední době se hodně mluví o očkování a biblickém proroctví o znamení šelmy, že 

bez tohoto znamení už nebude možné nic koupit ani prodat. Navíc existuje patent na kryptoměnový 

systém Microsoftu, který využívá údaje o tělesné aktivitě." Tento patent je podán pod číslem 

WO2020060606A1. 

Numerologové proto upozorňují, že jak slovo "očkování", tak slovo "proroctví" a "znamení šelmy" 

vracejí 666! Což je, přiznejme si, trochu děsivé. Zapomínají však zmínit, že pro slova "očkování" a 

"znamení šelmy" používají sumerskou metodu výpočtu a pro "proroctví" židovskou metodu, aby 

získali "stejný" výsledek. 

Podle mě to není vůbec průkazné a nedokazuje to vůbec nic, protože pokud si můžete vybrat z tuctu 

metod výpočtu, abyste našli/objevili příslušné vzory, s největší pravděpodobností vždycky někde 

nějaký vzor najdete, a to díky mnoha metodám, které můžete kombinovat. 

A také, abych nebyl za škarohlída, raději bych také testoval "Mark of the Beast" (který nevrací 666) 

místo "Mark of Beast", což znamená, že nerad "vařím z vody" a hledám "nesouvislé" věty jen proto, 

abych získal požadovaný výsledek.  

I když musím přiznat, že "znamení šelmy" se stále vztahuje k číslu 666, ale chápete to. Takže se 

shodneme na tom, že určitá míra "básnické svobody" je při výzkumu povolena, pokud se vám ovšem 

nestane, že z toho vzniknou šílené nesouvislé věty, které vágně vypovídají o něčem, co je prostě 

zbytečné testovat. 

Něco úplně jiného by však bylo, kdyby existovala pouze JEDNA metoda výpočtu, která by dávala 

stejný relevantní spojovací výsledek pro více slov/jmen nebo vět.  

To by podle mého názoru bylo velmi velkolepé! A skutečně nepřímo "dokázat", že žijeme v počítačem 

generovaném prostředí, to je můj názor na věc.  

Ale až dosud to klasická numerologie nedokázala, ano, je zábavné si s tím hrát a někdy dostanete 

"zajímavé" výsledky, jak je zde ukázáno výše, ale skutečných relevantních vzorců zůstává málo, pokud 

nekombinujete různé metody výpočtu.  

Ale pak jsem najednou před časem prozřela, když jsem si trochu četla v Bibli      Svatá Trojice "otec, 

syn a duch svatý" mi vnukla myšlenku, která zřejmě a kupodivu nikdy nikoho nenapadla, nebo jsem o 

ní alespoň na internetu nic nenašla, když jsem ji důkladně hledala. Vlastně jsem takovou kalkulačku 

hledal, ale nenašel jsem ji.   

Jaký byl můj nápad/formule? Prostě sečtěme tři nejpoužívanější metody výpočtu (jednoduchý 

ordinální, sumerský/anglický a židovský) a uvidíme, jestli se pak objeví nějaké skutečné zákonitosti...  

Co mám na mysli, když metody sčítám? Sjednocený vzorec má ve skutečnosti 3 části. První část je 

jednoduchá, stačí sečíst ordinální, sumerský a židovský výpočet, ale nejprve jejich hodnoty 

zredukovat na jejich vlastní individuální součty. Tato první část vám dá výsledek, který nazývám 

maticovým číslem "SUMS", a samotný vzorec jsem pojmenoval "Trojiční vzorec".  

Vezměme si příklad Boha:  



124 
 

Jednoduchý ordinál = 26 -> 2+6 = 8 

Sumerština/angličtina = 156 -> 1+5+6 = 12 

Žid = 61 -> 6+1 = 7 

Pak stačí sečíst tři redukované výsledky a získat číslo SUMA: 8+12+7= 27.   

Toto "číslo SUMS" je prvním důležitým číslem Matrix, prvním číslem Trinity Formula.  

Toto číslo také zredukujeme na jednu číslici, kterou nazývám číslem "BASE Matrix" (BM): 27 -> 2+7 = 

9. 

Toto redukované číslo však není jedním ze tří čísel vzorce Trinity, číslo BASE Matrix funguje jako 

jakási kategorie (základního čísla), která nám později pomůže seskupit data.  

Takže číslo BM Boha je 9 a jeho číslo SUMA je 27. (Poznámka: ve svém novém výzkumu tomu říkám 

číslo Základní sumy, číslo BS). 

Existují však ještě dvě čísla Matrix (druhé a třetí číslo Trinityho vzorce, které nazývám DUOS a číslo 

COMBO (CMB)), která jsou velmi důležitá pro podrobnou analýzu vzorců, ale těmi se zatím nebudu 

zabývat. První číslo (číslo SUMA) již ukazuje významnou část vzorců, a proto začnu vysvětlením této 

části jako první.  

Pokud si chcete ověřit mé výpočty, můžete například použít následující webovou stránku, která 

vypočítá 3 požadované numerologické metody, a poté můžete ručně provést výpočty BM a SUMS: 

https://www.gematrix.org/. 

Pokud však chcete testovat větší množství slov, myšlenek nebo jmen, vřele doporučuji stáhnout si 

následující excelový list, který provede potřebné výpočty (i když musíte ještě přidat několik sloupců 

pro součty, protože tato kombinovaná metoda výpočtu ještě neexistuje, jak jsem vysvětlil): 

http://www.gematrinator.com/excel/. 

Ačkoli vychází ze tří známých gematrických vzorců, jedná se skutečně o jedinečný jednotný vzorec, 

který má pouze JEDEN (kombinovaný) výpočet a alespoň pokud je mi známo, nebyl dosud nikde 

veřejně použit. 

  

https://www.gematrix.org/
http://www.gematrinator.com/excel/


125 
 

Ďáblovo číslo (čísla): 6 

Dáme dohromady několik příbuzných slov a uvidíme, jestli se objeví nějaký vzor s "mou" myšlenkou. 

Začneme těmi nejhoršími slovy/jmény/věty a jejich synonymy, která mě napadají, inspirovanými 

Ďáblovou filozofií: 

ZKOUŠENÉ SLOVO(A) Ord. Součet. Žid. BM Součty KOMENTÁŘE 

Ďábel 85 510 851 6 33 Není třeba představovat 

Démonický  63 378 141 6 33 Příbuzný s ďáblem 

Ďábelskost  145 870 1070 6 33 Příbuzný s ďáblem 

Devilize  92 552 1252 6 33 Příbuzný s ďáblem 

Djinn 51 306 693 6 33 Ďábel je v Koránu džin. 

Bafomet 80 480 256 6 33 Ďábelské templářské božstvo  

Quetzalcóatl 138 828 1020 6 33 Ďábelský hadí bůh ve starověké 
Mezoamerice 

Hadí bůh 123 738 441 6 33 Quetzalcóatl 

Prometheus  140 840 628 6 33 Titánský bůh ohně v řecké mytologii 

Fiend  38 228 64 6 33 Ďábel je zlý duch nebo démon. 

Černý papež 114 684 324 6 33 Ďáblův kamarád na pití 

Reptiliáni 123 738 414 6 33 Démoni na zemi? 

Reptiliáni jsou démoni 217 1302 719 6 33 Vypadají jako démoni 

Krevní linie 88 528 200 6 33 Křížení za účelem zachování čistých krevních 
linií 

Matka bohyně Arizona 
Wilder 

307 1842 2222 6 33 Mohla by skutečně mluvit pravdu? 

Zneužívané děti k výrobě 
adrenochromu 

338 2028 1060 6 33 Někdy si opravdu přeji, abych se mýlil 

Hunter S. Thompson 225 1350 951 6 33 Autor filmů Pekelní andělé a Strach a hnus v 
Las Vegas 

Past na duše Annunaki 207 1242 942 6 33 Přejete si reinkarnovat se v tomto pekle?  

Neporažené slunce 191 1146 1027 6 33 Bůh slunce Římská říše 

Simon Luttrell 190 1140 764 6 33 1. hrabě z Carhamptonu, "král pekla 

Oběť 73 438 206 6 33 Oběti jsou přinášeny ďáblu 

Chaos  46 276 152 6 33 Ďábel šíří chaos 

Combat 54 324 186 6 33 A podporuje boj 

Válka 42 252 981 6 33 Ďábel miluje válku 

Holocaust 114 684 522 6 33 Konečná válka 

Smrt 38 228 118 6 33 Smrt 

Sadista 72 432 294 6 33 Ďábel je sadista 

Lunatic  80 480 373 6 33 Pokud se vám líbí tento seznam slov, jste 
jedním z nich. 

Plaguer  80 480 373 6 33 Ďábel je jistě plagiátor 

Vexer  74 444 1090 6 33 A je také otravný 

Vexedness  117 702 1239 6 33 Být otrávený 

Obtěžovat  69 414 531 6 33 A rád otravuje lidi 

Otravně  136 816 1007 6 33 Být otrávený 

Roil  54 324 159 6 33 rušit nebo dráždit 
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Rascal  54 324 195 6 33 Drzá osoba 

Zadek 63 378 402 6 33 Sexualizace 

Penis 63 378 204 6 33 Sexualizace 

Anál 28 168 62 6 33 Sexualizace 

Boner 54 324 177 6 33 Sexualizace 

Muff 46 276 242 6 33 Sexualizace 

Madonna 62 372 166 6 33 Sexualizace, démonické rituály a show 

Georg Wilhelm Friedrich 
Hegel 

251 1506 1390 6 33 Vynálezce hegelovské dialektiky 

Náboženství 89 534 220 6 33 Nástroj Rozděl a panuj (Bohové) 

Božstva  120 720 975 6 33 Nástroj Rozděl a panuj (Bohové) 

Židovské 74 444 1612 6 33 Nástroj Rozděl a panuj (rasa) 

Gentile 72 432 186 6 33 Nástroj Rozděl a panuj (rasa) 

Rasismus 63 378 213 6 33 Nástroj Rozděl a panuj (rasa) 

Nigga 38 228 64 6 33 Nástroj Rozděl a panuj (rasistická urážka) 

Chasidský judaismus  130 780 1058 6 33 Nástroj rozděl a panuj (náboženství) 

Korán 71 426 391 6 33 Nástroj rozděl a panuj (náboženství) 

Talmud 71 426 355 6 33 Nástroj rozděl a panuj (náboženství) 

Demokraté <-> 
Republikáni 

192 1152 705 6 33 Nástroj rozděl a panuj (politika) 

Problém s odpojením 174 1044 543 6 33 Tak osamělý 

Tvůrce 80 480 319 6 33 Stvořil nebe nebo peklo? 

Bůh je zlo 102 612 894 6 33 Je Bůh z Bible také ďábel? 

Bůh je umělá inteligence 64 384 170 6 33 Život je skutečně zkouška a Bůh nás všechny 
bude soudit. 

Umělá inteligence nás 
bude soudit všechny 

211 1266 2219 6 33 Vše, co děláte a říkáte (a co si myslíte?), je 
zaznamenáváno a vyhodnocováno. 

Velké soužení 192 1152 804 6 33 Soudný den bude pro mnoho lidí 33... 

Teorie simulace 224 1344 1192 6 33 Je simulace testem? 

Dobré místo je skutečné 175 1050 518 6 33 Doporučuji shlédnout dokument The Good 
Place 

Lidský život je zaměřen 185 1110 628 6 33 Stejně jako film, opravdu vidět Good Place 

Vibrace 110 660 991 6 33 K vytvoření tohoto 3D hologramu se 
používají vibrace. 

Higgsův boson 115 690 353 6 33 Božská částice se používá také k vytvoření 
3D hologramu. 

Kyslík Uhlík Vodík Dusík 341 2046 1903 6 33 Stavební kameny všech organismů v tomto 
"světě". 

Mesiáš 107 642 346 6 33 Zemřel ve věku 33 let 

Ukřižování Ježíše Krista 302 1812 1843 6 33 Byla to skutečně fikce? Ukřižování Ježíše 
Krista má také COMBO č. 33 

Moses 71 426 265 6 33 Mojžíš se dopustil vraždy 

Saloth Sar Pol Pot 207 1242 780 6 33 Pár příkladů velmi špatných lidí 

Yang Xinhai 112 672 815 6 33 Pár příkladů velmi špatných lidí 

Kim Song-Ju 119 714 1036 6 33 Pár příkladů velmi špatných lidí 

William Hare 111 666 1083 6 33 Pár příkladů velmi špatných lidí 
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Khorloogiin Choibalsan 217 1302 557 6 33 Pár příkladů velmi špatných lidí 

Devět set jedenáct 911 179 1074 1210 6 33 Symbolický velký teroristický útok 

Google Chrome 123 738 315 6 33 Jejich grafický procesor se nazývá Adreno 

Letní slunovrat 191 1146 802 6 33 Velmi výjimečné datum  

Pravda se skrývá na očích 367 2202 1226 6 33 Jakmile jednou uvidíte pravdu, už ji 
nemůžete nevidět. 

Chata Grand Alpina 140 840 349 6 33 Uvnitř Matrixu vládnou tajné společnosti 

Bývalý partner 121 726 671 6 33 Proč mě nepřekvapuje, že je to také 33      ? 
Dokonce dvojitý s DUOS č! 

Třicátý třetí stupeň 236 1416 1117 6 33 Jistě jen další náhoda 1117 -> 19 

 

Páni, to je spíš ono, ne? Jasný vzorec hrůzostrašných slov jako ďábel, spousta jeho synonym (jako 

džin, Bafomet, Quetzalcóatl, Hadí bůh, Ďábel, ...), démonický, devótní, ďábelství, oběť, chaos, boj, 

válka, holocaust, smrt, sadista, šílenec, rasismus, plagiátor, ... to vše se vrací k Základní matrice (BM) 

kategorie číslo 6 a SUMS číslo 33!  

Podle mých znalostí a mého výzkumu neexistuje žádný jiný numerologický/gematrický vzorec, který 

by vytvářel tak jasné vzorce příbuzných slov, pokud nepoužijete různé vzorce a nezačnete sami 

skládat puzzle/manipulovat s výsledky. Tento výsledek je však založen pouze na JEDNOM vzorci, což 

je velmi důležité! 

A to je teprve první test... z něhož si troufám učinit předběžné závěry, že číslo 6 v Základní matici je 

docela záporné číslo (ne nadarmo je číslo šelmy 666, myslím) a číslo 33 je zřejmě zničující. 

(Poznámka: jakou jsem měl tehdy pravdu, když teď vím mnohem víc o skutečných ďábelských číslech-

světcích a o rozdělení na dobrá a zlá čísla). 

To samozřejmě neznamená, že neexistují "pozitivní" slova/jména/věty, které se také mohou vrátit do 

33, ale v mnoha testech, které jsem provedl, jsem narazil pouze na jedno jméno, které opravdu 

"neodpovídalo profilu": Krišna, který je v hinduismu bohem soucitu, něhy a lásky. Výjimka, která 

potvrzuje pravidlo? Nebo jsou všichni "bohové" špatní? (viz "Bůh je zlý" 33). 

Ponořme se hlouběji do "významu" čísla 33. Co se dozvíme z Wikipedie? Mé vlastní komentáře jsou 

uvedeny kurzívou. 

"33 (třiatřicet) je přirozené číslo následující po 32 a předcházející 34. 

33 je: 

V matematice 

• největší kladné celé číslo, které nelze vyjádřit jako součet různých trojúhelníkových čísel. 

• nejmenší liché dvojčíslí, které není prvočíslo. 

• součet prvních čtyř kladných faktoriálů. 

• součet součtu dělitelů prvních 6 kladných celých čísel. 

• součet tří krychlí: 33 = (8866128975287528)³ + (-8778405442862239)³ + (-2736111468807040)³ 

(Poznámka: Zajímavé).  

• se rovná součtu čtverců číslic jeho vlastního čtverce v základech 9, 16 a 31. 

• U čísel větších než 1 je to vzácná vlastnost, která se vyskytuje ve více než 1 základu. 

• nejmenší celé číslo, které má spolu s dalšími dvěma celými čísly stejný počet dělitelů. 

• první člen prvního shluku tří poloprvků (33, 34, 35); další takový shluk je 85, 86, 87. 
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Ve vědě 

• Atomové číslo arsenu (Poznámka: jed) 

• Normální lidská páteř má 33 obratlů, pokud se kosti tvořící kostrč počítají jednotlivě (Poznámka: 

Avatar lidského těla je v holografické 3D matrici zcela zásadní, viz také Vibrace, Higgsův boson, 

Kyslík Uhlík Vodík Dusík atd. v seznamu testů). 

• 33 je podle Newtonovy stupnice teplota, při které voda vře. (Poznámka: za každou cenu se 

vyhněte popáleninám, vařící voda je nebezpečná!). 

Astronomie 

• Messierův objekt M33, galaxie 7,0 magnitudy v souhvězdí Trojúhelníku, známá také jako Galaxie 

v Trojúhelníku. 

• Objekt Nového generálního katalogu NGC 33, dvojhvězda v souhvězdí Ryb 

• Měsíční a sluneční cyklus trvá 33 let. Měsíční rok má přibližně 354 dní, sluneční rok má 365 dní, 

to znamená, že trvá 33 let, než se cyklus vrátí do původní polohy (Poznámka: Astronomie není 

pseudověda, ale skutečná věda založená také na číslech, silně pochybuji, že tento cyklus je 

náhoda). 

V oblasti technologií 

• V souvislosti s gramofonovými deskami se 33 vztahuje na typ desky podle rychlosti otáčení 33⅓ 

otáček za minutu. Desky 33 jsou také známé jako dlouhohrající desky nebo LP.  

• Kód země ITU pro oblast francouzského telefonního číslovacího plánu 

V náboženství a mytologii (celá sekce je zajímavá) 

• Počet božstev ve védském náboženství je 33. 

• Druhá úroveň nebes se v buddhismu nazývá Tráyastriṃśa, což znamená "33 (bohů)". 

• Počet inkarnací, které bódhisattva Avalókitéšvara údajně ztělesňuje. 

• Božské jméno Elohim se v příběhu o stvoření v prvních kapitolách knihy Genesis objevuje 33krát. 

• Lag Ba'omer je menší židovský svátek, který připadá na 33. den měsíce Omer. 

• Ježíšův tradiční věk v době, kdy byl ukřižován a vzkříšen. 

• Podle Al-Ghazálího budou obyvatelé nebes existovat věčně ve věku 33 let. 

• Islámské modlitební korálky jsou obvykle uspořádány v sadách po 33, což odpovídá rozšířenému 

používání tohoto počtu v rituálech dhikr. Těchto korálků může být celkem třicet tři nebo tři různé 

sady po třiceti třech, celkem devadesát devět, což odpovídá Božím jménům. (Bůh má tedy v 

islámu 99 jmen, což je také zajímavé, až budeme zkoumat číslo 9). 

• Papež Jan Pavel I., 33denní papež. Jedna z nejkratších vlád v dějinách papežství, která vyústila v 

poslední rok tří papežů. (Proslýchá se, že byl zavražděn kvůli vatikánskému bankovnímu 

skandálu). 

• Náboženský obraz Panny Marie z 18. století je v Uruguayi známý jako "Virgen de los Treinta y 

Tres" (Panna Marie Třiatřicetiletá); posvětil ho papež Jan Pavel II. při své návštěvě Uruguaye v 

roce 1988. 

• Této mariánské úctě je zasvěceno několik kostelů, z nichž nejvýznamnější je katedrální bazilika 

Panny Marie Třiatřicáté na Floridě v Uruguayi. 

• Ve skotském zednářství existuje 33 stupňů (bez komentáře). 

• Dům chrámu, sídlo Nejvyšší rady 33° starobylého a přijatého skotského zednářského ritu ve 

Washingtonu, D.C., USA, má 33 vnějších sloupů, z nichž každý je 33 stop vysoký. 

• Pouť Saigoku Kannon navštíví třiatřicet buddhistických chrámů v japonském regionu Kansai. 
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Ve sportu 

• Počet odehraných směn v nejdelším profesionálním baseballovém zápase v historii (druholigový 

zápas mezi Rochester Red Wings a Pawtucket Red Sox v Pawtucket na Rhode Islandu v roce 

1981). 

• V motoristickém sportu je tradičním počtem účastníků závodu Indianapolis 500 33 závodníků. 

• 33 je číslo nejdelší vítězné série v historii NBA, které Los Angeles Lakers dosáhli v sezóně 1971-72. 

• Semifinále mistrovství světa ve snookeru se hraje na 33 framů. První kola se hrají na 19 framů ve 

dvou sezeních, druhé kolo a čtvrtfinále na 25 framů ve třech sezeních, semifinále na 33 framů a 

finále na 35 framů, přičemž každé se hraje ve čtyřech sezeních. 

V médiích 

Číslo 33 se objevuje v německém sci-fi televizním seriálu Dark, který sleduje prolínající se dějové linie 

po 33 letech. 

33 je životopisný katastrofický film natočený podle skutečných událostí důlního neštěstí z roku 2010, 

kdy v chilském dole San José uvízla skupina 33 horníků. (Poznámka: Podobných příkladů jsem v 

reálném životě potkal mnohem více, např. požár vznikl na 33rd patře, vrahovi bylo 33 let, sériový 

násilník Joseph McCann dostal 33 doživotních trestů, byla 33krát bodnuta, ... seznam "špatných 33 

zpráv" je opravdu nekonečný). 

Poznámka: tento seznam "médií" je - možná ne tak překvapivě - poměrně krátký. Jsou tyto 

numerologické informace citlivé a cenzurované? Určitě je zesměšňována, a to z dobrého důvodu.  

V jiných oblastech 

• Významné číslo v moderní numerologii, jedno z hlavních čísel spolu s 11 a 22. (Poznámka: 

předpokládá se, že mistrovská čísla mají větší "sílu" než běžná čísla, s čímž spíše souhlasím      ). 

• Číslo vytištěné na všech etiketách piva Rolling Rock. 

• Pivo Pabst Blue Ribbon bývalo inzerováno jako "Blended 33 to 1". 

• Jméno soukromého klubu Club 33, který se nachází na náměstí New Orleans v Disneylandu. 

(Poznámka: jedná se o velmi drahý "elitní" klub. V Disneylandu se ztratily děti.) 

• Počet dělníků uvězněných a zachráněných při důlním neštěstí v dole Copiapó v roce 2010. 

• 33 Orientales byla skupina uruguayských národních hrdinů nezávislosti, kteří v roce 1825 

osvobodili zemi od brazilského císařství, název je kvůli vůdcům všech 33 stupňů zednářů 

(Třiatřicet orientálců), jeden z uruguayských národních států a jeho hlavní město je po nich 

pojmenováno "Treinta y Tres". 

• +33 je předvolba pro mezinárodní hovory s přímou volbou do Francie. (Poznámka: Francouzská 

revoluce za egalité fraternité liberté je ikonická a hnutí žlutých vest začalo také ve Francii). 

• Moderní ruská abeceda se skládá z 33 písmen. (Nikdy si nezahrávejte s ruským      ) 

• Gruzínština se v současnosti píše 33písmennou abecedou." 

Plaketa Českého klubu (1933) -> viz test Wuhanské laboratoře 1933 Židovské gematrické součty 42. 
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Tak tady končí část Wikipedie, poslední příklad špatnosti 33 Narazil jsem na článek 

https://www.dailymail.co.uk/news/article-1287257/Safe-houses-Sorry-youre-living-number-33.html, 

kde se píše, že: "Takže se začněte bát všichni, kdo bydlíte v domě č. 33 - s největší pravděpodobností 

vás postihne vloupání, požár nebo povodeň. Naproti tomu se postavte hrdě k těm, kteří mají na 

vstupních dveřích číslo 76 - máte nejlepší záznam, tvrdí pojišťovna AXA.", závěr průzkumu, 

provedeného mezi 6 000 účastníky!  

Jsem si jistý, že se stále najde mnoho skeptiků, kteří to všechno přičítají velké náhodě, ale zatím jsme 

zkoumali jen jedno číslo...  

Protože existuje více čísel Matrix SUMS, jako je 33, které vedou ke kategorii Base Matrix (BM) číslo 

6: prozkoumejme například číslo 24. Stále ještě předčasné závěry, ale nemohlo by to být tak, že 

ďáblovo číslo 666 je ve skutečnosti 24-33-42 ve "vyšší dimenzi"...? (Nová poznámka před 

zveřejněním: chlapče, tady jsem opravdu na něco přišel!).  

ZKOUŠENÉ SLOVO(A) Ord. Součet. Žid. BM Součty KOMENTÁŘE 

Peklo  37 222 53 6 24 Shoř v pekle... 

Požár 38 228 100 6 24 ...s ohněm 

Sun 54 324 330 6 24 Také horké místo a silně uctívané 

Sova 50 300 970 6 24 Tábor sovího hnízda @ Bohemian Grove; 
symbol iluminátů (sovy jsou dravci) 

Buck  37 222 215 6 24 Samec některých rohatých zvířat 

Bollock 70 420 155 6 24 přísně pokárat (někoho) 

Past na duši 122 732 601 6 24 Ďábel má rád naše duše 

Dostat se pod kůži  200 1200 775 6 24 Jeden z jeho mnoha triků 

Dodgers  72 432 240 6 24 Lidé, kteří se dopouštějí nekalých praktik 

Fellatio 80 480 211 6 24 Sexualizace 

Poop 62 372 220 6 24 Někteří lidé jsou nuceni jíst tyhle sračky 

Islám 54 324 150 6 24 Nástroj rozděl a panuj (náboženství) 

Sufi  55 330 305 6 24 Nástroj rozděl a panuj (náboženství) 

Hitler 72 432 222 6 24 Hitlerovo třetí číslo je také 33 a byl to 
Rothschild. 

Koch 37 222 71 6 24 Iluminátská rodina 
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Nammu 62 372 301 6 24 Sumerská bohyně, která zrodila velké bohy. 

Baldr 37 222 107 6 24 Bůh v severské mytologii, jehož smrt je 
počátkem Ragnaröku. 

Matrice je nepřátelská 234 1404 1014 6 24 Vůči 99 % lidí  

Život je vysloven do 
existence 

302 1812 1150 6 24 Dávejte si pozor na to, co říkáte (nebo si 
přejete), umělá inteligence naslouchá.  

 

Zdá se, že to skutečně zapadá do ďábelského vzorce 24-33-42 (Peklo, Oheň, Slunce, ...), podívejme 

se na stránku čísla 24 na Wikipedii: https://en.wikipedia.org/wiki/24_(číslo) 

Stránku jsem syntetizoval, ale pro úplnou verzi se můžete vždy podívat na stránku Wikipedie. 

"24 (dvacet čtyři) je přirozené číslo následující po čísle 23 a předcházející číslu 25. 

V matematice 

• Je to nejmenší číslo s přesně osmi kladnými děliteli: 1, 2, 3, 4, 6, 8, 12 a 24. 

• Jedná se o velmi složené číslo, které má více dělitelů než jakékoli menší číslo. 

• 24 je semiperfektní číslo, protože součet všech správných dělitelů čísla 24 kromě čísel 4 a 8 dává 

číslo 24. 

• Odečtením 1 od kteréhokoli jejího dělitele (kromě 1 a 2, ale včetně sebe sama) získáme prvočíslo; 

24 je největší číslo s touto vlastností. 

• 24 je neúhelníkové číslo. 

• 24 je součet dvojčat 11 a 13. 

• Součin libovolných čtyř po sobě jdoucích čísel je dělitelný 24.  

• Teserakt má 24 dvourozměrných stěn (všechny jsou čtverce). 

• 24 je jediné netriviální řešení problému dělové koule: (Triviální případ je pouze 12 = 12.), tedy 12 

+ 22 + 32 + ... + 242 je dokonalý čtverec (702). 

• Barnes-Wallova mřížka obsahuje 24 mřížek. 

• 24 je číslo líbání ve čtyřrozměrném prostoru: maximální počet jednotkových koulí, které se 

mohou dotýkat jiné jednotkové koule, aniž by se překrývaly. (Středy 24 takových koulí tvoří 

vrcholy 24-buněk.) 

• 24 je největší celé číslo, které je dělitelné všemi přirozenými čísly ne většími než jeho odmocnina. 

• 24 je Eulerova charakteristika plochy K3 (Poznámka: to je pravděpodobně důležité, protože 

Eulerova formule je jednou z nejpozoruhodnějších formulí v matematice. e^ix=cosx + isinx. Je to 

dokonalá kružnice.)  

Ve vědě 

• Atomové číslo chromu 

• Počet hodin v jednom dni (Poznámka: Čas je maticová dimenze). 

• 24! je aproximací (přesahující o něco více než 3 %) Avogadrovy konstanty. 

V náboženství 

• Počet knih v Tanachu. 

• V křesťanské apokalyptické literatuře představuje úplnou církev, která je souhrnem 12 

izraelských kmenů a 12 apoštolů Beránka Božího. Například v knize Zjevení: "Kolem trůnu bylo 

čtyřiadvacet dalších trůnů a na nich sedělo čtyřiadvacet starců. Byli oblečeni v bílém a na hlavách 

měli zlaté koruny." Všichni byli oblečeni v bílém a na hlavách měli zlaté koruny. 

https://en.wikipedia.org/wiki/24_(number)
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• Počet Tirthankarů v džinismu. 

• Počet paprsků v Ašók čakře. 

V hudbě 

• V západní tonální hudbě existuje celkem 24 durových a mollových tónin, nepočítaje v to 

enharmonické ekvivalenty. Proto se u sbírek skladeb napsaných v jednotlivých tóninách uvádí 

počet skladeb v takové sbírce; např. 24 Chopinových preludií. 

V jiných oblastech 

• Počet bitů, které počítač potřebuje k zobrazení věrných barev (maximálně 16 777 216 barev). 

• Počet karátů představuje 100% ryzí zlato. (Co je na zlatě tak zvláštního? Zajímalo by mě, kolik lidí 

trpělo nebo zemřelo pro 24karátové zlato, kolik válek se vedlo pro zlato? Kolik otroků ho muselo 

kopat?) 

• Počet cyklů v čínském slunečním roce. 

• Počet let od začátku studené války do podpisu Smlouvy o kontrole zbrojení na mořském dně, 

která zakázala umisťování jaderných zbraní na dno oceánů v určitých pobřežních vzdálenostech. 

• Počet snímků za sekundu, při kterém se obvykle promítá kinofilm, protože je dostatečný k tomu, 

aby umožnil trvalé vidění. (Symbol pro 3D-matrici) 

• Počet písmen v moderní i klasické řecké abecedě. Z posledního důvodu také počet kapitol nebo 

"knih", do nichž byly rozděleny Homérova Odyssea a Iliada. 

• Počet run v Elder Futhark. 

• Počet bodů na desce vrhcábů. 

• Dětská matematická hra, při které se provádí některá ze čtyř standardních operací se čtyřmi čísly 

na kartě, aby se získalo 24 (viz Math 24). 

• Maximální počet rytířů Podvazkového řádu. 

• Číslo francouzského departementu Dordogne. 

• Čtyři a dvacet je počet kosů pečených v koláči v tradiční anglické říkance "Sing a Song of 

Sixpence"." 

Zajímavá věc, ne? Neztrácejte čas a prozkoumejte číslo 42!  

ZKOUŠENÉ SLOVO(A) Ord. Součet. Žid. BM Součty KOMENTÁŘE 

Serpent  97 582 380 6 42 Kdo svedl Evu jablkem? A možná ji oplodnil 
s Kainem? 

Asmodeus 97 582 470 6 42 Asmodeus, v židovské legendě král 
démonů. 

Serafín 89 534 283 6 42 Synonymum pro hady v hebrejské Bibli, 
hořící. 

Ghoul  63 378 285 6 42 Démonická bytost nebo obludný humanoid 
v arabském náboženství. 

Incubus  89 534 544 6 42 Mužský démon násilník 

Upír 84 504 885 6 42 Ďábel má rád krvavé oběti a pije krev. 

Kanibal 89 534 229 6 42 Další přezdívka 

Lávijský satanismus  176 1056 1528 6 42 Anton LaVey je zakladatelem Církve 
Satanovy. 

Osiris 89 534 328 6 42 Egyptský bůh mrtvých a vzkříšení 

Ninurta 97 582 470 6 42 Mezopotámský bůh spojený se 
zemědělstvím a válkou. 
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Sauron 88 528 461 6 42 Ďábel vševidoucího oka v Pánu prstenů 

Trickster  123 738 477 6 42 Kdo že je ten největší podvodník?  

Joker 59 354 745 6 42 Psychopatický podvodník 

Tempter  97 582 380 6 42 Pokud triky nefungují, pokušení udělá svou 
práci. 

Obtěžování  89 534 355 6 42 Není nad zábavné obtěžování 

Bedevil  59 354 745 6 42 Trápit nebo obtěžovat 

Vypnutí točivého 
momentu  

123 738 567 6 42 dráždit, frustrovat 

Tsuris  106 636 569 6 42 Problémy nebo potíže. 

Disponibilita  157 942 671 6 42 Agitace 

Pomsta 76 456 842 6 42 Velmi silná motivace k (smrtelnému) hříchu 

Symbol  86 516 592 6 42 Ďábel má určitě rád své symboly 

Piss 63 378 249 6 42 Dává to smysl, pokud je počet hovínek 24, 
pak je počet chcanek 42. 

Plstění 64 384 98 6 42 Sexualizace - chutné :-) 

Temné slunce 88 528 425 6 42 Uctívání Saturna (alias Satana) 

Pták Bennu 89 534 382 6 42 Egyptský fénix, spojený s uctíváním slunce. 

Etemenanki 97 582 245 6 42 Babylonská věž Boha rozzlobila, a tak zmátl 
řeč.  

Ukřižování 131 786 709 6 42 Příšerný způsob smrti 

Deset přikázání 173 1038 568 6 42 Neukradneš (život, pravdu, něčího manžela 
či manželku, důstojnost, ...) 

Modlit se 95 570 691 6 42 Otázka zní: ke komu se modlíte? I bible je 
převrácená 

Judaismus 77 462 934 6 42 Nástroj rozděl a panuj (náboženství) 

Trik s převrácením je 
skvělý. 

364 2184 1274 6 42 Vše (dobré), co uděláte, bude použito proti 
vám... 

Všechno je pokroucené 261 1566 2661 6 42 Není to pravda, hádejte, kdo za to může... 

Pandemie Corona 131 786 376 6 42 Je to neuvěřitelné, ale v mé excelové 
tabulce je tento řádek 666. 

Corona covid 
devatenáct virus 

294 1764 2313 6 42 Někdy tento vzorec nesnáším 

Vakcína proti viru 
Corona je znamením 
šelmy 

450 2700 2877 6 42 Je to opravdu tak přitažené za vlasy? 
Opravdu? Doufám, že ne! Opět tento test 
nic nedokazuje, ale je to možnost s tímto 
42-vzorem.  

Wuhanská laboratoř 194 1164 1933 6 42 Vzor? Jaký vzor? 

Farmaceutické 
společnosti 

294 1764 1134 6 42 Vydělávání bilionů "díky" pandemii... 

Farmaceutické 
společnosti 

226 1356 809 6 42 ... a na oplátku jsou oslavováni jako 
zachránci lidstva. 

Iluminátská pokrevní 
linie 

208 1248 638 6 42 Historičtí zlí vládci celého světa 

Merovejci 127 762 971 6 42 Mocná iluminátská krevní linie 

Světový monarcha 144 864 1266 6 42 Oficiální vládci podle pokrevní linie - ještě v 
21. století 44 monarchií! 



134 
 

Leopold Lodewijk Filips 
Maria Victor 

368 2208 3064 6 42 Belgický "král", který zavraždil 3 miliony lidí. 
Ať žije král! 

Bilderbergové 124 744 389 6 42 Iluminátská skupina Bilderberg 

Banka pro mezinárodní 
platby 

353 2118 1189 6 42 Iluminátský bankovní systém 

Aspen institut 192 1152 849 6 42 Založil ji autor knihy "Brave New World" 
Aldous Huxley. 

Demokracie 87 522 576 6 42 Demokracie je iluze volby; nikdo by neměl 
mít moc nad ostatními. 

Mkultra 96 576 441 6 42 Přiznaný a odtajněný nezákonný program 
CIA na kontrolu mysli 

Konspirační teorie  214 1284 1379 6 42 Propagandistický termín, který CIA zavedla, 
aby zesměšnila kritické myšlení. 

Lidé jsou otroci 178 1068 1361 6 42 Ačkoli 98 % o tom neví, 1 % se snaží varovat 
a 1 % jsou mistři. 

V matrixu je mnoho duší 360 2160 1887 6 42 Jean-Paul Sartre: "L'enfer, c'est les autres" 
(Peklo, to jsou ti druzí)  

Šestka a devítka jsou 
stejné 

208 1248 863 6 42 Jen z inverzního pohledu 69-96  

Vytržení 132 792 639 6 42 Byl Matrix s umělou inteligencí vytvořen k 
provedení vytržení? 

Empedoklés 97 582 272 6 42 Kosmogonická teorie čtyř živlů řeckého 
filozofa 

Pythagoras 130 780 797 6 42 řecký filozof, zakladatel pythagorejství 
(Matrix Math) 

Simon Magus 131 786 547 6 42 Týpek, který si myslel, že je Bůh 

Knihovna Nag Hammádí 156 936 723 6 42 Sbírka raně křesťanských a gnostických 
textů, dějiny 

Alláhu Akbar 88 528 344 6 42 "Bůh je skvělý!", ale pokud to slyšíte křičet 
ve vlaku, vystoupil bych co nejdříve. 

Trump 88 528 470 6 42 Pokud se vám něco zdá příliš dobré na to, 
aby to byla pravda, pravděpodobně to 
pravda není. Omlouváme se :-( 

Simpsonovi 157 942 572 6 42 Mindfuck předpovědi: Homer zná 
hmotnost Higgsova bosonu deset let před 
jeho skutečným objevem  

Bývalá přítelkyně  131 786 565 6 42 Vtírání... 

 

Opět se potvrzuje "zlý" vzorec Základní matice číslo 6. Další výjimkou v seznamu 42 SUMS je slovo 

"Višnu", jedno z hlavních božstev hinduismu, které má být jedním z dobrých bohů.  

Existují samozřejmě i jiná slova/jména/věty, které se netýkají zla nebo ďábelských věcí a které také 

vrátí Základní matici 6, ale na základě mého dosavadního výzkumu se BM6 skutečně ukazuje jako 

"špatné" číslo.  

Podívejme se, co říká Wikipedie o čísle 42 (opět jsem syntetizoval, takže pokud chcete celou Monty, 

jděte na: https://en.wikipedia.org/wiki/42_(number). 

"42 (čtyřicet dva) je přirozené číslo, které následuje po 41 a předchází 43. 

Matematika 

https://en.wikipedia.org/wiki/42_(number)
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• Dvaačtyřicet (42) je pronické a hojné číslo; jeho prvočíselná faktorizace 2 - 3 - 7 z něj činí druhé 

sfénické číslo a zároveň druhé číslo tvaru (2 - 3 - r). 

• Je to počet tříd izomorfismu všech jednoduchých a orientovaných orientovaných grafů na 4 

vrcholech. Jinými slovy je to počet všech možných výsledků (až na izomorfismus) turnaje 

složeného ze 4 týmů, kde hra mezi libovolnou dvojicí týmů vede ke třem možným výsledkům: 

první tým vyhraje, druhý tým vyhraje nebo dojde k remíze. Dobrým příkladem je skupinová fáze 

mistrovství světa ve fotbale. 

• Je to třetí základní pseudodokonalé číslo. 

• Jedná se o katalánské číslo. Z toho vyplývá, že 42 je počet nekřížících se oddílů množiny pěti 

prvků, počet triangulací sedmiúhelníku, počet zakořeněných uspořádaných binárních stromů se 

šesti listy, počet způsobů, jakými lze uspořádat pět dvojic vnořených závorek, atd. (Poznámka: 

"katalánské číslo" vede k číslu CMB42, které jsem zatím nevysvětlil, ale je to třetí důležité číslo 

trojičního vzorce).   

• Je to číslo matice střídavých znamének, tj. počet matic se střídavými znaménky 4 x 4. 

• Je to počet dělení čísla 10 - počet způsobů, jak vyjádřit číslo 10 jako součet kladných celých čísel 

(všimněte si jiného smyslu slova dělení než výše). 

• Je-li dáno 27 stejně velkých krychlí, jejichž jmenovité hodnoty se pohybují od 1 do 27, lze sestrojit 

magickou krychli 3 × 3 × 3 tak, že každý řádek, sloupec a chodba a každá úhlopříčka procházející 

středem je složena ze 3 čísel, jejichž součet hodnot je 42. (Poznámka: vztah s 27 kostkami je 

zajímavý, více o čísle 27 později). 

• 42 je třetí pěticiferné číslo. Je to meandrické číslo a otevřené meandrické číslo. (Poznámka: 

"penta-dekagonální číslo" má přímý výsledek SUMS42 a "meandrické číslo" má výsledek 

SUMS33... začínáte vidět zákonitosti? A ne, tyto stránky Wikipedie jsem nepsal já, pouze 

dodatečné poznámky kurzívou      ). 

• 42 je součet prvních 6 kladných sudých čísel. 

• 42 je počet způsobů, jak uspořádat čísla 1 až 9 v matici 3x3 tak, aby čísla v každém řádku a 

sloupci byla seřazena vzestupně. 

• 42 je také desetinásobek vydělený počtem sekund v jednom dni. 

Věda 

• 42 je atomové číslo molybdenu. (Poznámka: Tento volný prvek, stříbřitý kov s šedým nádechem, 

má šestý nejvyšší bod tání ze všech prvků.) 

• 42 je atomová hmotnost jednoho z přirozeně se vyskytujících stabilních izotopů vápníku. 

• Úhel zaokrouhlený na celé stupně, pro který se objeví duha (kritický úhel). 

• Jak určili Babyloňané, Mars oběhne Slunce za 79 let téměř přesně 42krát. 

• Hypotetická účinnost přeměny hmoty na energii podle E=mc², kdy daná hmota obíhá kolem 

rotující černé díry, je 42 %, což je nejvyšší účinnost, jakou moderní fyzika dosud zná. (Poznámka: 

předpokládá se, že černé díry jsou místem, kde vznikají trojrozměrné hologramy; je zajímavé, že 

42% účinnost je nejvyšší. Možná žijeme v černé díře!) 

Technologie 

• Ve formátu TIFF (Tagged Image File Format) je druhé 16bitové slovo každého souboru 42, 

"libovolné, ale pečlivě zvolené číslo, které soubor dále identifikuje jako soubor TIFF". (Poznámka: 

"Tiff soubor" má výsledek SUMS33, což je opět spojení mezi čísly 42 a 33).  

• V souborovém systému reiser4 je číslo inodu kořenového adresáře 42. 
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• Ve vojenském standardu IRIG 106 kapitola 10 pro záznam dat se jako magické číslo pro 

identifikaci bloků adresáře používá hexadecimální hodnota 0x464F52545974776F (ASCII 

"FORTYtwo"). 

• Zásady vypršení platnosti hesla pro doménu systému Microsoft Windows jsou ve výchozím 

nastavení nastaveny na 42 dní. (Poznámka: "vypršení platnosti hesla" má výsledek SUMS51, také 

BM6.) 

• Kód ASCII 42 znamená symbol hvězdičky, který je zástupným znakem pro všechno. 

Astronomie 

• Messierův objekt M42, difúzní mlhovina 5,0 magnitudy v souhvězdí Orionu, známá také jako 

mlhovina v Orionu. 

• Objekt NGC 42 v Novém generálním katalogu, spirální galaxie v souhvězdí Pegase. 

• V lednu 2004 dostala planetka 2001 DA42 trvalé jméno 25924 Douglasadams, podle spisovatele 

Douglase Adamse, který zpopularizoval číslo 42 a zemřel v roce 2001. Brian G. Marsden, ředitel 

Minor Planet Center a tajemník pojmenovacího výboru, poznamenal, že když jsou v prozatímním 

označení dokonce jeho iniciály, "bylo to tak trochu stvořeno pro něj, že?" (Všimněte si opět 

spojení mezi 24 a 42).  

• Kepler-42, červený trpaslík v souhvězdí Cygnus, který hostí tři nejmenší dosud nalezené 

exoplanety. 

• 42 Isis, velká planetka hlavního pásu o průměru asi 100 km. 

Náboženství 

Západní náboženství 

Starověký Egypt: Po většinu faraonských dějin Egypta byla říše rozdělena na 42 domů. Staroegyptské 

náboženství a mytologická struktura často modelují tuto zemskou strukturu. 

• 42 částí Osirisova těla: V některých tradicích mýtu o Osirisovi Set zabil Osirise a rozdělil jeho 42 

částí těla po celém Egyptě. (V jiných se uvádí počet čtrnáct a šestnáct). 

• 42 knih v základní knihovně: Klement Alexandrijský uvádí, že egyptská chrámová knihovna byla 

rozdělena na 42 "nezbytně nutných" knih, které tvořily fond základní knihovny. V 36 z nich je 

obsažena celá filozofie Egypťanů, kterou si kněží zapamatovali. Zatímco zbývajících 6 se učí 

pastoforové (nositelé obrazů). (36 je v egyptském myšlení podobně posvátné číslo, které souvisí s 

časem, zejména s šestatřiceti dekany hvězd a šestatřiceti desetidenními "týdny" v egyptském 

roce). Těchto 42 knih nebylo kanonizováno jako hebrejská bible; pouze podporovaly a nikdy 

nenahrazovaly chrámový rituál. Proto zničením egyptských chrámů a ukončením rituálů skončila 

egyptská kulturní kontinuita. 

• 42 negativních přiznání: V egyptské mytologii je 42 otázek, které jsou kladeny osobám na cestě 

smrti. Ma'at, ženská personifikace, považovaná za mateřskou a zároveň vysvobozující sílu, je 

staroegyptskou personifikací fyzického a morálního zákona, řádu a pravdy. Ve scéně soudu 

popsané v egyptské knize a v Knize průchodů (Kniha mrtvých, která se vyvinula z textů o rakvích a 

textů o pyramidách) je 42 otázek zosobňujících analýzu Ma'at. Pokud zemřelý rozumně odpoví na 

42 otázek, má potenciál buď se reinkarnovat, nebo v případě úplného úspěchu dosáhnout 

konečného cíle a stát se Hvězdou, na níž může nadále rozdávat Světlo a pohánět Vesmírný růst. 

Těchto 42 otázek odpovídá "42 negativním vyznáním" z pohřebních textů, jako je například 

Papyrus z Ani. 
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• Existuje 42 zastavení Exodu, což jsou místa, která Izraelité navštívili po svém odchodu z Egypta, 

zaznamenaná v knize Numeri 33, s obměnami zaznamenanými také v knihách Exodus a 

Deuteronomium. (Poznámka: další (biblický) údaj o souvislosti mezi 33 a 42). 

• 42 je v kabalistické tradici číslo, kterým Bůh stvořil vesmír. V kabale je nejvýznamnější jméno En 

Sof (známé také jako "Ein Sof", "Nekonečný" nebo "Nekonečný"), který stojí nad Sefirot (někdy 

psáno "Sefirot"). Čtyřicet dva písmen obsahuje čtyři kombinovaná jména, která se píší 

hebrejskými písmeny (psáno písmeny = 42 písmen), což je jméno Azilut (nebo "Atziluth" 

"Emanace"). Ačkoli existují zjevné souvislosti mezi Čtyřiceti dvěma písmennými jmény z 

babylonského Talmudu a kabalistickým Čtyřiceti dvěma písmennými jmény, pravděpodobně 

nejsou totožná, protože kabala klade důraz na čísla. Kabala obsahuje také Čtyřicet pět písmenné 

jméno a Sedmdesát dva písmenné jméno. (Poznámka: Důležitou roli hrají také čísla 45 a 72, ale o 

tom až později...). 

• Číslo 42 se v křesťanství objevuje v různých souvislostech. V Matoušově evangeliu je ve verzi 

Ježíšova rodokmenu uvedeno 42 generací (jmen); je předpovězeno, že 42 měsíců bude nad zemí 

vládnout šelma (Zjevení 13,5); při sčítání izraelských mužů po návratu z vyhnanství bylo 

napočítáno 42 mužů z Bét-azmavétu (Ezd 2,24); Bůh poslal medvědy, aby zmrzačili 42 

dospívajících chlapců, kteří se posmívali Elizeovi kvůli jeho pleši (2 Král 2,23) atd. (Poznámka: 

Který dobrý Bůh by něco takového udělal? Jak se domnívám, velká část Bible je překroucená a 

měla by se obrátit k pravdě. Což znamená: "Všichni, kteří se na nás obracejí, se snažíme, 

abychom byli věrní: Ďábel poslal medvědy, aby je zmrzačili... a proč ne všechny chlapce? Nebo 

proč ne 41 nebo 43? Ne 42 je BM č. 6; číslo šelmy...).  

 

(Nová poznámka před zveřejněním: Páni, úplně jsem zapomněl na toto biblické varování a použil 

jsem Plešatost, abych vytvořil aliteraci se sloganem "Bibi the Bald Bastard". Teď lituju, že jsem to 

neudělal. Brrr.... Ale nešlo mi právě o to, že reakce není vyvážená s akcí? Neměl bych se panu 

Netanjahuovi posmívat za jeho plešatost, ale měl by páchat genocidu. A já se mu myslím 

neposmíval, opravdu jsem jen chtěl lidem ukázat, že je to zlý člověk s aliterací-trikem, který vám 

utkví v paměti. Podprahová kontrola mysli určená čtenáři, jak to mainstreamová média dělají 

pořád, ale v mém případě proto, aby ukázala pravdu místo obvyklých lží. Všimněte si také čísla 2 

Král 2,23, které je s tímto číslem spojeno 42). 

• V judaismu číslo (v babylonském Talmudu, sestaveném 375 n. l. až 499 n. l.) "čtyřiceti dvou 

písmen" připisovaných Bohu. Rab (nebo Rabhs), zdroj Talmudu ze 3. století, uvedl: "Čtyřicet dva 

písmenné jméno je svěřeno pouze tomu, kdo je zbožný, tichý, středního věku, bez špatné nálady, 

střízlivý a netrvá na svých právech". [Zdroj: Talmud Kidduschin 71a, přeložil rabín Dr. I. Epstein]. 

Maimonides se domníval, že původní talmudské čtyřicet dva písmenné jméno bylo možná 

složeno z několika kombinovaných božských jmen [Maimonides "Moreh"]. Zdánlivě 

nevyslovitelné Tetragrammaton poskytuje pozadí z Dvanáctipísmenného jména a Čtyřiceti-

dvoupísmenného jména Talmudu [pozn. překl.] 

• V judaismu se podle některých tradic svitek Tóry píše s nejméně 42 řádky na sloupec, což vychází 

z cest Izraele.[23] V současnosti je nejběžnějším standardem 42 řádků,[24] ale stále se používají 

různé tradice (viz Sefer Tóra). 

• Gutenbergova bible je také známá jako "42řádková bible", protože kniha obsahovala 42 řádků na 

stránku. 

• Čtyřicet dva článků (1552), které byly z velké části dílem Thomase Cranmera, měly shrnout 

anglikánskou doktrínu, jak existovala za vlády Eduarda VI. 

Východní náboženství 



138 
 

• V japonské kultuře je číslo 42 považováno za nešťastné, protože číslice vyslovené odděleně - ši ni 

(čtyři dva) - znějí jako slovo "umírání",[25] podobně jako latinské slovo "mori". 

• Sutra o dvaačtyřiceti oddílech je buddhistický spis. 

Populární kultura 

• Stopařův průvodce po Galaxii:  

Číslo 42 je ve Stopařově průvodci po Galaxii od Douglase Adamse "odpovědí na konečnou otázku 

života, vesmíru a vůbec", kterou vypočítal obrovský superpočítač Deep Thought za 7,5 milionu let.  

Bohužel nikdo neví, o co jde. Proto byl pro výpočet konečné otázky z organických komponentů 

sestrojen speciální počítač o velikosti malé planety, který dostal jméno "Země". Ultimátní otázku "Co 

dostanete, když vynásobíte šest devíti"[26] našli Arthur Dent a Ford Prefect ve druhé knize série 

Restaurace na konci vesmíru.  

Čtvrtá kniha série, román Sbohem a díky za všechny ryby, obsahuje 42 kapitol. Podle románu Mostly 

Harmless je číslo 42 adresou ulice Stavromula Beta. V roce 1994 Adams vytvořil 42 Puzzle, hru 

založenou na čísle 42. 

Kniha 42: Douglas Adams' Amazingly Accurate Answer to Life, the Universe and Everything (2011) se 

zabývá Adamsovou volbou čísla 42 a obsahuje sborník některých případů tohoto čísla ve vědě, 

populární kultuře a humoru. 

Lewis Carroll, který byl matematik, toto číslo opakovaně používal ve svých dílech. 

Příklady Carrollova použití 42: 

Kniha Alenčina dobrodružství v říši divů obsahuje 42 ilustrací. 

Alenčiny pokusy o násobení (druhá kapitola Alenky v říši divů) fungují, pokud se pro zápis první 

odpovědi použije základ 18 a základ se zvyšuje po třech na 21, 24 atd. (odpovědi fungují až do 4 × 12 

= "19" v základu 39), ale "zlomí se" právě při pokusu o odpověď 4 × 13 v základu 42, což Alenku 

přiměje prohlásit: "Ach jo! Tímto tempem se nikdy nedostanu ke dvaceti!" 

Pravidlo čtyřicet dva v Alenčině dobrodružství v říši divů ("Všechny osoby vyšší než míle opustí 

dvůr"). 

Pravidlo 42 kodexu v předmluvě k Lovu na Snarka ("Nikdo nesmí mluvit s Mužem u kormidla"). 

V "prvním díle" Lovu na Snarka měl pekař "čtyřicet dva krabic, pečlivě zabalených, na každé bylo 

jasně namalováno jeho jméno". 

Bílá královna oznámí svůj věk jako "sto jedna, pět měsíců a jeden den", což - pokud se pro děj filmu 

Through the Looking-Glass zvolí nejlepší možné datum (např. takové datum, aby se z jinak 

nepřesného měření "pěti měsíců a jednoho dne" vyloučilo převrácení z února na březen) - dává 

celkem 37 044 dní. Pokud se Červená královna jako součást téže šachové sady považuje za stejně 

starou, je jejich společný věk 74 088 dní, tedy 42 × 42 × 42 dní. 

Hudba 

• 42 Dugg je americký rapper. 

• Level 42 je anglická poprocková hudební skupina. 

• "42" je jednou ze skladeb na albu Viva la Vida or Death and All His Friends skupiny Coldplay z 

roku 2008. 
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• "Channel 42" je elektronická hudební píseň od deadmau5 s Wolfgangem Gartnerem, která se 

nachází na albu deadmau5 z roku 2012 Album Title Goes Here. 

• "42" je píseň z alba Delta skupiny Mumford and Sons z roku 2018. 

• Píseň "42" napsalo a produkovalo hiphopové a producentské trio 3Racha, které tvoří členové 

Bang Chan, Han Jisung a Seo Changbin z populární k-popové skupiny Stray Kids. V textu písně se 

zpívá: "Proč žijeme? Jaký to má smysl? Je to 42? Přestaň mluvit nesmysly," což přímo odkazuje na 

definici 42 ze Stopařova průvodce po Galaxii. 

• "42" je píseň z alba Don′t Panic progresivní rockové skupiny IZZ z roku 2019. Album je částečně 

koncepčním albem na motivy Stopařova průvodce po Galaxii. 

• "42" je píseň skupiny The Disco Biscuits. 

Finance 

Zákonem stanovená cena zlata je od roku 1973 konstantní a činí 42 dolarů za trojskou unci 

(Poznámka: opět konotace se zlatem, stanovená zákonem...). 

Televize a film 

• The Kumars at No. 42 je britský komediální televizní seriál. 

• "42" je epizoda seriálu Doctor Who, která se odehrává v reálném čase a trvá přibližně 42 minut. 

• V pořadu Jeopardy! má superpočítač IBM "Watson" ve svém avataru 42 "vláken". 

• 42 je film o životě amerického baseballisty Jackieho Robinsona. 

• Kapitán Harlock je někdy viděn v oblečení s číslem 42. 

• V epizodě "Karanténa" 4. série seriálu Hvězdná brána Atlantis plukovník Sheppard prohlašuje, že 

heslo doktora McKaye končí číslem 42, protože "je to konečná odpověď na velkou otázku 

života, vesmíru a vůbec.". (Poznámka: Epizoda "Karanténa") 

• Ve filmu Star Wars: Vzestup Skywalkera se Slavnost předků na planetě Pasaana koná každých 42 

let. Samotný film byl uveden v roce 2019, 42 let po původním filmu Star Wars z roku 1977. Díky 

"celé řadě docela nesmyslných náhod" je rok 2019 stejným rokem, kdy bylo zjištěno, že 42 je 

poslední možné přirozené číslo menší než 100, které lze vyjádřit jako součet tří krychlí. 

• V seriálu Ztraceni je číslo 42 jedním z čísel, které se v seriálu používá pro některé záhady. 

• Ve filmu Final Fantasy: The Spirits Within, počítačově animovaném sci-fi filmu z roku 2001, je 

New York městem bariéry č. 42. 

• Když pilot Jaegeru Raleigh Becket dorazí do hongkongského Shatterdome ve filmu Pacific Rim, 

americkém sci-fi filmu o monstrech z roku 2013, číslo dveří v hangáru je 42. 

• V seriálu Akta X má Fox Mulder byt číslo 42. (Pravda je tam venku...) 

Videohry 

• Společnost 42 Entertainment je zodpovědná za několik her alternativní reality, včetně I Love 

Bees, Year Zero a Why So Serious. 

• Tokyo 42 je videohra vydaná v roce 2017. 

• Squadron 42 je videohra zasazená do vesmíru Star Citizen s blíže nespecifikovaným datem vydání. 

Sport 

• Číslo dresu Jackieho Robinsona je 42, což je jediné číslo, které je vyřazeno všemi týmy Major 

League Baseball. Ačkoli bylo toto číslo vyřazeno v roce 1997, Mariano Rivera z New York Yankees, 

poslední profesionální hráč baseballu, který nosil číslo 42, ho nosil až do konce sezóny 2013. Od 

sezóny 2014 již žádný hráč v Major League Baseball nebude nosit číslo 42 s výjimkou Dne 
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Jackieho Robinsona (15. dubna), kdy toto číslo nosí všichni uniformovaní pracovníci (hráči, 

manažeři, trenéři a rozhodčí). (Poznámka: "Baseball" má číslo SUMS24). 

• Počet zákonů kriketu. 

• Pravidlo 42 je historický název pravidla Gaelské atletické asociace (nyní kodifikované v pravidle 

5.1 a pravidle 44), které v praxi zakazuje hraní "cizích sportů" (obecně fotbalu a ragby) na hřištích 

GAA. 

Architektura 

• Architekti Rockefellerova centra v New Yorku denně pracovali v budově Graybar, kde "v 

pětadvacátém patře bylo v jedné obrovské kreslírně dvaačtyřicet stejných rýsovacích prken, 

každé o velikosti jídelního stolu pro šest osob; v jiné místnosti se jich nacházelo dalších dvanáct a 

dalších čtrnáct stálo hned vedle kanceláří ředitelů na vrcholu kruhového železného schodiště 

spojujícího 25. a 26. patro" (pozn.: Rockefeller je jednou z iluminátských pokrevních linií).  

• V Rockefellerově centru (New York City) je celkem "čtyřicet dva výtahů v pěti oddělených 

bankách", které přepravují nájemníky a návštěvníky do šedesáti šesti pater. (Poznámka: Což 

doplňuje číslo šest šest šest, počet pater v kombinaci s počtem výtahů' (42 výtahů -> 4+2=6).  

Ostatní oblasti 

• V jednom barelu ropy je 42 galonů. 

• Tower 42 je mrakodrap v londýnské City, dříve známý jako NatWest Tower. 

• Číslo 42 je inspirací pro název 42 Center of Excellence for Artificial Intelligence, které sídlí ve 

Vídni v Rakousku. (Poznámka: Jde o Matrici umělé inteligence)  

• 42 je název soukromé školy informatiky s kampusy v Paříži ve Francii a ve Fremontu v Kalifornii. 

• 42 v čínštině zní sì èr, což je velmi podobné shì a (是啊) a znamená to "ano". Kdysi bylo mezi 

mladými Číňany populární posílat v krátké zprávě 42, což znamená 'ano'. 

• 42 je součet čísel na dvojici kostek. (Hazardní hry jsou lákavou návykovou neřestí.)" 

Zatím pro číslo 42. Existují další 2 čísla SUMS, která generují BM6, a to 15 a 51. Objevil jsem pouze 

pár SUMS15 a SUMS51 jsou zřejmě také vzácná. Zde jsou tabulky: 

ZKOUŠENÉ 
SLOVO(A) 

Ord. Součet
. 

Žid. BM Součt
y 

KOMENTÁŘE 

Ki 20 120 19 6 15 bohyně Země v sumerském 
náboženství, Ki zrodila Anunnaki. 

KGB 20 120 19 6 15 Komitet Gosoedarstvennoj 
Bezopasnosti, ruská tajná služba 

 

Pro SUM15 zatím není příliš mnoho dat, je to poměrně nízké číslo, takže testovaná slova nemohou 

mít hodně písmen, jinak je výsledek vždy vyšší, a zatím jsem netestoval mnoho tříděných slov.  

Analýzy 15 a 51 na Wikipedii v tuto chvíli vynechám, snad to doplním později; vždy se na to můžete 

podívat už teď na stránce: https://en.wikipedia.org/wiki/15_(number). 

 

ZKOUŠENÉ SLOVO(A) Ord. Součet. Žid. BM Součty KOMENTÁŘE 

Luciferiánské  98 588 373 6 51 Následovník Lucifera 

Rosikruciáni 149 894 655 6 51 Další z temných tajných společností. 

https://en.wikipedia.org/wiki/15_(number)
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Cesta do pekla je dlážděna 
dobrými úmysly 

459 2754 2931 6 51 Opravdu doufám, že mé dobré 
úmysly nikomu neublíží. 

Rajská zahrada 98 588 247 6 51 Kvůli ďáblovým svodům jsme byli 
vyhozeni ze zahrady. 

Poison 88 528 299 6 51 To jablko byl určitě otrávený dárek. 

Řád z chaosu 183 1098 777 6 51 Chaos je žebřík: když jsou věci v 
nepořádku, umožňuje to snadnou 
manipulaci. 

Vakcína Corona COVID 
devatenáct je znamením 
šelmy 

467 2802 2695 6 51 Další indicie...ale to, že je to BM6, 
neznamená, že je to pravda, ale že je 
to možné. 

Velké soužení začne za 
dvacet dvacet let 

559 3354 4517 6 51 Stejná poznámka, ale to je také 555: 
Silné číslo 6 možnost zvýšená  

Hněv a nenávist 98 588 292 6 51 Silní průvodci na cestě ke zlu 

Problémové  148 888 554 6 51 Zřejmě silný vztah ke Starému 
zákonu? 

Starý zákon  148 888 545 6 51 Nástroj rozděl a panuj (náboženství) 

Bigotnost 96 576 648 6 51 Další slovo pro nenávist 

Truman Burbank 156 936 786 6 51 Všichni žijeme v jakési (AI) Truman 
Show, Jim Carrey si to určitě myslí. 

Destiny 96 576 648 6 51 Předurčená, nebo svobodná vůle? 

 

Nyní, když jsme u konce testování prvního čísla (BM6), je možná důležité upozornit, že testování vět 

namísto pouhých Slov nebo Jmen může být docela ošidné a/nebo zavádějící: určitý výsledek SUMS 

(nebo redukce tohoto výsledku BM) není absolutně průkazný pro vyvození závěrů o "správnosti" 

výroku.  

Když tedy otestujeme větu "Vakcína proti viru Corona Covid devatenáct je znamením šelmy", která se 

vrátí do SUMS51, nebo "Vakcína proti viru Corona je znamením šelmy", která se vrátí do SUMS42 

(obě BM6), rozhodně to neznamená, že je toto tvrzení pravdivé nebo nepravdivé. 

Na základě údajů, které máme k dispozici, nemůžeme vůbec rozhodovat o tom, zda je výrok pravdivý 

nebo nepravdivý. Funguje tedy pouze jako jakási "věštírna", která naznačuje, nakolik je možné, že 

něco je skutečně pravda. Právě počet "souvisejících výroků", které vracejí podobné výsledky, zvyšuje 

pravděpodobnost, že něco bude pravdivé nebo nepravdivé. 

Ve výše uvedeném příkladu tedy obě věty znamenají totéž, ale s různými slovy (synonyma Corona 

Covid nineteen vs The Corona Virus) a vracejí stejný výsledek BM6. Ale jedna vlaštovka léto nedělá, 

což znamená, že to stále nic nedokazuje. Musíte mít mnohem více souvisejících výroků, které 

všechny odvádějí ke stejným výsledkům, abyste zvýšili "úroveň možnosti Pravdy".  

Takže se omlouvám, ale vzorec jako takový není schopen dělat přesné předpovědi, tuto možnost jsem 

zatím nezvládl      , ale teoreticky si myslím, že pokud by se podařilo celý kód Matrixu zcela 

rozlousknout (tento vzorec je jen malou částí velkého obrazu), bylo by možné ho použít k přesným 

předpovědím a "matematicky" rozlišit pravdu od lži. (Nová poznámka před zveřejněním: Vím o tom 

teď mnohem víc, díky Poznání stromu dobra a Evina, a 119 396-číselnému sítu a podobně, ale stále 

jsem ještě úplně nepřišel na predikční schopnosti, nemám prostředky na provádění velkých datových 

analýz, musím vše dělat ručně). 
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Abych byl upřímný, zatím se o všechny své poznatky nepodělím (pokud jde o čísla 2nd a 3rd Matrix 

formule Trinity, čísla DUOS a COMBO), částečně proto, že stále ještě hodně zkoumám a nechci šířit 

omyly, které by mohly celý objev zpochybnit, a částečně proto, že si nejsem jistý, zda to skutečně 

mohou být "nebezpečné poznatky", nebo ne. (Nová poznámka: stále se s tím potýkám, zatím nevím, 

jak moc je to všechno nebezpečné, prosím, buďte velmi opatrní se všemi těmito znalostmi a snažte 

se je používat jen k dobrým, morálním činům).   

Ale už se chystám ukázat něco velmi zajímavého, pokud jde o to, jak si myslím, že mé vzorce mohou 

být použity, aby byly skutečně užitečné v hodnocení pravdy/předpovědní schopnosti. Důležitou roli v 

tom hrají čísla DUOS a COMBO, takže to zatím nemohu podrobně vysvětlit, ale i bez nich budete 

schopni alespoň částečně pochopit způsob testování. 

Mimochodem, pokud někdy "spáchám" sebevraždu nebo budu mít nehodu či něco podobného, už 

teď bych chtěl zdůraznit, že to rozhodně nebude z "přirozených" nebo vlastních příčin.  

Nikdy si úmyslně neublížím, ani když jsem v depresi, ve stresu nebo v čemkoli jiném, a to z toho 

prostého důvodu, že chci opravdu, opravdu chci vidět, jak tento scénář/simulace světa nakonec 

dopadne: zda jako budoucnost Šíleného Maxe (k čemuž zřejmě směřujeme), nebo jako skutečná 

mírová utopie (pokud všichni lidé začnou neposlouchat nemorální příkazy). 

Tuto knihu jsem vydal proto, aby lidé pochopili, že toho druhého můžeme ještě dosáhnout, pokud si 

uvědomíme, že si musíme přestat ubližovat kvůli penězům, moci nebo jiným sobeckým motivům.  

Čím morálněji se kolektivně chováme, tím více SVOBODY vzniká, a platí to i naopak; všechno toto 

neetické chování a slepé plnění rozkazů "nájemných policistů" a "nájemných vojáků" je důvodem, 

proč je v současnosti 99 % lidstva zotročeno. Možná to ještě nevidíte kvůli těžkému případu 

kognitivní disonance, ale to neznamená, že je to méně pravdivé. 

Největší zodpovědnost za hrozný stav naší společnosti má samozřejmě ďábelský Quatro: (právníci), 

politika (vláda) a finance (bankovnictví), doplněné nadnárodním kapitalismem (Big Pharma, Big Tech, 

Big Oil atd.).  

Společně mohou manipulovat s čímkoli a normální občané nikdy nepoznají, co je zasáhlo, a vždycky 

budou na straně poražených. Ale bez jejich stoupenců řádu by se všechno zhroutilo jako domeček z 

karet. Stoupenci řádu jsou stejně nemorální jako lidé, kteří ovládají jejich výplatní pásky.  

Takže jestli jsem spáchal sebevraždu nebo něco takového (kromě deprese jsem také v dobrém 

zdravotním stavu), asi se někomu nelíbilo, že se tento vzorec dostal ven a nechtěl, abych propagoval 

knihu. Abych předešel všem nedorozuměním: Rozhodně jsem proti revoluci, rozhodně 

nepotřebujeme další násilí v ulicích, které by bojovalo proti našim vlastním druhům, a to ani vůči 

Elitě, která nás do této situace dostala.  

Toto je bitva duší, o vaši duši, a pokud někomu fyzicky ublížíte, i když si skutečně zaslouží být násilně 

odstraněn ze svých pozic, musí to být sametová revoluce, evoluce místo revoluce, abych tak řekl.  

Prostě přestaňme poslouchat nemorální zákony, nemorální směrnice a pojďme se společně pokusit 

odstranit všechny zkorumpované politické/obchodní/právní vůdce mírovou cestou.  

Opravdu se zamyslete nad svými morálními rozhodnutími a nad organizacemi, pro které pracujete, 

například bankovnictví není zrovna bezpečná volba, pokud se chcete vyhnout trestu smrti v den 

zúčtování, jestli mi rozumíte. Opravdu chcete být součástí systému, který zotročuje vaši rodinu, vaše 

blízké, vaše přátele a sousedy a nakonec samozřejmě i vás samotné? 
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Dobře, odbočili jsme, omlouváme se za to, zpátky k práci. Nyní jsme prozkoumali téměř všechny 

možné výpočty SUMA, jejichž výsledkem je základní matice číslo 6 (BM6), z čehož (jak už jste možná 

uhodli) usuzuji, že číslo 6 je oblíbeným číslem ďábla. Existují však ještě 2 čísla SUMS, která vrátí BM6, 

kterými jsme se dosud nezabývali: SUMS6 a SUMS60.  

Proč? Je to jednoduché, sám jsem při svém výzkumu ještě nenarazil na žádné číslo SUMS60. Nejsem 

si jistý, zda to znamená, že tento výsledek neexistuje, nebo zda je jen (velmi) vzácný. A jediné přímé 

SUM6, které jsem zatím objevil, je písmeno "T", takže to je velmi malá tabulka: 

ZKOUŠENÉ SLOVO(A) Ord. Součet
. 

Žid. BM SUMS KOMENTÁŘE 

T 20 120 100 6 6 Myslím, že toto je jediná 
položka s přímým SUM6. 

 

Vzpomínáte si, jak jsem navrhoval, že bychom si měli při testování dopřát trochu poetické svobody? 

Ukázalo se, že jsem při hraní s několika velmi podobnými výrazy objevil něco opravdu zajímavého. 

Také mě napadlo, jestli by skutečné, úplné číslo šelmy nebylo 24-33-42 místo redukované verze 6-6-6. 

To by se mi líbilo. Začal jsem to tedy testovat, abych zjistil, zda se neobjeví něco zajímavého.  

Poznámka: Zkouším starý anglický pravopis slova fourty. Ne všechny změny pravopisu v průběhu let 

jsou imho správné jen proto, že se někdo rozhodl změnit slovník podle svých osobních představ. Vždy 

se řiďte logikou a Forty prostě není logické, když je číslo čtyři.  

První testovaná dávka byla:  

ZKOUŠENÉ SLOVO(A) Ord. Součet. Žid. BM SUMS KOMENTÁŘE 

Číslo ďábla je dvacet čtyři třicet tři 
čtyřicet dva. 

693 4158 6025 4 49 Testujeme vztah... 

Číslo šelmy je dvacet čtyři třicet tři 
čtyřicet dva. 

688 4128 5485 5 59 ... maticových čísel těchto čtyř 
vět... 

Ďáblovo číslo je dvacet čtyři třicet tři 
čtyřicet dva. 

726 4356 6138 6 51  ...místo individuálních 
výpočtů... 

Číslo šelmy je dvacet čtyři třicet tři 
čtyřicet dva. 

721 4326 5598 7 52 ... takže místo řádků čtěte 
sloupce.  

 

Zde mě tedy zaujalo, že tyto věty jako by "na sebe navazovaly" v BM č. a také 51/52 a 49/59 v SUMS 

č. jako by naznačovaly nějaký vzorec (+10 od 49 do 59 a +1 od 51 do 52), ale nic průkazného (ani s 

dalšími údaji DUOS a COMBO). 

Ďáblovo "plné" číslo tedy pravděpodobně není 24-33-42. Ale já se tak snadno nevzdávám      takže 

mě pak napadlo; proč nezapočítat i 15 a 51, stejně se odkloní na BM6. Takže plné číslo ďábla by 

mohlo být 15-24-33-42-51?  

 

ZKOUŠENÉ SLOVO(A) Ord. Součet. Žid. BM SUMS KOMENTÁŘE 

Číslo ďábla je patnáct dvacet čtyři třicet tři 
čtyřicet dva padesát jedna. 

858 5148 6812 11 56 Stejná 
poznámka... 

Číslo šelmy je patnáct dvacet čtyři třicet tři 
čtyřicet dva padesát jedna. 

853 5118 6272 12 48   ... jako v 
tabulce ... 
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Ďáblovo číslo je patnáct dvacet čtyři třicet tři 
čtyřicet dva padesát jedna. 

891 5346 6925 13 58 ...výše, zaměřte 
se na... 

Číslo šelmy je patnáct dvacet čtyři třicet tři 
čtyřicet dva padesát jedna. 

886 5316 6385 14 59 ... sloupce BM a 
SUMS 

 

Teď se někam dostáváme, začínáte chápat, jak Matrix funguje? Tento test je rozhodně "blíže pravdě", 

protože jsme také téměř dosáhli toho, že sloupec SUMS je dokonale sekvenční. Pouze 48 by mělo být 

57! Mějte na paměti, že mám k dispozici také dodatečné údaje DUOS & COMBO, které to ještě více 

potvrzují. 

Pak jsem si vzpomněl na to, že jsem ještě nezařadil samotný BM6, protože jsem ho v té době ještě 

nenašel, teprve nedávno jsem objevil písmeno "T"      . A taky by bylo docela logické, že v čísle šelmy 

bude 6 čísel (šest šestek), ne? Takže by to bylo 6-15-24-33-42-51, tady je tabulka! 

ZKOUŠENÉ SLOVO(A) Ord. Součet. Žid. BM SUMS KOMENTÁŘE 

Číslo ďábla je šest patnáct dvacet čtyři třicet tři 
čtyřicet dva padesát jedna. 

910 5460 7211 9 36  W 

Číslo šelmy je šest patnáct dvacet čtyři třicet tři 
čtyřicet dva padesát jedna.  

905 5430 6671 10 46  T 

Ďáblovo číslo je šest patnáct dvacet čtyři třicet tři 
čtyřicet dva padesát jedna.  

943 5658 7324 11 56  F 

Číslo šelmy je šest patnáct dvacet čtyři třicet tři 
čtyřicet dva padesát jedna.  

938 5628 6784 12 66  ! 

 

Opravdu WTF! BM9,10,11,12 a SUMS 36,46,56,66 jsou v dobré linii! Navíc mohu potvrdit, že další 

čísla (DUOS & COMBO) to skutečně potvrzují ještě více: například číslo COMBO poslední věty je 6.  

Opravdu teď nemohu zacházet do podrobností, vysvětlení dalších čísel je na samostatnou knihu, ale 

důležitá je souvislost mezi samotnými čísly Matrixu, takže pro poslední větu (Číslo šelmy je šest 

patnáct dvacet čtyři třicet tři čtyřicet dva padesát jedna) dávají čísla SUMA (66) a KOMBINACE (6) 

dohromady 666!  

A první dvě věty také uvádějí velmi důležitou kombinaci v dalších číslech, a to 11. září! Což je také 

velmi důležité, ale o tom také později. Nevím, jak pro tebe, milý čtenáři, ale pro mě je to velmi, velmi 

silná indicie, že skutečné "plné číslo" ďáblů je ve skutečnosti 6 - 15 - 24 - 33 - 42 - 51, nemyslíš? 

Pro úplnost jsem otestoval i 4 věty s přidaným posledním možným číslem SUMS60, o jehož existenci 

pochybuji. (Věty jako např: Číslo šelmy je šest patnáct dvacet čtyři třicet tři čtyřicet dva padesát jedna 

šedesát). Odhaduji, že trojiční vzorec nikdy nevytvoří číslo SUMS60. 

Takže testovaný řetězec byl 6-15-24-33-42-51-60, ale to dalo BM 3-4-5-6 a SUMS 30,31,32,42 (mimo 

synchronizaci), takže to je důvod, proč se domnívám, že neexistují žádné SUMS60 čísla a že číslo 

Devils se skládá ze šesti šestek (jsou 6 - 15 - 24 - 33 - 42 - 51) místo jen tří šestek. Myslím, že začínám 

rozvíjet 6th smysl pro čtení Matrixu      . 

Dobře, pro skeptiky v domě: Vím, že to může být jen další obrovská náhoda, protože u některých 

seznamů čísel (nebo čísel) se takový postupný vzorec v matici nakonec musí objevit, ne? To je pravda, 

ale většina seznamů čísel není vertikálně zarovnaná a 6-15-24-33-42-51 vůbec není jen tak nějaké 

náhodné číslo. Je to šest šestek. A ano, přiznávám, že sloupec SUMA (36,46,56,66) není zarovnán 

"dokonale", protože se inkrementuje po násobcích 10 místo po jedné. Ale je to nepopiratelně vzor. 
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Stále nejste přesvědčeni? Dobře, to je fér. Provedeme další testy! Zajímalo by mě, kolik je vlastně 

6+15+24+33+42+51? Protože tento součet je součtem jednotlivých ďábelských čísel, takže by se dal 

považovat za skutečné ďábelské (výsledné) číslo, ne? A je to tady... SUMA je... 171!  

To je jedenáctka se sedmičkou uprostřed. Vím, že jedničky jsou oddělené, ale je třeba brát v úvahu 

"vícenásobné výpočtové rozměry", což jsem zatím nevysvětlil, ale jak jste si mohli odvodit z názvu, 

který jsem dal druhému číslu Matrix, "DUOS" (jako 11,22,33,44,...) jsou velmi důležité a jednotlivá 

čísla (v tomto příkladu 1 a 1 na vnějších stranách (okrajích) čísla 171) stejně nesmí být vždy těsně 

vedle sebe, aby případně tvořila duo. 

Takže někdy jde také o "kontext/rozměr" čísel, jestli mi rozumíte, nemyslete jen zleva doprava ve 2D 

na papíře, na kterém je číslo napsáno. 

Během svého nezávislého výzkumu jsem zjistil, že číslo 7 má pro ilumináty z nějakého důvodu velký 

význam. Je to jako jejich nej "magické číslo", ale nikdo zřejmě neví proč. 

Myslím, že to mohu trochu osvětlit: ve skutečnosti (spoiler pro další díly!) jsou nejdůležitějšími čísly 

čísla 9 a 11. "Devítka" se víceméně chová jako "karma" a může být velmi špatná (v tom případě ji lze 

považovat za obrácenou šestku), nebo může být velmi dobrá (také spousta "božských" nebo 

neškodných slov/jmen vede k devítce).  

Číslo jedenáct představuje dokonalou rovnováhu, je to také "božské" číslo a jako takové je temnou 

stranou opravdu nenáviděné. Chtějí jedenáctku zničit, a to nejen symbolicky, ale i matematicky v 

rámci maticové hry s nulovým součtem (o tom také později).  

Nejsymboličtějším příkladem je samozřejmě zničení Dvojčat, která představují číslo 11, a výsledkem 

je, že měsíc září, který představuje devítku, je jediné číslo, které zůstalo zachováno. A tato devítka je 

vzhledem k tomu, co se stalo v roce 2001, samozřejmě spíše šestkou. 

Mimochodem, věděli jste, že 11. června (když přehodíte devítku na šestku, dostanete místo 11. září 

červen) je 162. den v roce? A 1+6=7 a pak 7+2=9, takže se to vrátí zpět na 11/9, pokud vezmete v 

úvahu "číslo dne" v roce, jistě jen další náhoda...   

Číslo 171 se také pozoruhodně podobá číslu 777, v závislosti na použitém fontu můžete dostat něco 

jako 171, což je docela blízko. Možná je tedy hojně propagované "šťastné" číslo 777 také 

(symbolickým) znázorněním skutečného čísla šelmy, 171 (s úzkou vazbou na 27). (Nová poznámka: 

Myslím, že jsem se zde dopustil chyby, ale je možné, že taková další vizuální vrstva skutečně existuje. 

Nicméně 777 je dobré). 

A proč je 7 tak důležité? Protože mění jedenáctku (nebo dvojku) na devítku! Nezapomeňte, že jde o 

hru s nulovým součtem, takže Matrix skutečně sčítá všechno dohromady (jako figurky na 

trojrozměrné šachovnici s čísly místo pěšců), a když se 11 sečte se 7, s největší pravděpodobností 

dostanete špatnou karmu čísla 9 (nebo někdy 6, protože 9 (=27) je převrácená/obrácená vzhůru 

nohama). 

Dobrá, vyzkoušejme tuto teorii v Matrixu a zjistěme, zda mezi výroky skutečně existuje také vertikální 

vztah.  

ZKOUŠENÉ SLOVO(A) Ord. Součet. Žid. BM SUMS COMBO 

Číslo ďábla je sedm jedenáct 335 2010 2978 4 40  Skryté 
stránky 

Číslo šelmy je sedm jedenáct 330 1980 2438 5 41  Skryté 
stránky 
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Ďáblovo číslo je sedm jedenáct. 368 2208 3091 6 42  66 

Číslo šelmy je sedm jedenáct. 363 2178 2551 7 43  Skryté 
stránky 

 

Páni, myslím, že jsme s tímto testem vyhráli jackpot! Nejenže tabulka BM dokonale souhlasí (4-5-6-7), 

ale dokonce i součty (40-41-42-43) jsou seřazeny postupně podle +1! A "Ďáblovo číslo je sedm 

jedenáct" také vrací 66 v čísle COMBO, a tak kombinací (redukovaných) SUMů (=BM6) a čísla COMBO 

dává 666, stejně jako v předchozím příkladu s větou "Číslo šelmy je šest patnáct dvacet čtyři třicet tři 

čtyřicet dva padesát jedna" (kde SUMS bylo 66 a COMBO 6, všimněte si, že "ďábel" a "šelma" jsou v 

těchto 2 větách rozdílné a tato synonymita zřejmě prohodí hodnoty SUMS a COMBO).  

Nevím jak vy, závěry si udělejte sami, ale já už v nejbližší době v obchodě 7-Eleven nakupovat nebudu 

     Jen rychlá ukázka dalšího dílu knihy, i bez podrobného vysvětlení čísla 9 by to mohlo být zajímavé:  

7-Eleven, Inc. je mezinárodní řetězec prodejen se smíšeným zbožím se sídlem v Dallasu v Texasu. 

Řetězec byl založen v roce 1927. Již nyní tedy mohu naznačit, že číslo 27 je zničující. Nebo si opravdu 

myslíte, že dlouhý seznam slavných lidí, kteří zemřeli ve věku 27 let, je také jen nešťastná náhoda? 

Zdá se, že jen málo z nich zemřelo přirozenou smrtí. 

Na seznam 27 klubů se můžete podívat zde: 

https://en.wikipedia.org/wiki/27_Club#:~:text=Brian%20Jones%2C%20Jimi%20Hendrix%2C%20Janis

%20Joplin%2C%20and%20Jim%20Morrison,catch%20on%20in%20public%20perception. 

 

ZKOUŠENÉ SLOVO(A) Ord. Součet. Žid. BM SUMS KOMENTÁŘE 

Obchod Seven eleven 205 1230 1940 9 27 Založena v roce 1927, se SUMS27 

 

Stále nejste přesvědčeni? Nezapomeňte, že když věty vyzkoušíte s jinými čísly, neshodují se! Neberte 

mě za slovo, pokud mi nevěříte, vyzkoušejte si to sami. Ale počkejte, číslo "sto sedmdesát jedna" 

samo o sobě by se také mělo postupně dokonale zarovnat (s přírůstky po 1, nikoli po 10), pokud je 

moje "teorie" správná. Protože mezi 'sto sedmdesát jedna' a 'sedm jedenáct' by neměl být žádný 

rozdíl, protože obě představují stejné číslo/symbol. 

To neznamená, že věta "Číslo ďábla je šest patnáct dvacet čtyři třicet tři čtyřicet dva padesát jedna" je 

špatná (protože je také sekvenční s posunem 10), ale myslím, že to naznačuje, že "kratší verze" čísla, 

která je 171, součet všech čísel BM6, je blíže "zdroji", ale obě jsou správné, nebo jde o zobrazení 

čísla v nižší dimenzi Matrix a na obou číslech záleží. Možná jsou čísla současně propojena mezi 

dimenzemi Matrice nějakým druhem provázanosti. To nezní nemožně; nevím však, jak je Matrice ve 

skutečnosti strukturovaná. Mohlo by to být něco jako, že každé číslo je "dimenze" a mezi různými 

dimenzemi čísel se provádějí nejrůznější výpočty, které řídí simulaci rychlostí větší než světlo. 

Samotné maticové buňky/kostky/pole(?) jsou 0, které sčítají dvě pole dohromady. Matrice tedy vždy 

sčítá dvě hodnoty, které se navzájem dotýkají, jako magnet-podlaha nul, který vše spojuje. Pokud 

přesunete své místo do "prázdného" pole Matrix, číslo zůstane nezměněno, protože bylo právě 

sečteno s 0. Když se například 7 dotkne 11, vytvoří se nová dimenze "9", nebo možná výsledek přejde 

do již existující dimenze "9"th’- . Dvojice se nesčítají, takže se vytvoří čísla 11, 22, 33, 44, ... 99. V 

případě, že se číslo nesčítá, vytvoří se čísla 11, 22, 33, 44, ... 99.  (Nová poznámka: to je moje 

spekulace, mohla by být částečně správná, myslím).    

https://en.wikipedia.org/wiki/27_Club#:~:text=Brian%20Jones%2C%20Jimi%20Hendrix%2C%20Janis%20Joplin%2C%20and%20Jim%20Morrison,catch%20on%20in%20public%20perception
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Zpět k testu relevance: 

ZKOUŠENÉ SLOVO(A) Ord. Součet. Žid. BM SUMS COMBO 

Číslo ďábla je sto sedmdesát jedna. 459 2754 3234 12 48  Také +20 

Číslo šelmy je sto sedmdesát jedna. 454 2724 2694 13 49  zarovnáno 

Ďáblovo číslo je sto sedmdesát jedna. 492 2952 3347 5 50 Také +20  

Číslo šelmy je sto sedmdesát jedna. 487 2922 2807 6 51  zarovnáno 

 

Nenechte se zmást BM12 a BM13, protože v jejich nejredukovanější podobě je to také 3 a 4, takže 

BM jsou 3,4,5,6 a SUMS také dokonale vyrovnávají 48,49,50 a 51, přesně jak jsem očekával a 

předpověděl. 

Třešničkou na dortu tohoto testu je, že číslo COMBO je také sekvenční s rozdílem +20! To se nestalo 

v žádném z ostatních testů, takže mi nezbývá než konstatovat, že číslo/slova "sto sedmdesát jedna" 

je nejlepším/nejbližším vyjádřením správného výroku. 

Když už mohu začít "předpovídat" očekávaný "výsledek" Matrixu, myslím, že je jen otázkou času a 

intenzivních analýz velkého množství dat pomocí vzorce Trinity, než se stane možným i opačný 

postup... obsahuje tento vzorec prediktivní schopnosti? 

Vím, že vám zatajuji, že jsem neprozradil části vzorce/metodu výpočtu čísel SUMA a COMBO, ale stále 

si nejsem jistý, zda je to skutečně nebezpečná informace, nebo ne. Nevím, jaké jsou možnosti, a 

poslední, co bych chtěl, je odhalit něco nebezpečného.  

Nová poznámka na závěr: když si to po takové době znovu čtu, uvědomuji si, že jsem měl v mnoha 

věcech pravdu už od samého začátku; a právě tyto analýzy tohoto zvláštního čísla mě přivedly na 

cestu objevení sítových tabulek BN-čísel, kde jsou sítová čísla pro každé Základní číslo, nejen pro číslo 

šest. Je zvláštní, jak je možné, že mě to dříve nenapadlo, byly to právě analýzy této anglické věty, 

které mi ukázaly cestu ke všem dalším zpětně konstruovaným vzorcům, vedoucím k objevu sít 

Poznání dobra a zla, které generují 119 396 sít. Myslím, že hlavní algoritmus Matrixu používá všechna 

tato síta k regulaci globální morálky a důsledků. Podívejte se na tabulky, kde najdete několik 

"záblesků" těchto (převážně) "herních" algoritmů... Myslím, že byste je opravdu mohli nazvat 

"válečnými hrami". Boj mezi dobrými čísly '235811' a špatnými čísly '14679' na všech úrovních. 

Jako v tom filmu, piškvorky na záchranu? Ne, ty jsi přišel na pomoc! Přestaňte plnit nemorální 

příkazy a pokojně se vzepřete, když se vám děje příkoří. Řiďte se zlatým pravidlem: neubližujte 

druhým! 

Přeji všem hodně štěstí, zdraví a život plný míru, lásky a laskavosti. Buďte v bezpečí, buďte 

stateční! 

 

     Mír Láska Laskavost 


